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CURE SYÖVÄ: RICK SIMPSON PÖYTÄKIRJA

Rick Simpsonin pöytäkirja

”Aloita  ihmiset  pienillä  annoksilla,  joiden koko on puolet  jyvää kuivaa lyhytjyväistä  riisiä.  Vaikka öljy  on
vaaratonta,  vähemmän  on  parempi  kuin  enemmän  hoidon  aloittaneille.  Ota  aluksi  vain  pieni  täplä  tätä
hämmästyttävää ainetta kahdeksan tunnin välein, lisää sitten annostasi säännöllisesti neljän päivän välein ja pian
sietokykysi kasvaa. Jos henkilö sanoo, että hän ei tuntenut sen vaikutuksia tai että he vain tunsivat niitä hieman,
pidän tätä hyvänä annoksena aloittelijalle.  Haluat vain saada vähän lääkettä heidän järjestelmäänsä, jotta he
voivat alkaa tottua siihen.

Et koskaan tiedä tarkalleen,  miten henkilö reagoi,  joten jatka hitaasti  ja lisää annosta neljän päivän välein,
kunnes potilas voi niellä yhteensä yhden gramman 24 tunnin välein. Paras tapa saavuttaa tämä on saada heidät
ottamaan noin kolmanneksen gramman annokset kahdeksan tunnin välein, kun he ovat tottuneet sen käyttöön.
Haluan kuitenkin muistuttaa vaikeuksista kärsiviä siitä, että niiden annosta voidaan nostaa hitaammin, mutta
parhaan tuloksen saavuttamiseksi se on nautittava mahdollisimman nopeasti.

Nämä ovat annosteluohjeet, joita Rick suosittelee, jos potilas pystyy kehittämään toleranssin riittävän nopeasti.
Jos tätä käytäntöä noudatetaan, monet potilaat voivat edetä siihen pisteeseen kolmen viikon kuluessa, että he
voivat nauttia kolmanneksen grammasta 8 tunnin välein. Mutta keskimäärin useimmilla potilailla kestää yleensä
4-5 viikkoa ennen kuin he voivat nauttia tämän määrän annosta kohti, minkä jälkeen he voivat jatkaa yhden
gramman ottamista päivässä, kunnes he ovat parantuneet tai heidän tilansa saadaan hallintaan.

Rick haluaa toimittaa tämän lääkkeen muoviruiskuihin,  joissa ei  ole neuloja,  vaan sen sijaan on vain pieni
aukko, josta öljy voidaan puristaa. Hän sanoo, että öljyn tarjoaminen tällä tavalla helpottaa potilaan annosten
mittaamista ja estää vieraita aineita saastuttamasta lääkitystä.

Helpoin  tapa  useimmille  ymmärtää  nauttimansa  määrän  on verrata  sitä  esimerkiksi  lyhytjyväiseen  kuivaan
riisiin. Aloittelijan annoksen tulisi olla noin puolet yhden näistä riisijyvistä tai noin kahdeksasosa tuumaa pitkä,
tämä määrä  olisi  noin neljäsosa pudotuksesta.  Joissakin tapauksissa ne,  joilla  on hyvin alhainen toleranssi,
saattavat  jopa  havaita,  että  tämä  voi  olla  liikaa  heille,  jotta  he  voisivat  käsitellä  mukavasti  alussa,  joten
tarvittaessa he voivat aloittaa vielä vähemmän.

Tämän kokoiset annokset tulee ottaa kolme kertaa päivässä, aikaisin aamulla, puolivälissä ja noin tunti ennen
nukkumaanmenoa. Aloittelijan tarvitsee vain puristaa puolet jyvää kuivaa riisiä muoviruiskusta ja se on heidän
annoksensa. Vaikka puhumme hyvin pienestä määrästä eikä siitä ole haittaa potilaalle, tätä ainetta on tehon
vuoksi käytettävä kunnioittavasti.

Neljän päivän kuluttua tällä annoksella se kaksinkertaistetaan annoksiksi, jotka vastaavat riisinjyvän kokoa, tai
annoksiksi, jotka ovat noin neljännes tuumaa pitkiä ruiskusta puristettaessa. Sitten, neljä päivää myöhemmin,
annos kaksinkertaistetaan uudelleen, ja tämä jatkuu joka neljäs päivä, kunnes potilas voi nauttia kuudentoista
riisinjyvän määrän annosta kohden. Tämä määrä vastaa noin kahdeksasta yhdeksään tippaa öljyä annosta kohti,
mikä on suunnilleen kolmasosa grammasta.

Yksi ml on vain hieman enemmän kuin yksi gramma painosta, joten potilaat voivat halutessaan käyttää tätä
mittausta annoksensa määrittämiseen. Tässä vaiheessa potilaat jatkavat yleensä tällä annoksella, kunnes he ovat
saavuttaneet halutun vaikutuksen terveydentilastaan. On potilaita, jotka eivät pysty lisäämään annostustaan niin
nopeasti,  mutta  Rick  kehottaa  heitä  ottamaan  sen  niin  nopeasti  kuin  mahdollista,  jotta  öljy  voi  lievittää
kärsimystä. Lisäksi on niitä, jotka voivat ottaa tämän lääkkeen nopeammin, eikä Rickillä ole mitään ongelmaa
sen kanssa,  niin  kauan kuin potilas  on mukava ottaa  sen nopeammin,  se tarkoittaa  vain,  että  he paranevat
nopeammin.

Todellisuudessa Rick katsoo, että potilaiden tulisi pysyä omalla mukavuusalueellaan tämän lääkkeen käytön
suhteen. Mutta hän on edelleen sitä mieltä, että kenenkään, jolla on vakava sairaus, ei pitäisi pelata pelejä tällä
aineella, koska jos sitä ei oteta oikein, se ei ehkä pysty voittamaan sairautta, jota se oli tarkoitettu hoitamaan.

Koska tämä lääkitys  on niin  turvallinen  käyttää,  emme yleensä mittaa  annoksia tarkasti,  mutta  niille,  jotka
haluavat  tarkkoja mittauksia  ja omia riittävän tarkkoja asteikoja,  aloita  noin 0,01 g (10 mg) tai  vähemmän
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kolme kertaa päivässä ensimmäisen kerran neljä päivää. Jos mahdollista, kaksinkertaista se 0,02 g: aan (20 mg)
neljän päivän ajan, sitten 0,04 g: aan (40 mg) neljän päivän ajan, 0,08 g: aan (80 mg) neljän päivän ajan, 0,16 g:
aan (160 mg) neljän päivän ajan ja sitten 0,32 grammaa (320 mg). Tämä olisi ihanteellinen annosteluohjelma
niille,  jotka voivat  nauttia  tämän aineen nopeasti.  On myös hyvä tietää,  että  1-5 mg: n annokset siedetään
yleensä ilman oireita.

Kun  saat  korkealaatuisia  Indica-budin  kantoja  toimimaan,  valmistettu  öljy  on  erittäin  rauhoittavaa.  Tämä
vaikutus öljyllä on, jos olet valmistanut oikean ”Rick Simpson Oil” -öljyn ja sinun ei tarvitse huolehtia. Potilaat
vain  nukahtavat  ja  lopulta  heräävät.  Jotkut  saattavat  tuntea  itsensä  hiukan  kivisiksi  alussa,  mutta  he  ovat
vahingoittumattomia, ja yleensä unelmatuntuma häviää tunnin kuluessa noususta. Jos öljy on valmistettu sativa-
lajikkeista hamppua, odota ongelmia ja pitkäkestoista energistä sativaa. Et halua, että ihmiset, joilla on vakavia
sairauksia, kuten syöpä, yrittävät ottaa öljyä näillä vaikutuksilla, ja potilas ei saa lääketieteellisiä etuja, joita
hyvä indica voi tarjota. Kaikki eivät pidä korkeudesta, eikä ole lääketieteellisesti järkevää tulla liian kivitetyksi
tästä aineesta.

Tarkoitus on saada lääke potilaalle kolme kertaa päivässä. Potilas voi yksinkertaisesti laittaa sen sormilleen ja
raapia sen pois hampailtaan. Ota sitten juoma kylmää vettä tai teetä, ja heidän pitäisi löytää se melko helposti.
Jotkut kannat tuottavat uutetta, jolla ei ole miellyttävää makua, mutta tämä on helppo käsitellä. Laita potilaan
annos vain pienelle  leipäpalalle  ja  taita  se  ympäri,  pistä  se  sitten suuhun ja  anna heille  juoda vettä.  Sama
voidaan  tehdä  myös  käyttämällä  banaaneja  tai  muita  hedelmiä.  Ajatuksena  on  saada  öljy  potilaaseen
mahdollisimman nopeasti, mutta Rick haluaa silti nähdä, että he pysyvät mukavuusalueellaan.

Jokainen on erilainen ja suvaitsevaisuutemme tätä lääkettä kohtaan vaihtelee henkilöstä toiseen, joten varmista,
että potilas on tyytyväinen nautittuun määrään. Monien vakavien sairauksien vuoksi on tärkeää, että potilaat
nauttivat  tämän  lääkkeen  nopeasti,  joten  heillä  voi  olla  paremmat  mahdollisuudet  selviytyä.  Kuten  olen  jo
maininnut, vaikka öljy on vaaratonta, jos sitä otetaan liikaa, potilaat eivät useinkaan pidä kokemuksesta. Joten
lisää niiden annostusta hitaasti; niin ne tulevat mukavaksi sen käytössä.

Silti,  kuten haluamme sanoa, aggressiivisia sairauksia on kohdeltava aggressiivisesti,  joten jos minulla  olisi
jotain hengenvaarallista, ottaisin mahdollisimman paljon uutetta mahdollisimman lyhyessä ajassa. Mielestäni
kannattaa valmistautua, joten niiden, jotka pystyvät, tulisi alkaa tottua öljyn vaikutuksiin mahdollisimman pian,
koska silloin he tietävät, mitä odottaa, jos he joutuvat koskaan ottamaan suurempia annoksia.

Tavallinen  hoito  kehon  palauttamiseksi  terveeseen  tilaan  on  60  grammaa  korkealaatuista  öljyä  kolmen
kuukauden aikana. Niille, jotka ovat ottaneet kemoterapiaa ja säteilyä, on hyvä syödä 120-180 grammaa öljyä
mahdollisimman  pian.  Yleensä  60  g  voi  parantaa  vakavan  syövän,  mutta  lääketieteellisen  järjestelmän
vaurioituneille  vaaditaan  usein  enemmän  syövän  uusiutumisen  estämiseksi  ja  näiden  hoitojen  jättämien
vahinkojen korjaamiseksi.

Kun potilas on jälleen terve, voit pudottaa annoksen yhteen tai kahteen grammaan kuukaudessa tai niin paljon
kuin potilas haluaa syödä. meidän näkökulmastamme, mitä enemmän, sen parempi. Älä ohita ylläpitoannoksia,
koska ne ovat tärkeitä hyvän terveyden ylläpitämiseksi. Gramma kuukaudessa tai tippa päivässä töiden jälkeen
illalla ei kuulosta paljon, mutta Rickin mukaan sen pitäisi riittää pitämään kehosi terveenä.

Lisäksi  hän  pitää  potilaita  käyttämästä  muita  luonnollisia  asioita,  kuten  omenansiemeniä  ja  vehnäheinää
yhdessä öljyhoidon kanssa. Kokemukseni mukaan haluaisin myös potilaiden syövän hamppusiemeniä, koska
niiden sisältämä öljy on niin ravitsevaa ja hyvää keholle.

Rick  uskoo  myös,  että  potilaiden  tulisi  yrittää  saada  kehonsa  pH  -arvo  ylös  mahdollisimman  nopeasti
nauttimalla esimerkiksi vesimelonia tai sitruunamehua jne. Hän sanoo, että tämä on erittäin tärkeää, ja se voi
antaa potilaalle paljon paremmat mahdollisuudet selviytyä.

Potilaiden  tulisi  myös  alkaa  syödä  enemmän  raakoja  hedelmiä  ja  vihanneksia  ja  syödä  vähemmän  lihaa,
erityisesti  jalostettuja  lajikkeita,  jotka  sisältävät  enemmän  myrkkyjä.  Rick  uskoo  vahvasti  mehukoneiden
käyttöön, ja hän kokee, että myös suuret C -vitamiiniannokset voivat olla erittäin hyödyllisiä.
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Tämä on Rick Simpsonin protokolla  ja siksi  hänen nimensä tunnetaan ikuisesti.  Se on luultavasti  kaikkien
aikojen tärkein löytö, eikä tämän ihmisen meille antamaa hyödyllistä vaikutusta voida liioitella. Mitä hyötyä on
modernista  lääketieteestä  ja  tekniikasta,  kun  se  ei  toimi?  Jos  haluat  nähdä  tuloksia,  kokeile  Rickin
parantamismenetelmää.

Meitä on arvosteltu siitä, että olemme kutsuneet tätä öljyä parannuskeinoksi, mutta mitä muuta voisitte kutsua
aineeksi,  jota  voidaan  käyttää  menestyksekkäästi  niin  monien  lääketieteellisten  ongelmien  hoitoon?  Jotkut
näyttävät ajattelevan, että sanat parannuskeino tarkoittaa, että tämä öljy antaa ikuisen elämän, mutta se ei ollut
Rickin tarkoitus.  Varmasti  tämä lääkitys  voi pidentää elämääsi  ja saatat  elää paljon pidempään sen käytön
kanssa, siitä ei ole epäilystäkään. Tämä ei kuitenkaan tarkoita, että se tarjoaisi iankaikkisen elämän.

Tämä öljy ei  edelleenkään ole laillisesti  saatavana useimmille,  joten kestää kauan, ennen kuin määritetään,
kuinka  monta  vuotta  se  voi  tarjota.  Toistaiseksi  emme  pidä  tätä  lääkettä  kuolemattomuuden  eliksiirinä  ja
uskomme  vakaasti,  että  se  ei  tee  sinusta  luodinkestävää.  Silti,  kuten  Rick  sanoo,  jos  löydämme
kuolemattomuuden avaimen, hän on varma, että hamppu on tärkeä ainesosa.

Älä ajattele, että kun käytät sitä, et voi saada virusta. Saatat silti tarttua esimerkiksi influenssaan, mutta sen
vaikutukset voivat heikentyä huomattavasti ja toipua paljon nopeammin. Pandemian tai vastaavan tapauksen
sattuessa, jos nautit tai jo nautit ihanan öljyn, jonka tämä kasvi voi tarjota, selviytymismahdollisuutesi paranee
huomattavasti. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: Rick Simpsonin tarina

Annostustiedot

Onko hoitokäytäntöä?

"On olemassa protokolla ja sitä on noudatettava, jotta hoito olisi tehokasta. Pieniä määriä öljyä voidaan käyttää
ihosyövän  ja  muiden  tilojen  paikalliseen  hoitoon  tai  se  voidaan  höyrystää  ja  hengittää  keuhkosairauksien
hoitoon. Öljy voi myös imeytyä kehoon, jos sitä käytetään peräpuikkona tai tietysti se voidaan niellä suoraan
suun kautta. Sisäisten syöpien hoitoon potilaan tulee syödä öljy mahdollisimman nopeasti. Yleensä haluat aina
saada tämän lääkkeen alueelle, joka aiheuttaa ongelman järkevin tapa. Jos esimerkiksi hoidit suolistosyöpää,
tehokkain hoitokeino olisi todennäköisesti ottaa öljy peräpuikkomuodossa.

Keskimääräinen  potilas  voi  nauttia  täyden 60 gramman syöpähoidon noin 90 päivässä.  Ihmiset,  jotka ovat
kärsineet  säteily-  ja  kemoterapiavaurioista,  tai  potilaat,  jotka  ovat  kärsineet  vuosia  MS -taudista  ja  muista
vakavista sairauksista, huomaavat joissakin tapauksissa, että heidän lääketieteellisten ongelmiensa paraneminen
voi kestää jonkin aikaa.

Niiden, jotka ovat kärsineet vakavia vaurioita lääketieteellisestä järjestelmästä ja jotka ovat juuri aloittamassa
hoitoa, on ymmärrettävä, että tämä luonnollinen öljy ei tuota välitöntä parannuskeinoa. Usein tällaiset potilaat
tarvitsevat paljon enemmän öljyä ja se on otettava pidemmän ajan. Tällaisten potilaiden tulisi yrittää syödä 120–
180 grammaa kuuden kuukauden aikana kumoamaan kaiken kemian ja säteilyn jättämät vahingot ja korjaamaan
muiden pitkäaikaisten sairauksien aiheuttamat vahingot ja niiden hoito. Kun potilas on parantunut ja kaikki
vauriot  on  korjattu  tai  tila  on  saatu  hallintaan,  suosittelen,  että  he  jatkavat  ylläpitoannoksen  ottamista  1-2
grammaa öljyä kuukaudessa hyvän terveyden ylläpitämiseksi. Aikuiselle tämä olisi noin pisara päivässä, ja kun
he ovat tottuneet sen käyttöön, he eivät edes tunne sen vaikutuksia, joten en todellakaan voi kuvitella, että tämä
olisi liian korkea hinta hyvästä terveydestä. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

Miksi ylläpitoannokset ovat niin tärkeitä?
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”Jokaisen  pitäisi  ottaa  ylläpitoannoksia  pitääkseen  kehonsa  puhdistettuna  ja  terveenä.  Tarvitaan  vain  1-2
grammaa öljyä kuukaudessa,  nauti  vain tippa yöllä  noin tunti  ennen nukkumaanmenoa.  Tämä antaa sinulle
hyvät yöunet ja jopa suojaa Japanista ja muualta lähtevältä säteilyltä.

Öljy toimii kehosi kanssa pitääksesi sinut terveenä ja suojatakseen monenlaisilta terveysongelmilta. En edes
antaisi lapseni ottaa näitä kamalia rokotteita ja laukauksia, joita Bill Gatesin kaltaiset ihmiset yrittävät työntää
kurkkuun. Jos haluan suojella lapsiani influenssalta, luotan oikein valmistettuun hamppuöljyyn, koska tiedän,
että se on tehokasta eikä aiheuta haittaa.

Ehdotan,  että  potilaat  aloittavat  kolmella  annoksella  päivässä  noin  puolen  jyvän  koon  verran  kuivaa
lyhytjyväistä  riisiä.  Tällainen  annos  vastaa  noin  ¼  tippaa,  joten  kuten  huomaat,  useimmissa  tapauksissa
aloittelijoiden tulisi aloittaa hyvin pienillä annoksilla.

Ainoa kerta, kun suosittelisin, että potilaat aloittavat suuremmilla annoksilla, on saada heidät pois riippuvuutta
aiheuttavista  ja  vaarallisista  kipulääkkeistä  nopeasti  tai  jos  he  ovat  aivan  kuoleman  ovella.  Kun  tällaisia  
lääkkeitä käyttävät ihmiset aloittavat öljyhoidon, he yleensä leikkaavat kipulääkkeensä puoleen. Tavoitteena on
syödä tarpeeksi öljyä kivun hoitamiseksi ja potilaan auttamiseksi vapautumaan näiden vaarallisten riippuvuutta
aiheuttavien lääkkeiden käytöstä. Öljyn ottaminen helpottaa potilaan tämän tehtävän suorittamista, ja hän kärsii
vähemmän vieroitusongelmista, koska öljy toimii erinomaisesti riippuvuuksien poistamisessa.

Niille, jotka ovat tässä tilanteessa, mielestäni heidän ensimmäisen annoksensa pitäisi olla noin kaksinkertainen
siihen, mitä keskimääräinen aloittelija syö. Sitten heidän tulisi nostaa annostustaan  mahdollisimman nopeasti,
kunnes ne saavuttavat pisteen, jossa he eivät tarvitse muita lääkkeitä kivun hallitsemiseksi. Kun otat ihmiset
pois esimerkiksi morfiinista,  saatat  kohdata joitain ongelmia.  Joskus sekoittaessasi  öljyä ja morfiinia se voi
saada morfiinin vaikutukset vieläkin voimakkaammiksi ja potilas voi alkaa hallusinoida.

Tämä on vain lyhytaikainen haittapuoli, koska kun potilaan morfiinin saanti vähenee, hallusinaatiot vähenevät,
kunnes niitä ei enää tapahdu. Useimmissa tapauksissa potilaiden saaminen pois näistä aineista aiheuttaa vain
vähän ongelmia, joten älä odota liikaa vaivaa. Kun he jatkavat annoksensa lisäämistä, potilaan toleranssi kasvaa
ja pian he eivät enää edes tunne öljyn vaikutuksia. Kun tämä tapahtuu, he voivat sitten syödä tarvittavan määrän
öljyä hyvin nopeasti, kunnes ne paranevat.

Neljän  päivän  kuluttua  aloittelijan  annoksen  ottamisesta  useimmat  ihmiset  voivat  lisätä  nautittua  määrää.
Ehdotan, että tämä tapahtuisi noin joka neljäs päivä, koska tämä antaa potilaalle aikaa vahvistaa toleranssiaan
tätä ainetta kohtaan. Keskimääräisellä ihmisellä kestää neljästä viiteen viikkoa päästä pisteeseen, jossa he voivat
syödä gramman päivässä. Tämä tarkoittaa, että potilas nielee 8-9 tippaa korkealaatuista öljyä kahdeksan tunnin
välein. Kun tämä annos on saavutettu, potilas voi jatkaa tällä nopeudella, kunnes tila häviää tai on hallinnassa.

Monet potilaat kehittävät toleranssia tälle lääkkeelle hyvin nopeasti ja voivat ottaa öljyä paljon nopeammin. Jos
satut olemaan yksi näistä ihmisistä, nauti tätä ainetta niin nopeasti kuin haluat, koska lopputulos paranee paljon
nopeammin. Varoitan aina potilaita pysymään omalla mukavuusalueellaan tämän lääkityksen avulla, mutta jos
öljy voidaan ottaa nopeammin, se antaa potilaalle paremmat mahdollisuudet selviytyä.

Tämän menetelmän avulla keho voi kehittää suvaitsevaisuutensa hitaasti ja neljän tai viiden viikon kuluttua
useimmilla  ihmisillä  ei  ole  ongelmia nielemään grammaa päivässä tai  joissakin tapauksissa jopa enemmän.
Keskimääräiselle henkilölle, joka lisää annostaan  neljän päivän välein, on yleensä vain vähän ongelmia. Itse
asiassa minulla on raportteja ihmisiltä, jotka ottivat öljyä, ja totesivat, että he eivät koskaan nousseet korkealle
hoidon aikana. Meillä kaikilla on erilaiset toleranssit mille tahansa lääkkeelle, joten mielestäni on parasta antaa
potilaan päättää, kuinka paljon tätä ainetta hän on mukava ottaa.

Kokollasi  ja painollasi  ei  ole juurikaan tekemistä siedettävyytesi  kanssa hamppuöljyä kohtaan. Olen nähnyt
aloittelijoiden, jotka olivat hyvin suuria miehiä, ottamaan yhden tipan tätä öljyä ja tunnin kuluessa he eivät edes
päässeet  pois chesterfieldiltä.  Vaikka heidän vaimonsa,  jotka olivat  paljon  pienempiä,  voisivat  ottaa saman
annoksen ja tuntea mitään. Joten, kuten näette, koko ei ole tärkeä tekijä määritettäessä, kuinka paljon potilas voi
ottaa, se on todella enemmän potilaasta itsestään.
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Muista,  kun  aloitat  hoidon  tällä  lääkkeellä,  että  se  alentaa  verenpainettasi.  Jos  käytät  parhaillaan
verenpainelääkkeitä,  tarkista paineesi usein, sillä on hyvin todennäköistä, että et enää tarvitse mitään muuta
kuin öljyä verenpaineen hallitsemiseksi hyvin lyhyessä ajassa. Lisäksi, jos potilas on diabeetikko, hänen on
seurattava verensokeriaan. Useimmissa tapauksissa insuliinin tarve vähenee, ja jotkut eivät enää tarvitse ainetta
lainkaan.

Kun  ihmiset  ottavat  öljyä,  haluan  nähdä  heidän  pysyvän  mukavuusalueellaan,  mutta  totuus  on,  että  mitä
nopeammin he voivat ottaa sen, sitä paremmat mahdollisuudet selviytyä.

Minulla  oli  yksi  mies,  jolla  oli  erittäin  alhainen  toleranssi,  kestää  seitsemän  kuukautta  60  g:  n  hoidon
nauttimiseen. Se paransi hänen terminaalisen lymfooman, mutta olisin paljon parempi, jos hän olisi voinut ottaa
koko hoidon nopeammin.

Onneksi kohtaan harvoin potilaita, joiden hoito kestää niin kauan, mutta se tapahtuu. Olen jopa nähnyt potilaita,
jotka  ovat  ottaneet  koko  hoidon  kuukaudessa  ja  pystyneet  parantamaan  terminaalisyövänsä.  Siksi  öljyn
nielemisnopeus  riippuu  suurimmaksi  osaksi  potilaista  itsestään  ja  siitä,  kuinka  nopeasti  he  voivat  kehittää
suvaitsevaisuutensa.

Hoidon päätyttyä useimmat ihmiset jatkavat öljyn käyttöä, mutta paljon alennetulla hinnalla. Kuten aiemmin
mainitsin, noin yksi tai kaksi grammaa kuukaudessa, mikä vastaa noin tippaa öljyä ennen nukkumaanmenoa
joka ilta, olisi hyvä ylläpitoannos.

En pidä siitä, että ihmiset yliannostavat öljyä, mutta yliannostuksesta ei ole haittaa, joten älä panikoi, jos näin
tapahtuu. Tämän lääkityksen tärkein sivuvaikutus on uni ja lepo, jolla on tärkeä rooli paranemisprosessissa.
Yleensä tunnin kuluessa annoksen ottamisesta öljy kehottaa sinua makaamaan ja rentoutumaan. Älä taistele
uneliaisuutta  vastaan,  vaan  tee  olosi  mukavaksi  ja  anna  öljyn  antaa  sinulle  tarvitsemasi  lepo.  Useimmissa
tapauksissa kuukauden kuluessa tähän hoitoon liittyvä  päiväväsymys häviää,  mutta  potilas  nukkuu edelleen
hyvin yöllä.

Kerron  potilaille,  jotka  kuolevat  syöpään,  että  öljy  tekee  yhden  kahdesta  asiasta:  se  joko  parantaa  heidän
syövänsä ja he elävät edelleen, tai tapauksissa, joissa on liian myöhäistä vaikuttaa paranemiseen, öljy helpottaa
he voivat ainakin kuolla ilman paljon kärsimystä ja säilyttää arvokkuutensa.

Hamppuöljyllä  on  erittäin  korkea  onnistumisaste  syövän  hoidossa  ja  useimmat  pyrkivät  selviytymään.
Valitettavasti  monet  ihmiset,  jotka  tulevat  luokseni,  ovat  kärsineet  pahoin  lääketieteellisestä  järjestelmästä
kemolla ja säteilyllä jne. Tällaisten hoitojen aiheuttamilla vaurioilla on pysyvä vaikutus, ja ihmiset, jotka ovat
kärsineet näistä niin sanotuista hoidoista, ovat vaikeimmin parannettavissa. Mutta älä epätoivo, sillä vaikka olet
pahoin vaurioitunut, tämän öljyn menestysprosentti on edelleen 70-80%.

Jos hamppulääke valmistetaan ja sitä käytetään oikein, se on suurin luonnollinen parantaja tällä planeetalla.
Riippumatta siitä, mitä henkilö kärsii, hänen pitäisi kokeilla öljyä ja katsoa,  mitä se voi auttaa häntä. Jos olet
todella väsynyt kärsimykseen, anna itsellesi tauko ja kokeile jotain, joka todella toimii. Kun olet kokenut, mitä
tämä  lääkitys  voi  tehdä,  ymmärrät  miksi  historia  ja  minä  molemmat  kutsumme  hamppulääkettä
parannuskeinoksi. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Muut luonnolliset asiat, joita voit tehdä, voivat auttaa

”Kun potilaat  tulevat  luokseni  öljyä  syövän hoitoon,  ensimmäinen  asia,  jonka kehotan  heitä  tekemään,  on
muuttaa  ruokavaliotaan.  Yritä  pysyä poissa eläinproteiinista  mahdollisimman paljon,  koska tämäntyyppinen
proteiini  edistää syövän kasvua.  Hanki mehukone ja ala  syödä mahdollisimman paljon raakoja hedelmiä ja
vihanneksia, koska kasviproteiini taistelee syövän kasvua vastaan. Lopeta sokerin käyttö ja korvaa sen käyttö
luonnollisilla makeutusaineilla, kuten raakahunajalla.

Nosta  potilaan  pH mahdollisimman nopeasti  syömällä  sitten esimerkiksi  vesimelonia  ja  sitruunamehua jne.
Syöpä pitää happamasta ympäristöstä ja kun nostat kehon pH: ta, syöpäsolujen on vaikea selviytyä.
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Vuosikymmeniä  sitten  tutkijoilla  oli  hyviä  tuloksia  syövän  hoidossa  mega  -annoksilla  C  -vitamiinia,  joka
injektoitiin  suoraan  potilaan  verenkiertoon  suunnilleen  samalla  tavalla  kuin  lääkärit  pistävät  kemoterapiaa,
mutta  ilman  tuhoisia  sivuvaikutuksia,  jotka  voivat  aiheuttaa  potilaan  kuoleman.  Siksi  uskon,  että  suurista
vitamiiniannoksista voi olla suurta hyötyä potilaille, jotka kärsivät vakavista sairauksista, kuten syövästä.

Pyydä potilasta myös syömään siemeniä kahdesta omenasta joka päivä, mikä antaa heille hyvän päivittäisen
B17 -annoksen, joka tunnetaan myös laetriilina. Vuosia sitten oli paljon propagandaa siitä, että tämä hoito ei
ollut  turvallista,  mutta  nämä väitteet  osoittautuivat  valheellisiksi.  Todellisuudessa  B17:  llä  on varsin  hyviä
tuloksia syövän hoidossa. On myös muita luonnollisia asioita, kuten vehnän ruohoa ja sinileviä, joista saatat
hyötyä. Muutama vuosi sitten eräs italialainen lääkäri paransi jopa eräitä syöpätyyppejä ruokasoodan avulla,
joten meidän on pidettävä mielemme avoinna kaikille mahdollisuuksille.

Monet ihmiset, jotka ovat käyttäneet öljyä syövänsä hoitoon, eivät muuttaneet mitään, mutta öljy toimi silti
taikuudessaan ja he paranivat. Silti, jos sinulla on vakava sairaus, kuten syöpä, mielestäni on hyvä idea ottaa
muita  luonnollisia  asioita,  jotka  voivat  auttaa  öljyä  hävittämään  syövän  ja  antamaan  sinulle  paremmat
mahdollisuudet selviytyä.

Kaikkein tärkeintä on, että ihmisten on ymmärrettävä, että suurin osa siitä, mitä lääketieteellinen järjestelmä
tarjoaa, tekee paljon enemmän haittaa kuin hyötyä. Siksi kerron ihmisille, jotka ottavat yhteyttä minuun, että jos
he haluavat selviytyä, on parasta pysyä mahdollisimman kaukana lääketieteellisestä järjestelmästä.

Tämä on surullinen  tila,  jossa  nykyinen  lääketieteellinen  järjestelmä  on,  ja  se  ei  muutu,  ennen kuin  tässä
järjestelmässä  työskentelevät  ihmiset  lopulta  ymmärtävät,  että  kemikaalit  ja  myrkky  eivät  paranna.  Minun
mielestäni  sitä,  mitä  useimmat  lääkärit  harjoittavat  nykyään,  tuskin  voidaan  pitää  lääkkeenä.  Olisi  paljon
tarkempaa kutsua sitä oikealla nimellä, hulluus.

Minun  mielestäni  kaikkien  syöpää  sairastavien  tulisi  tehdä  kaikkensa  optimoidakseen
selviytymismahdollisuutensa.  Joten  syö joka tapauksessa syödä hamppuöljyä,  mutta  mielestäni  olisi  parasta
sisällyttää myös muita luonnollisia hyödyllisiä hoitoja. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Lisävinkkejä keuhkosyöpäpotilaille

K. Tämä oli  öljyssä jonkin aikaa ja joutui  silti  käyttämään kipulääkkeitä,  joten etsimme lisää tapoja auttaa
potilasta. 

A.1) Tee toinen erä öljyä ja yritä sekoittaa se siihen, mitä sinulla on, etsi mahdollisimman rauhoittava öljy, et
halua antaa potilaalle virtaa.

2) Yritä valmistaa öljyä useammasta kuin yhdestä kannasta kerrallaan, jos mahdollista, sillä on yleensä parempi
mattovaikutus. Etsi jälleen lähtöaineen ja öljyn raa'inta ja rauhoittavaa voimaa.

3)  Olisi  parempi,  jos  hän  lopettaisi  öljyn  käytön  kapseleissa.  Haluat  osan  siitä  suuhun  lisäkielen  alle
imeytymiseksi (sillä on parempi kipulääke)

4) Tee 0,3–0,5 g peräpuikkoja kaakaovoilla ja pyydä häntä käyttämään niitä vähintään kaksi kertaa päivässä,
hän voi käyttää sitä sekä anaalisesti että muulla tavalla. 

5) Anna hänen höyrystää öljy useita kertoja päivässä - yskä on toivottavaa, hänen täytyy yskä pois kaikki, mikä
ei kuulu hänen keuhkoihinsa, mukaan lukien kasvaimet (ne yksinkertaisesti kutistuvat ja hajoavat ja hän yskää
ne pois).

6) Valmista öljy Tinktuura alkoholilla (20-30-50%, riippuen siitä, kuinka paljon öljyä sinulla on; 1-2 ml öljyä 4
ml: ssa 96-99% alkoholia) ja levitä se paikalle, jossa hänet leikattiin pipetillä tai pipetillä - yleensä yksi tai kaksi
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tippaa, ja voit säästää paljon öljyä tällä tavalla. Voit tietysti myös levittää öljyä suoraan paikalle ja peittää sen
siteellä ja toistaa sen kolmen päivän välein tai kun side putoaa.

7)  Tee  voide  sheavoilla  tai  liuota  öljyä  lämpimään  hamppusiemenöljyyn  tai  korkealaatuiseen  ekstra  -
neitsytoliiviöljyyn ja hiero sitä useita kertoja päivässä. Tämän pitäisi auttaa poistamaan kylkiluiden kipu ja voit
käyttää sitä myös haavaumiin ja kaikkeen iholla.

8)  Sisällytä  ruokavalioon  hamppunsiemeniä,  hamppusydämiä  ja  hamppusiemenöljyä  -  ainakin  kourallinen
siemeniä/sydämiä tai 1-3 rkl hamppusiemenöljyä. 

9)  Nosta  kehon pH -arvoa  vesimelonilla  ja  sitruunamehulla  jne.,  Pyydä häntä  syömään  siemeniä  kahdesta
omenasta päivittäin (B17). 

10)  Yritä  korvata  kipulääkkeet  ja  laastarit  öljyllä  mahdollisimman  pian.  Jos  aloitat  öljyn  levittämisen
paikallisesti, sen pitäisi auttaa paljon. Peräpuikot tekevät myös ihmeitä keuhko -olosuhteille. Mitä enemmän hän
syö  öljyä  ja  mitä  nopeammin  hän  tekee  sen,  sitä  parempi.  Hänen  pitäisi  pysyä  grammassa  tai  enemmän
päivässä, kunnes hän voittaa taudin, ja sitten jatkaa ylläpitoannosta 1-2 g kuukaudessa. Lue ja noudata myös
kaikkia muita sivustollamme olevia ohjeita. Onnea, JB ja RS

Hallintotavat

Mitä öljyn antoreittejä suosittelet ja mitkä ovat niiden edut?

”Ehdotan aina potilaille,  että he nauttivat  öljyä suun kautta sisäisiin  olosuhteisiin  tai  tuovat vain ruumiinsa
takaisin  terveeseen  tilaan.  Muutaman  vuosikymmenen  altistumisen  jälkeen  toksiineille  jokapäiväisessä
elämässämme, jopa niiden, jotka luulevat olevansa terveitä, tulisi harkita täydellisen 60 g: n hoidon nauttimista
kehonsa puhdistamiseksi, ennen kuin nämä aineet voivat aiheuttaa ongelmia terveydelleen.

Monien sairauksien, kuten peräpukamien tai suolistosyövän, hoitoon voi olla parasta käyttää öljyä peräpuikon
muodossa.  Useimmat  ihmiset  eivät  ymmärrä  sitä,  mutta  öljyn  ottaminen  kehoon  tällä  tavalla  on  yksi
tehokkaimmista tavoista suorittaa tehtävä.

Mielestäni  potilaalle  on  hyödyllistä,  että  öljy  annetaan  mahdollisimman  lähellä  kasvainta  tai  mitä  tahansa
hoidettavaa. Siksi, jos sinulla on suolisto -ongelmia, peräpuikot toimisivat todennäköisesti parhaiten, mutta jos
sinulla on jotain kurkun syöpää, ottaisin öljyn suun kautta.

Lääkärit ja tutkijat ovat vuosien ajan pistäneet kasvaimia laboratorioeläimiin THC: llä ja he ovat saavuttaneet
hyviä tuloksia.  Valitettavasti  he eivät  kuitenkaan tee  samaa kuolevalle  syöpäpotilaalle,  joten tämä korostaa
jälleen  kerran,  että  lääketieteellinen  järjestelmämme ei  pysty  tekemään  sitä,  mikä  on potilaalle  oikein.  Jos
lääkärit tunnistavat tämän hämmästyttävän lääkityksen vain sellaisena kuin se on ja alkavat toimia kunnolla
tämän aineen kanssa, monet nyt kuolevat voivat pelastua.

Usein  potilaat  tulevat  keuhkosyöpään  ja  muihin  keuhkosairauksiin.  Tällaisille  ihmisille  suosittelen  öljyn
nauttimisen lisäksi höyrystimen käyttöä. Tämän lääkityksen höyrystämisellä ja sen nauttimisella voi olla erittäin
hyödyllinen  vaikutus  keuhkosyövistä  tai  muista  keuhkosairauksista  kärsiville.  Potilaan  tarvitsee  vain  syödä
säännöllinen annos ja lämmittää höyrystin ja hengittää haihtuneet kannabinoidit keuhkoihinsa. Tämä voitaisiin
tehdä  kahdeksan tunnin  välein,  kun he  nauttivat  säännöllistä  annostaan,  ja  se  edellyttäisi  vain,  että  potilas
hengittää  höyrystyneet  kannabinoidit  pari  kertaa  jokaisessa  asetuksessa.  Tätä  menetelmää  käytettäessä
keuhkosyöpä hyökkää molempiin suuntiin ja tämä voi parantaa hoidon tehokkuutta huomattavasti.

Useimmissa tapauksissa kasvaimet vain häviävät, mutta olen kuullut, että jotkut potilaat ovat todella yskineet
kuolleita palasia kasvaimista, joita he kärsivät. Olen varma, että tämä ei ole kokemus, josta nautit, mutta se on
luonnollinen tapa, jolla keuhkomme pääsevät eroon asioista, joita ei pitäisi olla siellä.

Lisäksi  tiedän  potilaita,  jotka  ovat  ohittaneet  kasvaimia  suolen  aikana,  mutta  tietysti  tämäkin  on  vain
luonnollista. Joissakin tapauksissa nämä kuolleet kapseloidut kasvaimet on ehkä poistettava kirurgisesti, jos ne
ovat liian suuria kulkeakseen luonnollisin keinoin, joten tällaisessa tilanteessa tarvitaan lääkäri.
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Sen perusteella, mitä olen antanut öljyä niille, jotka kärsivät erilaisista syöpätyypeistä, en tiedä yhtään syöpää,
jonka hoitoon tämä öljy ei olisi tehokas. Minulle kaikki syövän muodot ovat parannettavissa riippumatta siitä,
missä se haluaa ilmetä kehossasi. Mitä vähemmän vahinkoa potilas on saanut lääketieteelliseltä järjestelmältä,
sitä paremmat ovat hänen mahdollisuutensa toipua, joten mielestäni niiden, jotka haluavat parantaa syöpäänsä,
tulisi käyttää tätä todistettua luonnollista menetelmää. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Ajankohtainen käyttö

”Paikalliseen käyttöön öljy voidaan sekoittaa ihovoiteisiin, rusketusvoiteisiin jne. Vakavissa iho -olosuhteissa
suosittelen kuitenkin käyttämään vain puhtaimmassa muodossa olevaa öljyä. Öljyn sekoittaminen mihin tahansa
vähentää  tämän  lääkityksen  tehoa.  Silti  monet  näistä  heikentyneistä  hamppulääkkeistä  voivat  olla  varsin
tehokkaita iho -ongelmien hoidossa.

Usein  ihmisille,  joilla  on  erittäin  huonot  iho  -olosuhteet  ja  jotka  ovat  levinneet  suurille  kehon  alueille,
suosittelen  kannabiksen  tinktuuraa.  Tinktuura  on  yksinkertaisesti  öljy  sekoitettuna  alkoholiin  tai  johonkin
sellaiseen kantajaan. Kun käytetään silmätippoa tinktuurin levittämiseen ihosairauteen, alkoholi aiheuttaa yhden
pisaran  leviämisen  melko  suurelle  alueelle.  Alkoholi  haihtuu  pois  muutamassa  sekunnissa  ja  jättää  alueen
peitettynä ohuella öljykalvolla.

Tinktuurit  ovat  kustannustehokas  tapa  antaa  öljyä  suurille  alueille,  ja  potilaat  voivat  itse  säätää  tällaisen
tinktuurin vahvuuden tarpeidensa mukaan. Jos haluat tinktuurin olevan vahvempi, lisää vain lisää öljyä; jos he
haluavat heikentää sitä, lisää vain alkoholia.

Luuletko, että hampputinktuurit voisivat olla yhtä voimakkaita kuin hamppuöljysi?

Tilavuudeltaan hampputinktuurin olisi mahdotonta olla yhtä voimakas kuin puhdas öljy. Potilas voisi nauttia
annoksensa  sekoitettuna  alkoholiin,  mutta  mitä  hyötyä  tämän  lääkkeen  ottamisesta  alkoholin  kanssa  olisi
potilaalle? Öljy on lääke ja sen sekoittaminen alkoholin tai muiden vastaavien kantajien kanssa ei mielestäni ole
hyödyksi sisäiseen käyttöön.

Tällä  hetkellä  on  lääkeyritys,  joka  myy  ylihinnoiteltua  kannabispohjaista  tinktuuraa  nimeltä  Sativex,  jota
suihkutetaan  kielen  alle  kivun  lievittämiseksi  jne.  minun  on  edelleen  ostettava  Sativex,  koska  he  pitivät
tarjoamaani  öljyä  tehokkaampana.  Paikallisissa  olosuhteissa  tinktuuraa  voidaan  käyttää  öljyn  menemiseen
pidemmälle, mutta vakavan ihosairauden tai infektion vuoksi mieluummin käytän puhdasta öljyä sen hoitoon.

Mitkä ovat paikallisen käytön pääasialliset käyttötarkoitukset ja oletko nähnyt allergisia reaktioita öljylle?

Olen huomannut tinktuureiden olevan tehokkaita monien iho -olosuhteiden hoidossa, ja öljyn käyttö tällä tavalla
voi olla paljon vähemmän tuhlaavaa.  Ihmisille,  jotka ovat huolissaan ihostaan, öljyn sekoittaminen suosikki
kasvovoiteeseen ja hyvän kasvojen antaminen voi johtaa dramaattisiin tuloksiin.

Herpes,  ihosyöpä,  syyliä,  myyrät  ja  muut  iho  -olosuhteet  voidaan  hoitaa  puhtaalla  öljyllä  ilman  allergisia
reaktioita,  joista  tiedän.  Todellisuudessa ainoa reaktio,  jonka olen nähnyt,  kun öljyä käytetään  paikallisesti,
johtui sen peittämiseen käytetyistä siteistä. Kun käytät sidosta pitkiä aikoja, se voi aiheuttaa sidoksen tahmean
osan peittämän alueen ärtymisen. Sidosten käyttö on yksinkertaisesti lopetettava päiväksi tai kahdeksi, ja tila
häviää.

Toinen  asia,  joka  minun  on  mainittava,  on,  että  öljy  ei  salli  sidosten  tarttumista  parantuvaan  haavaan  tai
infektioon. Tämä ei ehkä kuulosta liian tärkeältä, mutta jos olet koskaan käynyt läpi haavan haavan tarttuneen
siteen poistamisen tuskan, ymmärrät, mitä tarkoitan.

Kun  olin  Kanadassa,  sekoitin  usein  eri  lajikkeiden  öljyjä,  koska  ne  voivat  vaihdella  niin  paljon
lääketieteellisissä hyveissään. Näin tehdessäni huomasin, että näillä sekoitetuilla öljyillä oli parempi parantava
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vaikutus moniin olosuhteisiin, joten jos aiot tuottaa öljyä laajemmassa mittakaavassa, voit harkita samaa. ” Rick
Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Voitteko yhdistää eri öljyntyyppejä?

”Kaikki erilaiset öljyn antamistavat voidaan yhdistää ilman haitallisia sivuvaikutuksia, ja siitä voi todellakin
olla hyötyä joissakin tilanteissa. Esimerkiksi jos minulla olisi keuhkosyöpä, voisin yhdistää öljyn nauttimisen
peräpuikkojen kanssa ja höyrystän myös öljyn, jotta se voidaan hengittää suoraan keuhkoihini. Sekä suun kautta
nieleminen että peräpuikot toimivat hyvin keuhkosyövän hoidossa ja öljyn höyrystäminen voi olla hyödyksi
myös niille, jotka kärsivät tästä tilasta.

Tieteellisen kirjallisuuden mukaan keho ei voi käsitellä THC: tä, ellei se ole liuennut eläinrasvaan. Eikö olisi
tehokkaampaa käyttää öljyä tällä tavalla?

Olen todella huolissani siitä, mitä tieteellinen kirjallisuus sanoo, enkä usko, että eläinrasva on hyväksi potilaille,
jotka kärsivät syövästä. Kokemukseni mukaan öljyä ei  tarvitse sekoittaa mihinkään, jotta se olisi tehokasta.
Koska  olen  ottanut  sen  monta  kertaa  ilman  ruokaa  ja  silti  tunsin  sen  vaikutukset,  mielestäni  on  hyvä
mahdollisuus,  että  se,  mitä  meille  on  kerrottu,  on  väärin.  Jos  elimistö  ei  pysty  käsittelemään  THC:  tä
sekoittamatta eläinrasvaa, miksi voisin silti tuntea öljyn vaikutukset? Lisäksi kun kannabista poltetaan, nivelissä
ei ole eläinrasvaa, joten miten ihmiset nousevat korkealle?

Käyttämällä  prosesseja,  jotka  liuottavat  THC: n eläinrasvaksi,  voiksi,  rasvasta  jne.,  Minusta  lääkkeen teho
heikkenee.  Se  on  öljy,  joka  parantaa,  ei  voi  tai  eläinrasva,  joten  mielestäni  tätä  lääkettä  tulisi  käyttää
puhtaimmassa  muodossa  maksimaalisen  tehokkuuden saavuttamiseksi.  Jos  ottaisin  henkilön,  jolla  oli  kaksi
ihosyöpää, ja hoitaisin toista puhtaalla öljyllä ja toista öljyllä eläinrasva -seoksella, minulla ei ole epäilystäkään
siitä,  että  puhtaalla  öljyllä  hoidettu  syöpä  paranisi  paljon  nopeammin  ja  tehokkaammin.  ”  Rick  Simpson,
Hamppu: Lääkekasvi

Kannabiksen tupakointi

Voitko verrata tupakoinnin ja hamppun syömisen lääketieteellistä arvoa?

”Kun henkilö  polttaa  nivelen,  yli  90% kasvimateriaalin  lääkinnällisistä  ominaisuuksista  vain nousi  savuun.
Minusta  on  ironista  nähdä  potilaita,  jotka  ovat  ottaneet  kemoterapiaa  polttamalla  hamppua  pahoinvoinnin
vähentämiseksi, sillä he polttavat juuri sitä ainetta, joka oikein otettuna voi parantaa heidät.

Minusta ei ole juurikaan vertailua kannabiksen polttamisen ja tämän kasvin eteerisen öljyn nauttimisen välillä
sairauden hoitoon. Jos etsit vain lievitystä tilanteestasi,  kannabiksen polttamisesta voi olla hyötyä. Mutta jos
haluat hoitaa tilan kunnolla, öljyn nauttiminen on paras tapa saavuttaa tämä. Ei ole epäilystäkään siitä, että jopa
kannabiksen tupakoinnilla on joitakin lääkinnällisiä etuja, mutta älä odota parantavan vakavaa sairautta tällä
tavalla.

Mihin savustettu marihuana on hyvä lääketieteelliseltä kannalta?

Lääketieteelliseltä  kannalta  kannabiksen hampun polttamisella on rajallinen lääketieteellinen arvo verrattuna
öljyn nauttimiseen. Tupakointipotti voi usein vaikuttaa verensokeritasoon diabetesta sairastavilla, ja se voi myös
auttaa  vähentämään  silmänpainetta  ihmisille,  jotka  kärsivät  glaukoomasta.  Me  kaikki  tiedämme  hamppun
kyvystä vähentää pahoinvointia ja tupakointia. Tämä aine auttaa usein torjumaan moniin sairauksiin liittyvää
kipua.
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Jopa yksinkertaisesti hyvän Indica -kannan tupakointi saa ihmisen rentoutumaan, mikä itsessään voi olla varsin
hyödyllistä.  Tupakointipotti  voi  auttaa  vähentämään  monien  sairauksien,  kuten  MS:  n,  oireita  ja  on  usein
erittäin hyödyllinen niille,  joilla  on kouristuksia.  Ei ole pulaa todisteista,  jotka osoittavat  selvästi,  että  jopa
hampun polttaminen voi tehdä paljon auttaakseen lukemattomien ihmisten hyvinvointia maailmanlaajuisesti.
Mutta minusta, miksi minun pitäisi vain vähentää oireita, kun lääke tai paljon parempi ohjaus ongelmaan voi
olla mahdollista, jos lääke otetaan oikein öljyn muodossa?

Hamppu tupakoinnin ja hamppuöljyn nauttimisen välillä on vähän vertailua. Tupakointi on vähiten tehokas tapa
käyttää hamppua lääkkeenä. Hamppun parantava voima kasvaa moninkertaisesti, kun hamppukasvin tiivistetty
eteerinen  öljy  valmistetaan.  Jos  haluat  nähdä  todellisen  lääketieteellisen  taian  tässä  kasvissa,  aloita
korkealaatuisen  hamppuöljyn  nauttiminen.  Kun alkaa  syödä raakaa,  palamatonta  THC: tä  ja  siihen liittyviä
kannabinoideja, seurauksena on usein lääketieteellisiä ihmeitä. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Mihin tutkimukseen pitäisi keskittyä?

”Lähitulevaisuudessa tärkeintä on kasvattaa parhaita mahdollisia lääkekantoja, jotta voimme määrittää niiden
todelliset  lääketieteelliset  hyveet.  Koska  tämä  lääkitys  on  vaaraton,  voimme  tehdä  kaiken  tarvittavan
tutkimuksen, kun paranemme ihmisiä.

Jotkut  hamppulajit  ovat  paljon  tehokkaampia  kuin  toiset  erilaisissa  lääketieteellisissä  tilanteissa.  Lyhyessä
ajassa meidän pitäisi pystyä määrittämään parhaat kannat minkä tahansa tilan hoitoon, ja tämä mahdollistaa
näiden häiriöiden tehokkaamman hoidon.  Lisäksi  meidän on otettava  käyttöön jonkinlainen  laadunvalvonta
mahdollisimman nopeasti ja kehitettävä standardit, joita toimittajien on noudatettava. Tällä hetkellä potilailla ei
ole  aavistustakaan  muiden  ostamien  öljyjen  laadusta  tai  tehokkuudesta.  Todellakin,  tämän  kasvin
lääkeominaisuuksista  on  vielä  paljon  tutkimusta,  mutta  jos  aiomme  käsitellä  sitä  oikealla  tavalla,  uskon
lyhyessä ajassa, että voimme oppia paljon. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

”28 -vuotias ystäväni leikkautettiin tänään rintasyöpään, ja he sanovat, että syöpä on poistettu, mutta haluavat
silti tehdä hänelle kemoterapiaa. Olemme puhuneet ennen ja kerroin hänelle kieltäytyvän kemosta ja ottavan
vain RSO: n. Olenko tässä oikeassa? Phoenix Tearsista lukemani perusteella luulen, että tämä on oikein, mutta
kaipaisin apuasi tähän vastaamiseen. Kiitos." Justin

- Hyvin tehty, Justin. Ei kemoterapiaa tai skannauksia. Leikkaus oli tarpeeton. Pyydä häntä syömään 120-180 g
öljyä seuraavan kuuden kuukauden aikana ja noudattamaan sivustollamme olevia ohjeita. JB

”Kuvittele, että yrität opettaa ihmisille housujen käyttöä ... Se näyttää helpolta. Entä jos ihmiset lähettäisivät
sinulle tekstiviestin joka päivä ja kysyisivät, kuinka pukea housut? (raskauttavaa) Se on kuin maapähkinäpäivä!
Jos laitan housuni ja se on tehty oikein, näytän tällä tavalla jonkun muun. Saattaisin nauraa ihmisille, jotka
haluavat yrittää laittaa housunsa taaksepäin ja sanoa: ”Hei, ne sopivat hyvin, varmasti, mutta se ei muuta sitä
tosiasiaa, että he ovat taaksepäin! (Se toimi Khris Krossille). ”

JB yksinkertaisesti  kertoo meille, mikä toimii,  eikä kerro meille muuta tapaa, koska muita tapoja ei tarvita.
Seuraa ohjeita tai mene kävelemään housut taaksepäin, mutta älä ole vihainen JB: lle, kun huomaat, että hän
vain näytti sinulle oikean tavan tehdä se! Emme yritä muuttaa kirjan tekstiä, vaan tutkimme muita kirjoja! ”
Chad

-  Kiitos,  Chad,  tämä  oli  loistava  selitys  ja  kyllä,  olet  oikeassa.  Tämä RSO -lääketieteen  kysymys  on niin
loukkaavan yksinkertainen, että se itse asiassa tekee siitä monimutkaisemman. Ihmisten on liian yksinkertaista
uskoa sitä, nimittäin silloin, kun he eivät voi itse kokeilla lääkettä ja heidän on vain luettava siitä.

Ja  koko  asia  on,  että  ihmisten  henki  on  vaarassa.  Puhun  heille  henkilökohtaisesti,  näen  tuskan  heidän
kasvoillaan,  älä  kysy minulta,  mitä  se tekee minulle  kaikkien näiden vuosien jälkeen.  Minulle  täällä  ei  ole
paljon tilaa improvisaatiolle, ei aikaa pitkille bebop -sooloille tai free jazzille. Tämä on vankka vanhanaikainen
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kaksitoista palkin blues ja se on kaksitoista palkkia pitkä. Rick antoi meille ohjeet seurata, mutta kaikki haluavat
keksiä pyörän uudelleen joidenkin egon ongelmien tai sen vuoksi.

Sanon tästä vain: ”Hallitse ensin riisinkeitin ja tuuletin. RSO ensin, sitten kaikki muut (vähemmän tehokkaat)
kannabislääkkeet. Koska teholla on väliä. Mitä tehokkaampi ja rauhoittava öljy, sitä parempi potilaalle. Sinun ei
tarvitse  testata  sisäisiä  olosuhteita,  kokeile  sitä  ensin  iho-olosuhteissa  ja  katso,  paraneeko  se  nopeammin
todellisella erittäin voimakkaalla ja rauhoittavalla RSO: lla, jossa on 95-98% THC: tä tai mitä tahansa muuta,
sen pitäisi vastata sinulle. Tiedä sitten, että sama asia, joka tapahtuu ihollasi, tapahtuu kehossasi, kun nautit tätä
lääkettä.

Kun teet sen, menetät pohjimmiltaan kiinnostuksen kannabislääkkeiden vähemmän voimakkaisiin muotoihin. Ei
siksi, että he eivät voi joissain tapauksissa auttaa, mutta miksi lentää toiseksi tai kolmanneksi luokkaan, kun voit
lentää ensimmäisen luokan samalla rahalla ja pelastaa henkesi nopeammin ja luotettavammin samanaikaisesti?

RSO on premium -lääketiede,  ja tapa,  jolla katson sitä kaikkea muuta,  ei  ole premium -lääkettä.  Ja haluan
premium -lääkettä,  miksi haluaisin laimennettua lääkettä oikean asian sijaan? Mitä raa'ammin rauhoittava ja
voimakkaampi öljy, sitä paremmin se toimii lääkkeenä - eikä tämä muutu koskaan. "JB

"Paras RSO on 95-98% THC ja erittäin voimakas ja rauhoittava. Kaikki muu kuin tämä (raaka kannabis, mehut,
syötävät  ruuat,  korkea  CBD-öljyt,  dekarboksyloimaton  BHO,  tinktuurit,  salvat,  keitokset,  maskotit),  on
vähemmän tehokas  kannabislääkkeen muoto.  Kaikista  kannabislääkkeistä  on tietysti  hyötyä  jossain määrin,
mutta älä lyö vetoa elämääsi kannabislääkkeiden heikommista muodoista. ” JB

Rick Simpsonin hamppuöljyn valmistusprosessi

"Työskentelen yleensä punnan tai enemmän silmujen kanssa erittäin voimakkaista korkealaatuisista indica- tai
indica -hallitsevista sativa -risteistä. Unssista hyvää alkuunsa tulee yleensä 3-4 grammaa korkealaatuista öljyä,
ja tuotetun öljyn määrä vaihtelee lajikkeittain. Et ole koskaan varma, kuinka paljon öljyä saat, ennen kuin olet
käsitellyt  materiaalia,  jonka kanssa työskentelet.  Keskimäärin punta hyvää alkuunsa tuottaa yleensä noin 60
grammaa korkealaatuista öljyä ja joskus saatat jopa saada huomattavasti enemmän joistakin lajikkeista.

Monet näyttävät uskovan, että öljyn on oltava keltaista ja että sinun pitäisi nähdä se. Usein valmistamissani
öljyissä  oli  näitä  piirteitä,  mutta  ei  aina.  Tuotamasi  öljyn  väri  ja  rakenne  riippuvat  suuresti  rasituksesta,
menetelmästä ja liuottimesta, jota käytät öljyn tuottamiseen. Älä ole huolissasi, jos tuottamasi öljy on väriltään
tummempi, tämä ei tarkoita, että tällainen öljy ei ole tehokas lääke. Itse asiassa jotkut vahvimmista öljyistä,
joita olen koskaan tuottanut, olivat väriltään tummia, mutta niillä oli silti halutut lääkkeelliset vaikutukset.

Mielestäni näiden ohjeiden pitäisi tehdä tämän öljyn tuottamisesta melko helppoa kenelle tahansa, mutta ennen
kuin aloitat,  varmista, että sinulla on kaikki mitä tarvitset sen tekemiseen oikein. Tarvitset vain lähtöaineen,
liuottimen,  puun  pituuden,  kaksi  muoviastiaa,  muutaman  pienen  astian  suppiloilla  ja  kahvisuodattimilla,
sähköisen riisikeittimen, tuulettimen, ruostumattomasta teräksestä valmistetun mittakupin, kahvilämmittimen ja
ruiskut.

Prosessi, jota aion kuvata, käsittää lähtöaineen pesemisen kahdesti hyvällä liuottimella, kuten puhtaalla kevyellä
alifaattisella  teollisuusbensiinillä  tai  99%  isopropyylialkoholilla  käytettävissä  olevan  hartsin  poistamiseksi
kasvimateriaalista. Kevyt teollisuusbensiini on osoittautunut erittäin hyväksi liuottimeksi öljyn tuottamiseen, ja
se  on myös  melko halpaa  ostaa  verrattuna  muihin  liuottimiin.  Sitä  on  eri  muodoissa  ja  eri  nimillä,  mutta
käyttämääni liuotinta kutsutaan Kanadassa kevyeksi teollisuusbensiiniksi,  ja Euroopassa sitä kutsutaan usein
bentsiiniksi (e). Sitä myydään monilla nimillä, mutta jos menet polttoaineen toimittajalle, sinun ei pitäisi olla
liikaa  vaikeuksia  joidenkin  jäljittämisessä,  jos  pyydät  vetykäsiteltyä  kevyttä  alifaattista
liuotinbensiiniä/petrolieetteriä/bensiiniä/hiilivetyliuotinta, jonka kiehumispiste on 40-40 ° C 100 ° C (140-212 °
F), CAS-numero 64742-49-0.
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Kevyellä teollisuusbensiinillä on monia teollisia käyttötarkoituksia, ja sitä käytetään usein moottorin osien tai
ohuiden maalien jne. Rasvanpoistoon, joten olen varma, että tarvittavien asioiden löytämisessä ei ole juurikaan
ongelmia. Vain antaakseen sinulle käsityksen sen monista käyttötarkoituksista, se on sama aine, jota käytetään
Coleman  -lamppujen  ja  -uunien  polttoaineena.  Valitettavasti  Coleman  -polttoaineeseen  lisätään
ruosteenestoaineita,  joten en suosittele tämän polttoaineen käyttöä öljyn tuottamiseen. Myös lääketieteellistä
teollisuusbensiiniä  (heksaania)  on  saatavana  monissa  maailman  maissa,  mutta  se  on  hieman  kalliimpaa  ja
yleensä  vaikeampaa  saada,  enkä  ole  löytänyt  merkittävää  eroa  puhtaan  kevyen  teollisuusbensiinin  ja  sen
lääketieteellisen version välillä .

Butaani voi tuottaa öljyä, mutta en suosittele sen käyttöä liuottimena tämän lääkkeen valmistamiseksi, koska se
on hyvin haihtuvaa ja vaatisi kalliiden laitteiden käytön vaaran neutraloimiseksi. Lisäksi butaanin käyttö öljyn
valmistuksessa ei dekarboksyloi lopputuotetta, joten tällä tavalla valmistetut öljyt olisivat vähemmän tehokkaita
lääkinnälliseen käyttöön, ellei ylimääräistä aikaa käytetä niiden asianmukaiseen dekarboksylointiin.

Ainoat  liuottimet,  joista  minulla  on  toistaiseksi  suoraa  kokemusta,  ovat  eetteri,  kevyt  alifaattinen
teollisuusbensiini ja 99% isopropyylialkoholi. Eetteri on henkilökohtainen suosikkini ja se on erittäin tehokas
liuotin,  mutta  se  on  kallista  ja  voi  olla  melko  vaikeaa  saada.  Mielestäni  eetterin  käyttö  sopii  paremmin
suljetuille tislauslaitteille, koska se on erittäin haihtuvaa ja sen höyryt tekevät siitä vaarallisen työskennellä.

Sekä  eetteri  että  kevyt  teollisuusbensiini  ovat  luonteeltaan  valikoivampia  liuottimia,  mikä  tarkoittaa,  että
alkoholi ei ole aivan yhtä tehokas kuin liuotin, mutta silti se toimii hyvin. Alkoholi liuottaa enemmän klorofylliä
lähtöaineesta, ja tästä johtuen alkoholilla tuotetut öljyt ovat yleensä huomattavasti tummempia.

Jotta liuotin olisi tehokas, sen pitäisi olla 100% puhdasta ja 100% puhdasta alkoholia on kallista ja sitä voi olla
melko vaikea löytää. Toisaalta kevyt teollisuusbensiini on melko halpaa hankkia eikä yleensä ole liian vaikea
löytää. Eetterin käytön lisäksi valintani on puhdas kevyt alifaattinen teollisuusbensiini.

Kaikki nämä liuottimet, mukaan lukien alkoholi, ovat luonteeltaan myrkyllisiä, mutta jos noudatat näitä ohjeita,
liuotinjäämät valmiissa öljyssä eivät ole ongelma. Kun valmis tuote on jäähtynyt huoneenlämpötilaan, se on
paksu rasvan kaltainen aine eikä öljy, ja se on suunnilleen niin myrkyllinen kuin saat. Vaikka liuotinjäännöksiä
olisikin  jäljellä,  öljy  itse  vaikuttaa  siihen  neutraloidakseen  kaikki  haitalliset  myrkylliset  vaikutukset.
Pohjimmiltaan kaikki, mitä teet, on lääkehartsien peseminen silmujen materiaalista. Sitten, kun liuotinöljyseos
on suodatettu ja liuotin on keitetty pois, hartsit jäävät lääkinnällisimmässä muodossaan.

Parhaan  tuloksen  saavuttamiseksi  lähtöaineen  on  oltava  mahdollisimman  kuiva.  Varmista,  että
työskentelyalueesi on hyvin tuuletettu ja ettei alueella ole kipinöitä, avotulta tai kuumia elementtejä.

Aseta lähtöaine  hyvin syvään astiaan,  jotta  öljyliuosseos  ei  roisku ulos pesun aikana.  Kostuta sitten silmut
käytetyllä liuottimella ja silmusmateriaali murskataan käyttämällä puupituutta, kuten 2 × 2 kappaletta.

Kun se on murskattu, lisää liuotinta, kunnes materiaali on täysin upotettu liuottimeen. Työnnä nuppumateriaalia
noin kolme minuuttia puun pituudella, jota käytit murskaamiseen. Kaada sitten hitaasti liuotinöljyseos toiseen
puhtaaseen astiaan jättäen lähtöaine alkuperäiseen astiaan, jotta se voidaan pestä toisen kerran.

Lisää jälleen tuoretta liuotinta lähtöaineeseen, kunnes se on jälleen upotettu liuottimeen, ja käsittele sitä sitten
vielä kolme minuuttia käyttämäsi puun pituuden kanssa. Kaada sitten liuotinöljyseos samaan astiaan, jossa on
liuotinöljysekoitus ensimmäisestä pesusta.

Yritettäessä tehdä kolmas pesu kasvimateriaalille  tuottaa hyvin vähän öljyä ja  siitä  ei  ole  juurikaan hyötyä
lääkkeenä. Ensimmäinen pesu liuottaa 70-80% käytettävissä olevasta hartsista pois lähtöaineesta; toinen pesu
poistaa sen jälkeen jäljelle jääneen hartsin.

Ensimmäisestä pesusta valmistetut öljyt ovat lääkkeellisesti tehokkaimpia, mutta jos käytetään korkealaatuista
lähtöainetta, myös toisen pesun öljystä on hyötyä. Jos jostain syystä joudut työskentelemään materiaalin kanssa,
joka ei ole niin voimakas kuin sen pitäisi, on parasta käyttää ensimmäisen pesun öljyä vain sisäiseen käyttöön ja
aloittaa sitten kasvaa tai etsiä lähtöainetta, joka on parempi laatu. Muista, että laatu on tärkeämpää kuin määrä ja
mitä parempi lähtöaine, sitä parempi lääke.
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Käytä esimerkiksi puhdasvesisäiliöitä, joissa on pieni aukko yläosassa, ja aseta suppilot aukkoihin ja aseta sitten
suuret  kahvisuodattimet  suppiloihin.  Kaada  liuotinöljysekoitus  ensimmäisestä  ja  toisesta  pesusta
kahvisuodattimiin  ja  anna  liuotinöljyseoksen  valua  suodattimien  läpi  ja  poista  kaikki  ei  -toivotut
kasvimateriaalit.  Mitä  enemmän  suppiloita  ja  säiliöitä  käytät,  sitä  nopeammin  se  suodatetaan.  Kun
liuotinöljyseos on suodatettu, se on nyt valmis liuottimen keittämiseen.

Jos sinulla ei vielä ole sellaista, voit ostaa edullisen suuremman riisinkeittimen, jonka yläosa on avoin ja jossa
on sekä korkean että matalan lämmön asetukset liuottimen keittämiseksi pois öljystä. Varmista, että riisinkeitin
on sijoitettu hyvin tuuletettuun paikkaan ja aseta tuuletin lähelle puhaltamaan höyryt pois liuottimen kiehuessa.
Tämä estää höyryjen tiivistymisen ja vaaran muodostamisen. Riisikeittimet on suunniteltu olemaan polttamatta
riisiä sen kypsennyksen aikana. Sisäänrakennetut lämpötila -anturit kytkevät keittimen automaattisesti takaisin
matalalämpötilaan, jos lämpötila alkaa nousta liikaa.

Jos öljyä tuotetaan, jos lämpötila nousee hieman yli 300 ° F (148 ° C), se alkaa haihduttaa kannabinoidit öljystä
ja et tietenkään halua tämän tapahtuvan. Jos riisinkeitin toimii kunnolla, se poistuu automaattisesti korkeasta
lämpötilasta noin 110 ° C: n lämpötilassa, joka on korkeampi kuin lämpötila, jossa dekarboksyloinnin sanotaan
tapahtuvan, ja on edelleen selvästi alle THC: n ja muiden kannabinoidit haihtuvat. Siksi suosittelen vahvasti
riisinkeittimen käyttöä niille,  jotka eivät ole koskaan aikaisemmin tuottaneet  öljyä,  koska se poistaa kaiken
vaaraa vahingoittaa kyseistä öljyä. Lisäksi tuloksena oleva öljy on dekarboksyloitu, mikä on myös tärkeää, joten
se voi saavuttaa täydelliset lääketieteelliset vaikutuksensa.

Ehdotan, että ihmisten ei pitäisi yrittää käyttää astioita ja vastaavia laitteita öljyn tuottamiseen. Kun yritin ensin
valmistaa  öljyä,  käytin  astiaa  ja  koska  en  tiennyt  kuinka  paljon  lämpöä  nämä laitteet  voivat  tuottaa,  öljy
ylikuumeni ja tuhoutui. Joten mielestäni on vain järkevää, että aloittelijan tulisi aloittaa käyttämällä riisikeitintä
ja noudattaa ohjeita huolellisesti. Näin he voivat säästää paljon surua.

Tislauslaitetta voidaan käyttää myös tämän lääkkeen tuottamiseen ja käytetyn liuottimen talteenottoon. Tämä
menetelmä  on  todella  järkevämpi  kuin  riisikeittimen  käyttäminen,  mutta  still  -kuvat,  jotka  on  suunniteltu
keittämään liuottimet turvallisesti pois, ovat kalliita ja useimmat ihmiset eivät osaa käyttää yhtä näistä laitteista
oikein.  Jos  sellainen  on  saatavilla,  käytän  mieluummin  itse  still  -kuvaa,  mutta  joissain  maissa  valokuvan
omistaminen on lain vastaista. Jos joku on vakava ja haluaa tuottaa suuria määriä öljyä, katso tislausta ja opi
käyttämään tätä laitetta oikein.

Varmista  aina,  ettei  alueella  ole  kipinöitä,  avotulta  tai  kuumia elementtejä,  kun täytät  riisikeitintä  tai  keität
liuotinta  pois,  koska  liuottimista  muodostuvat  höyryt  ovat  erittäin  helposti  syttyviä  ja  myrkyllisiä.  Olen
käyttänyt  samaa  prosessia  tuhansia  kertoja,  eikä  minulla  ole  koskaan  ollut  onnettomuutta,  mutta  oman
turvallisuutesi  vuoksi  noudata  ohjeita  ja  varmista,  että  alue  on hyvin tuuletettu.  Varoitan  myös,  että  vältät
liuottimien muodostamien höyryjen hengittämistä, koska niillä voi olla epämiellyttäviä vaikutuksia läheisiin.

Varmista,  että  tuuletin  on käynnissä ja  tuottaa  riittävästi  ilmavirtaa  höyryjen puhaltamiseksi,  ja  täytä  sitten
riisinkeitin, kunnes se on noin kolme neljäsosaa täynnä. Tämä antaa liuotinöljysekoitukselle tilaa kiehua ilman
läikkymistä. Laita riisinkeitin korkealle lämmölle ja aloita liuottimen kiehuminen. Älä koskaan yritä tehdä tätä
ilman  tuuletinta,  koska  savu  voi  tiivistyä  ja  jos  se  joutuu  kosketuksiin  lämmityselementin  kanssa,  se  voi
aiheuttaa tulipalon.

Kun taso riisikeittimessä laskee, lisää jäljellä olevaa liuotinöljyseosta varovasti, kunnes mitään ei ole jäljellä.
Kun  riisinkeittimen  taso  laskee  viimeisen  kerran  ja  se  on  pienentynyt  noin  kahden  tuuman
liuotinöljysekoitteeseen, lisää noin 10-12 tippaa vettä jäljellä olevaan liuotinöljyseokseen. Tämä pieni määrä
vettä antaa jäljelle jääneelle liuottimelle kiehua pois keittimeen jääneen öljyn helpommin.

Kun keittimessä on hyvin vähän jäljellä, laitan yleensä käsineet ja otan sitten keittimen ja aloitan sen sisällön
pyörittämisen.  Tämä  tehdään  siten,  että  tuulettimen  ilmavirta  poistaa  edelleen  höyryt  ja  voi  nopeuttaa
viimeistelyprosessia hieman. Lyhyessä ajassa liesi käynnistää automaattisesti korkean tehonsa ja siirtyy sitten
matalalle lämmölle. Kun viimeinen liuotin keitetään pois, kuulet keittoon jääneen öljyn rätisevän äänen ja näet,
että jäljellä olevassa öljyssä tapahtuu melko paljon kuplia. Huomaat myös, miltä näyttää pieni määrä savua tai
höyryä, joka tulee öljystä riisinkeittimessä, mutta älä huoli, koska tämä on enimmäkseen vain höyryä, joka on
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tuotettu muutamasta lisäämästäsi vesipisaroista. Kun riisinkeitin on siirtynyt automaattisesti matalalämpötilaan,
Annan sen yleensä jäähtyä, kunnes se voidaan kytkeä uudelleen korkealle lämpöasetukselle. Sen jälkeen kun
liesi on siirtynyt automaattisesti matalalämpötilaan toisen kerran, otan sisemmän kattilan liedestä ja kaadan sen
sisällön ruostumattomasta teräksestä valmistettuun mittakuppiin.

Kattilassa on jäljellä pieni määrä öljyä, josta on melkein mahdotonta päästä ulos, ellet käytä jotain kuivaa leipää
öljyn imeyttämiseen sen ollessa vielä lämmin. Sitten pieniä määriä tätä leipää voidaan syödä lääkkeenä, mutta
muista,  että  joskus voi kestää  tunti  tai  enemmän ennen kuin tunnet  sen vaikutukset.  Joten  ole  varovainen,
kuinka paljon tällaista leipää syöt, koska jopa hyvin pieni määrä voi saada sinut nukkumaan muutaman tunnin
ajan aivan kuten raakaöljy tekee itse. Toinen hyvä tapa puhdistaa ruukkuun jäänyt öljy on pestä astia pienellä
määrällä alkoholia hamppuöljytinktuurin tuottamiseksi.

Tällainen tinktuura voi olla erittäin tehokas ihon sairauksien hoidossa ja vain vähän voi mennä pitkälle, mikä
voi säästää rahaa.  Koska tykkään usein sekoittaa öljyä useista kannoista,  jätän yleensä jäljellä  olevan öljyn
kattilaan  seuraavaan  kertaan.  Sekoittamalla  eri  kantojen  öljyjä  saat  lääkinnällisiä  etuja  kaikista  näistä  eri
öljyistä, ja olen huomannut, että tällaiset öljyt ovat tehokkaita kaiken hoidossa. Jos sinulla on käytössäsi monia
erilaisia  hyviä hamppulajeja, mielestäni öljyjen sekoittaminen on hyvä idea, mutta jos et tee sitä, uskon, että
vain yhden kannan öljy tyydyttää tarpeesi.

Ota  ruostumattomasta  teräksestä  valmistettuun  mittakuppiin  kaatama  öljy  ja  laita  se  hellävaraiseen
lämmityslaitteeseen, kuten kahvinlämmittimeen, haihtumaan öljystä jäänyt vesi pois. Usein kestää vain lyhyen
ajan jäljellä olevan veden haihduttamiseen, mutta myös jotkut kannat tuottavat enemmän luonnollisia terpeenejä
kuin toiset. Nämä terpeenit voivat aiheuttaa kahvinlämmittimessä olevan öljyn kuplimisen joksikin aikaa, ja voi
kestää hetken, ennen kuin tällaiset öljyt lopettavat tämän toiminnan. Kun kahvinlämmittimen öljy on lakannut
kuplimasta ja aktiivisuutta ei näy lainkaan tai lainkaan, ota öljy pois kahvilämmittimestä ja anna sen jäähtyä
hieman. Toinen tapa viimeistellä öljy ilman kahvinlämmitintä on laittaa öljy 130 ° C: seen asetettuun uuniin
noin tunniksi. Tämä dekarboksyloi valmiin öljyn ja liuotinjäännösten ei pitäisi olla ongelma.

Käytä  sitten  muovisia  applikaattoreita  tai  ruiskuja,  joissa  ei  ole  neuloja  ja  joita  on  saatavana  paikallisesta
apteekista. Vedä lämmin öljy hitaasti ruiskuihin männän avulla ja anna sen jäähtyä. Lyhyessä ajassa hartsista
tulee paksu rasvan kaltainen aine.

Joskus hartsi on niin paksu, että sitä voi olla vaikea pakottaa ulos ruiskuista jäähtyessään. Jos tällaista tapahtuu,
aseta  ruisku kuppiin kuumaa vettä  lyhyessä ajassa,  jotta  voit  puristaa annoksesi helpommin.  Joskus potilas
pakottaa liikaa öljyä ulos, mutta jos näin tapahtuu, vedä vain ruiskun mäntää taaksepäin ja ylimääräinen öljy
voidaan yleensä vetää takaisin ruiskuun ilman suuria vaikeuksia.

Keskimäärin  kuiva  punta  materiaalia  vaatii  noin  2  gallonaa  (8-9  litraa)  liuotinta  kahden  vaaditun  pesun
suorittamiseen. Jos aiot valmistaa öljyn enemmän tai vähemmän lähtöaineesta, määritä karkeasti, kuinka paljon
liuotinta tarvitset. Alusta loppuun kestää yleensä kolme tai neljä tuntia koko prosessin suorittamiseen, ja sitten
lääke istuu siellä valmiina käytettäväksi.

On myös mainittava, että tällä öljyllä on erittäin pitkä säilyvyysaika. Mutta pitkäaikaista säilytystä varten laitan
sen pimeään pulloon, jossa on tiukka kansi tai ruostumattomasta teräksestä valmistettu astia. Jos sitä säilytetään
viileässä pimeässä paikassa, se voi säilyttää lääkkeen tehon vuosien ajan.

Aluksi saattaa tuntua pelottavalta, että jotkut yrittävät valmistaa omia lääkkeitään, mutta todellisuudessa tämä
prosessi on erittäin yksinkertainen. Sinun tarvitsee vain seurata huolellisesti  ohjeita ja sen jälkeen, kun olet
valmistanut tämän lääkkeen pari kertaa, huomaat, että sen valmistaminen ei ole paljon vaikeampaa kuin kuppi
kahvia. Kun olet valmistanut oman lääkkeesi, se poistaa kaiken mysteerin lääkkeestä, eikä sinun tarvitse enää
luottaa lääkäreihin useimmissa tapauksissa, sillä nyt sinusta on tullut oma lääkäri. ” Rick Simpson, Hamppu:
Lääkekasvi
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K. Miksi kuivan materiaalin jauhaminen johtaa THC -menetykseen? Onko tähän mitään selitystä?

A. Oletko koskaan jauhannut todella voimakasta silmua? Jos teit, sinun pitäisi tietää miksi. Valkoinen jauhe,
joka on pöydän ympärillä jauhamisen jälkeen, on THC (tai trichomeja) ja sen olisi pitänyt jäädä öljyyn. Lisäksi
kun se on jauhettu, se on silloin liian hienoa ja riisut paljon sitä, mitä et todellakaan halunnut poistaa öljyssäsi.

Käsittele  luun  kuivat  kokonaiset  silmut  sen  jälkeen,  kun  olet  kostuttanut  ne  teollisuusbensiinillä  tai
valitsemallasi liuottimella, mutta älä koske siihen paljon ennen kuin käsittelet sitä, koska joka kerta, kun kosket
siihen,  menetät  osan.  Jauhetusta  öljystä  valmistetut  öljyt  ovat  merkittävästi  heikompia  kuin  öljyt,  jotka  on
tuotettu kostutuksen jälkeen murskattuista silmuista.

Ensimmäinen nopea pesu on tehokkain ja nauhat noin 70% saatavilla olevasta THC: stä, toiset liuskat noin 20%
ja kolmas noin 5%. Kun jauhat sen, saat kaikki kolme pesua (oikeastaan  neljä) öljyyn etkä halua sitä. Laatu
korvaa määrän. JB

"Hei  JB.  Mikä  on  lyhin  aika,  jonka  voit  jättää  silmun  kuivumaan,  jos  tarvitset  sitä  kiireellisesti?  Kiitos."
Priscilla

- Kunnes luut kuivuvat. Mutta haluaisin vain nopeasti kuivua sanoa 5-7 g alkuunsa, joka antaa sinulle noin
gramman öljyä, tarpeeksi aluksi, ja sitten voit lopettaa sen, kun se on kuivattu kunnolla, noin viikon kuluttua.
Mitä vähemmän käsittelet lähtöainetta ennen käsittelyä, sitä vähemmän hartsia tuhlaat. Joten on parasta olla
dekarboksyloimatta lähtöainetta (kuten GW tekee ilman mitään syytä, voit dekarboksyloida öljyn pienemmillä
ongelmilla kuumentamalla sitä, mikä sinun on tehtävä poistamaan liuotinjäännös joka tapauksessa). Paras tapa
on laittaa silmukka ämpäriin käsiteltäväksi suoraan kuivaushuoneessa ilman ylimääräistä käsittelyä aina kun
mahdollista. Mitä vähemmän kosketat nuppia, sen parempi. JB

1.) Jauhain luunkuivat silmut vain käsilläni, ei käytetty hiomakonetta. Lähtöaine näytti hyvin pieniltä,  noin n.
Halkaisija 5-10 mm, joten enimmäkseen ei jauhetta. Koska minulla on nyt oma "ruoanlaitto" -kokemukseni,
olen  täysin  samaa  mieltä  kanssanne kaikissa  kohdissa  lukuun ottamatta  kohtaa  C.  Olen nähnyt  alkoholilla
tehtyjä  öljyjä,  jotka  ovat  yleensä  paljon  tummempia,  kun  alkoholin  vesi  liuottaa  klorofyllit.  Tein  öljyn
laboratoriolaatuisella puhtaalla petrolieetterillä. Tämä öljy on väriltään paljon kirkkaampi (kullanruskea) ja sillä
on  erinomainen,  herkullinen  mausteinen  maku  verrattuna  alkoholijuomiin,  joita  minulla  oli  mahdollisuus
kokeilla. Pointtini tässä on se, että uskon, että teollisuusbensiini ei poista yhtä paljon terpeenejä ja klorofylejä
kuin alkoholi. Se kiehuu myös paljon hallittavammin ja hallittavammin kuin alkoholi. Kysymykseni tässä on
siis,

-  Älä  hio  materiaalia  ensin.  Kuivan  nuppumateriaalin  käsittely  johtaa  THC:  n  ja  muiden  kannabinoidien
irrottamiseen (pöydällä oleva hieno pöly olisi pitänyt jäädä ämpäriin). Kyllä, jauhaminen ja teollisuusbensiini
olisi  ”parempi”  kuin  jauhaminen  ja  alkoholi  -  tämä  yhdistelmä  on  lähes  taattu  epäonnistuminen,  et
yksinkertaisesti voi tehdä hyvää öljyä tällä tavalla.

Laita silmu ämpäriin, kostuta se teollisuusbensiinillä, murskaa se tikulla 2-3 minuuttia, kaada öljy-liuotinseos
ämpäriin. Jos käytät laadukasta materiaalia, tee toinen pesu ja kaada toinen seos ämpäriin ensimmäisen pesun
yhteydessä. Jos et käytä sitä hyvää materiaalia, käytä ensimmäistä pesua vain sisäisiin tarkoituksiin (ja jatka
hyvän materiaalin etsimistä).

Eetteri tuottaa suuria öljyjä (pidämme keltaisista öljyistä paremmin kuin tummat öljyt, mutta muista, että jotkut
kannat  tuottavat  tummempia  öljyjä  kuin  toiset).  Pidämme myös  meripihkaöljyistä  käytännön syistä  -  kuka
haluaa mustat  hampaat,  joissa on klorofyllimerkkejä? Emme kuitenkaan suosittele  sitä tällä  hetkellä paljon,
koska  eetterin  kanssa  työskenteleminen  on  melko  vaarallista,  sitä  on  vaikea  päästä  suurimmalle  osalle
maailmaa,  ja  olemme erittäin  huolissamme öljyn  tuottajien  turvallisuudesta.  Se  voi  nousta  erittäin  helposti
suhteellisen  alhaisissa  lämpötiloissa.  Joten  useimmille  ihmisille  kevyt  alifaattinen  teollisuusbensiini  toimii
hienosti. Käytämme yleensä teollisuusbensiiniä, mutta eetteri olisi valitsemamme liuotin.

Nykyinen  luettelo  liuottimista,  joita  käytämme  henkilökohtaisesti,  on:  1.  eetteri,  2.  puhdas  kevyt
teollisuusbensiini, 3. 99% isopropyylialkoholi, 4. elintarvikelaatuinen alkoholi - mieluiten 99%, mutta sitä on
yleensä vaikea saada ja se on erittäin kallista. Kun työskentelet 96% alkoholilla, loput 4% ovat yleensä vettä.
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4% 10 litrasta on 4 dl, melkein tuoppi vettä, joka sinun on keitettävä pois - ja se vie aikaa, jonka voit käyttää
kohtuullisemmin.

2.) Laitoin myös viimeisen 60 ° C lämpimän öljyn 1,5 tunniksi tyhjiöön, jotta kaikki liuotinjäämät poistuvat
kokonaan.  Kuten  kirjoitin  sinulle,  dekarboksyloin öljyn  35 grammaa myöhemmin… Öljyn maku oli  ennen
dekarboksylointia paljon mausteisempi, en sanoisi huonommaksi, mutta olet oikeassa röyhtäilystä.

- Kuten sanoin viimeksi, röyhtäily johtui jääneestä vedestä. Ja vesi oli siellä, koska käytit "tieteellistä" alhaista
lämpötilaa.  Sinun on joka tapauksessa dekarboksyloitava öljy, joten riisinkeitin,  joka sammuu 110 ° C: ssa,
toimii hienosti. Tai tietysti paras käyttää olisi pysäytys - mutta taas monet ihmiset eivät omista niitä eivätkä
tiedä miten niitä käytetään, ja räjähdysvaara on aina läsnä. Kun vielä räjähtää, se yleensä purkaa koko talon.
Kun riisinkeittimen sisältö räjähtää, se sytyttää vain kahden tai kolmen metrin korkean liekin, joka on melko
helppo käsitellä.

Mitä tulee tyhjiöön - tietysti miksi ei. Jos sinulla on laitteet ja jos osaat käyttää niitä oikein, öljyn viimeistely ei
ole huono idea, jos haluat olla 100% varma, ettei siinä ole liuotinjäämiä, tai jos haluat sulkea suun niistä, jotka
vastustavat petrokemiallisia liuottimia. Jotkut käyttävät sitä suurella menestyksellä, enkä ole sitä vastaan. Mutta
kuten tiedätte, suurin osa ihmisistä ei omista tätä laitetta, ja monilla potilaistamme ei ole tai ei ole varaa edes
riisikeittimeen ja tuulettimeen, joten emme suosittele tyhjiötä välttämättömyydeksi.

Katsokaa kuinka helppoa ja yksinkertaista Rickin menetelmä on ja kuinka moniin kysymyksiin meillä on vielä
vastauksia. Kuvittele nyt, mitä tapahtuu, kun lisäämme tietoja muista öljyn valmistusmenetelmistä. Se aiheuttaa
vain  hämmennystä,  ja  joudun  käyttämään  päiviä  ja  viikkoja  yrittäen  vastata  "hämmentyneiden"  ihmisten
kysymyksiin, joita en aio tehdä paljon pidempään.

3.)  Selitä,  miksi  ehdotat  öljyn  ottamista  suoraan  putkesta  suoraan  suuhun,  ei  kapseleita?  Joku
imeytymiskysymys? Syön suurimman osan öljystä savukepaperilla, mutta käytän harvoin joitain kapseleita, jos
joudun poistumaan kotoa useampaan tuntiin. Sitä paitsi en pidä siitä, että se on koko hampaideni päällä, koska
siitä on todella vaikea päästä eroon ...

- Useista syistä. Tärkeintä on, että tämä nielemismenetelmä on osoittautunut tehokkaimmaksi ja hyödylliseksi
potilaille. Se parantaa suuhygieniaa, koska se desinfioi myös suun ja auttaa sitten kaikissa ruoansulatuskanavan
tai kurkun olosuhteissa jne. Itse asiassa, kun saan kurkkukipua, yritän levittää öljyä suuhuni ja pitää sen se
suussani niin kauan kuin kestän sen. Useimmissa tapauksissa flunssa tai kurkkukipu (tai sen oireet) hoidetaan
yön yli.

Kuten sanoit, jotkut öljyt pysyvät hampaissasi ja kielesi alla, joten tämä nielemismenetelmä yhdistää itse asiassa
öljyn kielen alla tapahtuvan käsittelyn (ala Sativex ja muut ihmisten käyttämät suihkut ja tinktuurit) ja vatsan ja
suolet. Tärkeintä on saada öljy vatsaan. Joten jos sinulla on öljy, jonka maku ei ole kovin hyvä, voit laittaa
palan leipää tai banaania tms. (Tai savukepaperin, jos haluat syödä siinä olevia kemikaaleja), taittaa sen päälle
ja  niellä  sen  kuten  pilleri  ja  huuhtele  se  vedellä  tai  teellä  tai  millä  haluat.  Harjaa  hampaasi  öljyllä  noin
kymmenen minuutin kuluttua, se auttaa myös suuhygieniassa. Monilla öljyillä on herkullinen maku (varsinkin
kun lähtöainetta ei ole jauhettu ja alkoholia ei käytetä öljyn valmistukseen.

Kapselit - a) sinun on ostettava ne Big Pharmasta, jolla tuet niitä rahoillasi, b) jotkut ihmiset ovat allergisia
niille, c) jotkut liukenevat suolistasi eivätkä vatsaan, d) jälleenmyyjät vähemmän öljyä kapselissa kuin pitäisi, e)
ne eivät toimi niin hyvin niin monissa olosuhteissa, f) öljyä on vaikea saada pois niistä, kun haluat tehdä nivelen
tai höyrystää öljyn keuhkosairauksia varten tai kun haluat käyttää öljyä paikallisesti. En sano, ettet voi käyttää
kapseleita,  sanon vain,  että  on parempi  oppia käyttämään  öljyä  suoraan putkesta.  Harjoittelun  jälkeen  opit
käyttämään öljyä ilman epämukavuutta. Itse tykkään syödä öljyä suoraan riisikeittimestä, upotan vain sormeni
siihen ja otan niin paljon kuin luulen. Huomaa, tämä on erittäin ”öljyä kuluttavaa” ja otat yleensä enemmän
kuin ruiskusta. Kun öljy on hyvää, "yliannostus" saa sinut vain nukkumaan, iso juttu. Mutta tietysti voin tehdä
sen kokemukseni ja suvaitsevaisuuteni vuoksi, en suosittelisi tai suosittelisi tätä aloittelijoille tai niille, joilla ei
ole niin paljon kokemusta. Kaikkea hyvää myös sinulle, Stefan. Jindrich ”
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”Jos olet huolissasi kustannuksista, se on paljon halvempaa kuin useimpien syöpälääkkeiden yhteismaksu ja
jotkut, jos kotona syöpään käyttämäsi lääkkeet eivät kuulu vakuutuksen piiriin. Jos joku perheestäni tarvitsisi
tätä öljyä syöpään, löytäisin keinon. Onnea!!!!" Lisa

- ”Olen samaa mieltä, Lisa, öljy on paljon halvempaa hoitoa, kun otetaan huomioon kaikki muut kulut ja kulut.
Lisäksi se on vertaansa vailla turvallisempaa kuin mitä lääketieteellinen järjestelmä toimittaisi, puhumattakaan
siitä, että se toimii paljon tehokkaammin ja luotettavammin ja että se on ehdottomasti hauskempaa kuin myrkky
tai säteily. "JB

K. Tiedän, että suosittelette RSO: n valmistamista itse, mutta apteekissa on paikallista, ja mietin vain, mikä sen
pitäisi olla kohtuullinen hinta. 

A. Tarvitaan 4-7 g korkealaatuista  silmua gramman öljyn tuottamiseen,  joten sen pitäisi  olla "oikea hinta".
Älkäämme keskustelko hampun naurettavista hinnoista, minulle oikea hinta 60 g: n annokselle on 50-100 USD
(tai vähemmän, jos sitä kasvatetaan laillisesti ulkona suuressa mittakaavassa). En sano, että tiedän mistä saan
sen tällä hetkellä hintaan, korkealaatuinen öljy maksaa mitä korkealaatuinen materiaali maksaa asuinalueellasi.
JB

Muut louhintatavat

Oletko löytänyt muita tapoja tehdä öljyä?

”Öljyn tuottamiseen on monia tapoja, enkä väitä, että menetelmäni olisi välttämättä paras, mutta tietääkseni se
on ainoa, joka on osoittautunut onnistuneeksi tuhansissa tapauksissa.

Itse asiassa menetelmää, jonka olemme osoittaneet maailmalle, pidettäisiin parhaimmillaan raakana, mutta tällä
lääkkeellä voidaan valmistaa erittäin puhdas muoto. Tarkoitukseni oli esitellä menetelmä öljyn valmistamiseksi
laitteilla,  jotka  ovat  helposti  saatavilla,  joten  tarvittaessa  jokainen  voi  valmistaa  oman  lääkkeensä
yksinkertaisella tavalla.

Siihen  asti,  kun  minut  hyökättiin  vuonna  2005,  olin  käyttänyt  tislausprosesseja  lääkkeen  tuottamiseen  ja
liuottimien  talteenottoon.  Tämä  menetelmä  on  paljon  vähemmän  vaarallinen  ja  "ympäristöystävällisempi",
koska liuotin ei mene hukkaan. Mutta poliisi takavarikoi laitteeni, mikä pakotti minut käyttämään riisinkeittimiä
tehtävän suorittamiseen.

Mitä muita louhintamuotoja voidaan sitten käyttää?

Jälleen  on  olemassa  useita  uuttomenetelmiä,  enkä  väitä  olevani  asiantuntija  tällaisissa  asioissa.  Ongelma
tieteellisissä menetelmissä, kuten jalokaasun uuttamisessa jne., On se, että useimmilla ihmisillä ei ole laitteita ja
tietoa  tällaisten  uuttojen  suorittamiseen.  Siksi  esittelimme  yleisölle  yksinkertaisimman  mahdollisen  tavan
tuottaa tämä lääke itse.

On myös  kylmän  veden  uuttomenetelmiä,  joita  voidaan  käyttää  hartsien  uuttamiseen.  Olen  yrittänyt  tehdä
tämän tyyppistä uuttamista vain pari kertaa, ja tulokset eivät olleet niin hyviä kuin odotettiin. Tiedän kuitenkin
ihmisiä, jotka sanovat valmistaneensa korkealaatuista öljyä tällä tavalla. On selvää, että kylmä vesi ei voi syttyä
palamaan  tai  räjähtää,  joten  kylmän  veden  uuttomenetelmät  voivat  varmasti  olla  vaihtoehto,  mutta  on
varmistettava, että öljy on dekarboksyloitu ennen kuin se annetaan potilaalle.

Mikä on dekarboksylaatio?

Dekarboksylaatio tapahtuu, kun öljyssä olevat molekyylit on käännetty delta 9 -asentoon lämmön avulla, jolloin
niistä tulee lääkkeellisesti aktiivisempia. Lämpötila, jossa tämä tapahtuu, on kiistanalainen, koska monet tästä
aiheesta tarkastellut raportit eivät ole samaa mieltä. Tekemällä ehdotukseni öljy kuumennetaan lämpötiloihin,
jotka  ovat  selvästi  korkeampia  kuin  dekarboksyloinnin  sanotaan  tapahtuvan.  Karboksyyliryhmä  poistetaan,
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jolloin molekyylit voivat mahtua endokannabinoidijärjestelmämme CB1- ja CB2 -reseptoreihin ja päästää ne
läpi aivonesteen.

Onko mitään keinoa tehdä öljystä tehokkaampaa?

On olemassa useita tapoja lisätä öljyn tehoa, mutta taas monet näistä menetelmistä vaativat erikoislaitteita ja
tietoja,  joita  tavallisella  ihmisellä  ei  ole.  Olen  aikaisemmin  tuottanut  tällaisia  öljyjä  ja  pidän  niitä
tehokkaampina ja lääkkeellisempinä, mutta voimassa olevien lakien ja tarvittavien laitteiden avulla minun oli
mahdotonta tuottaa mitään määrää.

Voinko tehdä mitään, kun valmistamani tai ostamani öljy ei ole tarpeeksi voimakasta?

Jos öljyn valmistukseen käytetään hyvää lähtöainetta, tätä ongelmaa ei pitäisi kohdata, mutta olen varma, että
niitä löytyy. Vakavaa sairautta hoidettaessa vain parhaat tekevät, joten jos öljysi ei vastaa tehtävään, ottaisin
lisää silmusmateriaalia  ja tuottaisin sen oikein.  Kun jonkun elämä on vaakalaudalla,  nyt ei ole aika leikkiä
huonolaatuisella öljyllä. Jos sinä kärsisit, etkö haluaisi parasta mahdollista lääkitystä? Yritä siis tarjota sama
muille. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Mahdollisimman korkealaatuisten öljyjen valmistus

”Jotta tavallinen ihminen voisi valmistaa korkealaatuisia ja useimpia lääkeöljyjä, olen löytänyt yksinkertaisen
menetelmän, jonka avulla lähes kaikki voivat valmistaa öljyjä, joilla on jopa tehokkaampia lääkinnällisiä arvoja
kuin olen aiemmin osoittanut yleisölle. . Sinun tarvitsee vain lisätä muutama vaihe prosessiin, jonka olemme jo
osoittaneet, mutta kun olet tuottanut öljyä tällä tavalla, luulen, että olet samaa mieltä siitä, että sillä on valtava
ero.

Jos  sinulla  on  korkealaatuinen  lääkehoito,  sinun  pitäisi  pystyä  valmistamaan  erittäin  korkeita
kannabinoidipitoisuuksia  sisältäviä  öljyjä  yksinkertaisesti  käyttämällä  hyvää  liuotinta  ja  riisinkeitintä.  Tällä
tavalla valmistamissani öljyissä THC -pitoisuus oli yleensä 95% tai enemmän yhdessä muiden kannabinoidien
ja kasvivahojen vaihtelevien pitoisuuksien kanssa. Tämän kaltaisten öljyjen parantava voima on vihdoin saanut
kannabiksen hamppukasville sen ansaitseman lääketieteellisen tunnustuksen, mutta olen kuitenkin huomannut,
että tämän aineen parantava voima voidaan viedä aivan uudelle tasolle ilman suuria vaikeuksia.

Sinun  tarvitsee  vain  ottaa  öljy  ja  laittaa  se  lämmityslaitteeseen,  joka  voi  tarttua  kannabinoideihin  niiden
höyrystyessä  ja  tämä  tuottaa  korkealaatuisempia  ja  puhtaampia  öljyjä.  Vaikka  tavallinen  höyrystin  pystyy
suorittamaan tämän tehtävän, niitä ei todellisuudessa ole suunniteltu oikein täyttämään tätä roolia, koska minkä
tahansa määrän lääkkeiden tuottaminen kestää niin kauan ja useimmat saatavilla olevat höyrystimet vuotavat.

Öljyn tuottaminen laajemmassa mittakaavassa vaatisi  paljon suuremman ilmatiiviän höyrystysyksikön, ja se
edellyttäisi myös paljon suuremman keräyskupin käyttöä, joka on asetettu kulmaan niin, että kun kannabinoidit
alkoivat kerätä, ne alkavat alas kupolin alimpaan kohtaan, josta ne voidaan kerätä pienestä tyhjennysaukosta
erittäin puhdistetun öljyn muodossa. Jokaisella mekaanisesti taipuvalla ei pitäisi olla liikaa ongelmia yksikön
kokoamisessa tämän tehtävän suorittamiseksi, mutta laitteen kokoaminen vie vähän aikaa ja vaivaa.

Öljymäärä, joka voidaan kerätä sen jälkeen, kun se on höyrystetty, riippuu siitä, mikä kannabinoidiprosentti oli
alkuperäisessä  öljyssä.  Jos  käyttämässäsi  öljyssä  oli  99  painoprosenttia  kannabinoideja,  sinun pitäisi  saada
karkeasti tämä määrä takaisin sen jälkeen, kun se on höyrystynyt.

Minun on myös mainittava, että tämä on loistava tapa parantaa huonolaatuisten öljyjen laatua, joissa on paljon
epäpuhtauksia, joten niitä voidaan käyttää tehokkaampana ja tehokkaampana lääkkeenä. Jopa lähtööljy, jossa on
paljon pienempi kannabinoidipitoisuus, voi tuottaa kunnollisen lääkityksen, jos kannabinoidit haihtuvat pois ja
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epäpuhtaudet jäävät kulhoon. Et ehkä pääse ulos niin paljon kuin laitat, mutta ainakin päädyt öljyyn, joka on
paljon  lääkkeellisempi  kuin  mitä  aloitit.  Kun  on  kyse  parantumisesta,  lääkkeen  puhtaus  ja  tehokkuus
merkitsevät  potilaalle  kaikkea,  joten jos haluat  tuottaa mahdollisimman paljon lääkeöljyjä,  mielestäni  sinun
pitäisi harkita vakavasti, mitä sanon.

Toistaiseksi  en voi  selittää,  miksi  tällä  tavalla  valmistetut  öljyt  ovat  lääkkeellisesti  aktiivisempia  kuin jopa
parhaat  öljyt,  jotka  on  valmistettu  muilla  menetelmillä.  Koska  öljyt,  jotka  olen  höyrystänyt,  olivat
dekarboksyloituja ennen kuin ne edes menivät höyrystimeen, tämä tarkoittaisi, että ne olivat jo lääkinnällisesti
aktiivisia kuin mahdollista, joten odotettaisiin pieniä eroja tehossa öljyn keräämisen jälkeen höyrystimestä. Kun
kannabinoidit haihdutetaan pois näistä korkealaatuisista öljyistä, höyrystimen kulhoon jää vain ei -toivottuja
kasvivahoja  ja  muita  epäpuhtauksia.  Jättämällä  nämä ei  -toivotut  aineet  kulhoon,  keräämäsi  öljy  on paljon
puhtaampaa, mutta koska näissä öljyissä oli vähän epäpuhtauksia ennen kuin ne pantiin edes höyrystimeen,
tämä ei juurikaan selitä miksi öljy on nyt paljon tehokkaampaa .

Kannabinoidit  höyrystyvät  öljystä  300–400  Fahrenheit  -asteen  välillä,  ja  nämä  lämpötilat  ovat  paljon
korkeammat kuin ne, joita meille on kerrottu dekarboksyloinnin suorittamiseksi. Joko jotain, jota emme vielä
ymmärrä  dekarboksylaatiosta,  joka  aiheuttaa  tämän  hämmästyttävän  tehonlisäyksen,  tai  kaikki  tämä
ylimääräinen lämpö,  joka tarvitaan kannabinoidien poistamiseksi pois, voi tehdä jotain öljylle, jota emme ole
koskaan tienneet aiemmin .

Olen puhunut tästä uudesta prosessista viime viikkoina, kun teen haastatteluja, ja nyt on joitain yksilöitä, jotka
ovat alkaneet valmistaa öljyjä tällä tavalla, ja minulle kerrotun perusteella he olivat järkyttyneitä tehoerosta.
Kokemukseni mukaan jopa korkealaatuisimpia öljyjä, jotka on tuotettu tislauslaitteilla tai riisinkeittimellä, ei
voida verrata öljyihin, jotka kerätään kannabinoidien haihtumisen jälkeen. Ne voivat näyttää hieman samalta,
mutta  mielestäni  höyrystetyt  öljyt  ovat  monta  kertaa  vahvempia,  ja  tämän  pitäisi  tehdä  niistä  entistäkin
sopivampia vakavien sairauksien hoitoon.

Jotkut ihmiset yksinkertaisesti laittavat kasvimateriaalia höyrystimeen ja keräävät kannabinoidit öljymuodossa
höyrystimen  kupolista  sen  jälkeen,  kun  kasvimateriaali  on  lämmitetty.  Käyttämällä  raakakasvimateriaalia
voidaan  tuottaa  kunnollista  öljyä,  mutta  testaus  on  osoittanut,  että  nämä  öljyt  eivät  vastaa  riisikeittimessä
tuotettujen  öljyjen  tehoa  ja  siksi  kehotan  ihmisiä  valmistamaan  öljy  omilla  menetelmilläni.  Jos  laitat
korkealaatuista öljyä höyrystimeen, tuloksena oleva öljy, joka syntyy kannabinoidien höyrystymisen jälkeen, on
paljon vahvempaa kuin jopa parhaat öljyt, jotka voidaan höyrystää korkealaatuisesta silmusmateriaalista. Joten
jos haluat nähdä hienoja tuloksia, ne voidaan saavuttaa yksinkertaisesti höyrystämällä paras mahdollinen öljy, ja
tämä antaa sinulle lääkkeen, joka on mielestäni vertaansa vailla.

Riippumatta  siitä,  pitävätkö  hallitukset  siitä  vai  eivät,  monet  meistä  tuottavat  lähitulevaisuudessa  omia
lääkkeitään, ja koska nämä öljyt ovat niin tehokkaita monenlaisiin lääketieteellisiin ongelmiin, odotan näkeväni
tämän  yksinkertaisen  kansanlääketieteen  kaikkialla,  joilla  ei  ole  rahaa  pelata  pelejä  lääkeyhtiöiden  kanssa.
Tulevaisuudessa olen varma, että lääkeyhtiöt yrittävät sanoa olevansa ainoita päteviä tuottamaan tätä lääkettä,
mutta  me kaikki tiedämme,  että kaikki nämä rikolliset  ovat valmiita  tarjoamaan erittäin korkean hinnan; ja
koska lähes kuka tahansa voi valmistaa tätä ainetta, en näe tarvetta lääkeyrityksille edes osallistua.

Kun  olemme  suorittaneet  tarvittavan  yksinkertaisen  tutkimuksen,  voimme  sekoittaa  erilaisia  luonnollisia
kannabinoideja  ja tuottaa öljyjä,  jotka on erityisesti  suunniteltu  erilaisten sairauksien hoitoon, mutta  vaikka
näillä  uusilla  öljyillä  on  hämmästyttäviä  parantavia  kykyjä,  voimme  itse  tuottaa  öljyjä  on  paikkansa
lääkekaapissamme. En ole koskaan yrittänyt patentoida mitään löytämiäni menetelmiä, koska minusta tuntuu,
että  tämän tiedon pitäisi  olla  kaikkien  saatavilla,  jotka  haluavat  käyttää  sitä,  eikä  kenelläkään  ole  oikeutta
pidätellä mitään, mikä voi pelastaa jonkun hengen ja Itse asiassa olen sitä mieltä, että maailma olisi paljon
parempi, jos meillä ei olisi sellaista asiaa kuin patentit.

Vaikka ne, jotka haluavat kieltää tämän lääkkeen käytön, ovat lääkeyritysten tavoin aiemmin osoittaneet, että he
ovat enemmän kuin tyytyväisiä myrkyttämään ja tappamaan meidät toimittamallaan roskilla, olen varma, että he
yrittävät kertoa meille, että he ovat ainoita, jotka voivat tuottaa tämän lääkkeen oikein. Käyttämällä äskettäin
kuvattua uutta menetelmää kuka tahansa voi valmistaa lääkkeitä, jotka ovat yhtä puhtaita kuin kaikki lääkeyhtiö
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voisi  tarjota.  Lisäksi  luulen,  että  itse  valmistamamme  lääkkeet  ovat  paljon  tehokkaampia  kuin  lääkeyhtiö
tarjoaisi, koska toisin kuin me emme ole tässä rahoissa ja tavoitteemme on yksinkertaisesti parantaa itseämme.

Ei  ole  mitään  järkevää syytä siihen,  miksi  emme voi  tuottaa  itse  lääkkeitämme ja  kun ostetut  ja  maksetut
hallitukset yrittävät estää meitä tekemästä niin, se on vain yksi esimerkki siitä, miksi meidän on päästävä eroon
heidän korruptiostaan ja kerran kaikille vapauttaa ihmiskunta kynsistään. Tähän mennessä pitäisi olla enemmän
kuin  selvää,  että  lääkeyhtiöt  ja  hallituksemme  välittävät  vähän  tai  ei  ollenkaan  terveydestämme  ja
hyvinvoinnistamme, joten annamme terveelle järjelle ja äiti-luonnolle mahdollisuuden nähdä, mitä he voivat
tehdä yleisen terveytemme parantamiseksi, ja kerran teemme niin, olen varma, ettemme enää hyväksy menneitä
tapahtumia. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Hamppu vai marihuana?

”Kautta historian kannabista ovat aina tunteneet hamppuna ne, jotka ovat tuhansien vuosien ajan kasvattaneet
sitä  viljana.  Suurten  rahasummien  ja  niiden  hallitsemien  hallitusten  manipuloinnin  ansiosta  korkean
hartsipitoisuuden omaavat hamppulajit nimettiin uudelleen marihuanaksi ja pahoinpideltiin yleisölle. Aikana,
jolloin tämä tapahtui, suurella yleisöllä ei suurimmaksi osaksi ollut aavistustakaan, mitä marihuana edes oli.
Heille kerrottiin vain, että marihuana on vaarallinen koukuttava ja tappava huume. Meidät kaikki uskottiin, että
nivelten tupakointi oli juuri kaikkein tuhoisinta ja vahingollisinta, mitä voimme tehdä itsellemme. Kaikki tämä
oli tietysti vain valhepakkaus, mutta yleisöllä ei tuolloin ollut keinoja selvittää muuta.

Jos yleisö olisi tiennyt, kun hallitukset yrittivät saada tämän laitoksen laittomaksi, että monet Yhdysvaltojen
perustajista ja entisistä presidentteistä polttivat hamppua melko paljon uransa aikana, he eivät olisi saattaneet
niellä  näitä  uusia  rajoituksia,  jotka  pakotettiin  heille  niin  helposti  .  On  olemassa  lukuisia  dokumentoituja
kertomuksia, jotka kuvaavat varsin elävästi monien tunnettujen valtiomiesten tupakointikäytäntöjä ja jopa sitä,
kuinka  Abraham  Lincolnin  kaltaiset  presidentit  nauttivat  ajasta,  jonka  hän  vietti  hamppua  polttamalla
piipussaan verannallaan.

Joidenkin asiakirjojen, kuten tuon aikakauden poliittiset johtajat,  kuten itsenäisyysjulistuksen ja perustuslain,
perusteella  voidaan  mielestäni  sanoa,  että  he  olivat  todella  selkeitä  ajattelijoita.  Näyttää  siltä,  että  heidän
polttamansa marihuanan pelätyt vaikutukset, joita yleisölle nyt kerrottiin, ovat niin haitallisia, ettei niillä ollut
mitään vaikutusta tällaisiin yksilöihin tai heidän kykyynsä ajatella järkevästi. Silti vuosikymmeniä myöhemmin,
kun hampun käyttöä rajoittavat lait otettiin käyttöön 1900 -luvun alussa, hyvin harvat tiesivät tällaisista asioista.

Hamppun  lääkinnällinen  käyttö  kautta  historian  on  legendaarista.  Sitä  käytettiin  käytännössä  kaikenlaisten
sairauksien  ja  vammojen  hoitoon.  Vain  viime  vuosikymmeninä  hampun  lääkinnällinen  käyttö  on  kielletty
yleisöltä.  Voidaksemme tunnistaa hamppukasvin sellaisena kuin se todella on, meidän tarvitsee vain erottaa
tosiasiat fiktiosta.

Järjestelmä  julisti  hampun  yleisölle  nimeämällä  sen  uudelleen  marihuanaksi.  Uutiset  ja  elokuvat  kertoivat
vanhemmillemme  ja  isovanhemmillemme,  että  marihuana-  ja/  tai  hamppukasvi  oli  tappava,  vaarallinen  ja
koukuttava huume. Mikään ei olisi voinut olla kauempana totuudesta, mutta tuon aikakauden aikana yleisön oli
lähes mahdotonta selvittää tosiasiat itse.

Ne, jotka tuottivat tämän naurettavan propagandan, ovat kauan sitten kuolleita, joten miksi hamppua koskevat
valheet ja petokset viipyvät? Vastaus on yksinkertainen - raha. Me kärsimme ja kuolemme, koska lääkeyhtiöt ja
muut  suuret  raha  -intressit  haluavat  parantaa  voittomarginaaliaan.  Jotta  he  voivat  jatkaa  tätä,  heidän  on
varmistettava,  että  hamppu  pidetään  laittomana  ja  poissa  yleisöltä  lääketieteelliseen  käyttöön  ja  muihin
tarkoituksiin.

Jos tarkastelemme tämän kaiken takana olevaa historiaa, huomaamme, että se oli John D. Rockefeller ja hänen
rikkaat ystävänsä sekä korruptio, joka liittyi tuon menneen aikakauden hallituksiin ja joka antoi meille nykyisen
lääketieteellisen  järjestelmän.  Rikkaiden  ja  vaikutusvaltaisten  rahoittamissa  lääketieteellisissä  kouluissa
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lääkäreille  opetettiin  allopaattista  lääketiedettä  eli  lääkettä  kemikaaleista  ja  myrkyistä.  Ajan  mittaan  heidän
valheensa  ja  petoksensa  ovat  vakuuttaneet  paitsi  lääkäreiden  myös  suuren  yleisön  siitä,  että  kemikaalit  ja
myrkyt ovat hyödyllisiä sairauksille. Toisin sanoen nämä niin sanotut lääketieteelliset koulut ovat pessneet aivot
sekä lääkäreille että suurelle yleisölle uskomaan, että musta on valkoista. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Mitä kantaa tai kantoja minun pitäisi käyttää öljyn valmistukseen?

”Tähän on melko vaikea vastata, koska todellisuudessa me kaikki olemme siemenkauppiaiden armoilla, sillä
heillä on viimeinen sananvalta siitä, mitä kasvatamme.

Ongelmana on, että jos tilaat White Widow -kannan viideltä eri siementoimittajalta, kun kasvatat niitä, kasvatat
todennäköisesti viittä täysin erilaista kasveja. Valkoisella leskellä, jota kasvatin takaisin Kanadassa, oli erittäin
voimakas rauhoittava vaikutus,  kuten hyvä Indica -lajike,  ja  se oli  yksi  parhaista  kipulääkkeistä,  joita  olen
koskaan kohdannut.  Mutta  jos  yrittäisin  tilata  samat  siemenet  yhtiöltä,  jolta  alun perin ostin  ne,  tänään he
todennäköisesti lähettäisivät minulle siemeniä, joilla on täysin erilaiset lääkearvot.

Valkoinen leski, jonka olen nähnyt Euroopassa, on paljon energisempi kuin mitä kasvatin Kanadassa, joten
näyttää  siltä,  että  täällä  saatavilla  olevien  siementen  on  oltava  sativa  -hallitsevampia.  Valitettavasti  sillä
enimmäkseen ei ollut lääketieteellisiä arvoja, joita etsin raskaan unisen vaikutuksen aikaansaamiseksi,  kuten
White Widow, jota kasvatin takaisin Kanadassa.

Jotkut kannat ovat parempia kivun lievitykseen, kun taas toiset ovat tehokkaampia hallitsemaan verensokeria
diabeetikoilla  tai  alentamaan  silmänpainetta  niille,  jotka  kärsivät  glaukoomasta.  Tarvitsemme  jatkuvaa  ja
tasaista siementen tarjontaa, joilla on tunnettuja lääkinnällisiä arvoja, jotta tavallinen ihminen tietää, mitä ne
kasvattavat. Tarvitsemme vain vapauden kasvattaa kaikkein lääkekantoja maan päällä, ja sitten yksinkertaisen
eliminointiprosessin  avulla  voimme  määrittää,  mitkä  kannat  tuottavat  parhaan  öljyn  erilaisten  sairauksien
hoitoon.

Kun tämä  on tehty,  vakaa  tarjonta  näitä  siemeniä  voitaisiin  saattaa  yleisön saataville  ja  ne  voisivat  sitten
kasvattaa  lääketieteellisiin  tarpeisiinsa  sopivia  kantoja.  Mutta  ennen  kuin  se  päivä  koittaa,  en  voi  todella
suositella tiettyä kantaa tai siemenmyyjää ja sanoa, että "tämä on sinulle" ja sillä on "taattu vaikutus".

Joillakin siemenyrityksillä on saatavilla tietoja myymiensä kantojen lääkearvoista. Joten nämä tiedot kannattaa
tarkistaa ennen ostopäätöstä.

Mitä kantoja potilaiden tulisi silloin etsiä?

Tällä hetkellä voin vain kertoa yleisölle tilata vahvoja ja erittäin rauhoittavia indica- tai indica -hallitsevia sativa
-ristejä, joissa on 20% tai enemmän THC: tä öljyn tuottamiseen. Lisäksi ihmiset aina kysyvät minulta, mistä he
voivat saada siemeniä, ja tämä voi olla todellinen ongelma niille, jotka asuvat joissakin maissa, jotka eivät salli
niiden  myymistä.  Jos  menet  Internetiin  ja  löydät  monia  siemenyrityksiä,  jotka  toimittavat  kannabiksen
siemeniä,  ja  joitakin  aluksia  maailmanlaajuisesti.  (Vinkki:  Googlaa  sanat  marihuanan  siemenet  ympäri
maailmaa ja näet valikoiman verkkokauppoja, jotka saattavat vastata tarpeisiisi).

Mitä on otettava huomioon valittaessa tai ostettaessa öljyntuotantolaitoksia?

Ihmisten, joilla ei ole kokemusta hamppusta, heidän on oltava varovaisia, koska monet viljelijät ja jälleenmyyjät
yrittävät  yksinkertaisesti  myydä  sinulle  kaiken,  mitä  heillä  on.  Niille,  jotka  eivät  ole  koskaan  polttaneet
hamppua, suosittelen ottamaan mukaan jonkun, jolla on kokemusta, kun he ostavat.

Et  voi  aina  mennä  ulkonäön  ja  hajujen  perusteella  hampun  voimakkuuden  määrittämiseksi.  Olen  nähnyt
silmuja, jotka loistivat hartsilta ja tuoksivat kauniisti, mutta niiltä puuttui kyky tuottaa hyviä lääkkeitä. Joten on
parasta selvittää, kuinka voimakas materiaali on, ennen kuin ostat suuren määrän.
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Kun joku tuo punnan lääkkeen valmistamiseen, testaan ensin sen vaikutukset itseeni. Leikkaan hiukan silmuja
ja  rullaan  nivelen  sen  kanssa.  Jos  hamppu  on  hyvä,  tunnen  sen  vaikutukset  siihen  mennessä,  kun  olen
savustanut puolet liitoksesta. Etsin kovaa uneliaisuutta, joka saa sinut menemään makuulle. Jos poltan hyvää
indicaa tai indica -hallitsevaa sativa -ristiä, yleensä tällaisilla lajikkeilla on nämä vaikutukset.

Olen havainnut,  että  käytännöllisesti  katsoen kaikki  hamppulajikkeet,  jotka tuottavat  tämän raskaan, unisen
tunteen, ovat erittäin lääkkeitä. Näitä lajikkeita käytin erittäin menestyksekkäästi öljyjen valmistuksessa syövän
ja muiden vakavien sisäisten ongelmien hoitoon. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Kuinka määrittää, mikä lähtöaine ostetaan?

”Helpoin tapa selvittää, mitä piirteitä silmukamateriaalilla on, on yksinkertaisesti tupakoida ja nähdä, miten se
vaikuttaa sinuun. Kun ihmiset tuovat hamppua minulle valmistamaan tätä lääkettä, rullaan nivelen. Kun olen
savustanut  noin  puolet  siitä,  tiedän,  onko sillä  rauhoittava  vaikutus,  jota  etsin,  ja  näin  valitsen  käyttämäni
materiaalin.

Jos aiot ostaa hamppua lääkkeiden tuottamiseen etkä polta sitä itse, ota mukaan joku kokenut tupakoitsija ja
pyydä heitä kokeilemaan jotakin materiaalia, jonka aiot ostaa. Kerro heille, että etsit rauhoittavaa vaikutusta
etkä halua ostaa jotain kohottavaa tai virkistävää.

Ei ole myöskään hyvä idea tuoda taskusuurennuslaitetta mukaan, jotta voit tutkia hartsin nupussa, jonka aiot
ostaa. Hyvä silmukka näyttää siltä, että se on peitetty pakkasella, suurimman osan ajasta se näkyy jopa paljaalla
silmällä. Kun olet tottunut tuottamaan öljyä, voi usein saada melko hyvän käsityksen siitä, kuinka paljon öljyä
kanta  voi  tuottaa  kiloa  kohden  vain  katsomalla  alkuunsa  olevaa  materiaalia  suurennuslasilla.  Hartsi,  jota
tarkkailet, on lääke ja mitä enemmän sitä on silmujen materiaalissa, sitä suurempi on sen tuottama öljymäärä.

Miksi suosittelet ihmisten valmistavan öljyn kilosta tai enemmän lähtöaineesta? Voisivatko he valmistaa sen 
esimerkiksi unssista kuivattua hamppua? '

Kyllä, tietysti öljyä voidaan valmistaa myös pienemmissä määrissä. Unssin hyvää kuivaa hamppunuppia pitäisi
tuottaa  3-4  grammaa  korkealaatuista  öljyä  ja  vain  noin  16  nestemäistä  unssia  liuotinta  tarvittaisiin  näiden
kahden pesun suorittamiseen.

Mutta on syitä, joiden vuoksi ehdotan,  että potilaat  tuottavat öljyä kilosta, jos mahdollista,  ja niihin kuuluu
potilaan  helpottaminen  sen  käytön  suhteen.  Mielestäni  jopa  niiden,  jotka  ovat  suhteellisen  terveitä,  pitäisi
nauttia täysi 60 gramman hoito kehon puhdistamiseksi ja palauttamiseksi heihin. Näin paljon öljyn tuottaminen
vaatii yleensä noin kilon silmuja, ja mielestäni potilaan on hieman helpompaa, jos he eivät yritä tuottaa öljyjä
monista eri lajikkeista.

Kukin kanta tuottaa öljyjä, joilla on erilaiset vaikutukset, joten jos potilas on vaihtamassa kannasta toiseen, hän
ei koskaan tiedä mitä odottaa. Niille, jotka ovat tyytyväisiä tämän lääkityksen käyttöön, öljyjen vaihtaminen
aiheuttaa vähän tai  ei  lainkaan ongelmia.  Mutta  potilaille,  jotka kokevat  vaikutuksensa ensimmäistä  kertaa,
mielestäni on parasta, jos he nauttivat vain yhden tyyppistä öljyä.

Kuinka vahvoja ja voimakkaita ovat kasvit, joita käytät öljyn valmistukseen?

Valmistan lääkkeen aina vahvimmasta ja rauhoittavimmasta materiaalista,  joka minulla on, ja usein kannat,
joilla  työskentelen,  tuottavat  myös  euforisen  vaikutuksen.  Näillä  ominaisuuksilla  kannoista  valmistetuilla
öljyillä on erittäin miellyttävät vaikutukset, ja potilaat nauttivat niistä yleensä.

Paikallisesti monet tupakoitsijat valittavat, että ostan kaiken hyvän hamppun lääkkeiksi enkä jätä mitään niille,
jotka haluavat tupakoida. En kiinnitä siihen paljon huomiota, koska pidän ihmishenkien pelastamista paljon
tärkeämpänä kuin sairaiden virkistystarpeita.
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Etsin  aina  kantoja,  joilla  on  raskasta  hartsipitoisuutta  ja  joilla  on  oikeat  lääketieteelliset  arvot.  Suurin  osa
lääkkeen valmistukseen käytetystä materiaalista tulee lajikkeista, joiden oletetaan olevan 20% THC -alueella.
Tietenkin, jos nämä kannat todella sisälsivät niin paljon THC: tä, yksi punta tuottaisi 90-100 grammaa öljyä.
Jotkut kasvattavat todella tämänlaatuisia lääkekasveja, mutta ota se minulta, tällainen hamppu voi olla erittäin
kallista ja vaikeaa löytää.

Suurin osa saatavilla  olevista  silmujen materiaalista  tuottaisi  noin 60 grammaa korkealaatuista  öljyä kuivaa
puntaa  kohti;  joten  epäilemättä  laatu  olisi  voinut  olla  parempi.  Todellisuudessa  minulla  oli  hyvin  vähän
valinnanvaraa tässä asiassa. Jos pelasin potilaiden hengen, minun täytyi käyttää sitä, mitä oli saatavilla. Mitä
ihmiset todella tarvitsevat tietää, on se, että jokainen kanta vaihtelee sen tuottaman öljymäärän mukaan ja nämä
öljyt vaihtelevat myös lääketieteellisessä arvossa.

Lisäksi  hampun kasvatusmenetelmillä  on paljon  tekemistä  sen kanssa,  kuinka  paljon  THC: tä  on kuivassa
silmumateriaalissa. Kasvatettava kanta voi tuottaa silmukoita, jotka voivat sisältää 20% tai jopa enemmän THC:
tä,  mutta monilla  viljelijöillä ei  ole tämän saavuttamiseksi tarvittavia  taitoja tai  laitteita.  Olen työskennellyt
kantojen  kanssa,  jotka  tuottivat  90  grammaa  öljyä  yhdestä  kuivasta  punta  punasta  ja  joskus  jopa  hieman
enemmän. Valitettavasti tämänlaatuiset hampput ovat melko harvinaisia, joten jos saat 60 grammaa hyvää öljyä
kuivasta puntakampusta, ole onnellinen. Etsi aina tehokkain hamppu, kun ostat lähtöainetta; jonkun elämä voi
riippua siitä. " Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Kannabis Sativa vastaan kannabis Indica

Mikä on tärkein ero kannabiksen sativan ja kannabiksen indican välillä hoidossa?

”En pidä siitä, että kukaan syö sativaöljyä syövän ja muiden vakavien sairauksien hoitamiseksi. On varmasti
mahdollista, että hyvästä sativasta valmistettu öljy voi parantaa syöpää, mutta tämän öljyn energisoiva vaikutus
ei  edistä  parantumista.  Varmasti  en  epäröisi  hoitaa  ihosyöpää  ulkoisesti  tällaisella  öljyllä,  mutta  sativa  -
lajikkeiden öljyjen nauttiminen voi vaikuttaa huonosti potilaan nukkumismalleihin. Pidän myös tällaisia öljyjä
erittäin tehokkaina masennuksesta kärsivien ihmisten hoidossa. Joissakin tapauksissa masennuksesta kärsivät
voivat hyötyä, jos he ottavat pienen annoksen tätä öljyä noustessaan sängystä. Tämä virkistäisi heitä ja nostaisi
mielialaa,  mutta jos niitä otetaan liikaa, jotkut vahvat sativaöljyt voivat olla aivan liian energisoivia eivätkä
useimmat ihmiset pidä tästä vaikutuksesta.

Vaikka sativasta valmistetut öljyt voivat olla hyödyllisiä joissakin tilanteissa, yritän suurelta osin välttää niiden
käyttöä.  Usein nämä öljyt ovat aivan liian energisoivia,  enkä halua nähdä, että joku, jolla on terminaalinen
syöpä tai  muu vakava sairaus,  yrittäisi  maalata  navetta.  Jotkut  potilaat  eivät  käsittele  energisoivien  öljyjen
vaikutuksia hyvin, mikä voi usein tehdä heistä hyvin levottomia. Kokemukseni mukaan potilas reagoi paljon
paremmin, jos öljy valmistetaan sedatiivisista kannoista, joilla on mainitsemani ominaisuudet.

Ylimääräinen  uni,  jonka  potilas  kokee,  on  hyvin  virkistävää  ja  loogista,  hyvin  levännyt  potilas  paranee
paremmin kuin nukkumisvaikeuksista  kärsivä.  Sisäiseen käyttöön useimpien  sairauksien hoitoon suosittelen
vahvasti,  että  käytetään  indica  -kantoja  tai  indica  -hallitsevia  sativa  -ristejä.  Indikat  rentouttavat  ihmistä  ja
tarjoavat hänelle enemmän lepoa, unta ja mielenrauhan.

Olen  myös  havainnut,  että  indica  -hallitsevista  kannoista  valmistetut  öljyt  ovat  tehokkaita  masennuksen  ja
muiden terveyteen liittyvien ongelmien hoidossa. Minun näkökulmastani hyvistä indica -kannoista valmistetut
öljyt ovat lääketieteellisesti toivottavampia kuin useimmat sativasta valmistetut öljyt.

Olen kokeillut monien kantojen öljyjä ja kantayhdistelmiä. Muistan yhden öljyn, joka melkein antoi minulle 
nirvanan. Miten kuvailisit ihanteellista öljyä, joka tuottaa potilaille miellyttävimmän kokemuksen?

Nirvanan saavuttaminen ei ole välttämätöntä, kun käytät tätä öljyä kehosi tehokkaaseen parantamiseen, mutta
vaikka otit liikaa ja saavutat tämän tilan, et vahingoitu. Itse asiassa niille, jotka ovat hyvin lähellä kuolemaa
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sellaisista  asioista  kuin  syöpä,  suuri  korkealaatuisen  öljyn  yliannostus  lisäisi  heidän  mahdollisuuksiaan
selviytyä.

Potilas  voisi  tehdä  tämän  kotona,  mutta  jos  öljy  olisi  sallittua,  mielestäni  tämä  voitaisiin  suorittaa  paljon
paremmin  sairaalassa.  Ellei  potilas  ole  lähellä  kuolemaa,  kehotan  heitä  noudattamaan  annostusohjeitamme,
mutta niille, jotka ovat hengenvaarassa, suosittelen, että he ottavat tämän lääkityksen mahdollisimman nopeasti.

Monet, jotka ovat polttaneet hamppua aiemmin, eivät pelkää tätä ainetta, ja olen nähnyt muutaman ihmisen,
joilla on terminaalinen syöpä, parantamaan tilansa kuukaudessa. Todellisuudessa potilas itse päättää,  kuinka
nopeasti  tämä lääke  otetaan.  Kun on yleisesti  tiedossa,  kuinka  turvallista  on niellä,  odotan,  että  useammat
yrittävät niellä sitä nopeammin.

Indica, Sativa vai Ruderalis?

Onneksi näyttää siltä, että suurelta osin hyvät kannabiksen indica -kannat ovat tehokas hoito kaikentyyppisille
syöpille. Nykyään on olemassa tuhansia erilaisia hamppulajeja, jotka ovat syntyneet kasvattajien risteyttämällä
eri  kantoja.  Tämän  kasvin  kolme  päälajiketta  ovat  kannabis  indica,  kannabis  sativa  ja  kannabis  ruderalis.
Puhtaat indikat tuottavat erittäin rauhoittavan lääkityksen, joka on tehokas useimpien sairauksien hoidossa.

Hyvillä indica -kannoilla, jotka on ristitty sativan tai ruderaliksen kanssa, voi myös olla tämä raskas rauhoittava
lääkevaikutus.  Silti  se  riippuu  suuresti  indican  prosenttiosuudesta,  joka  on  näissä  uusissa  risteissä,  kuinka
tehokkaita ne ovat lääkkeinä. Yleensä mitä korkeampi indica -pitoisuus, sitä rauhoittavampaa ja tehokkaampaa
nämä ristit ovat lääkkeenä.

Puhdas sativa puolestaan  tuottaa energisen vaikutuksen, joka ei useimmissa tapauksissa edistä paranemista ja
voi häiritä niiden nukkumistottumuksia, jotka yrittävät käyttää sitä lääkkeenä. Lääkkeet, jotka on valmistettu
puhtaasta  sativa-  tai  sativa  -hallitsevasta  indica-  tai  ruderalis  -rististä,  voivat  olla  hyödyllisiä  hoidettaessa
jotakuta, joka kärsii masennuksesta tai ihosairauksista, joita voidaan hoitaa paikallisesti.

Nielemistä varten sativa- ja sativa -hallitsevista risteistä valmistettuja öljyjä on käytettävä varoen. Tällaiset öljyt
voivat olla uskomattoman energisoivia nieltynä, eikä tämä vaikutus mielestäni paranna paranemisprosessia.

Kannabis ruderalis on saanut viime vuosina paljon huomiota hamppumaailmassa. Ymmärtääkseni ruderalis on
ristissä indikaatioiden ja sativien kanssa, jotta näistä kannoista tulee kestävämpiä ja homeenkestäviä. Lisäksi
ruderalis -lajikkeet sisältävät paljon CBD: tä, ja joidenkin mielestä tällä voi olla suuri merkitys, mutta se on
vielä  todistamatta.  En  voi  sanoa  mielipidettä  siitä,  kuinka  tehokkaita  tästä  lajikkeesta  valmistetut  lääkkeet
olisivat  lääketieteellisesti.  Koska minulla  ei  ole  kokemusta  ruderalis  -lajikkeiden  kanssa  työskentelystä,  en
tunne tällä hetkellä olevani pätevä esittämään näkemyksiäni.

Parhaan tuloksen saavuttamiseksi käytän kuitenkin puhdasta indica- tai indica -hallitsevaa sativa -ristiä tämän
lääkkeen tuottamiseen, koska ne ovat jo osoittautuneet tehokkaiksi.

Kokemukseni mukaan käytännössä kaikki indica -hallitsevat kannat voivat tuottaa lääkkeen, joka on tehokas
hoito  moniin  sairauksiin.  Jopa  masennuksesta  kärsivät  ihmiset  voivat  hyötyä  hyvistä  indikaatioista
valmistettujen  öljyjen  vaikutuksista.  Joten  on  parasta  pysyä  poissa  sativasta  tuottamaan  lääkettä  useimpiin
sisäisiin tarkoituksiin. Silti, jos haluat hoitaa ihosairautta tai ihosyöpää paikallisesti, mielestäni huomaat, että
sativa  -lajikkeista  valmistetut  öljyt  voivat  olla  varsin  tehokkaita  tällaisten  asioiden  hoidossa.  Ei  ole
epäilystäkään  siitä,  että  jotkut  kannat  tuottavat  paljon  tehokkaampia  lääkkeitä  kuin  toiset  eri  sairauksiin.
Tulevaisuudessa tutkimus on tehtävä siellä. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi
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Outdoor versus Indoor

Onko sisä- ja ulkokasveista saatavien öljyjen välillä eroja?

”Olen  tuottanut  öljyä  hampusta,  jota  kasvatettiin  sekä  sisällä  että  ulkona  hyvillä  tuloksilla.  Työskentelen
mieluummin ulkona kasvatetun hampun kanssa, koska hyvällä kasvukaudella ulkona kasvatettu korkealaatuinen
hamppu  voi  olla  keskimäärin  tehokkaampi  ja  tuottaa  usein  enemmän  hartsia.  Tämä  johtuu  pääasiassa
auringosta,  sillä en usko, että useimmat sisävalaistusjärjestelmät voivat kilpailla tämän valonlähteen kanssa.
Luonnossa  on  myös  muita  rasituksia  ja  tekijöitä,  jotka  voivat  vaikuttaa  kasvatettavan  kannan  tehoon,  jota
sisätiloissa kasvatetut kasvit eivät kohtaa.

Sisällä kasvatettu hamppu voi tietysti olla erittäin voimakas ja tuottaa hyvää lääkettä, mutta sisäkasvatuksessa
on  monia  haittoja.  Sisällä  kasvatetut  kasvit  ovat  yleensä  paljon  pienempiä  kuin  ulkona.  Myös  sisätiloissa
esiintyy  ongelmia,  jotka  liittyvät  hajuun,  ilman  liikkeeseen,  tartuntoihin  ja  kuumuuteen.
Sisäkasvatusjärjestelmät  tuottavat  yleensä suuren määrän ylimääräistä  lämpöä ja  usein  tartuntoja  ja  kasvien
kasvua hallitaan kemikaalien avulla.

En voi sanoa,  että olen kohdannut ongelmia lääkkeiden tuottamisessa sisäkasveista;  joten jos sinulla ei  ole
vaihtoehtoa, tämä on hyvä tapa hankkia itsellesi. Niille, jotka eivät asu maaseudulla, ehdotan, että he rakentavat
tai ostavat pienen sisätilojen kasvatusjärjestelmän, josta he voivat täyttää koko perheen lääkinnälliset tarpeet.
Tällä  hetkellä  saatavilla  on monia erilaisia  sisätilojen  kasvatuskammioita,  tai  jos  haluat,  voit  aina  rakentaa
oman. Silti  minun näkökulmastani  on vain yksi tapa kasvattaa hamppua oikein,  ja se on ulkona.  Tarvitaan
avointa maata, jossa on hyvä vedenpoisto ja oikea pH. Tämä yhdessä paljon auringonpaistetta, hevosen lantaa ja
runsaasti vettä voi tuottaa hämmästyttävän sadon.

En  ole  huomannut  mitään  eroja  sisä-  tai  ulkokasveista  tuotetussa  hamppuöljyssä,  paitsi  että  huonekasvit
näyttävät  olevan hieman heikompia.  Mutta  tähän voi olla  useita  syitä ja mahdollisesti  oikeissa olosuhteissa
huonekasvit voivat olla yhtä vahvoja kuin ulkona kasvatetut.

Tehokkaimmat  öljyt,  joita  olen koskaan tuottanut  Kanadassa,  ovat  peräisin ulkokasveista.  Sisäkasvit  voivat
tuottaa  hieman  vähemmän voimakkaita  öljyjä,  mutta  ne  ovat  silti  erittäin  tehokkaita  lääkkeinä.  Joten  tällä
hetkellä työskentelen tehokkaimman rauhoittavan silmun kanssa, mitä saat, riippumatta siitä, tuleeko se sisältä
vai ulkoa. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Millaisella keinovalolla saat parhaat tulokset?

”Olen  saavuttanut  parhaat  tulokset  sisätiloissa  käyttämällä  korkeapainevaloja.  Käytimme  1000  W:  n
korkeapaine-natriumia  ja  1000 W: n metallihalogenidia  samassa  kasvatuskammiossa  tuottamaan  suurimmat
silmut,  joita  olen  koskaan  kasvattanut  sisällä.  Vaikka  en  ole  koskaan  käyttänyt  600 watin  korkeapaineista
natriumia  sisäkasvatusjärjestelmässä,  voin  kerätä  siitä,  että  tällaiset  lamput  ovat  tehokkaimpia,  koska  ne
tuottavat eniten lumenia wattia kohti. Suurpainevalaistusjärjestelmien suurin ongelma on niiden tuottama lämpö
ja niiden käyttämä teho, joten olen tutkinut muita valaistusmuotoja näiden ongelmien ratkaisemiseksi.

Tavalliset 4-jalkaiset viileät valkoiset loisteputket kasvattavat hamppua melko mukavasti kasvullisessa tilassa;
mutta orastavaksi suosittelen paljon enemmän valovoimaa. Nykyään on saatavana monia korkean intensiteetin
LED- ja pienloistelamppumuotoja, joita viljelijät ovat kertoneet saavuttavansa hyviä tuloksia. Tämäntyyppinen
valaistus tuottaa hyvin vähän lämpöä, kuluttaa vähän virtaa ja näillä valaisimilla on pitkä käyttöikä.

Viime  vuosina  näiden  erilaisten  valaistusmuotojen  kustannukset  ovat  laskeneet  dramaattisesti,  joten  nämä
valaisimet ovat nyt hintaluokassa, jolla monilla viljelijöillä on varaa. Kaikille sisätilojen kasvatuksen taiteen
aloittelijoille uskon, että tämä valaistusmuoto yhdessä loisteputkien kanssa on hyvä tapa aloittaa ja voi poistaa
monet korkeapainevalaistusjärjestelmiin liittyvät ongelmat.
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Vaikka LED- ja  loisteputket  voivat  kasvattaa  mukavaa  sisätiloja,  eniten  innostunut  valonlähde  on plasman
valaistus.  Ymmärtääkseni se on erittäin energiatehokas  alhaisella lämmöntuotolla ja vain yhden 1000 watin
lampun tuottaman valon määrä on lähes ymmärrettävää. Vain yhden tällaisen lampun käyttö voi poistaa tarpeen
käyttää monia 1000 watin korkeapaineisia natriumeja. Suuremmille viljelijöille tämä voi auttaa ratkaisemaan
heidän  lämpöongelmansa  ja  alentamaan  energia-  ja  johdotuskustannuksiaan  dramaattisesti.  Tällä  hetkellä
tällainen valaistus on melko kallista, mutta LED -valaisimien tavoin hinta laskee pian.

Luulen,  että  plasmalamppu,  joka  on  samassa  valonspektrissä  kuin  aurinko  aurinkohuoneessasi,  olisi  hyvä
investointi  vakavimmille  viljelijöille.  Odotan,  että  lyhyessä  ajassa  kompaktit  loisteputket,  LED-  ja
plasmakalusteet  muuttavat  sisäkasvun kasvot ikuisesti  ja  tekevät  asioista  paljon  vähemmän monimutkaisia  
kaikille, jotka osallistuvat kannabiksen hamppukasvin kasvattamiseen. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Mitä potilaiden on tiedettävä hampun kasvattamiseksi?

”Kaikille, jotka ovat aloittaneet hamppujen kasvatuksen, hyvä kirja tai video aiheesta on välttämätön. Siirry
vain yhteen kannabisjulkaisuista  verkossa tai  osta  yksi  näistä  julkaisuista  paikallisesta  kaupasta,  jossa asut.
Yleensä nämä aikakauslehdet  kertovat,  mistä  aiheesta  löytyy hyviä kirjoja.  Henkilökohtainen suosikkini  on
Jorge Cervantesin “Indoor Outdoor Medicinal Grower's Bible”. Lisäksi Ed Rosenthalilla ja monilla muilla on
saatavilla erinomaisia kirjoja aiheesta.

Niille,  jotka  haluavat  oppia  lisää  hamppusta  ja  sen  monista  käyttötarkoituksista,  suosittelen  lämpimästi
lukemaan Jack Hererin kirjan ”Keisari ei käytä vaatteita” tai katsomaan Jackin videon ”Hamppun keisari”.

Löytömatkan  jälkeen  tämä  kasvi  on  ottanut  minut  mukaan,  riippumatta  siitä,  mikä  on  lääketieteellinen
ongelmasi, minusta tuntuu, ettei tämä lääkitys auta sinua, ja mielestäni on erittäin epätodennäköistä, että löydät
mitään,  mikä  tulee.  Minulla  on  hyvä  syy  kutsua  tätä  luonnon  ihmeeksi  kasvia,  jolla  on  tuhat  erilaista
lääkeprofiilia.  Kun olet  kokenut  eri  kannoista  valmistettujen  öljyjen  lääketieteelliset  vaikutukset,  ymmärrät
tarkalleen, mitä tarkoitan. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Q. Onko Afghan Kush oikea tavara öljyn valmistamiseen? Olen tehnyt öljyä katutavaroista ja käyttänyt sitä
viimeiset  kaksi  viikkoa,  koska  minulla  oli  unihäiriöitä,  nyt  nukun  kuin  vauva  ja  herään  aamulla  hyvin
levänneenä.  Ongelmana  on,  että  Lontoosta  on  vaikea  saada  hyvää  tavaraa,  siksi  tilasin  AK:  n,  tarvitsen
mielipiteenne nyt. Paljon kiitoksia.

V: En voi oikeastaan mennä kannan nimellä. Jos se on voimakas ja saa sinut uneliaaksi, se voi tuottaa hyvää
lääkettä. Kuten tiedätte, suosittelemme tehokkaimpia ja rauhoittavia kantoja (mieluiten 20% THC ja enemmän)
ja parhaat öljyt valmistetaan useiden erittäin voimakkaiden ja rauhoittavien kantojen yhdistelmästä, joten yritän
tilata useita rauhoittavia kantoja,  jos ollenkaan mahdollista,  se olisi  ihanteellinen.  Mutta jopa yhden kannan
öljyt voivat tehdä ihmeitä, sanon vain, että parhaat öljyt valmistetaan yleensä useiden kantojen yhdistelmästä.
Parhain terveisin, JB

"Hei, ystäväni Bobby lähetti minut sinuun ... Olen hoitaja/kasvattaja RI: ssä ja sain juuri tietää, että isälläni on
syöpä,  joten  luonnollisesti  jonkin  Rick  Simpson  -öljyn  tekeminen  on  tullut  etusijalle.  Minulla  on  nopea
kysymys öljyn valmistuksessa käytetystä materiaalista ...

Pitääkö sen aina olla indica -hallitseva? Minulla on käytettävissäni runsaasti A+ -materiaalia, mutta suurin osa
niistä  on  sativa  -hallitsevaa,  koska  en  ole  indy  -pää  ...  itärannikon  hapan diesel,  chemdog  d,  chemdog  4,
chemdog -sisar, mustikka sativa -klooni, partio -evästeet, OG Kush jne ... kaikki nojautuvat enemmän sativa -
spektriin ... voisin saada käsiini enemmän indica -hallitsevaa materiaalia tarvittaessa ... Kiitos kaikesta mitä
teet ... “Sam

- Sam, haluat, että öljy valmistetaan kaikkein rauhoittavasta materiaalista. Joten valitse kaikkein rauhoittavat
silmut, tee muutama gramma öljyä, jotta hän voisi aloittaa hoidon, ja jatka etsimistä oikeaa lähtöainetta. Parhain
terveisin, JB
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Onko olemassa kantoja, jotka eivät ole tehokkaita syöpää vastaan?

”Onneksi  meille,  jos  öljy  valmistetaan  oikein  rauhoittavista  lajikkeista,  se  näyttää  toimivan  erittäin  hyvin
kaikenlaisten  syöpien  hoidossa.  Kuten  olen  jo  maininnut,  valmistan  tätä  öljyä  yleensä  vahvoilla  indica  -
lajikkeilla,  mutta  myös  indica  -hallitsevat  sativa  -ristit  voivat  usein  tuottaa  erinomaisia  tuloksia.  ”  Rick
Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

”Menetettyäni vaimoni syöpään 35 -vuotiaana ja veljeni odottaessa maksansiirtoa viimeiset viisi vuotta syövän
takia, olen etsinyt RSO: ta apteekeista. Sen hinta vaihtelee 100 dollarista/g aina 30 grammaan Washingtonin
osavaltiossa. Yhdessä ns. Se oli 30 g öljyä. Sadan dollarin öljy oli yli 90, mielestäni 92%. Mikä on kaikkien
kolmen psykoaktiivisen kemikaalin täydellinen tasapaino? ” Heath

Heath, paras RSO on noin 95-98% THC, yleensä noin 1% CBD ja erittäin voimakas ja rauhoittava, painottaen
sanoja voimakas ja rauhoittava . Jos ei, kokeile toista erää ja pidä energisoiva öljy paikalliseen käyttöön).

Mitä tulee korkean CBD -öljyn sisältäviin öljyihin, joissa on 7% THC: tä, ainakin nyt tiedät miksi vastustamme
tällaisia öljyjä - useimmat tällä hetkellä toimitettavat korkean CBD -öljyt ovat synonyymejä roskakorille, koska
tiedämme korkealaatuisten erojen öljyä ja periaatteessa kaikkea muuta.

On todella parasta tehdä oma öljy aina kun mahdollista. Hanki silmut apteekeista, osta paras, mitä heillä on ja
tee sitten öljy, siinä ei todellakaan ole mitään. Itse en ostaisi öljyä keneltäkään, tekisin aina itse. Haluat olla oma
laadunvalvontasi,  et  halua  olla  riippuvainen kenestäkään.  Jos  voit  valmistaa  kupin kahvia  tai  mojitoa,  voit
valmistaa myös öljyn. JB

Varastointi

Kuinka kauan öljyä voidaan säilyttää?

”Kokemukseni mukaan hamppulääkkeen säilyttämiseen ei ole parasta ennen -päiväystä. Hamppuöljyn tehoon
voi vaikuttaa kolme asiaa: ilma, valo ja lämpö. Kerron ihmisille, että ne säilyttävät tämän lääkkeen viileässä,
pimeässä paikassa, mutta se ei vaadi jäähdytystä. Tämä hoitaa kaikki valoon ja kuumuuteen liittyvät ongelmat.
Mitä tulee vaikeuksiin ilmaan, öljy on paksu rasva, joten ilma ei pääse siihen, joten öljyä voidaan säilyttää
vuosikymmeniä ja säilyttää sen teho.

Käytännön  syistä  annan  yleensä  öljyä  ruiskuihin  potilaiden  annosten  mittaamisen  helpottamiseksi  ja
kontaminaation  estämiseksi.  Öljyn  pitkäaikaiseksi  säilyttämiseksi  suosittelen  ruostumattomasta  teräksestä
valmistettua  astiaa  tai  tummaa  pulloa,  jossa  on  tiukka  kansi.  Jos  öljyä  säilytetään  oikein,  huolenaihe  sen
valmistuspäivästä voidaan jättää huomiotta hyvin pitkään. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Olisiko parempi tai turvallisempaa tuottaa öljyä elintarvikelaatuisella
alkoholilla?

”Usein ihmiset kertovat minulle, että he haluaisivat mieluummin valmistaa öljyn viljaalkoholista. Jostain syystä
he  näyttävät  ajattelevan,  että  viljaalkoholia  olisi  turvallisempaa  käyttää,  mutta  todellisuudessa  se  on  silti
myrkkyä aivan kuten mikä tahansa muu liuotin. Yksi viljaalkoholin suurimmista ongelmista on se, että tällaista
alkoholia, joka on 99 tai 100% puhdasta, on erittäin vaikea löytää. Useimmissa tapauksissa on vaikea löytää yli
95 % alkoholia  ja  yleensä  loput  5 % on vettä.  Koska tämä vesi on läsnä,  se  tekee  alkoholista  vähemmän
tehokasta liuottimena, ja prosessin lopussa öljyyn jää melko vähän vettä, joka on haihdutettava pois.

Kokemukseni mukaan viljaalkoholin käyttö öljyn valmistuksessa ei ole turvallisempaa kuin isopropyylialkoholi
tai kevyt teollisuusbensiini. Riippumatta siitä, miten katsot sitä, alkoholi on myrkkyä ja kun käytät alkoholia, se
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tuottaa  korkean  myrkkyn,  joka  vaikuttaa  motorisiin  taitoihisi,  ja  tämä  tunnetaan  humalassa.  En väitä,  että
korkealaatuista öljyä ei voida tuottaa viljaalkoholilla. Pikemminkin sanon, että teidän pitäisi olla tietoisia siitä,
että tämä aine ei ole parempi tai turvallisempi kuin muut käyttämäni liuottimet, eikä se toimi jollain tavalla
aivan yhtä hyvin.

Usein ihmiset ottavat minuun yhteyttä ihmiset, jotka haluavat uuttaa öljyä esimerkiksi voilla tai oliiviöljyllä jne.
Melko  usein  he  kysyvät,  luulenko,  että  tällä  tavalla  suoritettu  uuttaminen  tuottaisi  lääkkeen,  jolla  on
samanlainen teho kuin lääkkeellä, jota valmistan käyttämällä minun menetelmäni. Vastaus on ei. Pidän tällä
tavalla tehtyjä uuttoja yksinkertaisesti heikentyneestä hamppulääkkeestä. Tilavuudeltaan ei ole mahdollista, että
tällä tavoin tuotetulla lääkkeellä olisi sama teho kuin valmistamallani lääkkeellä. Jos sinulla olisi vakava syöpä,
haluaisitko hoitaa sitä jollakin vesipitoisella hamppulääkkeellä, vai käyttäisitkö sitä oikeammin hoidossasi?

Voiko hamppuöljyä käyttää alkoholin kanssa?

Olen nähnyt, että monet ihmiset, jotka alkoivat kovaa ääntä alkoholista, rauhoittuivat heti nivelen polttamisen
jälkeen. Ei ole epäilystäkään siitä, että alkoholi on yksi tuhoisimmista asioista tällä planeetalla, mutta ihmiset
ovat  ihmisiä  ja  monet  pitävät  alkoholistaan.  Kokemuksemme  perusteella  näyttää  siltä,  että  hamppuöljy  ei
aiheuta vaaraa juomalle ja voi todellakin usein vähentää tämän haitallisen aineen saantia. Usein runsaat juovat,
jotka  ovat  käyttäneet  hamppuöljyhoitoa  lääketieteellisten  ongelmiensa  vuoksi,  ilmoittavat,  että  heidän
alkoholinjakonsa  on  vähentynyt  huomattavasti  ja  jotkut  ovat  jopa  lopettaneet  juomisen  kokonaan.  ”  Rick
Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Liuottimet ja liuotinjäämät öljyssä

”Vuosien  varrella  minuun  on  ottanut  yhteyttä  suuri  määrä  ihmisiä,  jotka  ovat  olleet  huolissaan
mahdollisuudesta, että liuotinjäännökset voivat jäädä valmiiseen öljyyn. Kokemukseni mukaan mielestäni öljyn
kulutuksessa ei ole vaaraa, jos noudatamme öljyn asianmukaisen tuotannon ohjeita. Olen itse syönyt tätä öljyä
noin  kymmenen  vuoden  ajan  ilman  haittavaikutuksia.  Lisäksi  olen  tuonut  tämän  öljyn  tuhansien  ihmisten
saataville  ja  olen  saanut  hyvin  vähän valituksia.  Jos  jollakin  on  ongelmia  öljyn  maun kanssa,  se  ei  johdu
liuotinjäännöksestä. Sen sijaan syy on luonnolliset terpeenit, joita öljy sisältää. Joillakin öljyillä on hyvin vähän
makua,  kun taas toisilla  voi olla epämiellyttävä maku, mutta  sikäli  kuin tiedän,  lääkkeen ei  pitäisi  maistua
hyvältä joka tapauksessa, joten minulla on vähän huolta sellaisista asioista.

Tuotteissani oleville öljyille tehdyissä laboratoriokokeissa ei havaittu liuotinjäämiä. Minusta tuntuu absurdilta,
että kuka tahansa olisi huolissaan öljyssä olevista liuotinjäämistä, kun otetaan huomioon, mitä lääketieteellinen
järjestelmä on ruokkinut yleisölle. Maksan myrkylliset kemikaalit, myrkyt, kemoterapia, säteily, rokotteet jne.
Minusta näyttää siltä,  että jokaisen, joka on huolissaan myrkytyksestä, pitäisi olla enemmän huolissaan siitä,
mitä lääketieteellinen järjestelmä tarjoaa, eikä jäämiä liuottimesta, joka on kokonaan keitetty pois.

Jos  jollakin  on  ongelmia  öljyn  ottamisessa,  se  johtuu  yleensä  siitä,  että  aineen  tuottamiseen  käytettiin
energisoivaa sativaa. Lisäksi muita ongelmia voi ilmetä, jos potilas yrittää ottaa lääkkeitä öljyhoidon ohella tai
jos hän ei käytä sitä oikein. Ihannetapauksessa muut perheenjäsenet voisivat ottaa öljyn potilaan kanssa. Tämä
auttaisi  heitä  ymmärtämään  öljyn  vaikutuksia,  eivätkä  he  silloin  olisi  niin  huolissaan  sen  vaikutuksesta
potilaaseen.  Koska  he  eivät  tiedä  mitä  odottaa  öljyn  käytön  vuoksi,  perheenjäsenillä  on  usein  taipumus
ylireagoida,  jos  potilas  nielee  liikaa.  Vaikutukset  kuitenkin  häviävät  lyhyessä  ajassa  ja  potilas  jää
vahingoittumatta. Siksi mielestäni muiden perheenjäsenten pitäisi myös kokeilla öljyä pieninä annoksina,

Korkealaatuisella hamppuöljyllä on kyky korvata useimpien lääkkeiden käyttö, mutta kun potilas yrittää ottaa
lääkkeitä  yhdessä  öljyn  kanssa,  joskus  vuorovaikutuksesta  voi  aiheutua  ongelmia.  Monet  lääkäreiden
tarjoamista aineista ovat luonteeltaan myrkyllisiä, eikä öljy pidä tällaisista asioista potilaan kehossa. Yleensä
pian  sen jälkeen,  kun potilas  on lopettanut  lääkkeiden käytön,  kaikki  ongelmat  häviävät.  ”  Rick Simpson,
Hamppu: Lääkekasvi
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"Teollisuusbensiini  on  öljyn  kauppanimi,  joten  yritä  etsiä,  että  lemmikkieetterillä  on  monia  teollisia
käyttötarkoituksia, rasvanpoistoaine ohenteisiin." Al

"MUISTA, että THC ja CBD ovat ei-polaarisia ... ja klorofylli ja H2O ovat polaarisia ... Joten paras öljy on
valmistettu ei-polaarisesta liuottimesta ... se on puhdasta ... ilman klorofylliä." Michael

"Eräs ystäväni, kemisti, yksinkertaisti koko tarinaa minulle ja selitti minulle, miksi teollisuusbensiini voisi olla
parempi (vaikka hänen mielestään ei merkittävästi): Teollisuusbensiini on ei-polaarinen liuotin, joten se poistaa
ei-polaarisia  molekyylejä  helpommin  ja  tehokkaammin  (THC  ja  CBD  on  pohjimmiltaan  ei-polaarisia
molekyylejä) ja jättää polaariset molekyylit pois.

Isopropyylialkoholi (ja eetteri) on heikko polaarinen liuotin, joten se on erittäin hyvä tähän tarkoitukseen, mutta
ehkä hieman vähemmän kuin teollisuusbensiini  - koska JB sanoo, että he testasivat molemmat,  ja ne olivat
tehokkaampia. EDIT: Voi, kyllä, melkein unohdin: hän sanoi myös, ettei pelkää, että teollisuusbensiiniä (tai iso)
jää  lopputuotteeseen,  jos  noudatat  Rick  Simpsonin  antamaa  reseptiä  (ystäväni  sanoi  kuitenkin,  ettei  käytä
muoviastiaa, mutta lasi tai ruostumaton teräs) ja jos et ole varma, tee vain niin kuin JB aina sanoo - lisää vettä ja
laita se uuniin, jotta se haihtuu kokonaan. Hän käyttäisi kuitenkin isopropyylialkoholia, koska olet varma, että
sen on tarkoitus olla ... ”Sandra

- Sandra, menetelmä, jonka Rick osoitti maailmalle, on kaikkein yksinkertaisin, mutkaton ja edullinen. Se on
lähes  idioottivarma,  kun noudatetaan  T:  n  ohjeita.  Lasi  on hyvä,  mutta  se  rikkoutuu ja  et  halua,  että  näin
tapahtuu,  ei  koskaan.  Ruostumaton  on tietysti  ok.  99,9% iso  toimii  ok,  mutta  käytämme silti  itse  kevyttä
alifaattista teollisuusbensiiniä aina kun mahdollista. JB

”Suosittelen  myös  saamaan  kaiken  niin  kylmäksi  kuin  mahdollista  ennen  uuttamista.  Useimmat  laittavat
alkoholin,  kannabiksen,  astiat  ja  kaiken  uuttoon  liittyvän  pakastimeen  24–48  tunniksi.  Näin  saat  paljon
puhtaamman  tuotteen.  Tuotot  ovat  pienemmät,  mutta  et  tarvitse  niin  paljon.  Anteeksi  kirjoitusvirheet  tai
puuttuvat sanat, MS imee ja minulla ei ole lääkkeitä, lol. Siunausta. ” Heittää

- Chuck, jäädyttäminen on hyvä asia, mutta sitä ei tarvitse tehdä, kun työskentelet laadukkaiden liuottimien ja
lähtöaineiden kanssa. Lisäksi emme pidä siitä, että saamme kädet kylmiksi, huoneenlämpötila toimii hienosti
meille,  eikä meillä  ole ongelmia niveltulehduksen kanssa muutaman kuukauden tai  vuoden kuluttua silmun
jäädyttämisestä. Lisäksi öljyä valmistetaan usein paikoissa, joissa ei ole pakastimia satojen kilometrien päässä.
Joten kyllä, voit jäädyttää sen, jos haluat, mutta emme tekisi sitä itse.

En itse pidä pakastevihanneksista, vältän niiden syömistä aina kun mahdollista, joten en ymmärrä miksi minun
pitäisi tehdä poikkeus ja pakastaa vihannes, josta pidän eniten kaikista. Mutta kyllä, se voi auttaa, kun sinun on
käytettävä alkoholia öljyn uuttamiseen, joten en ole täysin sitä vastaan.

Emme vain käytä alkoholia itse liuottimena (tai parempi: se ei ole ensisijainen liuotin), en näe yhtäkään syytä
miksi  minun  pitäisi  maksaa  valtiolle  lisäveroa  liuottimesta,  joka  haihtuu  joka  tapauksessa  (ellet  käytä
pysäytintä,  mitä  tekisimme  aina  kun  mahdollista).  Voin  ostaa  litran  kevyttä  teollisuusbensiiniä  noin  3-4
dollarilla, litra 99 -prosenttista alkoholia maksaisi noin viisi kertaa enemmän ja se tuottaisi vähemmän öljyä ja
että öljy ei todennäköisesti ole yhtä hyvä kuin kevyt teollisuusbensiini tai 99,9 % iso käytettiin. Lisäksi saat
vähemmän öljyä.

Joten missä tarkalleen on se etu, että alkoholia käytetään liuottimena? En näe yhtäkään järkevää syytä, miksi
alkoholia pitäisi suosia puhtaan matalalla kiehuvan kevyen alifaattisen teollisuusbensiinin sijaan, nimittäin kun
katsotaan, että öljyssä ei ole liuotinjäämiä, joista olisi syytä huolehtia, kun öljy tuotetaan oikein. Kun sitä ei
tuoteta oikein, öljyssä on tai saattaa olla liuotinjäämiä. Mutta älä syytä meitä öljyistä, joita ei ole valmistettu
oikein, emme todellakaan voi olla vastuussa muiden toimittamien öljyjen puutteesta. Se on niin yksinkertaista.
"JB

"Hyvin  yksinkertainen  selitys  loputtomalle  kysymykselle  ...  Olen  itse  käyttänyt  teollisuusbensiiniä  ...
isoalkoholia  ...  ja butaania öljyn valmistamiseksi ...  ja ylivoimaisesti  paras ...  puhtain ...  vahvin ...  ja paras
makuöljy oli teollisuusbensiinistä ... En ymmärrä, mistä ihmiset eivät pidä ... Polttoainetta ei jää ollenkaan, kun
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se  tehdään  oikein  ...  ja  teollisuusbensiini  näyttää  myös  poistavan  enemmän  kasveja  ...  Se  tekee  paljon
nopeammin ... Niin puhtaampaa öljyä ... (kultaa) ... ”Peter

"Kevyt  teollisuusbensiini  on  fraktio,  joka  kiehuu välillä  30  °  C (86  °  F)  ja  90  °  C (194 °  F)  ja  koostuu
molekyyleistä, joissa on 5-6 hiiliatomia. Raskas teollisuusbensiini kiehuu välillä 90 ° C (194 ° F) ja 200 ° C
(392 ° F) ja koostuu molekyyleistä, joissa on 6-12 hiiltä.

Teollisuusbensiiniä  käytetään  pääasiassa  raaka  -aineena  korkean  oktaanisen  bensiinin  tuottamiseen
(katalyyttisen  reformointiprosessin  kautta).  Sitä  käytetään  myös  bitumin  kaivosteollisuudessa
laimennusaineena, petrokemian teollisuudessa olefiinien tuottamiseen höyrykekseissä ja kemianteollisuudessa
liuottimien  (puhdistus)  sovelluksiin.  Sen  avulla  valmistettuja  tavallisia  tuotteita  ovat  kevyempi  neste,
polttoainetta leiriuuneille ja joitakin puhdistusaineita. ”

"Teollisuusbensiinin kemiallinen kaava on CnH2n+2. Vaaleassa teollisuusbensiinissä on 5 ja/tai 6 hiiliatomia,
joka laskee C5H12: een ja C6H14: een, joka tunnetaan myös nimellä pentaani ja heksaani. Joten etsit naftaa,
joka on puhtaasti pentaanin ja heksaanin seos. ” Wouter

"Halusin  vain  julkaista  jotain  liuottimista.  Menin  erään  ystäväni  luo,  jolla  on  useita  kemian  tohtoreita  ja
maisteria,  ja  kysyin  häneltä,  mitä  voisin  tehdä,  jotta  teollisuusbensiini  poistettaisiin  kokonaan öljystä.  Hän
sanoi:  ”Ota 5 ml isopropyylialkoholia  ja sekoita se sen jälkeen,  kun se on lopettanut  kuplimisen viimeisen
kerran.  Se  haihtuu  ja  ottaa  teollisuusbensiinin  mukaansa.  Myrkyllisestä  liuottimesta  tulee  sitten  myrkytön
liuotin.  Tämä  ei  ole  oikea  nimeni,  on  sääli,  etten  voi  käyttää  todellista  tiliäni,  koska  pelkään,  että  minut
erotetaan tai palkataan sairaanhoitajaksi. ” Bobbie

"Jos haluat löytää teollisuusbensiiniä Yhdistyneestä kuningaskunnasta, etsi" paneelin pyyhintä "tai" paneelin
nopea pyyhintä ". Se on tuote, jota käytetään auton korin korjauksessa, metallin puhdistamiseen ja jättämättä
jäämiä.  Vaikeus  on  löytää  yksityiskohtainen  luettelo  tarkista  ainesosista,  koska  ne voivat  vaihdella.  99,9%
isopropanolia pitäisi olla helppo löytää. ” Em

"Rick Simpson, olemme seuranneet prosessiasi VM & P -teollisuusbensiinillä ja kaikki sujui suunnitelmien
mukaan, lukuun ottamatta ensimmäisiä ruiskuja, joista tuli hieman nestemäisempiä kuin odotimme. Lisäsin pari
tippaa vettä ja yritin uudelleen ja se näyttää olevan kunnossa. Ainoa huolenaihe/kysymys on maku. Se maistuu
edelleen liuottimelta. Onko se ok vai pitääkö minun tehdä jotain enemmän? Tämän vastaanottaja nukkuu noin
12 tuntia joka kerta, kun hän ottaa öljyä. Onko se oikein, kunnes hän kehittää suvaitsevaisuuden? Kaikki apu on
erittäin tervetullutta. ” Pamela

- VM&P ei näytä olevan hyvä liuotin (vaikka joidenkin käyttöturvallisuustiedotteiden mukaan sen pitäisi olla
sama  aine  kuin  mitä  haluaisimme  käyttää).  Se  näyttää  olevan  raskasta  teollisuusbensiiniä,  eikä  se  näytä
kiehuvan kokonaan pois ja näyttää vaativan lisähoitoa.

Lisäisin vettä ja laitan sen sähköuuniin, joka on asetettu 130 ° C: een (266 ° F) muutamaksi tunniksi, ehkä yön
yli, tai kunnes liuotin on kokonaan poissa, jotkut sanovat, että liuotinjäännöksen poistaminen kestää jopa neljä
päivää . Liuottimen jälkimaku ei saa olla, jos öljy on tuotettu oikein eikä öljyn pitäisi olla juoksevaa, sen pitäisi
olla  enemmän  rasvaa.  Varmista,  että  öljy  on  todella  suodatettu  kunnolla,  koska  liuotinjäämät  pyrkivät
tarttumaan kasvimateriaaleihin.

Suorita  sormenjälki  haluamallasi  liuottimella.  Upota  sormesi  siihen  ja  katso,  haihtuuko  se  kokonaan  30
sekunnin kuluessa tai nopeammin. Mitä nopeammin se haihtuu jättämättä kalvoa, sitä parempi.

Jos et saa puhdasta kevyttä alifaattista teollisuusbensiiniä (jota kutsutaan myös Euroopassa bensiiniksi, pyydä
CAS-numero 64742-49-0. Sitä myydään monilla eri nimillä. Se ei ole autojen polttoaine, vaan se, jota käytetään
liuotin tai maalin ohenne tai rasvanpoistoaine), valitsisin 99% tai jopa paremman 99,9% isopropyylialkoholin -
se näyttää olevan mahdollista löytää melkein mistä tahansa maailmasta.

Tällä hetkellä suosimme kevyttä alifaattista (matalalla kiehuvaa, hydrattua) teollisuusbensiiniä, mutta se tuottaa
parempia  ja  tehokkaampia öljyjä  kuin useimmat  muut  tällä  hetkellä  käytettävät  liuottimet.  Mitä vähemmän
kasviöljyjä  ja  klorofylliä  öljyssä  on,  sitä  paremmin  se  toimii  lääkkeenä,  sitä  parempi  se  maistuu  ja  sitä
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voimakkaampi se on. Koko temppu on siinä, kuinka voimakas ja rauhoittava öljy on. Mitä tehokkaampi ja
rauhoittava, sen parempi. JB

”Oikeaa teollisuusbensiiniä EI myydä Yhdysvalloissa, ei Tractor Supply- tai Home Depot- tai Lowes -yhtiössä
tai edes Sherwin Williamsissa. Sitä myydään kuitenkin edelleen Kanadassa. Minulla on ystävä, joka tislataan
sen 100 ° F: een ja säästää liuottimen irtoavan öljyn valmistukseen. ” Steve

”Jos  asut  Yhdysvalloissa,  et  saa  oikeaa  teollisuusbensiiniä,  kaikkea  Yhdysvalloissa  valmistettua
teollisuusbensiiniä ei voi luottaa tämän tyyppisen liuottimen ainesosien löysän sääntelyn vuoksi. Et koskaan saa
puhdasta teollisuusbensiiniä Yhdysvalloissa, jopa VM & P voi olla täysin epäjohdonmukainen pullosta toiseen
eikä sitä edes mainosteta puhtaana. Kanadassa he valmistavat puhdasta teollisuusbensiiniä, ja se on paras liuotin
käytettäväksi verrattuna ISO- tai viljaalkoholiin. Varoitan, että teollisuusbensiini Yhdysvalloissa tuottaa jopa
öljyä, joka näyttää täysin siltä, miltä sen pitäisi, mutta saa sinut hyvin sairaaksi. ” ajojahti

-Se, että puhdasta alifaattista teollisuusbensiiniä ei näytä myyvän kaikkialla Yhdysvalloissa, ei tarkoita sitä, että
puhdasta alifaattista teollisuusbensiiniä, jonka CAS-numero on 64742-49-0 ja kiehumispiste noin 60-80 ° C, ei
ole olemassa tai että sitä eivät tuota parempaa öljyä kuin useimmat muut liuottimet, kun niitä käytetään oikein.
Jos  et  saa  puhdasta  kevyttä  teollisuusbensiiniä,  toinen  vaihtoehto  on  99%  tai  jopa  parempi  99,9%
isopropyylialkoholi.

Mutta en silti antaisi periksi - kevyttä teollisuusbensiiniä (bentseeniä) tai vastaavia liuottimia käytetään öljyjen
poistamiseen kasveista, joten tarkistaisin kasviöljytuottajilta, mitä he käyttävät. Missä asun Euroopassa, voin
ostaa liuotinta käytännöllisesti katsoen jokaisesta rauta- tai maalikaupasta, se on yksi yleisimmistä teknisistä
nesteistä, jotka muistan lapsuudestani, käytimme sitä rasvanpoistoon polkupyörän ketjuihin jne., Ja käytännössä
kaikilla  oli  pullo  siitä  kotona.  Joten  koko  tämä  loputon  keskustelu  liuottimista  vaikuttaa  minusta  hieman
naurettavalta.  Kun  käytät  oikeaa  kevyttä  teollisuusbensiiniä,  liuottimen  jäännöksiä  ei  tarvitse  olla,  ehkä
muutama  ppm,  aivan  kuten  useimmissa  halvoissa  kasviöljyissä,  jotka  valmistetaan  usein  lähes  täsmälleen
samalla liuottimella kuin suosittelemme. JB

”Kevyt  alifaattinen  teollisuusbensiini  toimi  hienosti,  maistui  hyvältä,  öljyssäni  ei  ollut  aavistustakaan
liuottimesta. Jos noudatat Rickin kirjeen ohjeita, ei pitäisi olla mitään ongelmia. ” Rick

"Teollisuusbensiinissä on kaksi päätyyppiä - kevyt ja raskas. Kevyt teollisuusbensiini EI sisällä bentseeniä, mitä
Raina tarkoitti (ei heksaania). Vaikka en suosittelisi edes kevyttä teollisuusbensiiniä, ellei kannabis -uutetta voi
testata  sen jälkeen,  kun se on valmistettu  teollisuusbensiinijäämien suhteen,  sitä voidaan käyttää,  jos se on
kaikki mitä voit  saada liuottimelle.  Tärkeintä on varmistaa,  että uute keitetään paksuun rasvatilaan - silloin
suurin osa teollisuusbensiinistä  on poistunut.  Tislauslaitteiden  avulla  voidaan valmistaa  puhtain,  liuotteeton
öljy, mutta se ylittää useimpien keskimääräisten ihmisten kyvyn. Toivottavasti se auttaa. ” Mark

"Raina,  en aio  riidellä  kanssasi.  Wikipediasta:  "Petrolieetteriä,  vaikka  se on  bentsiinin  synonyymi,  ei  pidä
sekoittaa  bentseeniin  tai  bentseeniin,  eikä  sitä  pidä  sekoittaa  bensiiniin,  vaikka  monet  kielet  kutsuvat  sitä
bensiinistä johdetulla nimellä,  esim." Benzin "(saksa) tai" benzina ”(italia).  Petrolieetteri  on alkaanien seos,
esim. Pentaani,  heksaani ja heptaani,  kun taas bentseeni on syklinen, aromaattinen hiilivety,  C6H6. Samoin
petrolieetteriä  ei  pidä  sekoittaa  eetteriksi  kutsuttujen  orgaanisten  yhdisteiden  luokkaan,  jotka  sisältävät
funktionaalisen  ryhmän  RO-R  '.  Taustani  on  mikrobiologia  -  jossa  opiskelin  orgaanista  kemiaa,  jotain
biokemiaa  /  jotakin  epäorgaanista  kemiaa  ...  En  todellakaan  tiedä  kaikkea,  mutta  tiedän  vähän.  Kevyt
teollisuusbensiini EI sisällä bentseeniä - piste. Jätän huomiotta kommenttisi, "Se olisi kaikkien edun mukaista,
jos et esittäisi väitteitä tieteellisen tiedon ulkopuolelle." Mark

"Mitä haluaisit antaa isällesi? Paras parhaista tai jotain, joka näyttää samalta, mutta jolla ei yksinkertaisesti ole
oikeita vaikutuksia? Kun teet lääkkeen Rickin ohjeiden mukaan, epäonnistumisen mahdollisuus hoidon aikana
on hyvin pieni. Kun valmistat öljyä "asiantuntijoiden ja tutkijoiden" ohjeiden mukaan, valmistat eri tuotteen.
Kokemuksemme perusteella se ei ehkä toimi niin hyvin kuin suosittelemme.
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Haluaisitko minun siis olla hiljaa ja antaa heidän toimittaa huonolaatuista roskaa? Vai haluatko mieluummin
oppia minulta/meiltä ja tietää, miten se tehdään oikein, jotta saat samat tulokset, joista potilaamme puhuvat? ”
JB

”Käytän 99 -prosenttista isopropyylialkoholia, joka oli minulle helpoimmin saatavilla. Käytän kasvissiementeni
kermaa, 100% luomua ja ilman torjunta -aineita, hyvin hoidettua ja luun kuivaa. Sekoitan sen useiden indica -
kantojen kanssa. Hoidin potilasta,  jolla oli  Hodgkinin lymfooma,  hän oli  vaiheessa 4 ja kuuden kuukauden
kuluessa öljyn ottamisesta ohjeiden mukaan, hän on nyt syöpää vapaa !! Kiitos Rick Simpson uhrauksistasi
tämän tiedon saattamiseksi kaikkien saataville! Juuri äskettäin toinen vaiheen 4 syöpäpotilas kääntyi puoleeni
saadakseen apua, hänellä on kasvain toisessa munuaisessa, joka ei ole käyttökelpoinen. Rukoillaan saadakseen
kaksi vahvistettua hoitoa peräkkäin. Jumala siunatkoon sinua Rick Simpson ja JB, jatka sanan levittämistä ja
kouluta ihmisiä tästä ihanasta parantavasta hamppuöljystä. ” GrowGoddess

- Useiden kantojen sekoittaminen on aina hyvä idea. Katsokaa sitä yksinkertaisesti, ette tiedä, mihin tietty kanta
on hyvä, joten kun sekoitat useita kantoja, saat paljon paremman mattovaikutuksen. Lisäksi tällaiset öljyt vievät
sinut paljon korkeammalle - ne, jotka polttavat potin "virkistys", tietävät, mistä puhun. Kuvittele, että istut alas
ystäviesi  kanssa  ja  otat  kukin  esille  parhaan  silmunsa.  Muutamassa  tunnissa  et  voi  tehdä  paljon.  Ja  sitä
vaikutusta tarvitset parhaiden tulosten saavuttamiseksi, joten jälleen kerran kannan sekoittaminen on oikea tapa
edetä. Onnea ja kiitos, GrowGoddess, olen aina iloinen kuullessani ihmisistä, jotka yksinkertaisesti noudattavat
ohjeita ja saavat tuloksia, joista puhumme. JB

"Hei JB, minulla on ongelma sähköisen riisikeittimen kanssa, kaikki mitä olen nähnyt laskevan 100 ° C: seen,
katsoin  kaikkia  markkinoilla  olevia  merkkejä  ja  kaikissa  niissä  on  termostaatti,  joka  sammuu,  kun  sisältö
saavuttaa lämpötila. Mitä sinä suosittelet?" Cristina

- Cristina, mikä tarkalleen ottaen on ongelma? Voit aina laittaa öljyn 130 ° C: seen asetettuun sähköuuniin ja
jättää sen noin tunniksi ja dekarboksyloida sen tällä tavalla. JB

"Kun lämpötila saavuttaa 100 ° C, sähköinen riisinkeitin sammuu! Liuotin ei kuumene 110 ° C: een. ” Cristina

- Liuotin ei todellakaan voi saavuttaa tätä lämpötilaa, koska se kiehuu pois. Jatka kiehumista pois liuottimesta,
kunnes liesi sammuu ensimmäistä kertaa (lisää muutama tippa vettä viimeiseen annokseen). Anna sen jäähtyä ja
kytke se uudelleen päälle. Se on kaikki mitä teemme. JB

"Käynnistyy uudelleen ja antaa kiehua, kunnes se palaa? Sitten sammuu ja öljy on jo valmis? " Cristina

- Kytke riisinkeitin päälle, keitä sitä, kunnes se pysähtyy ensimmäisen kerran, odota viisi minuuttia, kunnes se
jäähtyy,  kytke  se  uudelleen  päälle  ja  odota,  kunnes  se  sammuu  toisen  kerran.  Kaada  sitten  öljy
ruostumattomasta teräksestä valmistettuun kuppiin ja laita se 130 ° C: seen asetettuun uuniin tunniksi ja öljy on
valmis. JB

- Kiitos JB, pelastit henkeni. Cristina

"Hengität teollisuusbensiiniä öljyä valmistettaessa. Hengität MYRKYT, kun teet niin. Jos haistat sen, olet jo
kuollut.  Olen  haistanut  Colemanin  leiripolttoaineen,  zippo  -kevyemmän  polttoaineen  ja  teollisuusbensiinin
hajuja,  joita  on käytetty osien puhdistamiseen ja teollisiin sovelluksiin satoja kertoja elämässäni  ...  Ei vielä
kuollut. LOL.

Vakavasti  ...  Jos  käytät  puhdasta  liuotinta  (ei  lisäaineita)  ja  keität  liuottimen  kunnolla  pois  vedellä,  jonka
lopussa on korkeampi kiehumispiste, olipa se iso, alkoholi tai teollisuusbensiini, saat sen kaikki pois. Nautit
paljon enemmän teollisuusbensiiniä, joka pumppaa omaa kaasua autoosi vuoden aikana, kuin saisit elinkaaren
ajan käyttämällä oikein valmistettua öljyä. ” Matthew

"Hei Rick (tai ne, jotka lukevat tämän viestin), ensinnäkin haluan kertoa teille, että teette hienoa työtä tämän
noidan mainostamisessa. Asun Norjassa ja minulla on diagnoosi Crohnin tauti. Minulla on myös hyvin läheinen
ystävä, jolla on syöpä, lääkärit ovat lopettaneet hoidon, koska he eivät voi enää tehdä mitään. Haluan kokeilla
öljyä molemmissa olosuhteissa.
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Minulla  on  kysymys  öljyn  valmistuksesta.  Täällä  Norjassa  on  erittäin  vaikeaa  löytää  puhdasta
teollisuusbensiiniä (ainakin kokemukseni jälkeen), joten etsin hyviä vaihtoehtoja. Muutama vuosi sitten ostin
"mehiläispesimen"  (sylinteri,  jonka täytät  luun kuivilla  yrteillä  ja  käytät  butaanikaasua  öljyn  uuttamiseen).
Onko tämä yhtä hyvä kuin öljyn keittäminen teollisuusbensiinillä?

Ja miten se käyttää henkeä? Mikä sisältää yli 90% alkoholia? Minulla on ystäviä, jotka luovat oman henkensä,
eikä se ole kovin kallis vaihtoehto minulle. Onko tämä parempi kuin butaani? Poltin "hunajan uuttoa", kun tein
sen viimeksi,  ja ihmettelin,  onko se hyvä lääke näihin kahteen tilaan,  jotka mainitsen,  jos syön sitä. Jos ei
butaani tai alkoholi on hyvä vaihtoehto - voitko suositella muita vaihtoehtoja, joiden saatat tietää olevan helppo
saada haltuun Norjassa tai  Ruotsissa? Kiitos paljon!  Odotan  todella  innolla,  että  pääsen kokeilemaan öljyä
tautiini. Ystävällisin terveisin, Henry "

"Rakas Henry, minulla ei ole kokemusta mehiläisten uuttamisesta, mutta en usko, että tämä menetelmä olisi
yhtä  tehokas  kuin  käyttämäni  menetelmät.  Öljyn  valmistaminen  lämmittää  öljyn  lämpötilaan,  joka
dekarboksyloi lopputuotteen, jotta öljystä tulee mahdollisimman voimakas. Tämä kuumennusprosessi kääntää
molekyylit delta 9 -asentoon, mikä tekee öljystä vahvemman. Jos sinulla on vaikeuksia löytää oikeaa liuotinta,
voit kokeilla asetonia. En ole koskaan itse kokeillut asetonia öljyn valmistamiseksi, mutta en näe mitään syytä
siihen, että asetoni ei toimisi yhtä hyvin kuin alkoholi tai teollisuusbensiini lääkkeen tuottamiseksi. Sinun pitäisi
pystyä hankkimaan kevyt alifaattinen teollisuusbensiini kaupoista, jotka toimittavat maalia, koska ne yleensä
myyvät teollisuusbensiiniä maaliohenteena.

Oikein  valmistetun  öljyn  pitäisi  hoitaa  ongelmasi  ja  antaa  syöpää  sairastavalle  ystävällesi  mahdollisuus
selviytyä.  Alkoholi,  joka  on  90%,  on  vähemmän  tehokas  liuotin,  koska  loput  10%  on  yleensä  vettä,  ja
viimeistelyprosessin aikana sinulla on paljon ylimääräistä vettä haihdutettavaksi. Terveisin, Rick Simpson ”

”Oikea dekarboksylointi on erittäin tärkeä osa täydellistä öljynvalmistusta, koska raaka kasvi ei tarjoa paljon
puhdasta  delta9-THC: tä,  ja  sen sijaan CBD sisältää happoja,  THCA: ta ja CBDA: ta.  Karboksyyliryhmän
poistamiseksi lämmitys on menettely. Tee tämä erittäin huolellisesti, ettet polta arvokkaita molekyylejäsi pois.
Löysin Journal of Chromatography -lehdestä hyvän huomautuksen, jonka pitäisi olla tarvittava lämpötila ja aika
öljyn lämmittämiseen, koska riisinkeittimestä riippuen lämpötilat eivät ehkä riitä. Joten öljyä on hyvä lämmittää
vähintään 27 minuuttia min. 122 astetta. Tarkista aina lämmityslevyn lämpötila digitaalisella mittauslaitteella,
jotta öljy ei ylikuumene. Alla olevassa taulukossa näet tärkeimpien kannabinoidien kiehumispisteet, joihin sinun
ei pitäisi koskaan päästä, muuten keität ne pois. Huomaan lisäksi, että on oikein, mitä Rick sanoi koko ajan
videoissaan,  eivät  ylikuumenna  öljyä,  mutta  lämpö  on  välttämätöntä  parantavan  öljyn  valmistamiseksi.
Minimilämpötila on vähintään 106,2 celsiusastetta, jotta dekarboksylointiprosessi olisi oikea kaavion määritetyn
ajan kuluessa noin tunnin ajan. Jos öljyssäsi on vain happama THCA- ja CBDA -muoto, se ei ole kovin tehokas,
koska hapot eivät sovi kovin hyvin CB1- ja CB2 -reseptoreihin.  Joten huolehdi siitä,  että teet  sen oikealla
tavalla, koska mitä Rick sanoi, on totta, vain parhaiten valmistettu öljy voi tehdä työn, kun live riippuu. (…) Jos
öljyssäsi on vain happama THCA- ja CBDA -muoto, se ei ole kovin tehokas, koska hapot eivät sovi kovin
hyvin CB1- ja CB2 -reseptoreihin. Joten huolehdi siitä, että teet sen oikealla tavalla, koska mitä Rick sanoi, on
totta,  vain parhaiten  valmistettu  öljy  voi  tehdä  työn,  kun live  riippuu.  (…) Jos  öljyssäsi  on vain  happama
THCA-  ja  CBDA  -muoto,  se  ei  ole  kovin  tehokas,  koska  hapot  eivät  sovi  kovin  hyvin  CB1-  ja  CB2  -
reseptoreihin. Joten huolehdi siitä, että teet sen oikealla tavalla, koska mitä Rick sanoi, on totta, vain parhaiten
valmistettu öljy voi tehdä työn, kun live riippuu. (…)

Kyllä, katso ja tulkitse tätä tieteellistä kaaviota ymmärtääksesi, että dekarboksylointiprosessi on käynnissä koko
ajan,  kun  lämmität  kannabinoidien  liuotinseos  riisinkeittimessä.  Kaaviot  osoittavat  siis,  että  lämpötilan
nostaminen 130 celsiusasteeseen on riittävän pitkä aika saadakseen maksimaalisen dekarboksylaation. Kysymys
on lämpötilasta ja ajasta saavuttaa paras taso.

Jos  käytät  digitaalista  lämpötilan  mittauslaitetta  ja  asetat  sen  riisinkeittimen  pohjaan  koko  prosessin  ajan
liuottimen höyrystämiseksi, huomaat, että vasta prosessin myöhäisessä vaiheessa, kun vesipisarat tulevat sisään
loppuvaiheessa liesi, lämpötila on noin 100-110 ° C. Mutta aika tällä alueella ei useimmiten ole tarpeeksi pitkä
koko  dekarboksylointiprosessille.  Tämän  jälkeen  lämmität  öljyä  pienessä  teräsastiassa  lämmityslevyllä
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pidempään. Niin kauan ilman toimintaa (ei enää kaasukuplia) lämmität ja odotat. Säädä lämpötilaa ja älä ylitä
yli 130 celsiusastetta noin puolen tunnin ajan. Muista, että THC: n kiehumispiste on 157 C.

Pohjimmiltaan  ei  ole  tärkeää  saada  dekarboksylaation  huippumäärää,  niin  kauan  kuin  saat  myöhemmin
tarpeeksi öljyä kehoosi. Mielenkiintoista on yksi gramma päivässä tai enemmän. Tietysti kuinka paljon öljyä
tarvitset,  riippuu siitä, kuinka monta delta9THC: tä öljyssä todella on - mikä tarkoittaa sitä, kuinka tehokas
dekarboksylaatio oli. Jos noudatat Ricksin suositusta ja lämmität öljyä riittävän pitkään 130 ° C: seen - kaikki
on kunnossa. Se on riippumaton siitä, mitä liuotinta käytät. ” Stephan

"Hei  JB,  löysin  tämän  teollisuusbensiinin  alueeltani  ...  (linkki)  Siinä  ei  sanota  kevyt  teollisuusbensiini  ...
toimiiko tämä edelleen? Kiitos jälleen avusta ja super -tiedoista! ”

- Sen pitäisi olla kevyttä alifaattista teollisuusbensiiniä- tarkista käyttöturvallisuustiedotteesta, onko se puhdasta
kevyttä teollisuusbensiiniä ilman lisäaineita), kuoriitti Australiassa, (tekninen tai teollinen) bensiini Euroopassa
(bensiini,  ei  bentseeni,  eikä  käytetty  tyyppi  polttoainetta  autoissa).  Sitä  myydään  monilla  eri  nimillä.  Sitä
käytetään maalin ohentimena, liuottimena, rasvanpoistoaineena, se oli hyvin yleinen kotitalouksien liuotin tai
tekstiilien rasvanpoistoaine, sitä voidaan käyttää myös kevyempänä nesteenä. Kiehumispiste noin 60-80 ° C,
mitä alhaisempi, sitä parempi .

Levitä jotain puhtaalle Petri -maljalle tai kasta sormesi siihen, ja jos se haihtuu kolmenkymmenen sekunnin
kuluessa eikä jätä öljyisiä jäänteitä, sen pitäisi olla ok käyttää. Toimittajia on monia, en voi kertoa, mikä on
paras tai mitä suosittelemme tällä hetkellä, joten annamme vain yleisiä ohjeita.

CAS-numero 64742-49-0,  puhdas  öljytisle,  ilman  lisäaineita,  jos  mahdollista,  ja  kiehumispisteen  tulisi  olla
mahdollisimman  alhainen.  Useimmat  jalostamot  tuottavat  sitä,  kysy  vain  heiltä,  mitä  he  suosittelisivat
yrttiuutteisiin.

Toinen vaihtoehto on 99% tai 99,99% isopropyylialkoholi tai erittäin kallis 99% elintarvikelaatuinen alkoholi.
Isopropyylialkoholi  ja  elintarvikelaatuinen  alkoholi  eivät  ole  yhtä  tehokkaita  kuin  liuotin  kuin
teollisuusbensiini, ja ne poistavat öljystä enemmän kasvimateriaaleja ja klorofylliä, mikä tekee siitä vähemmän
voimakkaan  ja  maukkaan,  ja  siksi  suosittelemme  käyttämään  teollisuusbensiiniä  aina,  kun  se  on
mahdollista/saatavilla. Onnea, JB ”

K.  Rick,  Meksikossa  ”teollisuusbensiini”  on  vain  yksi  monista  teollisuusbensiinityyppisistä  tuotenimistä.
Voisitko välttää kohtalokkaan virheen, jos saisit tieteellisen nimen käyttämällesi teollisuusbensiinille?

A. Etsi puhdasta kevyttä teollisuusbensiiniä ilman muita ainesosia. Se on pohjimmiltaan sama kuin Coleman-
polttoaine,  jonka  näet  alla  olevasta  kuvasta,  mutta  etsi  teollisuusbensiiniä  ilman  ruosteenestoaineita,  jotka
lisätään Coleman-polttoaineeseen.

Jos huomaat, että kevyt alifaattinen teollisuusbensiini on kielletty maassasi (kuten esimerkiksi Hondurasissa),
etsi  99% tai  parempi  99,9% isopropyylialkoholi,  sen  pitäisi  olla  helppo  löytää.  99% alkoholia  on  kolmas
käyttämämme liuotin, mutta teemme kaikkemme välttääksemme sen käyttöä, koska se poistaa liikaa klorofylliä
ja muita ei -toivottuja kasvimateriaaleja. Jotkut haluavat jäädyttää liuottimen ja lähtöaineen, kun he käyttävät
isopropyylialkoholia tai alkoholia liuottimena. Emme henkilökohtaisesti käytä näitä liuottimia, ellei meidän ole
pakko emmekä halua saada jäätyneitä  käsiä,  joten emme itse  asiassa edistä  sen jäädyttämistä,  mutta  jotkut
sanovat, että se auttaa parantamaan öljyn laatua. Kun käytät ei-polaarista puhdasta kevyttä teollisuusbensiiniä,
jonka kiehumispiste on matala, sinun ei tarvitse jäätyä mitään ja saat silti hyvän tuotteen, jos noudatat ohjeita.
JB

"Hei JB, entä jos Napthan käyttöön liittyy allergia? Meillä on perheenjäsen, jolla on vakavia allergisia reaktioita
KAIKILLE  pienille  asioille,  erityisesti  liuottimille.  Haluamme  valmistaa  hänelle  öljyä,  mutta  meidän  on
käytettävä  orgaanista  liuotinta.  Ajattelimme  tehdä  orgaanisen  "kuun  loiston",  joka  tislattiin  useita  kertoja
puhtauden saavuttamiseksi, mutta mitä mieltä olet tästä? Mitä suosittelet vakavasti allergiselle niin paljon? Hän
ei voi ottaa lääkkeitä ollenkaan, koska hän on allerginen sideaineille,  hän kärsii NIIN paljon allergioistaan  
kaikkeen. Kiitos etukäteen!" Sara
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-  Voit  käyttää  99%  alkoholia,  emme  koskaan  sanoneet,  ettet  voi.  Meidän  kokemuksemme  mukaan  ei  -
polaarisilla  liuottimilla  valmistetut  öljyt  ovat  hieman  tehokkaampia  ja  sisältävät  yleensä  vähemmän
kasvimateriaaleja. Jotkut jäädyttävät alkoholin ja silmut ennen käsittelyä saadakseen meripihkanväristä öljyä.
Joten luulen, että se on oikea tapa edetä sinulle, Sara.

Korkea THC- tai korkea CBD -öljy?

"Olen aika hämmentynyt.  Ystävälläni  on vaiheen 4 munuaissyöpä ja syöpä keuhkoissa. Onko parasta antaa
runsaasti CBD -öljyä tai THC -öljyä? Onko CBD -öljyssä vain pieni määrä THC: tä? Sain hänelle kymmenen
gramman putken ja siinä on 18% CBD ja alle 1% THC. Menenkö tähän väärin? "Richard

Mikees: Joo, ei siinä, sinun on hankittava todellinen RSO.

-95-98% THC ei  ole  18% CBD, vai  mitä?  Kerro sen toimittaneelle  henkilölle,  että  lopetat  sen tekemisen.
Korkea CBD -markkinointihype tappaa monet  epäilyttävät  potilaat,  koska se näyttää  siltä,  se on surullista.
Mikseivät he yksinkertaisesti voi seurata ohjeita, jotka todella toimivat? Korkea-CBD-öljyjen käyttö on hyvin
vähäistä,  ne  eivät  toimi  niin  hyvin  edes  iho-olosuhteissa,  en  todellakaan  ymmärrä,  miksi  kaikki  ovat  niin
kiukkuisia  siitä  CBD-hölynpölystä.  Kyllä,  se  on  myös  voimakas  lääke,  mutta  sen  käyttö  on  todella  vain
rajallista verrattuna todelliseen RSO: hon.

95-98% THC, 1-2% CBD, erittäin voimakas ja rauhoittava ja euforinen; se on paras öljy ja se toimii parhaiten.
Kokeile tätä ensin. Kun teet niin, et kosketa tai lähelle niitä korkeita CBD -öljyjä, ja tiedät eron, eikä kukaan
repäise sinua. RSO ensin. JB

”Pidän  todella  tästä  sivusta  ja  tiedosta,  jonka  voin  oppia  siitä.  On kuitenkin  niin  pettymys  kuulla  muiden
kannabinoidien lisäksi, että THC: tä jätetään toissijaiseksi. Tämä tyttö ja hänen vanhempansa eivät näe CBD: tä
toissijaisena. Se on antanut hänelle elämän. Eikö THC tehnyt sen, se oli CBD. Lopeta paskaaminen kaikkialle,
kiitos. Voit estää ihmisiä yrittämästä korkeita CBD -kantoja, kun he voivat todella auttaa sitä. Korkea THC ei
ole vastaus kaikkeen, ja siksi kasveissa on enemmän kuin yksi kannabinoidi. ” Tina

”JB vastasi keuhkosyövästä, ei Dravetin oireyhtymästä, kukaan ei paskaa mistään. Syövän osalta potilasraportit
ja  tieteelliset  tutkimukset  osoittavat,  että  THC  tappaa  syövän.  Joidenkin  tutkimusten  mukaan  CBD  on
hyödyllinen  joillekin  syöpätyypeille,  mutta  harvat  verrattuna  THC:  llä  tehtyihin  tutkimuksiin.  Nyt  etsit
kohtauksia ja joitakin muita ehtoja, joilla on korkea CBD. ” Kellin

- Kellin ja Tina, käyttämämme öljyt vaikuttavat myös kohtauksiin. Ja potilaat saisivat vertaansa vailla parempia
tuloksia, jos he käyttäisivät todellista asiaa ja yrittäisivät parantaa syytä eikä vain oireita.

En laita CBD: tä alas, se on todella voimakas lääke itsessään, ja mielestäni se sopii erinomaisesti esimerkiksi
lasten purukumiin jne. Mutta jos haluat todellista voimaa, tarvitset brutaalin voimakkaan RSO: n ja paljon THC:
tä. Tämä on minun näkemykseni, eikä se muutu.

Kokeile sitä vain iho-olosuhteissa ja katso, paraneeko palovamma tai haava nopeammin todellisella RSO: lla tai
sen huonolaatuisella korkealla CBD-versiolla. Olen nähnyt sen omin silmin, minun ei tarvitse kokeilla itselleni
korkeita CBD -öljyjä. Haluan parasta itselleni ja potilailleni.

Useimmat  korkea  CBD-öljyt  ovat  toissijaisia  verrattuna  parhaaseen  ja  narkoottisesti  voimakkaimpaan  ja
rauhoittavaan RSO: hon, jossa on 95-98% THC: tä.

Suurin ongelmasi on, että ostit yksittäisen kannabinoiditeorian, jota Big Pharma ajaa, jotta he voisivat hyötyä
kannabislääkkeistä. Et todellakaan halua lääkkeitä, jotka perustuvat yksittäisiin kannabinoideihin, vaan haluat
brutaalin voimakkaan ja rauhoittavan öljyn parhaiden tulosten saavuttamiseksi.

Ja voit  kasvattaa kasveja itse ja voit  myös tehdä öljyn itse,  sinun ei  todellakaan tarvitse  ostaa sitä suurilta
lääkeyhtiöiltä,  jotka yrittävät  asettaa  valtavan hintalappun dekarboksyloidulle  kannabishartsille  ilman muuta
syytä kuin heidän ahneutensa .

39



CURE SYÖVÄ: RICK SIMPSON PÖYTÄKIRJA

Saatat ja todennäköisesti tarvitset kiloa öljyä jonain päivänä - itsellesi  tai perheellesi - kuinka paljon haluat
maksaa grammasta? Buck on liikaa, jos kasvit on kasvatettu ulkona ja suuressa mittakaavassa. Ei siis erityisiä
veroja, ei mitään sellaista. 100% laillistaminen on ainoa tapa edetä, ja se on tehtävä nyt, ei ole mitään syytä
antaa satojen miljoonien potilaiden maailmanlaajuisesti kärsiä.

Voit vapaasti kiistellä siitä; mutta siinä on kaikki mitä voit tehdä asialle. Parhain terveisin, JB

"Ole hyvä ja jatka selittämistä juuri niin kuin sinulla on, minä teen muistiinpanoja ja opin sinulta niin paljon
kuin voin siitä, mikä on hyväksi ja niin edelleen, haluan olla valmis ja valmistautunut oikealla tietämyksellä
minulle  ja  minun  ...  Jos  et  kertonut  korkean THC -arvon  tarpeesta,  olisin  luullut,  että  kaikki  on  ok,  olen
kiitollinen KAIKISTA TIEDOISTA. ” Vicky

"Rick  on  aina  väittänyt,  että  korkean  THC:  n  arvo  on  välttämätön,  jotta  voit  antaa  sinulle  parhaan
mahdollisuuden, sillä hänellä oli tietysti parhaat tulokset. On monia asioita, joihin CBD voi olla parempi, sitä
käytetään yleensä lapsilla Dravetin oireyhtymän, ADHD: n ja vakavan pakko -oireisen häiriön vuoksi, koska
monet ihmiset pelkäävät yhä saada lapsia korkeiksi. THC nostaa sinut korkealle. Olen löytänyt joitakin ihmisiä,
jotka käyttävät korkeaa THC -öljyä useimpien ihmisten hoitoon, mutta jos potilas ei reagoi toivotulla tavalla, he
siirtyivät korkeaan CBD: hen ja tämä on toiminut paremmin.

Luulen, että jokainen on erilainen ja jokainen syöpä on erilainen. Mutta kunnes kaikki vaaditut tutkimukset on
tehty,  on  luultavasti  parasta  pysyä  Rickin  menetelmässä.  Korkea  THC,  hallitseva  indikaatio  protokollan
mukaisesti.  Sanotaan,  että  jos  he  aloittavat  pienet  annokset  ja  kaksinkertaistavat  annokset  4  päivän välein,
potilas voi saavuttaa toleranssin nopeasti ja voimakas uneliaisuus lievittyy jonkin ajan kuluttua öljystä. Rickin
öljy on 95-8% THC, mutta psykoaktiiviset vaikutukset eivät vahingoita sinua.

Ja kun yritän päättää, kenen menetelmää noudattaa, en usko, että kenelläkään on ollut enemmän kokemusta
tästä  lääkkeestä  kuin Rick.  Olen nähnyt hollantilaisen menetelmän ja ajattelen vain,  jos joku kuolee,  miksi
laimentaisit lääkkeen? " Nick

”Koska olen kuullut,  että  korkeat  CBD -öljyt  auttavat  kohtauksia,  olen  aina ollut  sitä  mieltä,  että  jos  nuo
vanhemmat antaisivat lapselleen hybridin mutta hallitsisivat indicaöljyä, lapsi paranisi. Tiedän, että CBD -öljyt
hallitsevat kohtauksia, ja olen niin iloinen siitä, että JOTKA voi auttaa lapsia, kuten Charlotte, mutta kuvitella
paranemista, joka voisi tapahtua, jos THC ja muu kannabinoidien spektri kasveissa annettaisiin. Joten lapsesi
nukkuu  paljon  THC:  n  takia,  heidän  kehonsa  mukautuu  annokseen.  Mielestäni  koko  kasvi  on  kaikkein
hyödyllisin, ei yksittäinen kannabinoidi. ” Sara

”Media keskittyy jatkuvasti kannabinoidien erottamiseen, mutta on osoitettu, että sekä THC että CBD tappaa
syövän ja  kutistavat  kasvaimia.  Cannabis  Indicasta  valmistettu  Rick  Simpson -öljy  on lääke,  joka parantaa
Landonia ja Brave Mykaylaa sekä monia muita ja kuka tahansa voi tehdä sen. Älä anna median ajatella sinun
tarvitsevan  odottaa  tätä  hoitoa  tai  erota  CBD!  THC toimii  myös  endokannabinoidijärjestelmämme kanssa.
Tutustu parannuskeinoon, jonka kuka tahansa voi tehdä. ” Hanan

Onko öljyn käyttö turvallista?

”Tämän lääkkeen turvallisuus on vertaansa vailla, ja todistamani perusteella se ei ole vaarallisempaa kuin juoda
kuppi raikasta vettä.  Vaikka henkilö yliannostuisi  pahasti,  hänelle ei aiheudu haittaa,  kun öljyn vaikutukset
häviävät. Yleisin sivuvaikutus, jonka olemme havainneet, kun ihmiset syövät hamppuöljyä sairautensa vuoksi,
on suuri lepo ja hymy kasvoillaan.

Aivan kuten kaikki muutkin tehokkaat lääkkeet, jos jotkut ihmiset nauttivat liikaa, se voi aiheuttaa ei -toivottuja
sivuvaikutuksia.  Vaikka  tämän  öljyn  vaikutukset  eivät  aiheuta  vaaraa,  on  niitä,  jotka  eivät  nauti
yliannostuksesta.  Vaikka tämä lääkitys on turvallinen ja useimmilla  ei ole ongelmia sen käytössä,  on myös
otettava huomioon, että on niitä, jotka kokevat vaikeuksia.
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Siksi  kehotan kaikkia  aloittamaan hyvin pienillä  annoksilla  ja  lisäämään sitten  nauttimaansa  määrää  neljän
päivän välein.  Näin se antaa tätä ainetta käyttävälle  henkilölle  mahdollisuuden lisätä suvaitsevaisuuttaan,  ja
monet potilaat ovat ilmoittaneet, etteivät he edes kohonneet hoidon aikana. Jos hamppuöljy valmistetaan oikein
hyvin voimakkaista rauhoittavista kannabiksen indica-kannoista tai usein, kun se valmistetaan tietyistä indika-
hallitsevista sativa-risteyksistä, havaitaan, että tällaisten öljyjen vaikutukset edistävät uneliaisuutta ja unta, jotka
ovat ilmeisesti tärkeä osa paranemisprosessia.

Potilaiden tulee olla tietoisia siitä, että tämä öljy voi myös alentaa verenpainetta, silmänpainetta ja verensokeria.
Jos yksilöt käyttävät lääkkeitä näiden ongelmien hoitoon, heidän pitäisi pystyä vähentämään tarpeensa käyttää
parhaillaan  käyttämiään  lääkkeitä  erittäin  nopeasti  useimmissa  tapauksissa.  Minun  on  ilmoitettava
verenpainelääkkeitä  käyttäville  potilaille,  että  kun  he  aloittavat  öljyn  käytön,  usein  heidän
verenpaineongelmansa eivät enää vaadi lääkkeiden käyttöä, ja tämä pätee myös diabeetikoihin ja glaukoomasta
kärsiviin.

Huomaa, että jos öljyä nautitaan muiden sairauksien hoitoon ja sitä käytetään yhdessä verenpainelääkkeiden
kanssa, se voi joissakin tapauksissa laskea potilaan verenpaineen liian alas. Vaikka en tiedä ketään, joka olisi
kokenut  tämän,  olisi  kärsinyt  todellista  vahinkoa,  minusta  tuntuu  kuitenkin  siltä,  että  minun  pitäisi  yrittää
välttää tämä tilanne, jos se on mahdollista. Tarkista siis verenpaineesi usein ja jos lääkkeitä ei enää tarvita, älä
syö niitä.

Joillekin ihmisille saattaa tuntua uskomattomalta, että he voivat lopettaa näiden määrättyjen aineiden käytön.
Kuitenkin, kun joku ymmärtää tämän luonnollisen lääkkeen parantavan potentiaalin, he pian ymmärtävät, että
tämä hämmästyttävä öljy voi korvata käytännössä kaikkien lääkkeiden käytön.

Miten öljy yleensä siedetään?

Meillä  kaikilla  on  erilaiset  toleranssit  tehokkaille  lääkkeille,  joten  kehotan  potilaita  pysymään  omalla
mukavuusalueellaan määrittäessään, minkä annoksen he nauttivat. Useimpien ihmisten suvaitsevaisuus kasvaa
hyvin  nopeasti,  ja  keskimäärin  normaalilla  ihmisellä  kestää  yleensä  noin  90  päivää  60  gramman  hoidon
nauttimiseen. 60 grammaa oikein tuotettua öljyä näyttää parantavan useimmat syövät, ellei  lääketieteellinen
järjestelmä vahingoita potilasta kemoterapialla ja säteilyllä jne.

Potilaat,  jotka ovat kärsineet  kemoterapian ja  säteilyn vaikutuksista,  tarvitsevat  enemmän öljyä korjaamaan
lääketieteellisen järjestelmän jättämät vahingot. Suurimmaksi osaksi, kun henkilö on tottunut öljyvaikutuksiin,
potilaat näyttävät nauttivan aineen ottamisesta. Mutta koska tämä lääkitys ei ole riippuvuutta aiheuttava, usein
aineen käyttäjät unohtavat ottaa annoksensa oikein. Ei ole kyse siitä, että öljy saa heidät unohtamaan, se johtuu
yksinkertaisesti siitä, että heidän kehonsa ei tunne sen läsnäolon tarvetta, ja tämä vain korostaa sitä tosiasiaa,
että aine ei todellakaan aiheuta riippuvuutta. Sillä jos ei olisi, on epätodennäköistä, että potilas unohtaisi ottaa
annoksensa, koska jos se olisi riippuvuutta aiheuttava, heidän ruumiinsa huutaisivat ainetta kahdeksan tunnin
kuluttua.

Onko mitään sivuvaikutuksia, joista pitäisi olla huolissaan?

Jotkut potilaat  ovat ilmoittaneet,  että he ovat kokeneet ahdistusta tai vainoharhaa tämän lääkityksen käytön
aikana. Tapa käsitellä tätä käsitellään, kun kysymys tulee esille hieman pidemmälle tässä kirjassa.

Hamppuöljyn tärkeimmät sivuvaikutukset, joista minulle on raportoitu, ovat hyvä terveys, onnellisuus ja hyvät
yöunet, joten mitä muuta kukaan voisi pyytää käyttämästään lääkkeestä?

Monet ihmiset nauttivat suuren määrän lääkkeitä päivittäin. Voiko se olla hyväksi keholle?

Minulla  ei  ole  aavistustakaan,  miksi  ne,  jotka  näkevät  allopaattisten  lääkkeiden  vaaralliset  sivuvaikutukset
lääkemainoksissa,  harkitsisivat  edelleen näiden lääkkeiden ottamista.  Näyttää siltä,  että mielettömästi  monet
ihmiset  tekevät  niin  kuin  lääkäri  määrää,  ja  suuri  osa  näistä  samoista  ihmisistä  yleensä  hylkää
hamppulääkkeiden  käytön.  Pelkästään  valheiden  takia  he  ovat  kertoneet  hallituksiltaan  ja  lääketeollisuuden
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takana olevista varjoista. Kukaan ei kuole hamppulääkkeen käytöstä eikä siitä ole haittaa. Toivon, että voisin
sanoa samaa siitä, mitä lääkärit määräävät meille päivittäin, mutta valitettavasti näin ei ole.

Joskus erilaiset  vuorovaikutukset,  joita  nämä niin  kutsutut  lääkkeet  aiheuttavat,  riittävät  asettamaan  meidät
varhaiseen hautaan. Mutta vaikka emme kohtaisi välittömiä ongelmia, niiden käyttö on silti vaara. Ajan myötä
näiden  lääkkeiden  sisältämät  kemikaalit  ja  myrkyt  kerääntyvät  elimistöömme  ja  tämä  voi  myös  aiheuttaa
vakavia terveysongelmia, jotka voivat usein johtaa kuolemaan. Jopa yksinkertaiset asiat, kuten aspiriinitabletit,
aiheuttavat  tuhansia  kuolemia  maailmanlaajuisesti  vuosittain.  Joten  en  usko,  että  kenenkään  meistä  pitäisi
luottaa lääketeollisuuteen tai mihinkään sen tarjoamaan. Jos haluat nähdä todellista parantavaa voimaa, käänny
Äiti Luonnon puoleen, sillä löydät pillereiden tehtaalta hyvin vähän, mistä on paljon hyötyä.

Miten potilaat vertaavat hamppuöljyn sivuvaikutuksia kemiallisten lääkkeiden haittavaikutuksiin?

Hamppuöljyn sivuvaikutusten ja lääketieteellisen järjestelmän tarjoamien myrkyllisten kemikaalien välillä ei ole
todellista  vertailua.  Näitä  lääkäreiden  toimittamia  aineita  ei  pitäisi  olla  kehossamme,  koska  ne  ovat
maksamyrkyllisiä. Tämä tarkoittaa sitä, että näitä niin sanottuja lääkkeitä ei tule niellä, koska ne myrkyttävät
maksamme ja heikentävät sen toimintaa. Lisäksi niiden käyttö voi aiheuttaa monenlaisia muita terveysongelmia,
jotka voitaisiin välttää, jos hamppua käytettäisiin sen sijaan.

Käyttämällä kemiallisia lääkkeitä altistumme usein sivuvaikutuksille, jotka voivat olla jopa pahempia kuin mitä
alun perin hoidettiin.  Jotkut potilaat,  joilla  on sairauksia,  kuten syöpä ja diabetes  jne.,  Ovat jopa kertoneet
minulle, että heidän sairautensa johtuivat lääkäreiden antamista lääkkeistä. Joten näyttää siltä, että usein lääkärit
itse  ovat  ainakin  osittain  vastuussa  potilaan  nykyisestä  lääketieteellisestä  tilanteesta.  Monet  potilaat  ovat
kuvailleet minulle yksityiskohtaisesti heidän saamiensa kauheiden sivuvaikutusten aiheuttamia lääkkeitä, joita
heille määrättiin, joten yrittäisin välttää niiden käyttöä, jos mahdollista.

Koska kehomme kemia ja sietokyky monia muita aineita kohtaan vaihtelee suuresti. Usein lääkäreillä ei ole
aavistustakaan  siitä,  miten  erilaisten  kemiallisten  lääkkeiden  kertyminen  voi  vaikuttaa  terveyteemme  ja
hyvinvointiimme. Kukaan meistä ei ole samanlainen, ja eri lääkkeet sekoitettuna ovat yhtä kuin myrkyllinen
kemiallinen cocktail, jolla voi joissain tapauksissa olla täysin odottamattomia seurauksia potilaan terveydelle.
Joten kuinka kukaan lääkäri voisi ottaa huomioon kaikki tuntemattomat määrittääkseen, mikä on turvallista ja
mikä ei ole hyväksyttävää?

Uskon rehellisesti,  että Alzheimerin taudin ja monien muiden sairauksien kaltaiset olosuhteet johtuvat usein
lääkäreiden määräämistä kemikaaleista. Monet potilaat ovat kertoneet minulle ongelmista, joita he kohtasivat
lääkkeiden  käytössä,  mutta  kun  he  lopettivat  näiden  aineiden  käytön  ja  alkoivat  nauttia  öljyä,  ongelmat
katosivat.  Yhteenvetona  voidaan  todeta,  että  jos  hamppulääkkeitä  valmistetaan  oikein,  ne  ovat  erittäin
turvallisia ja vaarattomia käyttää, mutta lääketieteen ammattilaiset eivät ole sitä.

Onko mahdollista verrata allopaattisen ja empiirisen lääketieteen vaikutuksia?

Minun mielestäni ei ole vertailua allopaattisen ja empiirisen lääketieteen välillä. Allopaattinen lääketiede on
suurimmaksi  osaksi  vain  sekoitus  haitallisia  kemikaaleja  ja  myrkkyjä,  joita  kenenkään  ei  pitäisi  niellä.
Empiiristä lääkettä (kasvislääkettä) on käytetty tuhansia vuosia, ja hampusta valmistetut lääkkeet ovat vertaansa
vailla  turvallisuuden  suhteen.  Hamppuhartsien  lääketieteellisesti  tehokas  ja  vaaraton  luonne,  josta  öljy
valmistetaan, tekee hamppukasvista ”kaiken empiirisen lääketieteen kuningattaren”.

Vuosien varrella olen ollut yhteydessä moniin potilaisiin, jotka ottivat kaiken mahdollisen sairauksiensa hoitoon
ja kun kaikki muu oli epäonnistunut, he tulivat sitten luokseni. Luulen, että potilaat, jotka ovat käyttäneet sekä
allopaattista  että  empiiristä  lääkettä,  ovat  pätevämpiä  puhumaan  kemiallisten  lääkkeiden  ja  hamppuöljyn
välisestä erosta itseni sijaan. Mutta valitettavasti monet pelkäävät edelleen tulla esiin, joten voin kertoa vain
siitä, mitä he ovat raportoineet.

Suurin osa näistä potilaista kertoi minulle suoraan, että he käyttäisivät paljon nopeammin hamppuöljyä kuin
lääkäreiden  tarjoamia  lääkkeitä.  Yksinkertaisesti  siksi,  että  se  toimi  paljon  paremmin,  sillä  ei  ollut
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epämiellyttäviä sivuvaikutuksia, ja lyhyessä ajassa monet voisivat palata normaaliin elämään. He eivät kokeneet
näitä  voimakkaita  parantavia  vaikutuksia  käyttämällä  allopaattisia  lääkkeitä  ja  useimmat  kokivat  näiden
lääkkeiden  tekevän  paljon  haittaa.  Luulen,  että  tämä  kertoo  paljon  siitä,  miksi  en  nyt  edes  harkitsisi
allopaattisten lääkkeiden käyttöä, ja luulen, että lähitulevaisuudessa monet muut alkavat tuntea samoin.

Onko syytä huoleen THC -riippuvuudesta?

Hamppukasvien uutteita voidaan käyttää myös helpottamaan vaarallisista aineista riippuvaisten vetäytymistä
käytöstä.  Järjestelmä  kertoo  meille,  että  marihuanalla  on  yhdyskäytävävaikutus,  joka  saa  sen  käyttäneet
heittämään  elämänsä  ja  olemaan  riippuvaisia  kovista  huumeista.  Tällaiset  väitteet  ovat  täyttä  hölynpölyä.
Kuinka lääkitys, joka on hyödyllinen riippuvuuksien katkaisemisessa, voi saada jonkun riippuvaiseksi samoista
vaarallisista aineista, jotka aiheuttavat ongelman?

Olen  samaa  mieltä  siitä,  että  hamppuöljy  on  yhdyskäytävä,  mutta  se  on  portti  taaksepäin  riippuvuuksista
kärsiville ihmisille, eikä se vie niitä käyttäviä tietä tuhoon, kuten hallituksemme haluaisivat meidän uskovan.
Kun todella tiedät, mitä tästä kasvista valmistetut lääkkeet voivat tehdä, huomaat, että sen lääkinnällinen käyttö
on rajaton.

Katsotaanpa nyt hampun öljyn erittäin suuren yliannostuksen "tuhoisia" vaikutuksia. Tämä lääkitys aiheuttaa
puolikoomaisen  tilan,  jota  kutsutaan  uneksi,  ja  kun  se  on  tuotettu  oikeista  kannoista,  se  on  myös  paljon
tehokkaampi kipulääke kuin morfiini.  Jos tavallinen ihminen ottaisi  liikaa,  epäilemättä,  hän nukkuisi jonkin
aikaa, mutta herätessään hän olisi vahingoittumaton eikä kärsisi riippuvuudesta.

Olen tarjonnut tätä lääkettä monille potilaille, mutta en tiedä yhtään tilaa, joka estäisi potilasta käyttämästä tätä
ainetta hyväksi. Ajan kuluessa kuitenkin huomaamme, että on niitä, jotka eivät pysty. Sanon vain, että en tiedä
yhtään tehokkaampaa ja turvallisempaa lääkettä, ja olen varma, että terveydenhuoltojärjestelmä ei käytä mitään,
mistä he voisivat sanoa samaa. Katso nyt hamppuöljyn vaikutuksia ja katso, mitä lääketieteellinen järjestelmä
tarjoaa.  Luulen,  että  olette  samaa  mieltä  siitä,  että  korkean  hamppulääkkeiden  ottaminen  on  vain  heikoin
tekosyy, jonka he olisivat voineet keksiä, kun otat huomioon niiden aineiden haitallisen ja vaarallisen luonteen,
joita he tällä hetkellä käyttävät korvaamaan.

Tämä lääkitys voidaan niellä, käyttää paikallisesti, höyrystyä tai voit myös käyttää sitä peräpuikkomuodossa
hyvillä tuloksilla. Kun aloitat öljyn nauttimisen, pienet pienet annokset, jotka on otettu noin kahdeksan tunnin
välein,  ovat parhaita  aluksi.  Jos kärsit  vakavasta tilasta  ja  käytät  voimakkaita  kipulääkkeitä,  lisää annostasi
mahdollisimman nopeasti ja yritä lopettaa näiden vaarallisten aineiden käyttö.

Niille,  jotka  luulevat  tarvitsevansa  ohjausta,  koska  lääkärisi  oli  se,  joka  asetti  sinut  ensisijaisesti  kaikkiin
koukuttaviin  ilkeisiin  kemikaaleihin,  pyydä heiltä  neuvoja  näiden  aineiden  käytön  lopettamiseksi.  Jos  oma
lääkäri  ei  ole  halukas  auttamaan,  ota  yhteyttä  naturopaattiin  tai  homeopaattiin.  Monissa  tapauksissa  olen
aiemmin nähnyt ihmisten poistavan tarpeettomat lääkkeet yksinään ilman kenenkään neuvoja.

Öljyhoidon aloittamisen jälkeen monet potilaat, jotka käyttävät opiaattipohjaisia  lääkkeitä, voivat välittömästi
vähentää  näiden  vaarallisten  aineiden  käytön  puoleen.  Useimmissa  tapauksissa  yhden  tai  kahden  viikon
kuluessa potilas voi päästä kokonaan eroon näistä lääkkeistä ja he kärsivät vähemmän vieroitusoireista.

Tällä lääkkeellä ei todellakaan ole kyse siitä, että saat sinut korkealle, vaan annat itsesi parantua luonnollisella
aineella, joka ei vahingoita. Miksi meidän pitäisi ihmisinä antaa muiden kieltää edelleen tämän lääkkeen käyttö?
Hamppun ilmainen käyttö lääkkeissä on aikamme tärkein asia, ja koska niin monet kuolevat tarpeettomasti,
kaikki muut huolenaiheet ovat kalpeita verrattuna. Hamppu on lääke massoille, joita käytännössä kuka tahansa
voi  kasvattaa  ja  tuottaa.  Nyt  lukemattomat  ihmiset  ympäri  maailmaa  tuottavat  omia  lääkkeitään  ja  he
saavuttavat  samat  tulokset,  jotka  olemme  kuvanneet  tiedoissamme.  Muutoksen  aika  on  nyt  käsillä,  liity
kanssamme  auttaaksemme  lopettamaan  niin  monien  ihmisten  kärsimykset  ja  tuomaan  toivoa  muuten
toivottomaan maailmaan.

Hamppukasvi asetettiin tähän maahan, jotta voimme kaikki käyttää sitä vapaasti ruokaan, kuituun, lääkkeisiin,
energiaan ja moniin muihin sovelluksiin. Lopulta tästä hämmästyttävästä kasvista voidaan valmistaa yli 50 000
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erilaista asiaa.  Kun nämä laittomat rajoitukset poistetaan,  se asettaa ihmiset takaisin sille alueelle,  johon he
kuuluvat. Jälleen kerran he saavat yhteyden luontoon ja tulevat paljon omavaraisemmiksi. Miljoonat työpaikat
olisivat siellä maaystävällisten hamppupohjaisten teollisuudenalojen hankkimiseksi, ja lyhyessä ajassa meillä
voisi olla hamppupohjainen talous. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

”Kun aloin ottaa öljyä ensimmäisen kerran, minulla oli” kauheita ”sivuvaikutuksia, olen varmasti syönyt puoli
laatikkoa munkkeja !!! Ha Ha Ha !!! Toivon, että minulla olisi enemmän nukkunut ihanasti! Joka päivä odotin
iltaa innolla, jotta voisin nukkua. Ottaisin öljyä klo 7.00 nukahtamaan noin klo 9.30 ja nukkumaan klo 8.30 asti.
Ihana!!!" Tom

”On ironista,  että kuulemme niin paljon tarinoita ihmisistä,  jotka käyttävät kannabiksen tiivisteitä päivittäin
ilman kauhutarinoita, riippuvuutta, sivuvaikutuksia tai niihin liittyviä kuolemia, mutta paikalliset lainsäätäjät
taistelevat marihuanan viljelyä, käyttöä ja myyntiä vastaan” julkisuuden vuoksi ” turvallisuusongelmat ", joka
peittää heidän uskollisuutensa Big Pharmaa kohtaan ja" Booze-Baronin taloudellista lahjontaa rajoittaakseen
kannabisteollisuuden kasvua Yhdysvalloissa ... "Raphael

”Aloin antaa öljyä isälleni tällä viikolla. Edistynyt eturauhassyöpä, joka on levinnyt joihinkin paikkoihin luissa.
Toistaiseksi hän nukkuu paljon ja on saanut ruokahalunsa takaisin. Hän ei syönyt mitään kurkun säteilykivun
vuoksi. Myös osa hänen ahdistuksestaan on muuttunut näennäisesti iloisiksi tapahtumiksi hänen päässään!

Hän saa edelleen kipulääkkeitä sairaalassa, jotka auttavat akuuttiin kipuun, kunnes asiat ovat hallinnassa. Tosin
lääkärit eivät tiedä öljystä. Me jopa vihjasimme ajatuksesta yhdistää öljy lääkkeisiin, mutta lääkärit palasivat
keksintöihin  hirvittävistä  sivuvaikutuksista.  Halusi  pyytää  heitä  näyttämään meille  tutkimukset,  mutta  eivät
halua  vaarantaa  isän  vapautumista,  koska  meidät  on  merkitty  "vaikeiksi"  kyseenalaistamaan  liiallisten
lääkkeiden tarve, jotka pahentavat ja pahentavat häntä.

En toivoisi syöpähoitoa pahimmalle viholliselleni. Olin kuullut kauhutarinoita, mutta luulin jollain tasolla, että
asiat olisivat isän kohdalla toisin. Toivon vilpittömästi, ettei ole myöhäistä. ” Edmund

-  Edmund,  he  olivat  oikeassa  mahdollisista  sivuvaikutuksista,  mutta  ne  johtuisivat  hänelle  antamistaan  
kemikaaleista,  eivät  öljystä.  Mitä  nopeammin saat  hänet takaisin kotiin  ja  täytät  sen öljyllä,  sitä paremmat
mahdollisuudet.  Koskaan  ei  ole  liian  myöhäistä  aloittaa  öljyn  kanssa,  ainoa  kysymys  on,  onko vielä  liian
myöhäistä  päästä  taudista  eteenpäin.  Mutta  se  liittyy  suoraan siihen,  kuinka  paljon  öljyä  onnistut  saamaan
häneen ja kuinka nopeasti.

Tällä en sano, että sinun ei pitäisi noudattaa protokollaa tai että sinun pitäisi aloittaa suurilla annoksilla. Vie
hänet kotiin, noudata protokollaa ja toivomme parasta. JB

"Hei Jindrich, haluan jakaa joitain öljyn" sivuvaikutuksia ". Ensin olen tehnyt omaani jo jonkin aikaa ja ostanut
myös  joitakin  apteekista  (kuten  omani  paremmin!),  Minulla  ei  ole  mitään  erityistilaa  tai  sairautta,  olen
todennäköisesti nauttinut lähes 30 ml vuodesta 2012, joten ...

* en voi juoda alkoholia  enää ...  yksi lasillinen viiniä ja olen poissa! En yrittänyt  lopettaa juomista,  mutta
oikeastaan kehoni hylkää sen kokonaan ja tuntui todella mukavalta olla selkeä!

* Silmien iiris on täysin vihreä ... ei enää pieniä ruskeita pisteitä siellä täällä (jos tiedät iridologian, nuo pienet
pisteet ovat osoitus elinhäiriöistä tai jopa kuolemista), joten kirkkaat silmät tarkoittavat hyvää terveyttä! 

*  Sama vaikutus  10-vuotiaan  paimenkoirani  kirkkaisiin  silmiin  ja  paljon  energiaa!  (Hän on saanut  noin  6
annosta). Öljy ja kaikki odottamattomat sivuvaikutukset !! Kiitos sinulle ja Rickille kaikista ponnisteluistasi
jakaa tämä lääke maailman kanssa. Paljon rakkautta, Estelle "

"Voin kertoa teille,  että  tyttökoirallani  (paimenkoiralla)  oli  maitorauhasen syöpä, suuria kokkareita.  Annoin
hänelle  päivittäin  2  tippaa  ennen  yötä.  3  viikon  päästä  KAIKKI  MENNETTY !!!  (Se  on  kuin  rintasyöpä
ihmisillä  myös estrogeeniherkkä  !!!).  JA se pelasti  ystäväni  hengen,  hänellä  oli  virtsarakon syöpä -  Gone.
TODELLA onnellinen, että voin auttaa ihmisiä ja eläimiä. ” Dolly
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"Annan kaikille kolmelle koiralleni pisaran öljyä päivittäin syövän ehkäisyyn, kun olen menettänyt jokaisen
koiran syöpään." Roger

- Kirjoitin juuri viime viikolla öljyn oksentamisesta. Lopetin lopulta ja käytän edelleen samaa öljyerää. Minulla
on nyt mahtava olo. Luulen, että puhdistan kaikki lääkkeet järjestelmästä. Se oli kurja kokemus, mutta detox ei
ole koskaan hauskaa. ” Robin

"En tiedä varmasti, mutta veikkaisin, että otit liikaa liian aikaisin. On olemassa asia, joka nousee liian korkeaksi
ja voi saada jotkut ihmiset oksentamaan. Tiedän tämän henkilökohtaisesta kokemuksesta. (Tajusin juuri, että se
kuulosti alentavalta, en tarkoittanut sitä sillä tavalla.) ”Tina

”Tina, minäkin ajattelin sitä ja minulla oli monia kysymyksiä, miksi olin niin sairas. Uskon todella, että se oli
detox, koska minulle tapahtui viime joulukuussa. Onkologini kertoi minulle, että olin ”viimeisessä vaiheessa”,
ja öljy oli loppunut ja sain IV Zometan luiden vahvistamiseksi. Osoittautui, että öljy toimi allergialääkkeenä ja
pelasti minut Zometan vaikutuksilta. Öljyn takia minusta tuli ruokahaluttomuus, minulla oli paljon kipuja, kun
Zometa oli menossa luuni ja oksentanut, sairastanut vilunväristyksiä ja sairaalassa.

Tapahtuman jälkeen en voinut edes istua intialaista tyyliä, koska nivelet ja lonkat satuttivat niin pahasti. Kun
aloitin öljyn käytön, olin aluksi kunnossa, mutta sitten vähitellen sairastuin. Silloin sairastuin todella paljon ja
kun oksentelin päiviä ja olin kurja, jotain outoa tapahtui,  kaikki nivelet  puhdistettiin ja minulla ei ole enää
nivelkipuja 6 kuukauden jälkeen. Olen taas joustava. Voin vain uskoa, että öljy vei nivelistä sen paskan, joka
voi pysyä kanssasi vuoden. ” Robin

”On  erittäin  tärkeää  päästä  mahdollisimman  paljon  terminaalipotilaalle  mahdollisimman  pian.  Useimmat
terminaalipotilaat ovat saaneet kemoterapiaa/säteilyä, kipulääkkeitä jne. Varmista, että se on valmistettu oikein
ja aloita syöminen mahdollisimman paljon mahdollisimman pian, enkä lopettaisi sen ottamista ainakaan ennen
kuin syöpä on kokonaan poissa! ” Bonny

"Kun lääkärisi sanovat sinulle," olet terminaali ", etkö haluaisi kokeilla mitä tahansa? Ajattele sitä ... Mitä sinun
on menetettävä tällaisen diagnoosin jälkeen? Minulla on veljentytär, joka elää tänään ... tämän öljyn takia ...
Tarvitseeko minun sanoa enemmän? " Carol

"Se olen minä hänen veljentytär. Se todella toimi. ” Joanne

-Tein  puolimaratonin  ja  keräsin  5000  dollaria  syöpätutkimukseen.  En  tiennytkään,  että  vitun  lääke  oli  jo
olemassa, eivätkä he antaneet sitä minulle. He antoivat minulle todella voimakasta kemoterapiaa kahdesti. He
pilasivat maksani; ne pilasivat munuaiseni. He lähettivät minut kotiin kuolemaan viime vuoden huhtikuussa. He
sanoivat, että en eläisi kuuteen viikkoon. Ja tässä olen tänään, vielä elossa, koska olen oppinut tekemään itse
lääkkeeni, jotta voisin olla täällä tänään.

Meidän on kerrottava kaikille tästä lääkityksestä. Jokaisen on tiedettävä: on olemassa todellisia lääketieteellisiä
marihuanatuotteita, jotka auttavat sinua elämään ja auttavat ystäviäsi elämään syöpää sairastavilla. Kaikkien on
tiedettävä: kenenkään ei tarvitse kuolla syöpään. On olemassa parannuskeino, aina on parannuskeino. He vain ...
Big Pharma ei anna meidän saada sitä. Kuinka he uskaltavat ?! Syöpätutkimus on monen miljardin dollarin
teollisuus ... Ja mitä he tekevät? He tappavat kaltaisiani ihmisiä huumeillaan. Täyttä sontaa! On lääke! Phoenix
Tears -öljy toimii! Kerro kaikille. Ole kiltti!" Joanne

"Hei, uskon öljyyn ja käytän sitä parhaillaan äidilleni, jolla on syöpä, mutta minulla on kysymys, sanot, että
sinun pitäisi syödä 2 unssia kolmen kuukauden aikana, mutta äitini on erittäin heikko sairauden ja vain unssina
ja on kohtaamassa kolme kuukautta, mutta silti otan sen, ja haluan tietää, onko sillä sama vaikutus, koska sanoit,
että sen pitäisi olla kolmen kuukauden kuluttua. Vastaa viestiin, koska olen huolissani. " Esmeralda

"Älä huolehdi liikaa siitä, kuinka paljon hän on ottanut tähän mennessä. Yritä vain saada hänet syömään vähän
enemmän. Pyydä häntä syömään isompi pala kuin koskaan ennen, kun hän menee nukkumaan yöllä, hän voi
vähitellen syödä enemmän. Varmista, että hän syö isomman annoksen yöllä ja hän kasvattaa suvaitsevaisuutta
nopeammin.  Isäni  teki  samaa  ensimmäiset  kolme  kuukautta.  Hänellä  kesti  kauan  ennen  kuin  hän  pystyi
syömään yli puoli  grammaa päivässä ja syöpä oli  katoamassa,  vaikka hän tuskin söi 1/4 grammaa päivässä
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(kasvain pieneni). Nyt hän on jopa gramman päivässä, ja hän on syönyt yli sata grammaa 10 kuukauden aikana.
Onnea!" Jose

Lääkkeiden korvaaminen

”Öljyn käyttökokemukseni perusteella en henkilökohtaisesti tiedä yhtäkään farmaseuttista lääkettä, jota olisin
valmis käyttämään. Minulla on siihen useita syitä, mutta tärkein niistä on se, että niitä ei tarvita. Kehosi voi
käsitellä vain sitä, mitä esi -isäsi ovat syöneet; se ei ole valmis käsittelemään minkäänlaisia  kemikaaleja, ja
kemikaalien nauttiminen aiheuttaa lopulta ongelmia. Ne voivat auttaa sairaudessa, josta kärsit nyt, mutta maksat
hinnan myöhemmin. Öljy resonoi ihmisen DNA: n kanssa ja auttaa uudistamaan ja nuorentamaan koko kehon
soluja. Öljy toimii valikoivasti ja hyökkää kaikkeen kehossasi epäterveelliseen. Lisäksi öljy ei aiheuta haitallisia
sivuvaikutuksia.  Pienellä  liioittelulla  haluamme  sanoa,  että  öljyn  käytön  ainoat  sivuvaikutukset  ovat  uni,
onnellisuus ja terveys. Se ei tarkoita, etteikö potilas kokisi epätavallisia kehon ja mielen tiloja, varsinkin kun
hän  ottaa  enemmän  öljyä  kuin  on  tottunut  ottamaan.  Mutta  vaikka  he  tekisivätkin,  jos  he  käyttävät
korkealaatuista  hamppuöljyä,  he  yksinkertaisesti  menevät  nukkumaan  ja  nukkumaan.  Ei  ole  mitään  järkeä
yrittää taistella öljyn vaikutuksia vastaan, on parasta antaa sen vain toimia ja virrata sen mukana. ”JB

"Okei, joten minun täytyy jakaa tämä. Sain öljyä ystävältäni toisessa osavaltiossa. Ensimmäinen asia, jonka
otin, oli apteekista ja minulla oli tunne, että se ei ollut sitä, mitä sen pitäisi olla. Otin melko hyvän kokoisen
annoksen  muutaman  tunnin  välein,  eikä  se  näyttänyt  tehtävän  paljon.  Kun  sain  eilen  tavarani  ystävältäni,
ajattelin,  että voisin ottaa saman määrän kuin ennenkin.  Poika oli  väärässä! Ette te leiki,  kun sanotte aloita
hitaasti! Kun sinulla on aitoa tavaraa, se on ehdottomasti voimakas! Valitettavasti minulla ei ollut ollenkaan
hyviä kokemuksia, suurta paranoiaa ja en pystynyt nukkumaan koko yön. Poikani piti todella tulla ja "hoitaa"
minua! Olen hyvin väsynyt tänään ja tunnen edelleen vaikutukset, joten en todennäköisesti ota mitään tänään ja
jos otan sen, se on alle puoli riisiä! Luulen, että hyvä puoli minulla ei ole kipua tänä aamuna.

- Casey, lol. Uudessa erässä on todennäköisesti sativa, joten yritä hankkia toinen. Suosituksestamme valmistettu
öljy ei tee sitä. Kokeilisin uutta erää tai puolet siitä, mitä otit. Nämä epämiellyttävät tunteet voivat joskus sattua
jollekin,  mutta  kun opit  käsittelemään  sitä,  se  ei  ole  suuri  ongelma,  kuten  lapsenvahti  voi  todennäköisesti
vahvistaa.

Mutta taas, kuten sanon, öljyssä on luultavasti jonkin verran virkistävää sativaa. Mutta ehkä sillä on parempia
kipulääkkeitä kuin edellisellä öljyllä. Yritä ottaa vähemmän ja katso miten se toimii. Jos et myöskään pidä siitä
toisella kerralla, anna se pojallesi virkistystarkoituksiin tai käytä sitä paikallisesti (kauneuden vuoksi jne.) Ja
pyydä  häntä  hankkimaan  sinulle  jotain  voimakkaampaa  ja  rauhoittavaa,  joka  täyttää  ohjeemme  "Ohjeet."
Parhain terveisin, JB

"Se toimii kaikenlaisiin sairauksiin ja sairauksiin. Jos käytät sitä, varo kaliumtasoja, koska ne näyttävät laskevan
joissakin ihmisissä. Jos sinulla on munuais-, maksa- ja sydänvaivoja, etsi rauhaslisäaineita yhdessä RSO: n ja
q10: n kanssa regeneratiivisten vaikutusten varalta. ” Matthew

"Vain kannabinoidit säätelevät soluja. Useimmat haavojen voiteet/aineet ovat desinfiointiaineita ja yrittävät vain
luoda  ihanteellisen  tilanteen  kehon  parantumiseen.  Kannabinoidit  ovat  antibakteerisia  /  sienilääkkeitä  /
viruslääkkeitä jne. Jne., Ja ne säätelevät soluja siten, että rumat vahingoittuneet solut ovat säänneltyjä eikä niitä
korjata ja kopioida. Toisin sanoen sinulla on harvemmin arpia kannabinoidien käytöstä haavoissa, koska soluja
säännellään seuraavalla logiikalla:

Olenko vaurioitunut  hieman?  -  Kyllä  = Autofagia  solun  kierrättämiseen/korjaamiseen.  Olenko vaurioitunut
paljon? - Kyllä = ohjelmoitu solukuolema (apoptoosi)

Olenko käytetty loppuun mennessä? - Kyllä = ohjelmoitu solukuolema (apoptoosi)
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Olenko  vahingoittunut  liikaa?  Kyllä  =  nekroosi.  Kun  vaurio  on  niin  vakava,  ellei  kannabinoideja  levitetä
alueelle,  veren  endogeeniset  kannabinoidit  eivät  yleensä  pääse  soluihin  ja  säätelevät  niitä,  mikä  johtaa
mätäneeseen lihaan / nekroosiin.

Syöpä  johtuu  yleensä  vaurioituneesta  solusta,  jota  ei  ole  säännelty,  koska  sen  CB  -reseptorit  eivät  toimi
vaurioiden vuoksi.

Aineet, joiden tiedetään aiheuttavan syöpää, ovat yleensä aineita, jotka poistuvat kehosta hitaasti ja aiheuttavat
jatkuvia soluvaurioita koko matkan ajan.

Mitä useammin solut vaurioituvat, sitä suurempi on mahdollisuus, että solu on olemassa ilman toimivia CB -
reseptoreita. ” Scott

Parantaa syöpää öljyllä

Hoitamiesi potilaiden määrän havaintojen perusteella onko öljy tehokas kaikentyyppisiin syöpiin tai oletko 
tietoinen mistä tahansa syöpätyypistä, johon se ei auta?

”Öljy on tehokas kaikenlaisten ihosyöpien hoidossa ja parhaan tietoni mukaan sama pätee sisäisiin syöpiin ja
muihin  sairauksiin.  Vuosien  kokemuksen  jälkeen  hoidettaessa  potilaita,  jotka  kärsivät  kaikenlaisista
lääketieteellisistä ongelmista. Voin rehellisesti sanoa, että en tiedä yhtään tilaa, johon öljy ei olisi tehokas hoito.

Korkealaatuinen  hamppuöljy,  kun  valmistetaan  ja  käytetään  ohjeideni  mukaan,  näyttää  toimivan
kaikentyyppisiin syöpiin, enkä ole tietoinen mistään syöpätyypistä, jonka hoito ei olisi tehokasta. Jonkin aikaa
sitten kuulin tutkimuksesta, jossa väitettiin, että THC voi aiheuttaa tietyntyyppisen syövän, mutta mielestäni
tämä oli vain enemmän propagandaa, joka heitettiin sisään, jotta yleisö ei oppisi totuutta. Voin vain sanoa, että
tämä tutkimus on virheellinen, ja selitän nyt, miksi tulin tähän johtopäätökseen.

Yksinkertaisesti  sanottuna  useimmat  tutkimukset  osoittavat,  että  syöpä  on  vain  mutaatioita  soluja,  joiden
annettiin lisääntyä potilaan kehossa olevan taustalla olevan ongelman vuoksi. THC tappaa mutaatioita. Joten
miten THC voi tuottaa juuri niitä soluja, jotka se on niin hyvä tuhoamaan?

Jos etsit hoitoja, jotka voivat aiheuttaa syöpää, älä etsi muuta kuin kemoterapiaa ja säteilyä. Molemmat niin
sanotut "hoidot" ovat hyvin karsinogeenisia, joten ne voivat toisin sanoen aiheuttaa syöpää. Jopa CT -skannaus
altistaa kehon valtavalle säteilyannokselle. Säteily saa solut mutaatioon, ja meille kaikille on kerrottu, että syöpä
on solujen mutaatiota. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Voiko öljyä käyttää yhdessä kemoterapian ja säteilyn kanssa?

”Kun potilaat  esittävät  minulle  tämän  kysymyksen,  sanon heille,  että  kyllä,  öljyä  voidaan  käyttää  yhdessä
kemian ja säteilyn kanssa. Epäilemättä tämän öljyn käyttö olisi erittäin hyödyllistä ja antaisi heille paremmat
mahdollisuudet  selviytyä  tällaisten  hoitojen  aiheuttamista  vaikutuksista.  Silti,  miksi  kukaan  järkevästi  edes
harkitsisi kemoterapian ja säteilyn ottamista?

Kemoterapia ja säteily eivät paranna syöpää, ne aiheuttavat sen, ja aiemmin olen kieltäytynyt antamasta öljyä
ihmisille, jotka suunnittelevat tällaisten niin kutsuttujen hoitojen tekemistä. Miksi minun pitäisi ottaa riski, että
joudun vankilaan tuottamaan öljyä henkilölle, joka aikoo ottaa tällaisia hoitoja lääketieteellisestä järjestelmästä?
Jos henkilö päättää ottaa kemon tai säteilyn, se on hänen valintansa. Mutta minusta tuntuu, että minusta olisi
tyhmää tarjota parannuskeinoa, jos nämä yksilöt aikovat antaa lääketieteellisen järjestelmän myrkyttää heidät.
Se on kuin toimittaisi vastalääkettä pumpatessaan myrkkyä potilaan laskimoihin.

Olen aiemmin tarjonnut tätä lääkettä potilaille, jotka haluavat tehokkaan hoidon, joka ei vahingoita ja antaa
heille erittäin hyvät mahdollisuudet selviytyä. Mutta pidän suurinta osaa siitä, mitä lääketieteellinen järjestelmä

47



CURE SYÖVÄ: RICK SIMPSON PÖYTÄKIRJA

tarjoaa,  enemmän  murhasta  kuin  lääkkeestä.  Tästä  syystä  kehotan  ihmisiä,  joilla  on  vakavia  sairauksia,
ottamaan öljy ja pysymään poissa lääketieteellisestä järjestelmästä ja heidän lääkäreistään.

Ellei lääketieteen ammattilaiset aloita käyttäytyä järkevästi syövän hoidossa, uskon, että potilaan on parempi
olla pyytämättä neuvoa ollenkaan. Se, mitä lääketieteellinen järjestelmä lopulta tarjoaa, tekee yleensä enemmän
haittaa kuin hyötyä ja vähentää potilaan mahdollisuuksia  selviytyä.  Kemoterapian ja säteilyn aiheuttamat  ja
jättämät vauriot johtavat useimmissa tapauksissa potilaan kuolemaan, elleivät potilaat syö suuria määriä öljyä
myrkyttääkseen  itseään.  Suurin  osa  kemoterapiaa  ja  säteilyä  käyttävistä  ihmisistä  kuolee  näiden  hoitojen
aiheuttamiin vaikutuksiin eikä syöpään, jota he saivat hoidettua.

Kuten sanoin,  kokemukseni mukaan öljy  näyttää toimivan kaikentyyppisiin  syöpiin,  mutta  minulla  on ollut
muutamia  ihmisiä,  jotka  ovat  saaneet  hoidon  ja  kieltäytyneet  ottamasta  sitä.  En  voi  selittää  heidän
käyttäytymistään  muuta  kuin  sanoa,  että  lopulta  näyttää  siltä,  että  he  eivät  halunneet  murtautua
lääketieteelliseen  järjestelmään.  Vain harvat  ovat  tehneet  tämän,  ja  tietääkseni  lopulta  kaikki  nämä potilaat
kuolivat. Toivon, että voisin selittää, miksi ihmiset tekevät sitä, mitä tekevät ja miksi he ovat niin huolimattomia
elämässään. Mutta elleivät he ole halukkaita kouluttamaan itseään siitä, mitä lääketieteellisellä järjestelmällä on
heille varattuna, odotan tämän jatkuvan. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

Menestysprosentti syöpäpotilaille?

”Kun ihmiset tulevat luokseni syöpädiagnoosin kanssa ja ovat kieltäytyneet ottamasta kemoterapiaa tai säteilyä,
on lähes itsestään selvää, että heidät voidaan parantaa, elleivät he ole odottaneet, että he ovat kuoleman ovella
ottamaan hoitoa, tai kieltäytyvät ottamasta hoitoa. niele öljyä oikealla tavalla.

Syöpä  voidaan  kääntää  jopa  noin  75  prosentilla  niistä,  jotka  ovat  kärsineet  pahoin  lääketieteellisestä
järjestelmästä, jos he ottavat öljyhoidon oikein. Kuitenkin noin joka neljäs on kärsinyt niin pahoista vaurioista,
mitä paras voi toivoa, on antaa heille paljon parempi elämänlaatu heidän ollessaan vielä kanssamme. Mutta
tässä tilanteessa oleville potilaille öljyn nauttiminen on edelleen järkevää, sillä se helpottaa heidän kärsimystään
paljon ja usein he elävät paljon odotettua kauemmin.

Vaikka voit parantaa syövän, kemoterapian ja säteilyn aiheuttamat vahingot johtavat usein potilaan kuolemaan,
ellei  aiheutunutta vahinkoa voida korjata.  Nämä henkilöt eivät kuole syöpään; he itse asiassa kuolevat niin
sanotuista  "lääketieteellisistä  hoidoista",  joita  he  saivat  lääketieteelliseltä  järjestelmältä.  Kuten  näette,
hamppuöljyllä  on  hämmästyttävä  menestysprosentti  varsinkin  kun  lääkäreitä  ei  ole  mukana.  Mutta  jos
lääketieteellinen järjestelmä alkaisi käyttäytyä järkevästi ja käyttäisi tätä lääkettä niinkuin pitäisi,  uskon, että
eloonjäämisaste voi nousta entisestään.

Kuinka moni tuntemasi ihminen on parantanut itsensä öljyllä?

Vuodesta  2003  lähtien  olen  toimittanut  tätä  öljyä  noin  5000  ihmiselle,  jotka  kärsivät  kaikenlaisista
lääketieteellisistä  ongelmista.  Monilla  näistä  potilaista  oli  useita  lääketieteellisiä  ongelmia,  jotka  vaativat
huomiota,  mutta  useimmat saatiin hallintaan tai  parannettiin  tämän öljyn avulla.  Tämän lääkkeen laittoman
aseman  vuoksi  en  pitänyt  kirjaa,  mutta  on  turvallista  sanoa,  että  olen  nähnyt  satoja  ihmisiä  parantuneina
ulkoisista ja sisäisistä syövistä sekä lukuisista muista sairauksista.

Lisäksi saan joka viikko valtavan määrän sähköpostiviestejä  eri  puolilta  maailmaa,  joissa kerrotaan,  kuinka
paljon tämä öljy on auttanut potilaita kaukaisissa maissa. Kun laitoimme ohjeet verkkosivullemme ja toimme
esille dokumentin "Run From the Cure", jossa selitettiin ihmisille kaikkialla, miten he voivat parantaa itsensä,
se kiinnitti paljon huomiota ja monet käyttivät näitä tietoja auttaakseen apua tarvitsevia lääkkeillä. joka toimi.
Koska tämä öljy on niin helppo valmistaa, jo lukemattomat ihmiset ympäri maailmaa ovat kokeneet sen hyödyt,
ja toivon, että meillä kaikilla on lähitulevaisuudessa vapaus tehdä sama. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat
lääkekasvit
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Onko koskaan liian myöhäistä aloittaa öljyn käyttö?

"Koskaan ei  ole  liian  myöhäistä  aloittaa  tämän  hämmästyttävän  lääkityksen  käyttö.  Jopa  terveydenhuollon
pahoin  vahingoittamilla  ihmisillä  on  edelleen  hyvät  mahdollisuudet  toipua.  Meillä  oli  yksi  keuhkosyöpää
sairastava  herrasmies,  joka  oli  sairaalassa  ja  lääkärit  olivat  antaneet  hänelle  kaksikymmentäneljä  tuntia
elinaikaa.  Huolimatta  lääketieteellisen  järjestelmän  vastustuksesta,  hänen  poikansa  antoi  hänelle  suuren
annoksen öljyä ja hän lähti sairaalasta heti seuraavana päivänä. Noin viisitoista kuukautta myöhemmin tämä 83-
vuotias veteraani kuoli, mutta ei keuhkosyöpään, vaan hän kuoli jo olemassa olevan sydänsairauden vuoksi,
josta  hän  oli  kärsinyt  vuosia.  Hän oli  elänyt  ylimääräisten  kuukausien  aikana  hyvää elämänlaatua  ja  kuoli
unessa ilman kipua. Eikö se ole parempi kuin kuolla sairaalassa, hukkua omaan nesteeseesi keuhkosyöpään?

Meillä on ollut erinomaisia tuloksia niiden potilaiden hoidossa, joilla on vaiheen 4 syöpä ja joiden ei odotettu
elävän.  Emme tietenkään  voineet  pelastaa  heitä  kaikkia,  mutta  yksi  asia  on  varma,  että  pelasimme paljon
enemmän  kuin  lääketieteellinen  järjestelmä  pystyisi  heidän  hulluilla  hoidoillaan  ja  surkeilla
selviytymisasteillaan.  Kuten  aiemmin  totesin,  tämä  öljy  on  tehokas  kaikenlaisten  syöpien  hoidossa,  mutta
tulokset, joita olen usein nähnyt keuhkosyövästä ja leukemiasta kärsivillä, olivat todella hämmästyttäviä. Usein
tämäntyyppiset syövät reagoivat erittäin dramaattisesti öljyhoitoon, eikä ole epätavallista, että potilaat näkevät
parannuksia olosuhteissaan päivittäin.

Kannustan aina niitä, jotka käyttävät öljyä, saamaan sen järjestelmään mahdollisimman nopeasti. Ajatuksena
on, että mitä  nopeammin he voivat syödä THC: tä sisältävää öljyä elimistöönsä,  sitä nopeammin he voivat
parantaa  syövänsä ja  muut  sairautensa.  Tämä varmistaa,  että  potilaalla  on paljon paremmat  mahdollisuudet
selviytyä, mutta silti hän ei vahingoitu.

Kerron  kaikille  vakavissa  hengenvaarallisissa  olosuhteissa:  "Öljy  joko  pelastaa  henkesi  tai  helpottaa
ulospääsyäsi."  Vaikka  potilas  menehtyisi,  hän  tekee  sen  arvokkaasti  ja  kaikkien  näiden  kauheiden
kipulääkkeiden vaikutukset voidaan välttää. Tavoitteenamme on pelastaa mahdollisimman monta, mutta apua
saamattomille on silti mukavaa tietää, että heidän ei tarvitse joutua kärsimään tuskallista tuskallista kuolemaa,
kuten muiden, joilla on samanlaiset olosuhteet, on kestettävä sairaaloissa. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat
lääkekasvit

Onko toisia ihmisiä vaikeampi parantaa kuin toisia?

”Ihmiset,  jotka ovat vaikeimmin parannettavissa, ovat ne, jotka ovat antaneet itsensä vahingoittua vakavasti
lääketieteellisessä  järjestelmässä.  Kemoterapia  ja  säteily  ovat  molemmat  syöpää  aiheuttavia  hoitoja,  toisin
sanoen  ne  aiheuttavat  syöpää.  Jos  potilas  voi  selviytyä  näistä  niin  sanotuista  hoidoista,  hän  voi  todistaa
kasvaimen koon pienenemisen. Mutta lopulta nämä hoidot myrkyttävät kehon niin pahasti, että heillä ei ole
immuunijärjestelmää niiden suojelemiseksi. Tämä yhdessä itse hoitojen syöpää aiheuttavien vaikutusten kanssa
auttaa levittämään syöpää muualle kehoon.

Koska potilaalla ei ole enää immuunijärjestelmää, joka toimisi kunnolla suojellakseen häntä, hän ei kykene nyt
puolustamaan itseään monilta sairauksilta, jotka voivat johtaa heidän kuolemaansa. Kaikilla järkevillä ihmisillä
ei  pitäisi  olla  vaikeuksia  ymmärtää,  miksi  lääketieteellisen  järjestelmän  tarjoamat  hoidot  eivät  toimi.  Silti
lääkärit kertovat edelleen, että muita tehokkaita hoitomuotoja ei ole saatavilla. Luulen, että tämä osoittaa, että
jos maksat lääkäreille ja muille ammattilaisille tarpeeksi rahaa, jotta he eivät ymmärrä jotakin, he useimmissa
tapauksissa noudattavat sitä mielellään.

Minun  on  myös  mainittava  se  tosiasia,  että  melko  usein  potilaat  käyttävät  jo  lääkkeitä,  jotka  estävät
kannabinoidireseptoreitaan  tai  häiritsevät  endokannabinoidijärjestelmän  toimintaa.  Tällaisia  lääkkeitä  ovat
Remonabant, Surinabant, Taranabant ja Ibipenabant, vain muutamia mainitakseni. Koska lääkärit määräsivät
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nämä aineet alun perin, mielestäni tästä on keskusteltava heidän kanssaan. Tämä on yksi syy, miksi kehotan
potilaita poistumaan kemiallisista lääkkeistä mahdollisimman pian. Jos kannabinoidireseptoreidesi toiminta on
heikentynyt, se tekee tällaisten ihmisten hoidosta paljon vaikeampaa tai mahdotonta.

Monet  ihmiset  näyttävät  nykyään  ajattelevan,  että  mielemme  voimalla  on  paljon  tekemistä  toipumisesta
vakavista sairauksista. He ovat usein varmoja siitä, että myönteinen asenne ja vahva usko käytettyyn hoitoon
ovat  erittäin  tärkeitä  parantumisen  kannalta.  Mutta  useimmat  luokseni  tulleista  eivät  uskoneet  hoidon
aloittamisen  jälkeen,  että  tästä  öljystä  olisi  hyötyä.  Joten  vaikka  olen  samaa  mieltä  siitä,  että  positiivisen
ajattelun voima voisi olla hyödyllinen, valtaosa hoidetuistani näytti pystyvän parantumaan melko hyvin ilman
sitä.

Minulla on tapana nähdä paranemista onnistuneesti  enemmän tekemisenä asianmukaisen lääkityksen kanssa
kuin potilaan mielentila. Odotan, että monet, jotka uskovat tähän uuden aikakauden retoriikkaan, ovat yleensä
eri mieltä, mutta minulla ei ole syytä vääristää tosiasioita siitä, mitä olen nähnyt. Lisäksi lemmikeillämme ja
muilla eläimillämme on myös kannabinoidireseptoreita kehossaan, joten myös he voivat hyötyä tämän öljyn
vaikutuksista. Olen hoitanut monia eläimiä ja vaikka jotkut näistä olennoista olivat varsin älykkäitä, olen varma,
että tämän öljyn tuottamilla ihmeillä ei ollut mitään tekemistä positiivisen ajattelun kanssa. ” Rick Simpson,
Hamppu: Useimmat lääkekasvit

Leukemia

"Jos hoidat  leukemiaa  sairastavaa  henkilöä hamppuöljyllä,  se  tuottaa  usein tuloksia  nopeasti.  Kokemukseni
mukaan leukemia on yksi helpoimmin parannettavissa olevista sisäisistä syövistä, ja olemme nähneet upeita
tuloksia  tämän  öljyn  käytössä.  Ensimmäinen  paikka,  johon  THC  menee  kehon  tullessa,  on  suoraan
verenkiertoon. Jos syöpä on veressä, se ei todennäköisesti ole läsnä pitkään. Olen nähnyt leukemiasta kärsivien
valkosolujen määrän laskevan dramaattisesti kahdessa päivässä, ja mielestäni minusta tuntuu, ettei ole parempaa
hoitoa niille, jotka kärsivät tästä tilasta. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

Ihon syövän hoito

"Jos öljy tuotetaan oikein, se toimii varmasti ihosyövän parantamiseen, ja yleensä tarvitaan vain pieni määrä
öljyä tehtävän suorittamiseen. Levitä öljy ongelma -alueelle ja peitä se siteellä, levitä sitten tuoretta öljyä ja uusi
side kolmen tai neljän päivän välein ja syöpä häviää pian.

Kerron aina potilaille, että he jatkavat hoitoa, kunnes syöpä on poissa, ja jatka sitten alueen hoitoa vielä noin
kaksi viikkoa aivan kuin syöpä olisi edelleen olemassa. Tämä varmistaa, että kaikki syöpäsolut ovat kuolleita,
enkä ole koskaan nähnyt ihosyövän palaavan, jos ohjeitani noudatetaan.

Jos sinulla on ollut ihosyöpä jo jonkin aikaa ja syöpä on vakiintunut, sen parantuminen voi kestää jonkin aikaa,
mutta yleensä jopa varsin vaikeissa tapauksissa ihosyöpä häviää alle kuukaudessa. Äärimmäisessä tapauksessa
se voi kestää kauemmin, mutta jos näin on, jatka hoitoa, kunnes se on täysin parantunut. Monet ihmiset voivat
parantaa ihosyövän hetkessä, mutta kaikki riippuu omasta paranemisnopeudestasi ja siitä, kuinka syvälle syöpä
on tullut.

Kuinka moni on parantanut ihosyövän hamppuöljylläsi?

Olen toimittanut öljyä satoille ihosyöpäpotilaille. Yleensä kolmen viikon kuluessa syöpä on poissa ja jäljelle jää
vain  terve  vaaleanpunainen  iho.  En  todellakaan  voi  antaa  sinulle  arviota  siitä,  kuinka  monet  potilaat  ovat
käyttäneet  hoitomenetelmääni  tällaisten  syöpien  parantamiseen.  Kuitenkin,  koska  tämä  on  tulossa  niin
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tunnetuksi, odotan tähän mennessä satoja tuhansia, ellei miljoonia, maailmanlaajuisesti parantuneita tästä tilasta
tällä tavalla.

Voitko verrata tätä hoitoa vakiomenettelyihin?

Ei ole vertailua ihosyöpien hoidon välillä hamppuöljyllä ja sen, mitä lääketieteellinen järjestelmä yleensä kutsuu
asianmukaiseksi hoitoksi. Melko usein tehdään leikkaus ja joskus ne onnistuvat poistamaan kaikki läsnä olevat
syöpäsolut. Mutta niiden tapaamisten perusteella, joiden täytyi palata uudestaan ja uudestaan sen poistamiseksi,
sanoisin, että tämä on melko harvinaista. Aivan liian monissa tapauksissa potilaiden on palattava lääkäreilleen,
jotta nämä toimenpiteet toistetaan uudestaan ja uudestaan.

Vaikka nämä toimenpiteet  suoritetaan  useita  kertoja,  lääketieteellinen  järjestelmä ei  usein poista  ongelmaa.
Lääkärit käyttävät myös muita ihosyöpähoitoja, kuten nestemäistä typpeä ja kemoterapiaa sisältäviä voiteita.
Nämä hoidot ovat yleensä kivuliaita, ja monissa tapauksissa syöpä vain palaa ja yleensä pahenee.

Kun hamppuöljyä käytetään ihosyövän hoitoon, se tappaa vain muuttuvat syöpäsolut ja tila paranee yleensä
nopeasti. Tämä vaaraton tehokas hoito ei aiheuta haittaa terveille soluille, ja kokemukseni mukaan uskon, että
se on ylivoimaisesti järkevin tapa hoitaa tätä tilaa. Lääketieteen järjestelmän käyttämät menetelmät ovat vähiten
epämiellyttäviä  verrattuna,  eikä  sinun  tarvitse  huolehtia  infektioista  tai  muista  komplikaatioista  öljyä
käytettäessä. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi
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Öljy vastaan kemoterapia

Mitkä ovat tämän hoidon tärkeimmät edut verrattuna kemoterapiaan, säteilyyn tai muihin kemiallisiin 
lääkkeisiin?

”Hamppuöljyllä  on  kolme  pääasiallista  etua  verrattuna  niin  kutsuttuihin  perinteisiin  hoitoihin.  Ensinnäkin
hamppuöljystä ei ole haittaa, toiseksi se toimii ja kolmanneksi se ei tapa potilasta. Kemoterapia, säteily ja muut
myrkylliset  kemialliset  lääkkeet  vahingoittavat  suuresti  kehoa  ja  liian  monissa  tapauksissa  vähentävät
mahdollisuuksiamme  selviytyä.  Lisäksi  potilaat,  jotka  kestävät  tällaisia  hoitoja,  päätyvät  usein  muihin
lääketieteellisiin ongelmiin, jotka johtuvat itse näistä hoidoista.

En voi verrata hamppulääkettä siihen, mitä lääketieteellinen järjestelmä tarjoaa,  koska en pidä sitä, mitä he
antavat meille lääkkeeksi. Kemialliset lääkkeet ovat maksalle myrkyllisiä. Sen pitäisi tehdä kaikille selväksi,
että tällaisia kemikaaleja ei pitäisi olla kehossamme, koska ne ovat myrkkyä ja aiheuttavat vaaraa potilaalle.

Kemoterapia ja säteily ovat syöpää aiheuttavia, mikä tarkoittaa, että nämä hoidot eivät ole vain myrkyllisiä,
vaan ne voivat myös aiheuttaa syöpää. Usein kasvaimen kokoa voidaan pienentää käyttämällä kemoterapiaa
tai  säteilyä,  mutta  monissa  tapauksissa  se  yksinkertaisesti  sallii  syövän  leviämisen.  Tällaisten  hoitojen
karsinogeenisten vaikutusten ja niiden myrkyllisen luonteen vuoksi ne pilaavat immuunijärjestelmänsi silloin,
kun sitä eniten tarvitset. Mielestäni on naurettavaa kutsua kemoterapiaa tai säteilyä syövän tai minkä tahansa
muun sairauden hoitoon, vaikka niitä ei tietenkään pitäisi käyttää ollenkaan.

Voiko öljyn käyttö korvata sädehoidon?

Termi  sädehoito  kuulostaa  varsin  hyväntahtoiselta.  Näyttää  siltä,  että  potilaan  tarvitsee  vain  kuunnella
musiikkia radiosta ja hän paranee. Tietenkin, koska useimmat meistä jo tietävät, että tämä on kaukana siitä, mitä
todella tapahtuu, joten kutsumme sitä mitä se todella on sädehoitoa.

En usko, että sädehoito on parempaa kuin kemoterapia, koska molemmat hoidot ovat myrkyllisiä ja syöpää
aiheuttavia.  Hamppulääketieteen  pitäisi  olla  ensimmäinen  puolustuslinja  syöpää ja  kaikkia  muita  sairauksia
vastaan, ei hoitoja, jotka voivat aiheuttaa kuolemamme tai pahentaa olojamme.

Sikäli  kuin näen,  lääketieteen  järjestelmän sallia  tehdä  tuhoisia  asioita  kehollemme on vain  nopeampi  tapa
kuolla. Joillekin kemoterapia ja säteily toimivat viivyttävänä taktiikkana, mutta lopulta vahinko, jonka nämä
hoidot aiheuttavat  kehollesi,  on kauhistuttavaa.  Jos olet  joku, joka on käynyt läpi tällaisia  hoitoja  ja niiden
pysyviä vaikutuksia, laske onnen tähtiäsi, koska valtaosa ei ole niin onnekas. Lisäksi haluan varoittaa ihmisiä
siitä, että on parasta pysyä poissa CT -skannauksista ja vastaavista, koska ne altistavat potilaat myös suurelle
säteilyannokselle, joka voi jälleen aiheuttaa syöpää tai muita terveysongelmia.

Hamppuöljy  ei  ole  myrkyllistä  keholle,  ja  kun  sitä  käytetään  syövän  tai  muun  sairauden  hoitoon,  se  ei
vahingoita terveitä soluja. Hamppuöljyn ottamisen jälkeen se saa potilaan hyvin rentoutuneeseen tilaan, jotta
hän voi sitten levätä ja nukkua enemmän, mikä edistää paranemista.

Minun näkökulmastani ei ole vertailua kemiallisten lääkkeiden ja hamppuöljyn välillä. Kemikaalit ja myrkyt
vahingoittavat ja vaikuttavat hyvinvointiisi; niillä voi olla myös vakavia sivuvaikutuksia ja ne voivat jopa johtaa
kuolemaan. Hamppuöljy on vaaratonta ja edistää hyvää terveyttä ja nopeaa paranemista.  Haluan sanoa, että
tämä aine edistää elämää ja kokemukseni perusteella sen käytöstä voin todella kertoa, että näin on.

Kuvaile, miten THC vaikuttaa syöpäsoluihin verrattuna terveisiin soluihin?

Ensinnäkin THC ei vahingoita terveitä soluja, mutta sillä voi olla tuhoisia vaikutuksia soluihin, joista on tullut
syöpä. Useimmilla ihmisillä on vähän tietoa näiden solujen käyttäytymisestä, mutta todellisuudessa syöpäsolut
yrittävät  tehdä  itsemurhan,  ja  tämä on hyvin  dokumentoitu  tosiasia.  Mutta  jos  immuunijärjestelmämme on
vaarantunut, emme voi tuottaa tarpeeksi luonnollisia kannabinoideja niiden kasvun pysäyttämiseksi. Kun solut
tulevat  syöpään,  ne  tuottavat  itse  asiassa  enemmän  kannabinoidireseptoreita,  mikä  mahdollistaa  kehomme
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tuottamien  luonnollisten  kannabinoidien  pääsyn  helpommin.  Nämä  samat  reseptorit  hyväksyvät  myös
hamppukasvin tuottamia kannabinoideja,  kuten THC: tä, ja tästä voi olla suurta hyötyä potilaalle.  Joten jos
kehosi ei tuota tarpeeksi näitä luonnollisia aineita syövän kasvun pysäyttämiseksi,

Syömällä  hamppuöljyä  se  tarjoaa  näitä  kannabinoideja  runsaasti  ja  sitten  tauti  voidaan  saada  hallintaan  ja
parantaa.  Kehomme tuottaa syöpäsoluja joka päivä, joten pohjimmiltaan meillä kaikilla on syöpä, mutta jos
immuunijärjestelmämme toimii kunnolla, nämä solut eivät aiheuta juurikaan vaaraa hyvinvoinnillemme. Kun
immuunijärjestelmämme heikkenee, usein silloin syöpä ilmoittaa läsnäolostaan. Mutta jos henkilö on tarpeeksi
viisas  syömään  hamppuöljyä,  jotta  se  voi  parantaa  immuunijärjestelmäänsä  sen  sijaan,  että  menisi
lääketieteelliseen järjestelmään, sen läsnäolo ei tunnu pitkään.

Olemme  tutkineet  aihetta  koskevia  tutkimuksia  ja  annan  teille  tieteellisen  selityksen  siitä,  miksi  THC on
tehokas syövän hoidossa. Kun hamppuöljyä nautitaan syöpälääkkeenä, öljyssä oleva THC aiheuttaa keridiksi
kertyvän  rasvamolekyylin  kertymistä.  Kun  keramidi  joutuu  kosketuksiin  syöpäsolujen  kanssa,  se  aiheuttaa
ohjelmoidun solukuoleman, mutta ei vahingoita terveitä soluja. Näin se selitettiin tutkimassamme tieteellisessä
tutkimuksessa, mutta en ole koskaan lakannut etsimästä muita selityksiä.

Upean naisen,  nimeltä  Batya  Stark,  avulla  olen  kehittänyt  uuden teorian,  joka  koskee  käpyrauhasta  ja  sen
tuottamaa  melatoniinia.  Fluoridi  ja  monet  lääkäreiden  tarjoamat  kemikaalit  sekä  muut  asiat,  joiden  kanssa
joudumme kosketuksiin,  heikentävät  usein  käpyrauhasen  kykyä tuottaa  melatoniinia.  Melatoniini  on suurin
ihmisen  tuntema antioksidantti  ja  se  kulkee  kehomme jokaiseen  soluun.  Käpyrauhasella  ja  sen tuottamalla
melatoniinilla  voi  olla  erittäin  dramaattinen  rooli  terveyden  ylläpitämisessä,  ja  sillä  on  todellakin  paljon
tekemistä yleisen hyvinvointimme kanssa.

Kun  käpyrauhasen  toiminta  on  heikentynyt,  sen  kyky  tuottaa  melatoniinia  heikkenee  huomattavasti.  On
havaittu,  että iän myötä melatoniinitasot laskevat, ja minusta tämä väheneminen voi vaikuttaa myös syövän
kehittymiseen. On tieteellisesti todistettu, että pelkkä hampun polttaminen voi nostaa melatoniinitasoja paljon.
Ehkä tämä on yksi syy siihen, miksi hamppua polttavilla henkilöillä on alhaisempi syöpä kuin niillä, jotka eivät.
Ajattele nyt, mitä raa'an polttamattoman öljyn nauttiminen tekisi melatoniinitasollesi.

Ymmärtääkseni  öljyssä  olevat  kannabinoidit  aiheuttavat  käpyrauhasen  ylikierroksen  ja  sen  jälkeen
melatoniinitasot  nousevat  jyrkästi.  Tämä,  ainakin  osittain,  aiheuttaa  mielestämme tämän lääkityksen suuren
vaikutuksen  niin  moniin  sairauksiin,  mukaan  lukien  syöpä.  Jos  käpyrauhanen  tuottaa  valtavia  määriä
melatoniinia, se ei vahingoita kehoa, mutta sillä voi olla tuhoisa vaikutus sairauteen, josta potilas kärsii. Kun
melatoniinitasot pysyvät korkeina, potilasta vaivannut sairaus tai sairaus voidaan usein saada hallintaan tai jopa
parantaa kokonaan. Todellisuudessa en ole lääkäri, eikä minulla ole tarvittavaa pätevyyttä tullakseen lääkäriksi,
mutta  minusta tuntuu,  että  meidän pitäisi  kuitenkin jättää  mielemme avoimiksi  muille  selityksille.  Jos olen
oikeassa melatoniinin tärkeydestä, niin se voi antaa meille uuden tavan tarkastella tautien hallintaa ja auttaa
selittämään  tämän  lääkkeen  aiheuttamia  ikääntymisen  vastaisia  vaikutuksia.  ”  Rick  Simpson,  Hamppu:
Useimmat lääkekasvit

Syövän suosittelut

Motto: Syövän spontaani remissio näyttää tapahtuvan yllättävän usein kannabisöljyn läsnä ollessa

"Ystävällä on luusyöpä. Juuri aloitin öljyn viime viikolla, kipu on kadonnut, hän tuntuu paremmalta. Onkologiat
ovat järkyttyneitä. ” Joe

"Vähän hienoja uutisia eilen.  Mies, jonka olimme juuri  antaneet  joillekin,  latvoi  lääkäriään,  kun muutamaa
viikkoa myöhemmin havaittiin,  että  hänen keuhkoistaan  kasvaimet  olivat kadonneet,  samoin kuin maksassa
oleva kasvain, joka oli kutistunut vain paikkaan. Yksi pieni putki! Meillä on muutama liikkeellä ja he kaikki
voivat hyvin. Toivottavasti asiat ovat hyvin. Phoenix Tears elää ja voi hyvin. ” Chris
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”Päivitys - 81 -vuotias ystäväni läpäisi kolme kasvainta yhdessä kasvoistaan (ihosyöpä) okasolusyöpä. Heillä ei
ollut  mahdollisuutta vastaan  maailman parasta lääkettä.  5 viikkoa öljyllä ja hän tuntuu paremmalta kuin 15
vuoteen. Hänen ruokahalunsa on palannut! Hän voittaa taistelun !!! Voitamme taistelun! Jose

Steve: Nauttiko hän öljyä ja käytti sitä myös paikallisesti?
Jose: Molemmat
Steve: Fantastista Eikö ole hämmästyttävää tietää, että voimme vaikuttaa jonkun elämään tällä tavalla
Jose: Hän alkoi hieroa poskelleen 68% THC -öljyä, joka oli sekoitettu oliiviöljyyn ja kookosöljyyn, kahden 
viikon ajan ennen kuin se nousi pintaan. Hän syö sen myös ilman oliiviöljyä hankaamalla sitä posken 
sisäpuolelle.
Jose: Hänen tohtorinsa soitti minulle eilen ja kertoi, että hänellä on myös ihosyöpä ja hän haluaisi öljyä 
kokeilemaan itseään.
Steve: Nyt se on fantastinen uutinen siitä, että lääkäri haluaa apua. Hyvin tehty ystäväni !!!! Ja olen iloinen, että 
81 -vuotias ystäväsi on jälleen nauttinut elämästä.
Jose: Kyllä, se on todella hämmästyttävää! Tohtori P, jota kutsumme hänelle, on tunnettu kirjailija parille 
kirjalle ja suuri luonnontieteellinen parantaja ja lääkäri. Hän on lähettänyt 5 potilasta minulle kahden viime 
viikon aikana. Kaikki terminaaliset syöpäpotilaat. ”

”Kaksi viikkoa sitten annoin toiselle iho-/kurkkusyöpäpotilaalleni/ystävälleni parantavaa öljyä nautittavaksi ja
paikallisesti käytettäväksi sekä vähän kookosöljyä. Tiistaina hän kertoi minulle, että posken iho oli avautunut ja
kasvain paljastui. Sanoin hänelle jatkaa öljyn levittämistä, mutta ilman kookosöljyä vain puhdasta parantavaa
öljyä. Hän pani parantavan öljyn suoraan paljastuneelle kasvaimelle ja sanoi: ”Paikalla oleva kohouma katosi
seuraavana päivänä. Se alkoi valua muutamassa minuutissa hankauksen jälkeen. Se valui ulos - öljy veti syövän
ulos kuin salva. ” Syöpäkasvain oli siellä, nyt se on poissa ... Kaksi viikkoa !!! ” Jose

”Perheenjäsenellä  oli  kurkkusyöpä  golfpallokokoisia  kasvaimia  48  tunnin  kuluessa  siitä,  kun  öljy  oksensi
kasvaimia,  joita  se  toimii.  Se  on  dokumentoitu.  Auttaa  myös  naisten  ongelmiin.  Kukaan  ei  välitä  löytää
parannuskeinoja  tai  apua,  joka  antaa  vain  synteettisiä  hevoshormoneja  ja  ihmettelee,  miksi  naiset  tulevat
hulluksi. ” Debra

"Hei Rick Simpson ja Jindrich Bayer, halusin jakaa erittäin onnellisia ja onnellisia uutisia. Äidin skannaukset
osoittivat "mitattavissa olevan" pienenemisen ALL -kasvainten koossa maksassa ja haimassa. Samoin hänen
keuhkojensa kasvain on nyt TÄYSIN, 100% POIS !!!

On paljon kiitoksia kiertämisestä, mutta numero yksi, joka ansaitsee eniten rakkautta, on Rick siitä, että hän on
alun perin jakanut tämän tiedon avoimesti maailman kanssa.

Kiitos Jindrich kaikesta tekemästäsi, mukaan lukien tukeva ystävällisyytesi ja ohjeet. Tiedän, että kävelemme
edelleen munankuorilla hänen diagnoosinsa/ennusteensa kanssa, mutta jos asiat paranevat edelleen (kasvaimet
kutistuvat  tai  "paranevat",  kuten he kutsuvat sitä ilman muita  etäpesäkkeitä).  Lopulta  lähetän hänet hänelle
ennen ja jälkeen lääketieteellisiä raportteja, jotta voit nähdä, että autoit pelastamaan uskomattoman, rakastavan,
aktiivisen,  antavan naisen  hengen,  joka  istuttaa  ulkona yrttitarhaansa  kirjoittaessani.  :  o).  Paljon  rakkautta,
Barbara "

-Hei Barbara, kiitos, piristit  päiväämme sähköpostilla.  Sano hei äidillesi  puolestamme ja varmista, ettei  hän
mene mihinkään muuhun skannaukseen tai röntgenkuvaukseen tai muuhun syöpää aiheuttavaan hölynpölyyn.
Pyydä  häntä  menemään  tunteisiinsa,  hänen  pitäisi  syödä 120–180  g  öljyä  kuuden  kuukauden  kuluessa  tai
vähemmän. Jos olisin hän, söisin sitten öljyä joka päivä loppuelämäni joka tapauksessa, syövällä on hyvin pieni
mahdollisuus, kun kehossa on öljyä. Ylläpitoannokset ovat erittäin tärkeä osa tätä menetelmää. Onnea, Jindrich

”Äitini paransi öljyllä vaiheen 3 pienisoluisen keuhkosyövän !! J Mainitsinko, että hän oli vapaa syövästä vain
neljä kuukautta diagnoosin jälkeen? No niin kävi. J ”Aamunkoitto

”Isälläni  on  myös  haimasyöpä,  joka  levisi  maksaan  ja  keuhkoihin  kemoterapian  aikana,  sitten  se  levisi
uudelleen, hän oli erittäin huonovointinen ja huononi nopeasti. Hän aloitti öljyn 3 kuukautta sitten, viimeisin
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skannaus maanantaina  osoittaa,  että  kaikki  7  pistettä  ovat  kadonneet  ja  haimasyöpä on kutistunut.  Öljy on
todella hämmästyttävää. ” Lisa

”Isäni on myös haimasyövän öljyssä, joka levisi seitsemään muuhun kohtaan, hän on ollut öljyssä 5 kuukautta.
hänen elämänsä!" Lisa

"Hei, halusin vain päivittää sinut. Isälle on tehty uusi tutkimus öljyn aloittamisen jälkeen 5 kuukautta sitten
haimasyövän varalta.  Viimeinen skannaus osoitti,  että haiman syöpä oli  kutistunut ja muut 7 pistettä,  jotka
olivat ilmestyneet hänen kemoterapiansa aikana,  olivat kadonneet öljyn aloittamisen jälkeen. Uudet tulokset
osoittavat, että haiman syöpä on kutistunut jälleen, eikä muita pisteitä ole, mikä on verisen fantastista, koska
haimasyöpä on niin tappava sen leviämisnopeuden vuoksi. Joten kahdeksan kuukautta viidessä kuukaudessa
öljy  -isän  käyttämisellä  menee  hyvin,  itse  asiassa  hän  tuntuu  paremmalta  nyt  kuin  silloin,  kun  hänet
diagnosoitiin ensimmäisen kerran. Joten kiitos vielä kerran Rickille, JB: lle ja kaikille, jotka auttavat saamaan
tämän tiedon ulos, jos se ei olisi öljyä, jota minulla ei olisi isääni! ” Lisa

”Isäni  oli  myös vaiheen 4 haimasyöpä.  Hänellä  oli  myös 10 täplää  maksassa ...  joka oli  marraskuun 2012
lopussa. Hänellä on nyt 1 piste maksassa (.08) ja 1 piste haimassa (8 mm). Me lyödään tätä. Hänen lääkärinsä
ovat järkyttyneitä. Hän saa painoa ja kaiken kaikkiaan tuntuu hyvältä. Kannabisöljy on myös hyvä. ” Angie

- Älä leiki laimennetulla lääkkeellä, Angie. Se on hyvä paikalliseen käyttöön, mutta et halua antaa kannabis -
infuusioöljyjä syöpäpotilaille ainoana hoitona. Täyden tehon täyden spektrin hyökkäys toimii parhaiten.

Erityisesti niille, joiden on "pakko" mennä skannaamaan "liian nähdä", kuinka se paranee. Tällaisten ihmisten
tulisi  automaattisesti  lisätä  vielä  60 g öljyä  protokollaan,  koska he vain tarpeettomasti  kävivät  läpi  erittäin
karsinogeenisen menettelyn "nähdäkseen" miltä heistä tuntuu. Uteliaisuus maksaa rahaa, pahoittelut siitä.

Onnittelut ja onnea. On hienoa nähdä eri tavalla ajattelevien ihmisten menestys. JB

"Olen tosiasiallinen todiste siitä, että RSO: lla on suora vaikutus MPNST: hen ja NF1: een. Lääkäritiedot, MRI-,
PET- ja CAT -skannaukset osoittavat kasvaimen koon ja aviditeetin merkittävän vähenemisen. ” Kristyne

"Okei piippaani.  Tänään on päivä, jonka toivoin vain tapahtuvan. Koepalatulokset ovat. Corrie Yelland ON
VAIN VASTAANOTTANUT, että HÄNEN SYÖPÄ ON 100% TÄYSIN POIS !!!! MINÄ OLEN SYÖPÄN
VAPAA !!!!! Ei edes dysplasiaa puhumattakaan suuresta C.

Uskomattomille,  hämmästyttäville  ystävilleni,  jotka  yhdessä  olivat  vastuussa  siitä,  että  minulla  oli  varaa
lääkkeeseen = ei ole sanoja kuvaamaan kuinka kiitollinen olen jokaiselle teistä. Olette kaikki hämmästyttäviä!

Heatherille, joka lähetti minulle ensimmäisen kerran RUN From the CURE-Tämä video muutti kirjaimellisesti
elämäni.  Kuka olisi heittänyt sitä,  hei? Minä rakastan sinua! Rick Simpsonille,  Jindřich Bayerille sydämeni
pohjasta ... KIITOS tietämyksestäsi ja tuestasi. Olen elossa tänään teidän kaikkien takia! Olen todella siunattu,
että minulla on niin mahtava perhe ja ystäviä. ” Corrie

Hei Jindrich, haluan vain kertoa, että näin lääkärini tänään. Raportin mukaan syöpä (peräaukon syöpä) ei ole
enää havaittavissa. Viime syksynä minulle kerrottiin, että minulla on 2-4 kuukautta, jos en tee säteilyä. Päätin
olla  tekemättä  säteilyä  ja  kokeilla  RSO:  ta.  Ilmeisesti  se  toimi!  Sydämeni  pohjasta,  kiitos,  kiitos,  KIITOS
Rickille ja itsellesi !!!! ” Corrie

”Viimeisin menestystarinani. Tämä on 50 -luvun lopussa nainen, jolla diagnosoitiin vaihe 3, mutta hyvin lähellä
vaiheen 4 keuhkosyöpää. Tänään sain tämän: ”No, äitini meni kuukausi sitten CT -skannaukseen ja sai tulokset
takaisin pari päivää sitten. Se on kokonaan poissa! Lääkäri luki ne ja sanoi, että suurempi massa on selvää eikä
mitään ole jäljellä ...

Hänellä on edelleen keuhkoahtaumatauti, mutta aiomme työskennellä sen ja hänen tupakoinnin parissaan. Kiitos
paljon neuvoista ja tiedoista asioista, joita emme koskaan tienneet. Kaikki tuli yhteen syystä ja olemme niin
onnellisia. Jumala siunatkoon sinua ja perhettäsi." Corrie

- Keuhkosyövän spontaani remissio näyttää tapahtuvan yllättävän usein kannabisöljyn läsnä ollessa. JB
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”Okei, kaikki ihanat piippaukseni, tästä tulee pitkä luettava, mutta luulen, että olen ehkä osunut PAYDIRTiin
eilen.  En  ole  käynyt  hammaslääkärissä  viime  syyskuun  jälkeen.  Tuolloin  taistelin  henkeni  puolesta.
Hammaslääkärilleni kerrottiin tuolloin, että minulla on syöpä. Meillä oli tavallinen keskustelu, jossa kerroin
hänelle, etten tee säteilyä ja teen "vaihtoehtoista hoitoa". Tuolloin hän kysyi, mitä teen. Epäröin kertoa hänelle,
koska hän oli tunnettu "jäykkyydestään", mutta käskin hänen katsoa Run From the Cure. Itse asiassa hän soitti
minulle katsomisen jälkeen. Hän sanoi, että lääketieteen ammattilaisena hänellä oli tapana olla laatikossa, että
hänellä oli veli, (lääkäri) ja toinen veli, (farmakologi), ja kuinka usein heillä ”ei ole kaikkia vastauksia”.

Nopeasti eteenpäin eiliseen. Hän oli hämmästynyt nähdessään kuinka hyvältä näytin, ja hetkeksi sanaton, kun
kerroin hänelle, että kannabisöljy oli toiminut. Hän alkoi kysyä kaikenlaisia  kysymyksiä. Monet heistä olivat
"tieteellisiä  kysymyksiä",  joihin  en voinut  vastata.  Hän kysyi  kliinisistä  tutkimuksista,  diff.  sairaudet,  joita
hoidetaan  kannabiksella  jne.  Hän  haluaa  puhua  veljensä  kanssa  minusta  sekä  kannabiksesta  syövän
”parannuskeinona”  ja  haluaa  myös  veljensä  tutkivan  kannabista  lääkkeenä.  Olisiko  ok,  jos  hän  ottaisi
matkapuhelinnumeroni ja sähköpostiosoitteeni?

Tässä  se  kasvaa  isoksi.  Hänen  veljensä,  tohtori  Jake  Theissen,  oli  ennen  dekaani  ja  edelläkävijä
farmakologiaohjelmassa Waterloon yliopistossa. Hän on nyt lääkeyhtiöiden konsultti  ja erikoistunut ”Uusiin
lähestymistapoihin syövän hoidossa”. Hän on vahvasti sidoksissa Kanadan syöpäyhdistykseen. (Samoin hallitus
on pyytänyt häntä johtamaan tutkimusta laimennetusta kemoskandaalista.) John sanoi, että hänen veljensä on
usein sanonut, että syövän hoidossa on oltava jotain parempaa. Jotain luonnollista, ei kemiallista. Käskin häntä
"älä katso enää". Kannabis on "jotain luonnollista".

Sormet ylittivät piippaukseni. Se, että joku näin vaikutusvaltainen on "puolellamme", voi olla aivan hirveää!
Janet  Sweeney,  Robert  Melamede,  Peter  O'Toole,  Lester  Grinspoon,  Gersh  Avery,  Rick  Simpson.
Kannabistiede,  olisitteko  te  mukana auttamassa  minua tässä asiassa  tarvittaessa,  ja  olisitteko  kunnossa,  jos
ohjaisin hammaslääkärini tai hänen veljensä teille?

Kiitos, että luit Peeps. Jatka sanan levittämistä ... KANNUVIÖLJY TAPAA SYÖPÄN! ” Corrie

K. Oletko koskaan nähnyt, että RSO auttaa parantamaan eturauhassyöpää? 

A. Tietenkin. Parhaat tulokset saat noudattamalla ohjeita. Tässä on esimerkki siitä, miten se toimii, ja Dennis
tarjoaa myös tieteellisen selityksen öljyn toiminnasta.  Noudata kuitenkin Rickin ohjeita,  syö öljyä ohjeiden
mukaan (pienet annokset, kuten Dennisin käyttämät annokset eivät ehkä riitä muille potilaille) ja käytä öljyä
myös peräpuikkomuodossa. Parhain terveisin, JB

”Vuoden 2013 alussa minulle diagnosoitiin eturauhassyöpä, joka sai Gleason 9 -luokituksen. Ensimmäisenä
vaihtoehtona tein päätöksen kokeilla Rick Simpsonin kannabisöljyä. Suurin osa syövästä oli poissa 90 päivää
myöhemmin toisen biopsian mukaan, mutta kasvain oli edelleen olemassa. Päätin, että annokseni oli liian pieni,
joka oli kymmenes gramma päivässä, joten päätin tehdä sen uudelleen vielä 90 päivän ajan. Tällä kertaa nostin
annoksen  3  kymmenesosaan  grammaan  päivässä  ensimmäisten  60  päivän  aikana  ja  5  kymmenesosaan
grammaan viimeisten kolmekymmentä päivää lukuun ottamatta viimeistä päivää, jolloin otin täyden gramman.
Seuraava biopsia osoitti, että kasvain oli poissa. Ja mikä parasta, syöpäni oli 99,9% poissa! Kiitän Jumalaa siitä,
että hän johdatti minua kannabiksen kanssa.

Ennen  syöpääni  olin  hyvin  vastustanut  marihuanaa  missä  tahansa  muodossa,  mutta  kun  kohtaat  kuoleman
kammottavan säteilyn ja kemian kanssa, ajattelin, ettei minulla ole mitään menetettävää. Urologini sanoi, ettei
ollut koskaan nähnyt mitään tällaista, se oli täysin kaavion ulkopuolella. ” William

"Nousin juuri puhelimen urologin kanssa. Miehelläni on ollut paljon lääketieteellisiä ongelmia eturauhassyövän
jälkeen  vuosia  sitten.  Hänet  lähetettiin  biopsiaan  yli  2  kuukautta  sitten,  mutta  munuaisesta  virtsarakkoon
johtaneiden putkien ongelmien vuoksi he eivät voineet tehdä täydellistä biopsiaa. He saivat kuitenkin tarpeeksi
kudosta nähdäkseen, että eturauhassyöpä oli palannut ja nyt virtsarakon seinämillä oli syöpäsoluja. Heidän piti
hoitaa  häntä  muista  ongelmista  ennen  kuin  he  pystyivät  palaamaan  ja  jatkamaan  biopsiaa  muiden
lääketieteellisten ongelmien vuoksi. Tämä tehtiin suurella vaivalla tänään. Sain juuri puhelun lääkärin kanssa ja
vaikka hänellä on munuaisongelmia säteilyn vuoksi ja hän saattaa menettää munuaisensa, hän oli enemmän
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hämmentynyt  siitä,  että  hän  ei  havainnut  syöpäsolua,  jonka  hän  havaitsi  2  kuukautta  ennen.  Ei  todisteita
syövästä, eikä hän vain voi selvittää sitä. Ensimmäisen biopsian jälkeen tein heti feeniksikyyneleitä.  Meillä
molemmilla on melko hyvä sietokyky, joten sain viikon - 10 päivän kuluessa hänet 1 gramman annoksella.
Kuukautta myöhemmin meillä ei ole syöpää! Olen hämmentynyt, vaikka en ole koskaan epäillyt kaikkivaltiaan
rikkaruohon ihmeellisiä voimia. Minullakin on autoimmuunisairaus, joka on harvinainen (sama kuin näyttelijä
Harold Ramis). Ihmettelen itseäni päivittäin, koska olen ollut remissiossa yli 3 vuotta, mikä on mielestäni melko
harvinaista. En tiedä miksi, mutta ehkä päivittäisellä kulutuksellani voi olla jotain tekemistä tämän kanssa. 2
lääkäreistäni on tietoinen hoidoistani ja ovat 100% tukevia. Joten olen kiitollinen herra Simpsonille! Kiitos, että
johdatit tietä! Halusin vain lähettää todistukseni sinulle, koska olen niin kiitollinen. Lahjoitan asiasi puolesta,
kun hän on kotona ja saan hänet asumaan. Vielä kerran kiitos sydämeni pohjasta! Ystävällisin terveisin, DKS ”

"Minulla on sama sairaus, Harold Ramis kuoli viime kuussa ... verisuonitulehdus. Minulla on ollut se yli 15
vuotta, mutta lopulta diagnosoitiin lopulta noin 4 vuotta sitten, kun oireet olivat niin kauheita, etten pystynyt
edes kävelemään. Olen ollut remissiossa nyt 3 vuotta sytoksaanin (kemo) ja prednisonin alkuperäisen hoidon
jälkeen.  Sitten imuraanilla huoltoon. Halusin lopettaa kaikki lääkkeet,  koska minulle niiden sivuvaikutukset
olivat  pahempia  kuin  tauti.  Lääkäri  sanoi  ei.  Joten  tein  mitä  tahansa  muu kovapäinen,  itsepäinen  ihminen
tekisi ... Otin itseni pois heiltä omalla luvallani !!! Hah hah. Steroidit ovat nyt 2 mg päivässä. Niistä on vaikea
luopua !!! Viimeinen lääkärikäynti, koska minulla meni niin hyvin, lääkäri lopulta otti minut pois lääkkeistä,
jotka  lopetin  aiemmin  (hän  ei  koskaan  tiennyt,  että  lopetin  vuosia  aiemmin).  En  tiedä,  mutta  olen  ollut
remissiossa nyt 3 vuotta.

Useimmilla ihmisillä, jotka kärsivät tästä taudista, on niin paljon ongelmia koko ajan, mutta minusta tuntuu
normaalilta  ihmiseltä,  jolla  on  vain  muutamia  ongelmia,  joita  tauti  loi  alussa,  kuten  jalkojen  ja  käsien
neuropatia.  Muuten  olen  hyvä.  Treenaa  joka  päivä  ja  juokse.  Tiedän  vain,  että  päivittäisenä  kannabiksen
käyttäjänä näytän olevan erittäin onnekas ihminen verrattuna niin moniin muihin, joilla on tämä tauti ja jotka
käyttävät kourallisia kauheita pillereitä immuunijärjestelmän tukahduttamiseksi ja taudin hallitsemiseksi. Ainoa
asia, jonka tiedän varmasti, on se, että kannabis on auttanut saamaan minut tuntemaan itseni niin kuin tänään.
Minulla on 100% tuki kahdelta monelta lääkäriltäni, joista yksi on neurologini!

RSO: n tekeminen on erittäin helppoa. Olin aluksi hermostunut, joten yritin tehdä ensin pienen määrän. Siitä
tuli  upea,  joten  sillä  tiedolla  tein  enemmän.  Seurasin  juuri  Rickin  reseptiä  pienen  ystävän  avustuksella!
Äskettäin  tekemästäni  Facebook  -postauksesta  (olen  poissa  tästä  ihmeellisestä  yrtistä)  olen  saanut  lukuisia
yksityisviestejä perheeni menestyksestä saada apua! Aion antaa terveille aikuisille lapsilleni huolta vain siksi,
että heillä on vähemmän mahdollisuuksia  saada mitään katastrofaalista.  Rakastan tätä!!!  Kiitos paljon herra
Simpson !!! Tämä Kalifornian tyttö arvostaa suuresti omistautumistasi kaikille !!! ” Deborah

”Mieheni teki Phoenix Tears -ohjelman, kun hänellä oli vaiheen 4 virtsarakon syöpä. Polkuraportti leikkauksen
jälkeen (jota hän EI olisi saanut, jos meillä olisi ollut enemmän uskoa ohjelmaan) ei osoittanut mitään syöpää.
En ole valmis väittämään menestystä Alzheimerin taudissa, mutta syöpään ei ole parempaa vaihtoehtoa. ” Caren

"Hei taas Rick! Toivon että tämä sähköposti saavuttaa sinut. Kirjoitan tänään kysyäkseni, kuinka kauan potilaan
pitäisi  pysyä öljyssä?  Meillä  on potilas,  jolla  on valtava  kasvain.  Hän aloitti  maaliskuun 15.  päivän ja  on
painanut tähän mennessä 40 grammaa. Hän on syönyt 1,5 grammaa tai enemmän päivässä 2. päivästä lähtien.
Lopetatko 60 gramman terapeuttisella annoksella? Raha on tärkeä tekijä tälle potilaalle. Hän ei ole toistaiseksi
maksanut lääkkeistään. Heidän hoitajansa on lahjoittanut ensimmäiset 60 grammaa öljyä, mutta ei voi antaa
ilmaista lääkettä ikuisesti. Kiitos palautteestasi. Arvostan näkemystäsi. Ystävällisin terveisin, Janet ”

"Rakas Janet, sanot, että hän on syönyt 1,5 grammaa tai enemmän päivässä toisesta päivästä lähtien. Tuotamani
öljy on niin vahvaa, että keskimäärin ihmisellä kestää yleensä noin 5 viikkoa päästäkseen pisteeseen, jossa hän
voi syödä 1 gramman päivässä. Tämän öljyhamppukannan tuottamiseen käytetyssä kannassa voi olla ongelma,
koska niiden parantavat kyvyt voivat vaihdella suuresti, joten ongelma voi olla kanta. Yleensä siihen mennessä,
kun potilas on nauttinut 60 grammaa öljyä, syöpä on poissa. Mutta jos ei ole, antaisin heille edelleen öljyä,
kunnes se on. Aika ja tarvittava öljymäärä voivat vaihdella suuresti henkilöstä toiseen. Olemme kaikki erilaisia 
ja toiset paranevat paljon nopeammin kuin toiset. Yleensä ihmiset, jotka ovat pahoin vaurioituneet kemian ja
säteilyn takia, tarvitsevat pidemmän hoidon ja enemmän öljyä. Öljyn on poistettava kaikki vauriot, jotka nämä
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ns. Hoidot ovat jättäneet jälkeensä. Minun neuvoni olisi yrittää valmistaa öljyä toisesta voimakkaasta indica -
kannasta, mutta pitää hänet kaikin tavoin öljyssä, se on ainoa tiedettävä asia, joka voi pelastaa hänen henkensä.
Terveisin, Rick Simpson ”

”En ole varma, onko tämä menestys- mutta luulen sen varmasti yhdeksi! Jos joku ihmettelee, miksi minulla on
miehekäs ääni, se ei johdu siitä, että olisin tupakoinut tai mitä tahansa- en ole koskaan tupakoinut, vaan koska
minulla poistettiin kilpirauhaseni. Olen 51 (ja puoli!) Ja olen käyttänyt öljyä 20 -vuotiaasta lähtien. Minusta
vain  oli  aina  ihanaa  höyrystyä.  Muutama  vuosi  sitten-  Minulla  alkoi  olla  nielemisvaikeuksia,  ja  lääkärini
löysivät  solmuja kilpirauhasestani.  Solmut kilpirauhasessani,  että  minun piti  mennä syöpäkokeisiin.  Kun he
tekevät niin- he vain pistavat suuren neulan kurkkuun ja joutuvat testattaviin solmuihin. He eivät anna sinulle
mitään- ei anestesiaa- sijainnin vuoksi. Joten- tee tämä muutaman kerran ja katso, voitko istua paikallaan. Joka
tapauksessa- 6-kertaisen puukotuksen jälkeen- ja kilpirauhasestani tuli niin suuri, että minulla oli nielemis- ja
hengitysvaikeuksia-  poistin  kilpirauhaseni.  Kaiken  perheeni  syövän  kanssa-  luulin  olevani  pelin  edellä.  Ei
syöpää.  Ei  mitään.  Olen  perheessäni  ainoa,  joka  on  toistaiseksi  paennut  syövästä.  Olen  tehnyt  öljyä  20  -
vuotiaasta lähtien. Minulla on ollut melkein jokainen syöpätesti siellä sukututkimuksen vuoksi- ja nada tähän
mennessä Kiitos Jumalalle! Sinä lasket :-) ”Janet

"Hei Rick! Amy kuoli tänä aamuna. Amy lopetti öljyn käytön, kun hänen numeronsa tulivat outoiksi. Sanoit,
että jokin ei haista oikein- hyvin lääkärit sotkivat hänen laboratoriotuloksensa ja olivat huonoja. Amy oli niin
väsynyt (23 säteilykierrosta,  3 tai 4 kemoterapiaa).  Hän vain luovutti.  Olen tosissani.  Hän oli  kokenut niin
paljon ennen meitä, että hän koki aikansa koittaneen. Hän oli oikeassa. Ilman öljyä se oli ohi. Viikko ennen hän
näytti niin upealta- vannon! Hän halusi lisätä jopa kaksi grammaa päivässä ja todella potkia tätä. Sitten ne testit
palasivat, ja hän oli valmis. Pyysin häntä jatkamaan sen ottamista. Miten suhtaudut tähän? Olen tuhoutunut.
Janet ”

"Rakas Janet, tiedän miltä sinusta tuntuu, rakas, minulle on tapahtunut sama asia muutamille ihmisille, joita
minulla  oli  hoidossa,  eikä  se  ole  hyvä  tunne.  Voimme  ainakin  olla  sydämellisiä  siinä  tosiasiassa,  että
tekemämme asiat auttoivat, emmekä ole vahingon aiheuttajia. Usein on hyvin vaikeaa olla syvästi tekemisissä
hoidettaviemme kanssa,  ja  kun jotain  tällaista  tapahtuu,  se  saa minut  aina  haluamaan kuristaa  vastuulliset.
Minua ei kiinnosta kuinka paljon nuo idiootit lääkärit ajattelevat itsestään ja ammatistaan, murha on murha ja
ennen kuin tämä on ohi, yleisö näkee heidät kaikki sellaisina kuin he ovat. Katson asiaa tällä tavalla, Janet,
emme  voi  pelastaa  kaikkia,  mutta  se,  mitä  teemme,  helpottaa  lukemattomien  ihmisten  kärsimystä.  Joten
voimme vain jatkaa, kunnes voimme saada tämän maailman järkiinsä. Olet ihana nainen, jolla on valtava sydän,
ja mitä teet,  merkitsee niin paljon kärsiville massoille. Yritä siis keskittyä kaikkeen tekemääsi hyvään äläkä
syytä itseäsi muiden epäpätevyydestä. Meidän kaltaiset ihmiset tekevät eron ja sen kaltaiset ihmiset muuttavat
tämän  maailman,  joten  älkää  antako  minkään  häiritä  teitä  siitä  polusta,  jota  me  molemmat  matkustamme.
Terveisin, Rick Simpson ”

”Jaoin Rick Simpsonin Phoenix Tearsin Facebook -seinälläni monta kertaa ... sitten eräänä päivänä ystäväni oli
kuolinvuoteellaan lymfooman kanssa. Kun hän näki kirjoitukseni öljystä, hän alkoi heti ottaa öljyä ja on nyt
syöpätön! Hänen lääkärinsä ovat hämmästyneitä siitä, että he sanoivat hänelle, että hänellä oli kolme kuukautta
elinaikaa ... he olivat väärässä. ” Jamie

"Rakas herra Simpson, minulla on potilas Yhdysvalloissa, joka on äskettäin aloittanut Phoenix Tearsin käytön.
Se  on  laillista  osavaltiossamme.  Hän  on  noin  kuukauden  ajan  ohjelmassa,  mutta  on  pyytänyt  reilusti  yli
gramman päivässä  toisesta  viikosta  lähtien.  Onko enemmän kuin  grammasta  päivässä  hyötyä?  Otin  tämän
potilaan ilmaiseksi, ja minulla on tunne, että hän leikkii minua hieman. Hän halusi gramman päivässä viikosta
kaksi ja halusi sitten kaksi grammaa päivässä - ja tämä on erittäin voimakasta. Saan silmukan neljänneksellä
grammalla. Käytämme Buddhaa - 100% indicaa, jossa on yli 15% THC -pitoisuutta. Miten suhtaudut potilaisiin,
jotka haluavat enemmän ja enemmän? Kiitos, George "

"Hyvä tohtori,  rohkaisen  kaikkia,  joilla  on  vakava  sairaus,  ottamaan  öljyn  mahdollisimman nopeasti.  Mitä
nopeammin he voivat ottaa sen, sitä nopeammin he voivat parantua. Olen nähnyt muutamien ihmisten ottavan
koko 60 gramman hoidon kuukaudessa ja parantavan syövän. Mutta tällaiset ihmiset ovat harvinaisia,  ja on
enemmän kuin mahdollista, että tämä kaveri pelaa sinua. Pari ihmistä kokeili tätä kanssani, ja heittelin heitä. En
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välitä öljyn toimittamisesta niille, jotka tarvitsevat sitä lääketieteellisesti, mutta en aio toimittaa sitä hölmöille,
jotka haluavat vetää huijausta. Jos sinusta tuntuu, että tämä kaveri yrittää huijata, kerro hänelle vain, että hänen
on keksittävä hamppu itse tuottaakseen lääkkeen. Jos hän on tosissasi, hän todennäköisesti yrittää tehdä juuri
niin, jos ei, niin et todennäköisesti koskaan kuule hänestä enää. Sinulla ei ole loputtomasti tätä öljyä, ja sen on
mentävä sinne, missä se tekee eniten hyvää. Jatka samaan malliin. Terveisin, Rick Simpson ”

”Hoidan naista, jolla on terminaalinen syöpä, RS -hamppuöljyllä ja hän on vihdoin parantumassa. SE TOIMII!"
voodootattooo

"Tehdään  nyt  sama  asia.  25% THC SKYWALKER OG,  viimeinen  OG  -öljy,  PSA  -arvoni  oli  160.  100
gramman jälkeen tänään 7. ” Jimmy

"Hei Chris, Päivitä ... syöpä on menossa pois ... hän sai puhelun hämmentyneeltä onkologiltaan eilen aamulla.
Yleensä meillä on tapaaminen kasvotusten, mutta hän soitti hänelle tällä kertaa neuvoakseen häntä muutama
viikko sitten tehtyjen skannausten tuloksista.

Maksa  -  syöpää  ei  enää  voi  nähdä.  Keuhkosyöpä,  yksi  keuhkosyöpä katosi  ja  toinen keuhkosyöpä väheni
merkittävästi.  Rinta  -  hän ei  kommentoinut  ...  Hän ei  maininnut  rinta  -ajatusta  ...  joten äiti  soittaa  hänelle
takaisin muutaman kysymyksen vuoksi ja sovi tapaamisen, jolloin voimme mennä sisään puhumaan hänelle ja
katsomaan menneisyyttä ja viimeaikaiset skannaukset. Pelkään, että hän oli hieman kuori shokissa, kun tohtori
alkoi puhua maksan ja keuhkosyövän katoamisesta, että hän unohti kysyä rinta -alueestaan.

Kaikki skannaukset olivat uuden hormoniterapiapolun esiseulontaa varten ... mutta tohtori sanoo, että hän ei ole
enää  ehdokas  hormonitutkimukseen,  koska  potilaan  täytyy  kasvaa  syöpäalueilla  ja  kaikki  hänen  alueensa
EIVÄT kasva kuoleva.

Olemme yli kuun öljyn tuloksilla !!! Kun puhuin Rickin kanssa noin kuukausi sitten äitini suhteen, hän ehdotti,
että hänen pitäisi  mennä toiselle  90 päivän hoidolle,  joten suunnittelemme sitä syyskuun alussa. Sillä välin
annamme hänelle ylläpitoannoksen.

Vau! Hän tiesi  hoidon alusta  lähtien,  että öljy vaikutti  kasvaimiinsa ja tunsi niiden kutistuvan ja häviävän.
Olemme  kaikki  niin  kiitollisia,  että  esittelit  minulle  dokumenttiehdotuksesi  ja  jaoit  tämän  käsittelyn.  Olen
kotona, jos sinulla on aikaa keskustella. Ikuisesti kiitollinen, Cindy "

"Hei rakas Corrie ... Halusin vain kertoa sinulle, että annoin äidiltäni saamani öljyn ystäväni ystävälle, jolla on
rintasyöpä ... Hän otti kuukauden ja on remissiossa ... Jotkut syöpäsolut ovat kuollut kasvaimeen ... Ja lääkäri oli
hämmästynyt ja positiivinen ja ilmeisesti jos hänellä on parempia tuloksia seuraavalla kerralla, hän alkaa tehdä
jotain öljylle. Olen niin onnellinen ja kiitän Jumalaa siitä, että sain antaa tämän tiedon kannabisöljystä tälle
naiselle .. :)) Niin toivoin, että äitini olisi voinut ottaa öljyn joka päivä ... ”

"Hei Rick, minulla on hyviä uutisia. Äitini ei kestänyt enää psyykkisesti sitä tietoisuutta, että hänellä on syöpä
rinnassaan, joten hänelle tehtiin leikkaus. Hän söi kuitenkin 30 g annosta ja joi yrttiteetä joltain kaverilta, jolla
on kaikenlaisia  lääketieteellisiä yrttejä, ja hän pani siteet myös näistä yrteistä. Joka tapauksessa, kun lääkärit
ottivat  tuon  syövän  pois,  se  oli  enintään  7  mm  suuri  ja  100%  kudoksesta,  vain  1%  oli  aktiivinen  ja
pahanlaatuinen ja kuolevassa vaiheessa. Kolme lääkäriä katsoi tätä, ja he sanoivat, että he eivät koskaan nähneet
mitään sellaista ... Joten jos hän menisi yli 1 tai 2 viikkoa ilman leikkausta, kaikki olisi poissa. Nyt hän ottaa
päivittäin puolitoista grammaa öljyä ja ymmärtää nyt, että toimenpide oli täysin tarpeeton.

Hän on kuitenkin nyt paljon rauhallisempi kuin silloin, koska hän oli järkyttynyt, joten emme voineet puhua
häntä pois leikkauksesta ... mutta nyt kaikki on hyvin, ja yrtit ja öljy tekivät myös tehtävänsä. Joka tapauksessa,
tyhmät lääkärit antoivat hänelle 23 radiohoitoa, mutta hän sanoi, että hän ei tekisi sitä, ja lääkäri sanoi rivien
välissä, että hän on oikeassa. On uskomatonta kuinka pitkälle nämä lääkärit ovat menneet. Kaikki sanovat hei,
Rick. Kiitos paljon suosituksesta ja kiitos vielä kerran Jindrichille. ” Sasa

"Rick ... ystävältä poistettiin juuri aivokasvain päästä ... hänellä on täpliä keuhkoissaan ... he haluavat, että hän
saa kemoterapiaa ja säteilyä ... olisiko öljyn ottaminen hukkaa kemoterapiassa ja säteilyä? Nähdäkseen, kuinka
hän voi aivokasvaimen poistamisen jälkeen, on huomattavaa, hän on 80 % parempi kuin viime viikolla, kun asia
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oli  päässään ...  Haluan kertoa hänelle,  ettei  hän tee kemo- ja  säteilyhoitoa  ja öljyä,  mutta  se ei  ole  minun
valintani ... ”Sharon

- Sharon, se lisäisi hänen mahdollisuuksiaan selviytyä. Mutta itse asiassa kemoterapia aiheuttaa vain sen, että
hänen  on  syötävä  120-180  g  öljyä  jälkikäteen  vain  vahingon  korjaamiseksi.  Tietenkin,  jos  hän  selviää
myrkytyksestä. Parhain terveisin, JB

”Kaikille  naurunalaisille,  joiden mielestä  Rick Simpson on petos, sinun pitäisi  tietää,  että  Michelle  Aldrich
paransi juuri vaiheen 3 keuhkosyöpäänsä kannabisöljyllä, jonka ovat toimittaneet Valerie Corral ja WAMM!
Miksi  media  ja  lääkärit  eivät  voi  alkaa  kertoa  totuutta  kerran  ?!  Kannabis  parantaa  syöpää,  helvetti  !!!  Ja
vastuuttomat ihmiset yrittävät vaimentaa tämän todellisuuden, eivät minun ja Tommyn kaltaiset ihmiset, jotka
haluavat maailman tietävän totuuden kannabiksesta ja syövästä. ” Steven

"Hei kaikki, minulla on hienoja uutisia. Vaimo sai PET -skannaustuloksen maanantaina. Hänellä oli syöpä 5
vuoden ajan 6 kemokierroksen ja yhden kantasolusiirron jälkeen, mutta se tuli silti takaisin. 6 kuukautta sitten
hänen piti  tehdä uusi elinsiirto,  mutta se peruutettiin,  koska he eivät löytäneet luovuttajaa.  Joten hän aloitti
öljyn. Maanantaina lääkäri sanoi, että syöpä on poissa. Kiitos öljystä, Rick. Sinä olet mies, kiitos. " Luc

-  Kiitos,  Luc.  Lääketieteelliset  asiakirjat  olisivat  enemmän  kuin  tervetulleita.  Hänen  pitäisi  pysyä
ylläpitoannoksella,  syön mahdollisimman paljon  öljyä  aina  kun mahdollista.  Pyydä häntä  pysymään poissa
useista skannauksista, jos mahdollista. Youtube -videotodistus olisi hyvä. Parhain terveisin, JB

”Vuosi 2013 on nyt mennyt ja olen iloinen nähdessäni vuoden 2014, jota lääkärit eivät uskoneet voivani nähdä
vuonna 2013. Mutta täällä olen edelleen elossa ja terve. Muutamat ihmiset, joita en ole nähnyt moneen vuoteen,
sanoivat:  wow,  olet  vielä  elossa!  Kyllä,  olen  edelleen  elossa,  koska  olen  käyttänyt  oikeaa  yrttilääkettä
(kannabisöljyä) tappamaan parantumaton GBM -aivosyöpä.

Kiitos siis Jumalalle, että näytit minulle tien parantaa. Ja tohtori Tiew Hanille kraniotomian taidoistanne, myös
Rick  Simpsonille  tiedon  jakamisesta  tästä  Jumalan  lähettämästä  öljystä  ja  vaimolleni  Cinimin  Mansurille
minusta huolehtimisesta ja enkeleilleni nöyrästä avusta ja ystävilleni ja perheelleni mahtavasta avusta tukea ja
rakkautta. Ilman teitä kaikkia on mahdotonta nähdä minua terveenä uudelleen. Tunnen olevani niin onnekas ja
siunattu. Ja kyllä, uskon enkeleihin.

Kaikkea hyvää vuodelle 2014, yritä olla stressaamatta, ole onnellinen ja pysy terveenä. ” Elia

”Haluaisin kiittää (xxx) öljystä, joka lahjoitettiin syöpäni vuoksi !! Tällä hetkellä kehostani ei löydy syöpää !!
Se  todella  toimii  ihmiset,  todisteet  ovat  kaikki  potilaskertomuksissani!  Kiitos  paljon  ja  iso  rekvisiitta
kyynelille !!! ” Becky

”Peukut pystyyn Jindrichille, hän oli täysin oikeassa siitä, että paikallinen levitys levitettiin suoraan iholle eikä
siteeseen. Ero oli kuin yöllä ja päivällä. ” Roland

-- Tietysti. Tinktuurit, joissa on 20-30-50% öljyä, toimivat myös hyvin, koska ne pääsevät pinnan alle helposti.
Joissakin  tapauksissa  hampunsiemenöljy  (tai  sheavoi)  ja  hamppuöljyseokset  ovat  myös erittäin  hyödyllisiä.
Mutta loogisesti, mitä enemmän öljyä saat haavalle, sitä parempi. JB

- Kirjoitin aiemmin, että meillä oli menestys rintasyövän hoidossa. Nyt lääkärit sanoivat potilaalle, että hänen
tulokset ovat niin hyviä, että hänen on mentävä töihin. Potilas sanoi KIITOS JUMALALLE ja lääkäri sanoi, että
hänen on kiitettävä häntä jumalalle, ja kysyn, miksi hän ei tehnyt mitään muuta kuin kertoi hänelle, että hänen
on otettava kemoterapia ja säteily ... hullu tohtori. .

Mutta otimme sen seuraavalle tasolle, paranemme jonkun kasvoja, koska se tuhoutui pillereillä 5 vuotta sitten.
Tällä henkilöllä oli suuria ongelmia suolistossa ja he ajattelevat, että se oli aluksi syöpä, ja he antavat hänelle
vahvoja pillereitä, jotka tuhosivat hänen kasvonsa, hän oli kuin sammakko. Sitten he sanoivat, että se voi olla
Crohnin tauti ja niin edelleen ja niin edelleen.
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Pointtini on, että tämä henkilö yritti parantaa kasvonsa 5 vuoden ajan ilman menestystä. Hän laittoi hamppua
öljyä kasvoilleen 5 kertaa, ja emme voi enää uskoa miltä hänen ihonsa näyttää nyt. OMG hän on niin onnellinen
nyt, että hän voi olla taas oma itsensä.

Yritän ottaa kuvia, mutta joka kolmas päivä, mutta iho parani niin nopeasti, että en voi näyttää, miltä hänen
kasvonsa  näyttivät  ennen,  mutta  hänen  luvallaan  näytämme  seuraavina  päivinä  hänen  vanhat  kuvat  (vain
kasvojen iho) ja uusi, jotta ihmiset näkevät eron ... ”Jasmin

"Olen 39 -vuotias nainen, jolla on 2 -vuotias nainen ja olen tavannut rintasyövän. Tämä öljy on lääkkeeni ja
parannuskeino. Nämä ihmiset ovat täynnä ahneutta. Heillä ei ole aavistustakaan siitä tuskasta ja tuskasta, jota
me ja perheemme käymme läpi. Pelkkää itsekästä ahneutta. Karmaa. ” Sally

"No, kaksi viikkoa ... Lääkäri sanoi, että minulla oli 2-3 cm kasvain virtsarakossa. Halusi viedä minut suoraan
TAI -alueelle.  Se poistui alle 14 päivässä. Vahvistettu CT -skannauksella.  Diagnosoitu 15.2., CT -skannaus
tehty 29.2. " Gersh

"Tämä CT-skannaus tehtiin 14 päivää sen jälkeen, kun virtsarakostani havaittiin 2-3 cm: n kasvain laajuuden
kautta.  Vain  14  päivän  aikana,  kun  käytetään  vain  välttämätöntä  kannabisöljyä,  virtsarakon  kasvaimia  ei
havaita.  Vain kannabista  ...  14 päivää ...  mennyt.  Lainsäätäjät  ymmärtävät  tämän. Älä ota lääkkeitäni  pois.
Tämä ei ole vain toinen tapa juoda. Tämä lääke pelastaa henkeni. ” Gersh

"OK ...  sain patologiaraportin.  Virtsarakon kasvain oli  kutistunut ennen kuin se otettiin pois. Viimeksi kun
lääkäri  näki sen, se oli noin 2,5 cm. Kun se poistettiin, se oli kutistunut 0,5 cm: iin. Ihmettelen, mitä tämä
lääkäri sanoo tästä. " Gersh

"Rakas Rick, Jumala siunatkoon sinua! Olen menettänyt äitini, isoäitini, rakkaat tädit ja setät ja ystävät syöpään
vuosien varrella. Mutta se, joka iski minua eniten, oli upea, älykäs, ihana sisareni Kim. Hänellä diagnosoitiin
vaiheen 4 keuhkosyöpä heinäkuussa 2010 42 -vuotiaana, ja helmikuussa 2011 hän oli kuollut. En tiedä mitä
hoitoja hän käytti, koska hän ei kertonut kenellekään perheestä kuolevansa liian myöhään, ja hänen narkkari
entinen  aviomiehensä  astui  hänen  hoitoonsa  ja  lukitsi  perheen  ulos.  Sain  tietää  öljystä  vasta  viimeisen
kuukauden aikana, ja olen tutkinut ahkerasti sen jälkeen. Aluksi ajattelin, että se oli käärmeöljyä, kuten monet
muutkin asiat,  mutta tähän mennessä olen luetellut 27 ihmistä, jotka väittävät parantuneensa tai vähentäneet
merkittävästi syöpäään. 27 ihmistä !!! Ja tämä vain YouTubessa ja verkkoblogissa! Toivon, että olisin tiennyt
tästä jo vuonna 1997, kun äitini diagnosoitiin, tai vuonna 2000, kun isoäitini tuli pois remissiosta, tai vuonna
2010, kun sisareni käskettiin mennä kotiin ja kuolemaan, tai viime vuonna, kun veljeni -lailla diagnosoitiin suun
ja kurkun syöpä, ja hänen piti poistaa puolet kasvoista ja rekonstruoida. Mutta nyt teen, kiitos sinulle. Jumala
siunatkoon sinua ja kaikkia rakastamiasi, ja kiitos siitä, että olet työskennellyt kovasti, jotta tämä ihana lääke
olisi kaikkien saatavilla. ” Denise ja kiitos siitä, että olet työskennellyt kovasti saadaksesi tämän upean lääkkeen
kaikkien saataville. ” Denise ja kiitos siitä, että olet työskennellyt kovasti saadaksesi tämän upean lääkkeen
kaikkien saataville. ” Denise

- Rakas Denise, mitä minulla on sanottavaa? He tappoivat äitini kemolla varhaisen pienisoluisen keuhkosyövän
vuoksi,  joten tiedän tarkalleen miltä  sinusta tuntuu. Ei  mitään kivaa.  Lääkkeen olisi  pitänyt  olla koko ajan
saatavilla,  eikä vain siksi,  että joku haluaa tehdä rahaa.  C'est la vie, mutta kaikki eivät vain niele sitä niin
rauhallisesti kuin minä. Se on erittäin traumaattinen kokemus, kun huomaat, mitä kaikki öljy voi parantaa tai
hallita ja mitä kaikkea on käytetty sen sijaan.

Ole  hyvä ja  lähetä  minulle  luettelo  niistä  online  -suosittelusta,  se  voisi  olla  mielenkiintoista  ja  hyödyllistä
muille, jotka olivat yhtä aivopestyjä kuin minä ennen kuin tapasin Rickin ja sain tietää todellisesta tilanteesta
"perinteisen lääketieteen" alalla.

Kiitos  tuestasi  ja  siitä,  että  autat  meitä  levittämään  sanaa  tästä  lääkkeestä.  Kahden  ja  puolen  vuoden
työskentelyn jälkeen Rickin kanssa voin sanoa vain, että oikein valmistettu ja käytetty öljy tekee juuri sen, mitä
hän sanoo tekevänsä. JB

"Hei Corrie! HYVÄ uutinen jälleen. Ystäväni ***** *****, jolle puhuit ja lähetit *** Los Angelesiin, hän on
käyttänyt kannabisöljyä noin kaksi kuukautta ja hän lähti tänään lääkärintarkastukseen ja hänen ruumiissaan ei
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ole syöpää !!!!!!!  KAIKKI KUNNOSSA!!!!!!!  Hän on enemmän kuin kiitollinen  sinulle  minulle  siitä,  että
kerroin hänelle sinusta ja erittäin kiitollinen siitä, että kerroit hänelle ****!

KIITOS vielä ikuisesti.  Olet niin niin hyvä auttamaan kaikkia näitä ihmisiä,  joita et edes tunne, ja pelastat
ihmishenkiä ympäri maailmaa! Aion ajaa Los Angelesiin töihin **** kanssa ja yrittää lopettaa kaikki ripulini ja
saada minut pois WC: stä menemästä 60-80 kertaa päivässä. Entä tämä vielä yksi hämmästyttävä raportti? Me
niin rakastamme tätä !! ”

"Haluan  jakaa  kommentin  lääkäriltäni  tänään.  Minulla  on  ollut  virtsarakon  infektio  pitkään  ja  lääkäri  on
hoitanut infektiota. Tänään hän katsoi ensikäden kameralla (ei kovin hauskaa) JA näyttää siltä, että minulla on
virtsarakon massan (kasvaimen) jäännökset, jotka ovat kuolleet (hänen sanansa eivät ole minun) ja aiheuttavat
tartunnan viipymistä.

UUDELLEEN! Hänen sanansa eivät ole minun; Tohtori sanoi: "Olen harjoittanut lääketiedettä yli 40 vuotta,
enkä ole koskaan nähnyt kasvaimen kuolevan paikallaan ilman minkäänlaista ulkopuolista väliintuloa." Olen
ottanut öljyä pois ja päälle maaliskuusta lähtien, mutta sadon saapumisen jälkeen olen ollut kaksinkertaisella
annoksella öljyä noin 6 viikkoa. Minulla on pieni siivousleikkaus 8. lokakuuta varmistaakseni, että massa on
kadonnut  (jos  en  läpäise  sitä  ennen  sitä).  Minulla  oli  epäilyksiä  öljystä,  mutta  KANSAT EIVÄT EIVÄT
LISÄÄ.

Minulla on tarpeeksi nuppumateriaalia, jotta voin muodostaa noin 5 tai 6 unssia öljyä. Materiaali  on Sativa
Blend Pineapple Kush, 25% THC. En voi kertoa, kuinka tyytyväinen olen tähänastisiin tuloksiin. En ole vielä
kertonut  tohtorilleni  mitään,  koska  FLassa  joku  tohtori  kieltäytyy  sitten  hoitamasta  sinua.  Joten  hän  ei
toistaiseksi tiedä mitään. " John

-  Mutta  tiedät  enemmän  kuin  tarpeeksi,  John.  Onnittelut.  Jatkoin  öljyn  ottamista  ja  jätän  leikkauksen
myöhempään  ajankohtaan.  Ei  enää  skannauksia,  jos  se  on  mahdollista.  Ja  ottaisin  myös  öljyn  peräpuikon
muodossa,  haluat  aina  saada  öljyn  mahdollisimman  lähelle  kipeää  paikkaa.  Yritä  myös  valmistaa  öljy
useammasta kuin yhdestä kannasta parhaan tuloksen saamiseksi, jos voit. Onnea sinulle, JB

”Täysin  samaa  mieltä  JB.  Ja  korosta  leikkauksen  viivästymistä.  Kaikki  invasiiviset  kehon  työt  sallivat
infektioita  järjestelmään.  Huolimattomien  tapojen  ja  omien  ihmelääkkeidensä  täydellisen
kunnioittamattomuuden  vuoksi  meillä  on  nyt  antibioottiresistenttejä  lihaa  syöviä  bakteereja,  joita  esiintyy
useimmissa sairaaloissa. RSO korjaa tämän, mutta entä kirurginen "huonosti tehty työ"? Run From the Cure
kertoo kaiken. ” Tielman

”3 päivää sitten hoidimme ystäväni tyvisolusyöpää RSO: lla. Tarkistimme sen tänään ja se oli melkein poissa.
Käytimme RSO: ta uudelleen ja peitettiin siteellä. Tarkistamme sen vielä kolmen päivän kuluttua ja odotamme,
että  se  poistuu  kolmen edellisen  päivän tuloksen perusteella.  Tämä on hänen oikealla  kädellään.  Aiemmat
syövät, joista paranimme, olivat hänen vasemmalla kädellään. Hurraa, se toimii. ” Mark

-- Kyllä. Emme tekisi sitä, mitä teemme, jos se ei tekisi niin. JB

"Nimeni  on George,  ja haluaisin todistaa teille.  Minulla  diagnosoitiin  ruokatorven syöpä 82 -vuotiaana  22.
joulukuuta 2010. Minulle kerrottiin, että minulla olisi 6 kuukautta - 2 vuotta elinaikaa ja mahdollisesti tarvitsen
kurkkuun jonkin ajan sädehoidon jälkeen nielemisen helpottamiseksi.

Ennen diagnoosia minulla oli hengitys- ja nielemisvaikeuksia, minulla oli turvotusta molemmissa jaloissani ja
väsyin kevyestä toiminnasta. Olin sädehoidossa vuoden 2011 alussa. Syyskuussa 2011 minulla oli vaikeuksia
niellä ja pureskella kiinteää ruokaa. Tuntui kuin olisin tukehtunut. Ruokani oli leikattava pieniksi paloiksi. Söin
mieluummin  pehmeää  ruokaa  ja  Boost  -shakeja.  Minulla  oli  myös  kovaa  kaasua  vatsassani.  Kaasu  repäisi
vatsani läpi kuin ukkonen ja salama. Olin alkanut kokea huimausta, hengitysvaikeuksia, hengenahdistusta ja
hikoilua. Tasapainoni oli huono, enkä pystynyt liikkumaan kovin hyvin. Oli vaikea kuljettaa päivittäistavaroita
sviittiini ilman hengenahdistusta ja hikoilua.

Myöhemmin vakava huimausjakso lähetti minut sairaalaan ja lääkäri määräsi toisen verenpainelääkkeen. Pian
sairaalahoidon jälkeen muukalainen lähestyi minua ja tarjosi  minulle hamppuöljyä syövän hoitoon ja ohjasi
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minut Phoenix Tears -sivustolle lisätietoja varten. Olin aluksi levoton ja peloissani hamppuöljyn ottamisesta,
ajattelin aina, että kannabis oli yhdyskäytävä, joka aiheuttaisi riippuvuuden ja johtaisi muille koville huumeille.
Tutkittuani Rick Simpsonin hamppuöljyä päätin ryhtyä hoitoon. Huomasin hoidon aikana ja sen jälkeen, että
hamppu/kannabisöljy on ”portti” parempaan terveyteen.

Ensimmäisen annoksen -1/2 hamppuöljyn riisijyvän jälkeen huomasin sen toimivan kehossani heti.
 Tunsin sen virtaavan kehoni läpi sormistani varpaisiin. 
 Koin rentoutumisen, onnellisuuden ja huumorini paranemisen. 
 Jalat tuntuivat kumilta, jotka haalistuivat 6 tunnin kuluttua. 
 Hengitys oli hiljaisempaa levossa ja myös nukkuessa
 Päivien/viikkojen jälkeen:
 Paalut/peräpukamat katosivat.
 Olkapään kipu väheni
 Hengenahdistus väheni. 
 Toisesta päivästä lähtien kaasun kertyminen ja vatsavaivat lievittyivät ja muuttuivat säännöllisemmiksi ja

jatkoivat hoitoa. 
 Vähensin  ja  lopetin  verenpainelääkkeiden  ottamisen,  koska  verenpaineeni  oli  liian  alhainen.  Kun  olin

poistanut verenpainelääkkeet, verenpaineeni normalisoitui
 Molempien jalkojen ja nilkkojen turvotus väheni huomattavasti. 
 Hillitsin ruokahaluani ja säädin painoani - olen laihtunut tähän mennessä 26 kiloa. 
 Ihon väri parani
 Huimaus katosi
 Sydämenlyönti näyttää säännöllisemmältä ja ei niin häiritsevältä, koska minulla on epäsäännöllinen syke

syntymästäni lähtien 
 Suolen liikkeet muuttuivat säännöllisemmiksi
 Kokenut paremman, rauhallisemman unen. 
 Tasapaino ja koordinaatio parani
 Pystyy liikkumaan paremmin ilman hengenahdistusta. 
 Tuli selkeämmäksi keskusteluissa
 Muutin näkemykseni asioista ja kohotin mielialaani
 Muutin näkemykseni marihuanasta
Yleensä kaikki oireet, joita minulla oli ennen hamppuöljyhoitoa, katosivat.

Hoidon suorittaminen kesti 3 1/2 kuukautta. Tämä kokemus ei ollut niin epämiellyttävä. Se oli kuitenkin säätö,
kun nostin annoksia, mutta päivän tai kahden kuluttua kaikki oli säädetty. Noudatin Rick Simpsonin ehdottamia
annoslisäyksiä enemmän tai vähemmän.

Kahden kuukauden hoidon jälkeen vierailuni onkologilla oli yllättävä. Hän totesi, että ihoni väri näytti hyvältä,
verenpaine ja sydämenlyönti olivat normaalit, ja koska minulla ei ollut ongelmia nielemisen kanssa, ei tarvinnut
ryömiä. Lisäksi hän totesi, että aikaisemman tapaamisen röntgenkuva näytti hyvältä ja minun ei tarvinnut tulla
takaisin vähintään 6 kuukauteen. Normaalisti minun oli määrä käydä onkologilla 3 kuukauden välein ...

Uskon, että hamppuöljy tappoi syöpäni. Kaikki muut terveysparannukset,  joita kokin hamppuöljystä,  saavat
minut  tuntemaan  itseni  uudeksi  mieheksi.  Olen  täysin  hämmästynyt  hamppuöljyn  ihmeestä.  Olen  niin
kiitollinen, että päätin ottaa hamppuöljyn.

Hamppuöljy uudisti terveyteni ja pidentää elämääni. Kiitos Rick Simpson, Jumala siunatkoon sinua! Jatkakaa
hyviä tekoja! Olen täysin vakuuttunut siitä, että hamppuöljy voi pelastaa ihmishenkiä. Kiitos." George

”Minipäivitys Georgelle ... Tähän mennessä hän on laihtunut +31 kiloa, nyt, vähän aikaa sitten, hänen täytyi
käydä hammaslääkärinsä luona hänen laihtumisensa vuoksi (hän oli aiemmin jotain 280 kiloa). Hän on oppinut,
että hän voisi saada painon takaisin melko helposti, jos hän nyt haluaisi, mutta hän valitsee terveemmän painon
ja  elämäntavan).  Hänen  hammaslääkärinsä  huomautti,  kuinka  hyvin  hän  näytti  ja  hänen  värinsä  oli  myös
parempi.
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Minun  on  mainittava,  että  George  sanoi,  että  hänellä  on  ollut  vielä  hyvä  hengitys,  eikä  hänellä  ole  enää
ongelmia tukehtumisen kanssa, hän söi pihviä, perunaa ja vihanneksia päivälliselle aikaisemmin tällä viikolla, ja
hänen  ruokansa  heikkenee  paljon,  paljon  helpommin  kuin  koskaan  tottunut  ennen  "hoitoaan".  Hän  kertoo
käyneensä GP: llä (tavallinen lääkäri) aiemmin tällä viikolla ... Hänen lääkärinsä huudahti "WOW!" Oletko
varma,  että  olet  sama  George,  jonka  olen  nähnyt  aiemmin?  "  Myös  lääkäri  sanoi,  että  hänen  värinsä  on
parantunut. George kertoo minulle, että hän näytti myöhemmin lääkärilleen, kuinka paljon enemmän nestettä
hän menetti molemmista jaloistaan kertoen hänelle, että hänen mielestään se oli melkein poissa ... Sitten lääkäri
sanoi: "George, sinulla ei ole enää turvotusta."

Hän on hankkinut vanhoja lääketieteellisiä papereita, ja myös hänelle kerrottiin (nyt), että hänen pitäisi/ voisi
yrittää  saada  vanhan  röntgen-  ja  CT-kuvansa  (levyltä)  onkologiltaan  seuraavan  tapaamisensa  yhteydessä
(kesäkuu). Hän yrittää päästä onkologin tapaamiseen aikaisemmin nyt ... GP: n avulla nyt. Tällä vierailulla hän
pyytää  magneettikuvausta.  Hän  on  nyt  päässyt  pitkälle  ...  mutta  hänen  ainoa  todellinen  ongelmansa  tällä
hetkellä (muuten hän sanoo olevansa mahtava !!) on, että hänellä on ollut epäsäännöllinen syke syntymästään
lähtien, ja viime aikoina se on kiihtynyt hieman tavallista enemmän. En tiedä, laukaiseeko hänen laihtuminen
hänen epäsäännöllisen sydämenlyönninsä tai jännityksen tästä elämää muuttavasta tapahtumasta tai mitä tämä
tekee varmasti,  tiedän vain, että haluan tämän liian kiinteäksi hänelle.  Hänellä on nyt lähete sydänlääkärille
sydämenlyönnin  tms.  Suhteen.  Myös  äskettäin  hänen  värinsä  parani  entisestään,  hänellä  on  enemmän
punaisia/ruusuisia kasvoja, myös hänen verenkierronsa näyttää entistä paremmalta. No, se on kaikki mitä voin
saada toistaiseksi ... Rauha 1 ”Vapaus

”No, Rick ja Jindrich, kova työni ja omistautumiseni RSO: hon on vihdoin tuottanut tulosta. Olen seurannut
Rickin ja Phoenixin kyyneleitä vuodesta 2004 lähtien ja uskoin heti öljyn parantaviin kykyihin. Levitin sanaa ja
seisoin sen takana 100%, vaikka ihmiset  nauroivat ja kutsuivat  minua hulluksi.  Olen nyt parantanut  kolme
ihmistä,  joilla  on terminaalinen syöpä, ja viimeisimmälle  potilaalleni  olen kiitollinen siitä,  että olen todella
käynyt  läpi  terveydenhuoltojärjestelmän  ja  kieltäytynyt  kaikesta  hoidosta  ja  dokumentoinut,  että  hän käytti
RSO: ta syövänsä parantamiseen ... molemmat hänen keuhkonsa olivat täynnä syöpää ja he antoivat hänelle 3
kuukautta elinaikaa,  kun hän sai ensimmäisen diagnoosin ... 5 kuukautta sitten. Nykyään hän on virallisesti
syöpävapaa ja hän todella lisäsi 27 kiloa. Syöpälääkärit ovat järkyttyneitä hänen ihmeellisestä toipumisestaan 
vain 5 kuukaudessa tuskin heidän avustaan ja sanovat itse asiassa olevansa terveempi kuin he nyt. Lol hän söi
öljyä sairaalan lääkäreiden edessä ja kuljetti Weed -maailmanlehteä, jossa oli Phoenix kyynel -artikkeli, joka
näytti  sen  kaikille  muille  potilaille  ja  levitti  sanaa  RSO:  sta.  Minulla  on  pian  kopiot  kaikista  sairaalan
asiakirjoista,  jotka RSO paransi  syöpäänsä ...  siinä lukee suoraan paperissaan,  että  hän käytti  hamppuöljyä
hoitoon.  Aion  koota  hänelle  tarinan  mahdollisimman  pian  auttaakseni  levittämään  sanaa  niin  paljon  kuin
mahdollista. Tiedän myös noin 25 muuta ihmistä, jotka ovat nähneet RSO -ihmetyön monien eri sairauksien
hoidossa, ja he työskentelevät nyt myös parantaakseen itseään. .. sana on poissa !!!! : ) Parantuneiden ja pian
monien muiden alueellani haluan sanoa KIITOS kaverit jatkuvasta kovasta työstänne ja omistautumisestanne
ihmelääkkeen uudelleen löytämiseen ... Te olette hengenpelastajia ... Kirjaimellisesti !! Rauha ja rakkaus PA: lta
”Steve

"Hei, minun on kerrottava sinulle tarina ihmeestä, joka tapahtui eilen. Minulla on ystävä ja hänen nimensä on
Shannon O'Brien. Hän on 17 -vuotias aivosyövästä selviytynyt.  Hänellä on ollut leikkaamaton kasvain noin
vuoden ajan. Se oli kasvanut melkein koko hänen aivojensa kokoiseksi. Jaoin hänen kanssaan RSO: n, ja eilen
hänen MRI -tulokset osoittivat, että kasvain oli kutistunut lähes puoleen. Hän on käyttänyt sitä 14. helmikuuta
lähtien. Sinun on ymmärrettävä, että tämä oli Terve Maria. Olen niin kiitollinen, että henkeni löysi tarinasi ja
pystyin välittämään sen eteenpäin. ” Nadine

”Ystäväni  on  parantunut  kokonaan  suolistosyövästä  4  viikon  kuluessa  kannabisöljyn  ottamisesta.  Lääkärit
raapivat päätään, eivät voi ymmärtää sitä. Tämä mies joutui radikaaliin leikkaukseen 12. lokakuuta, hänellä oli
10% mahdollisuus päästä ulos leikkauksesta. 1. marraskuuta lääkärit antoivat hänelle puhtaan terveyslaskun.
Nämä ovat samat lääkärit, jotka sanoivat hänelle, ettei hän olisi elossa nähdäkseen joulua. Halleluja. Ylistys
herralle tämän äärimmäisen parantavan kasvin laittamisesta maan päälle parantamaan kaikki, joilla on tarpeeksi
uskoa käyttää sitä. SE TOIMII." Sherrie
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"No,  minusta  tuntuu  paremmalta.  Ollut  RSO:  ssa  noin  30  päivää  aivokasvaimen  ja  diabeteksen  vuoksi.
Verensokerini laskee. Lopetin insuliinin 2 päivää sitten, koska verensokeri laski liian alas. ” Jeff

”Se  selvitti  myös  toisen  ystävän  rintasyöpävaiheen  1.  Meni  golfpallon  kokoisesta  kasvaimesta  herneen
pienemmäksi kahdessa viikossa. 0,4 g kahdesti päivässä, raakaöljy. Toinen ihosyöpää sairastava ystävä poisti
sen paikallisella liuoksella, joka hierottiin suoraan iholle.

Itselläni  olen  päässyt  eroon infektiosta  ja  turvotuksesta  huonossa  hampaassa,  puhdistanut  keuhkoni  astman
jälkeen  ja  poistanut  ihostani  kaksi  funky  -kohtaa,  jotka  saattoivat  olla  syöpää  ...  on  poissa  ...  hups.  Ei
kemoterapiaa, ei säteilyä, ei sivuvaikutuksia, ei ongelmia. ” Bruce

”Käytin öljyä, jonka tein itse Rickin video -ohjeiden mukaisesti, ja paranin itseni vaiheen 4 diffuusista suuresta
B  -solulymfoomasta,  oletettavasti”  parantumattomasta  ”follikulaarisesta  syövästä  vain  58  päivässä  !!  Siitä
lähtien  olen  jatkanut  öljyn  valmistamista  itselleni  ja  muille  ja  nähnyt  yli  10  vahvistettua  keuhko-,  rinta-,
eturauhas-,  aivo-,  paksusuolen-,  leukemia-,  haimasairautta,  potilaat  parantavat  itseään  tummanvihreillä
öljyillä !! Teen öljyä molemmista lehdistä ja kukista johtuen erityisistä tulehdusta ehkäisevistä yhdisteistä, jotka
löytyvät VAIN vihreistä lehdistä! Menetin koko paksusuolen vuonna 1992. Minulla on ollut ohutsuolesta tehty
"pussi", joka toimii kuin normaali putkisto 20 vuoden ajan ja jonka olisi pitänyt hävitä 7 vuotta sitten! PAMF: n
gastroenterologin  mukaan;  hän  hyvittää  kannabinoidien  raskaan  käytön  terveelle  "pussille"  "paremmassa
kunnossa kuin 20 vuotta sitten, jolloin se asetettiin ensimmäisen kerran. "Hän on kuullut samat tulokset monilta
muilta kannabinoideja käyttäviltä potilailta ja suosittelee sitä nyt potilailleen!" Craig

“Huora, Rick Simpson Oil on hämmästyttävää !! Kiitos, että jaoit maailman kanssa kuinka tehdä tämä ihana
lääke kaikille. Sain ystäväni Carmenin ottamaan öljyn, kun hänellä todettiin Hodgkin -lymfoomasyöpä. Hän on
ollut syöpätön vuoden ajan !!! Ja Addisonin tautini on POINTU ilman jälkeäkään, eivätkä lääkärit voi selittää
miten tai miksi, koska näin ei ole koskaan tapahtunut. MUTTA voin ja teen !!! Kannabishoito !!! ” Amy

"Hei, ajattelin vain kertoa teille hyviä uutisia. Syöpäpotilas, josta puhuin sinulle aiemmin, on äskettäin käynyt
CAT  -skannauksen.  Ei  kasvaimia  läsnä  !!!  Hänen  rinnassaan  oli  kasvain,  joka  oli  suunnilleen  baseballin
kokoinen. Se ja muut kasvaimet ovat kokonaan poissa! Ainoa jäljellä oleva asia on arpikudos. Hän ja minä
ylistämme Jumalaa tästä upeasta lääkkeestä. Kannabis, mahtava kasvi, lahja meille kaikille Jumalalta. Meidän
kaikkien pitäisi kiittää Rick Simpsonia ja hänen uhrauksiaan saadakseen ihmiset tietoisiksi siitä, mitä Jumalan
kasvi  voi tehdä.  Potilas  on laihtunut  takaisin  40 kiloa.  Hän näyttää  terveemmältä  ja  paremmalta  kuin olen
koskaan nähnyt. Olen 100% varma ja todella uskon siihen, että oikein valmistettu ja käytetty Rick Simpson Oil
voi  parantaa  syöpää.  Nyt  12  vuoden  taistelun  jälkeen  tätä  tautia  vastaan  tämä  potilas  on  vapaa  syövästä.
Voimme vain antaa kunniamme Jumalalle tästä.

Kiitos jälleen Rickille, että olet stand up -kaveri, joka teki erittäin suuria uhrauksia ihmisten puolesta. Olen
levittänyt jo vuoden ajan sanaa siitä, mitä RSO voi tehdä. Nyt olen 100% varma, että kaikki, mitä videoissasi
sanottiin, on todella sinistä. Otan vastaan  toisen vaiheen 4 syöpäpotilaan ja olen erittäin varma, että hänestä
tulee  vapaa  syöpään  alle  vuoden  kuluttua.  Jatkan  sanan  levittämistä  parhaani  mukaan.  Autan  myös
mahdollisimman monia ihmisiä. Totuus voittaa. Kiitos kaikesta, mitä olet tehnyt ja teet edelleen. Ystävällisin
terveisin, kasva jumalatar "

"Tämä hoito on todellisuutta NYT. He kertoivat äidille, että hän oli vaiheen 4 keuhkosyöpä viime joulukuussa.
14 kuukautta myöhemmin hän näyttää ja tuntuu paremmalta kuin vuosiin! Kiitos, että sinulla on pallot kiinni
uskomuksistasi. ” CK

"DR.  Rondeau  kertoi  minulle  ennen  joulua,  että  tämä  musta  piste  selälläni  oli  melanooma.  Menin  hänen
luokseen sen jälkeen, kun se alkoi vuotaa verta. Tulin kotiin ja aloin laittaa silmun öljyä selkäänni ja aloin myös
syödä öljyä tasaisesti.  Kesti alle 2 viikkoa ja selkäni paikka selvisi ja jatkoin syömistä noin 2 unssia öljyä.
Tuskin jälkiä selässä ja tunnen oloni fantastiseksi.

Philipillä  oli  myös vuoden mittainen tarkastus  ja  hän on ollut  syöpätön yli  vuoden. Joten he kutsuvat  sitä
syöväksi. Hänen ei tarvitse käydä lääkärissä vähintään 3 vuoden ajan. Hän ei ottanut kemoa eikä säteilyä, hän
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otti noin 4 unssia kannabisöljyä ja söi silti pienen palan melkein joka päivä. EI MONET IHMISET VOITTAA
SUOLAN SYÖPÄ. RICK on sankarimme. ” Huilu puu

”Olemme poikaystäväni kanssa äskettäin valmistaneet öljyäsi ja tarjonneet sitä hyvälle ystävälle, jolla oli pahan
näköinen  melanooma  jalassa.  Selitimme  kuinka  käyttää  öljyäsi,  ja  juuri  eilen  hän  soitti  huutaakseen
yllättyneensä, että se oli täysin POIS! Tuore uusi ihonkasvu alla. ” Gwendolyn

”On vain vaikea uskoa ihmisille, joilla ei ole ollut mahdollisuutta saada koulutusta kannabisöljyn parantavasta
voimasta… Asun alueella, josta Rick Simpson on kotoisin, ja olemme nähneet parantavan voiman kymmenen
vuoden  ajan.  Se  parantaa  syöpää,  diabetesta,  lihassairauksia,  hammassärkyjä,  erityisesti  ihmelääkettä
palovammoihin (sinun täytyy nähdä se uskoaksesi sen).

Toistaiseksi emme ole nähneet mitään, että se ei toimi, jos se otetaan oikein ja säännöllisesti. Erityisen hyvä
ihosyöpään, pahoinvointiin, vatsakramppeihin ja kaikkeen mitä tarvitset. Hyvää yötä. Mikään ei lievitä stressiä
elämän kannabisöljyä, ja suurin osa sisäisistä ongelmistamme johtuu stressistä. Joten näillä mennään. Onnea
kaikille. Se todella toimii, siihen on vain luotettava. Luota Jumalaan ja Rick Simpsoniin. ” Terry

”Tiedän vain,  että  olin  valmis  lähtemään,  en kestänyt  enää,  laitoin  tarinani  tänne,  ja  enkelini  astui  ylös ja
koukkasi minut RSO -öljyyn. Olin lopettanut syömisen, ja vain muutamalla riisinjyväkokoisella öljyllä tunsin
muutoksen sisälläni. Ennen sitä elämäni oli sohvalla lämmitystyynyllä, juomat juotuna. Mutta toisena päivänä
olin jo jäälaatikossa etsimässä syötävää ja menin suihkuun. Joillekin se ei ole iso juttu, kunnes tulee aika, jolloin
et kestä tarpeeksi kauan suihkussa. Pysyin siinä, lihoin, aloin elää uudelleen ja todella sain elämäni takaisin.
Harmi vain, etten tiennyt siitä ennen leikkausta. 56, valkoinen rintasyövän uhri Kathleen ”

”Ystäväni äiti sairastui rintasyöpään 3 kertaa. Hän käytti marihuanaa säännöllisesti, mutta lääkäri käski häntä
olemaan käyttämättä sitä kemoterapian aikana. Hän kuunteli lääkäriä ja lopetti marihuanan käytön, mutta hän ei
koskaan parantunut. Kolmannella kerralla se palasi, hän jätti lääkärin huomiotta ja käytti marihuanaa hoitojensa
aikana ja käyttää sitä edelleen Rick Simpsonin öljyn ja syötävien aineiden kautta. Hän on ollut syöpävapaa nyt
viisi vuotta, eikä hänellä ole merkkejä sen toipumisesta! ” Duane

”Minun on vain jaettava tämä erinomainen uutinen kanssanne ja seuraajillenne ... Vaimoni työystäväni kertoi
hänelle muutama kuukausi sitten, että hänen miehensä haimasyöpä oli palannut toisen kerran, vaimoni ja minä
tiesimme jo RSO: sta, joten laita ne sivustollesi saadaksesi lisätietoja siitä jne., no, hän aloitti sen heti ja meni
eilen takaisin sairaalaan saadakseen viimeisimpien testiensä tulokset, sairaala kertoi hänelle melko paljon, että
hän tarvitsee kemoterapiaa uudelleen, Mutta mitä todellisuudessa tapahtui, kun he katsoivat tuloksia, on se, että
syöpä oli varmasti tullut paljon pienemmäksi kuin silloin, kun he huomasivat sen palanneen, lähes hävinneet.
He olivat hämmentyneitä siitä, miten se olisi voinut kutistua (heidän pitäisi oppia kaikenlaisista lääkkeistä, ei, ei
vain myrkyllisiä). He sanoivat haluavansa poistaa sen, mikä on jäljellä, mutta neuvoin häntä jatkamaan samoilla
annoksilla  kuin  ennenkin,  koska  sillä  on  ilmeisesti  ollut  myönteinen  vaikutus,  ja  älä  vaivaudu päästämään
teurastajia lähelle häntä. Olin kuitenkin niin iloinen kuullessani uutisen, enkä malta odottaa, että voin kertoa
sinulle. :) ”Mark

- Hyvin tehty, Mark, mene siihen, miltä potilas tuntuu, skannauksia ei useimmissa tapauksissa tarvita. Jos hän
syö 120-180 g kuuden kuukauden aikana, hänellä ei ilmeisesti ole paljon huolia. JB

"On  tuhansia  dokumentoituja  todisteita  siitä,  että  se  todella  parantaa  syöpää  ihmisissä,  jotka  kieltäytyivät
tekemästä mitään lääkäreiden kanssa, vain öljyä. Minulla oli vaiheen 4 syöpä. Minulla oli vain 3 kuukautta
elinaikaa ja se oli 14 kuukautta sitten. ” Tom

"Haluan vain kertoa teille, tässä on päivitys setäni Tomista. Hänen uusi PSA -tasonsa on 0,1 ja vakaa. Kiitos,
että annoit meille tietoa pelastaaksesi hänen henkensä. Hän oli vaiheessa 4 eturauhassyöpä. Haluamme tehdä
suosittelun. Jumala siunatkoon sinua." Sherri

"Kun olen toipunut haavaisesta paksusuolitulehduksesta ja syövästä, gastroenterologillani on nyt kaikki potilaat
kannabisvalmisteilla,  koska ne  ovat  tehokkaimpia  tulehduskipulääkkeitä,  joista  hän tietää  ...  ja  ne  toimivat
paremmin kuin mikään lääke, jonka hän voi ennustaa !!!" Craig
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"Tiedän, että se parantaa syöpää ... paransin äitini kolme kertaa ja hän on nyt syöpävapaa." Mc Jay

"Rakas Lara, halusin vain lähettää sinulle viestin todella nopeasti kiittääkseni kaikesta, mitä teet. Olen seurannut
sivusi noin 6 kuukautta. (Valitettavasti  tämä on ensimmäinen kerta,  kun puhumme. Luulen,  etten ole kovin
suuri puhuja.) Vaikka sanon harvoin koskaan mitään sivullasi, olen erittäin arvostanut tekemääsi tutkimusta,
koska se johti minuun teen omaa tutkimustani. Yksi asioista, joista opin, kun aloin seurata viestejäsi, oli se,
miten kannabis voi parantaa syöpää. Tämä osui kotiin minulle, koska äitini on sairastunut haimasyöpään noin
vuoden ajan.  Hän oli todella huono jonkin aikaa,  ja olimme todella  kauhuissamme siitä,  että  hän ei selviä.
Eräänä päivänä luin viestisi kannabisöljystä ja päätin kysyä äidiltäni, kokeilisiko hän sitä. Hän ei ollut koskaan
käyttänyt kannabista, mutta tässä vaiheessa hän oli valmis kokeilemaan mitä tahansa. Koska asumme Etelä -
Kaliforniassa, pystyin tilaamaan häneltä kolmen kuukauden kannabisöljyä paikalliselta jakelijalta. Ajattelimme,
että  leikkaamme  kemon  muutaman  kuukauden  ajan  nähdäksemme,  toimiiko  kannabis  itsestään.
Hämmästyttävää,  voit  nähdä  hänen  paranevan  heti.  Hän  tunsi  olonsa  paremmaksi,  hän  pystyi  syömään
paremmin, hänellä oli enemmän energiaa, mutta hän pystyi nukkumaan hyvät yöunet herättämättä jatkuvasti.
Hän pystyi jopa kävelemään huoneen läpi ilman kävelijän apua ensimmäistä kertaa kuukaudet. Vain muutama
päivä sitten veimme hänet erikoislääkärille katsomaan, kuinka paljon syöpä oli kutistunut. Hän on käyttänyt tätä
öljyä 2 kuukautta ja 2 viikkoa tänään, ja minulla on ilo ilmoittaa, että hänen syövänsä on melkein kokonaan
poissa. Lääkäri sanoi, että se oli vain 5 prosenttia sen koosta. Kun kerroin hänelle, miten se tapahtui, lääkäri ei
voinut uskoa sitä. Luulen todella, että autoit pelastamaan äitini hengen. Taistelu ei ole vielä ohi, mutta se on
melkein ohi ja se on täysin voitettavissa nyt. Tämä viesti on minulta ja koko perheeltäni ... Kiitos Lara siitä,
mitä teet. Kiitos sydämemme pohjasta. ♥ "Dean

"Rakas CureYourOwnCancer.com, luin jonkin aikaa sitten Rick Simpson Oilista ja päätin kokeilla tehdä jotain.
Olen kasvattanut marihuanaa pitkään. Käytin joitain parhaista silmuistani ja valmistin premium -hamppuöljyä.
Kokeilin sitä, enkä voinut uskoa sitä. Se oli niin voimakas, että se oli kuin mitään mitä minulla ei ole koskaan
ollut.

Kokeiltuani sen tiesin potilaasta, joka oli kamppaillut syöpää (Hodgkinin lymfoomaa) vastaan noin 11 vuoden
ajan. Tarjouduin hänen lääketieteelliseksi marihuananhoitajakseen ja toimitan hänelle öljyä maksutta, kunhan
hän ottaa öljyn suositusten mukaisesti. Siihen aikaan hän oli minulle enemmän kuin vähemmän vieras. Olin
tavannut hänet noin vuosi aikaisemmin myötätunto klubin kokouksessa ja kuulin silloin, että hänellä oli syöpä.
Halusin todella nähdä, voiko öljy parantaa syöpää, kuten Rick Simpsonin "Run From the Cure" mainitaan.

Joten  saatuaan  yhteyden  tähän  potilaaseen  ja  esittäessämme  hänelle  tarjouksen  jätimme  asianmukaisen
paperityön osavaltiollemme ja aloimme hoidon. Asetimme sen paikkaan, jossa hän olisi kasvien hallussa, joten
lopulta hän pystyisi toimittamaan öljyn itselleen. Se oli myös osa sopimusta, että hän oppi auttamaan itseään.
Aloitimme hoidon. Aluksi se oli hänelle vaikeaa, koska öljy oli niin voimakasta, ja sen ottaminen kolme kertaa
päivässä voi olla melko vaikeaa.

Kolmen kuukauden kuluttua rintakehän kasvain alkoi kutistua. Viiden kuukauden kuluttua kasvain oli kokonaan
poissa.  Sitten hän meni  CAT -skannaukseen. Tulokset palasivat,  että  hän on vapaa syövästä! Lääkärit  ovat
yrittäneet parantaa hänen syöpäänsä ainakin 11 vuoden ajan. Kemoterapia, luuydinsiirrot ja niin edelleen. Se
kesti  vain  noin  kilon  premium  -alkuunsa  muunnettuna  hamppuöljyksi.  Hänellä  on  CAT -skannaustulokset
ennen ja jälkeen levyltä (toimitetaan meille pian). Hän on tullut esiin ja puhunut julkisesti ihmisten kanssa. Itse
asiassa hän on nyt hoitaja, joka auttaa muita potilaita parantavan hamppuöljyn kanssa!

Tämä  tarina  on  todellinen  juttu,  ei  BS  Minulla  on  kaksi  videota  (molemmat  oikealla),  jotka  on  otettu
paikallisella  kannabisleirillä.  Yksi  video on vain  potilaani.  Toinen video on potilaani  ja  muiden potilaiden
todistukset. Potilaani ja minä annamme kunnian Jumalalle tästä ihmeestä. Ystävällisin terveisin, GrowGoddess
”

”Vuosi sitten onkologini käski ottaa pian yhteyttä  sairaalaan,  paksusuolen syöpä oli  jälleen keuhkoissani ja
paksusuolessa,  se  oli  poistettu  paksusuolesta  vuonna  09  ja  maksasta  vuonna  11.  Mieheni  vaati,  että  he
kokeilevat  vielä  yhden kemokierroksen  samaan  aikaan  kun löysin  kannabisöljyn,  aloin  ottaa  öljyä  samana
päivänä kuin kemo. Kasvainmerkkini oli 17.6. YHDEN hoidon (ja 2 viikon öljyn) jälkeen kasvainmerkkini oli
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10,6.  Viime  perjantaina  2  hoidon  ja  5  viikon  öljyn  jälkeen  kasvainmerkkini  on  4,8.  Sairaanhoitaja  kertoi
minulle, ettei hän tiennyt mitä olin tekemässä, mutta tämän kemon ei pitänyt tuottaa näitä tuloksia. Tunnen
oloni paremmaksi kuin pitkään aikaan. ” Diane

"Kokeilin sitä, minulla oli paksusuolen syöpä, syöpä on poissa !!!" Jean

"Rakas Rick, vaikka en tunne sinua henkilökohtaisesti, minusta tuntuu melkein siltä, että olisit perheeni jäsen,
koska roolisi on ollut tärkeä minulle ja perheelleni!

Minulla  ei  koskaan  ole  tarpeeksi  sanoja  kiittää  teitä  sitoutumisestanne  auttaa  koko  ihmiskuntaa  täysin
epäitsekkäässä  tavoitteessa.  Asun Sloveniassa  ja  kuulin,  että  tulet  olemaan  täällä  kuukauden lopussa,  enkä
menetä tilaisuutta kiittää sinua henkilökohtaisesti puristamaan sankarini kättä!

Tyttöystäväni äidillä on diagnosoitu lähes 3 kuukautta sitten 4 -vaiheinen pienisoluinen keuhkosyöpä (kasvain,
joka on suuri kuin tennispallo oikeassa keuhossaan ja jossa on 2 etäpesäkettä maksassa ja imusolmukkeissa).
Vain muutama kuukausi ennen kuin minulla oli suuri onni tavata videosi "Run From the Cure" ja vaikka tiesin
lääketieteellisen marihuanan monista  eduista,  olin järkyttynyt  elokuvasi  paljastuksesta  ja muistan ajatelleeni
"jos se Minulla sattuu olemaan syöpä, joten menen varmasti öljyyn. ” Sitten se ei tapahtunut minulle, vaan
tyttöystäväni äidille, todella erityiselle henkilölle, jota olen aina rakastanut sen lisäksi, että hän on tyttöystäväni
äiti!

Joten  päätämme  ryhtyä  toimiin  välittömästi  ja  minulla  oli  onni  löytää  kaikki  raaka  -aine  lääkkeen
valmistamiseksi! Vaikka hän oli avoin ajatukselle ottaa öljyä, hän aloitti myös kemoterapialla, koska tuolloin
hän oli niin peloissaan, että tekisi mitä tahansa päästäkseen eroon tästä paskahoidosta.

Joten aluksi hän aloitti kemolla ja seuraavana päivänä myös öljyllä. Hän näki suuren kemoterapian vastaisen
vaikutuksen vain tunnin kuluttua ensimmäisen öljyannoksen ottamisesta. Se oli uskomatonta, vaikka tiesimme,
että öljy todennäköisesti  toimii,  emme odottaneet niin nopeaa parannusta! 24 tunnin jatkuvan oksentelun ja
kuoleman tunteen jälkeen hän alkoi tuntea olonsa paremmaksi mistä tahansa näkökulmasta (ei pahoinvointia
enää, ei huonoa makua suussaan, suuri ruokahalu, hyvä nukkuminen jne.) Ja hän parani jatkuvasti ja parempi
seuraavaan kemoon asti.

Kolmen kemokierroksen ja 35 ml öljyn jälkeen hänelle tehtiin ensimmäinen CT -skannaus ja tulokset olivat
todella rohkaisevia, keuhkojen suuri kasvain oli nyt puolet edellisestä CT: stä ja kahdesta etäpesäkkeestä vain
yksi jäljellä, ja se oli pienempi!

Tänä aikana aloin myös tutkia  paljon endokannabinoidijärjestelmää ja kannabinoidien ominaisuuksia.  Ja on
uskomatonta nähdä, kuinka paljon tutkimuksia, tutkimuksia ja kokeita on olemassa aiheesta, ja näyttää todella
siltä,  että kaikki tiede tukee sitä, mitä löysit melkein sattumalta. Viime aikoina jopa National Cancer Institute
(Amerikka)  avasi  verkkosivustollaan  osion  nimeltä  "kannabis  ja  kannabinoidit",  ja  vain  kuukausi  sitten  se
päivitettiin monilla THC: tä ja syöpää koskevilla asiakirjoilla.

Syy miksi  haluaisin tavata  sinut  henkilökohtaisesti  (sen lisäksi,  että  minun on kiitettävä sinua ansaitsemasi
mukaan) on se, että tarvitsen apua vakuuttaakseni tyttöystäväni äidin lopettamaan tämän hölynpölyn kemon,
joka, vaikka hän paranee syöpä, vahingoittaa häntä valtavasti!

Olen laskenut, että tämän kuun 15. päivänä hän on suorittanut 60 ml: n hoidon, mutta 27. päivänä hänen on
mentävä kemoterapian viidennelle kierrokselle (jota seuraa jopa kuudes!).

Joten kuten ymmärrätte,  haluan välttää häntä menemästä kemoterapiaan,  kun hän voisi olla jo syöpävapaa!
Ongelmana  on,  että  pienisoluisen  keuhkosyövän tiedetään  reagoivan  hyvin  kemon alussa  (tai  ainakin  näin
lääkärit sanovat), joten he kertoivat hänelle, ettei todellakaan ole niin yllättävää, että hänellä oli hyviä tuloksia
viimeisessä CT -tutkimuksessa ...

Mitä  ehdotin  hänelle,  on  tehdä  toinen  CT -skannaus  ennen  5.  kemoterapiaa  varmistaakseen,  ettei  hän  tee
kemoterapiaa puhtaalle vartalolle. Hän suostui, mutta silti tiedän, että hän pelkää vastoin lääkäreiden sanoja ...
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Mietin,  olisiko  kenties  mahdollista  saada  henkilökohtainen tapaaminen kanssasi  ennen kongressia  ja  ennen
hänen 5. kemokierrosta. Olen varma, että hän on innostunut tapaamaan sinut ja luultavasti voit löytää oikean
argumentin ja antaa hänelle oikean kannustimen lopettaa kemoterapia!

Voin kuvitella, että olet todennäköisesti ylikuormitettu kaikenlaisiin avunpyyntöihin, joten ymmärtäisin täysin,
jos sinulla ei ole aikaa ja energiaa tai edes haluat osallistua jokaiseen henkilökohtaiseen surulliseen tarinaan,
jonka  tapaat  tielläsi  ...  Ja  riippumatta  saatavuudestasi  tavatakseni  henkilökohtaisesti,  olen  aina  loputtoman
kiitollinen siitä, mitä olet tehnyt minun ja koko maailman puolesta!

Kiitos sydämeni pohjasta. Toivon sinulle kaikkea hyvää elämääsi ja toivon, että jonain päivänä voit myös palata
normaaliin elämään normaalissa maailmassa! Kunnioitus, xxx

PS Jos haluat lähettää tämän suosituksen, voit tehdä sen vapaasti, mutta älä merkitse tai käytä nimeäni, koska
käytämme edelleen öljyä ja asumme edelleen kieltolaisessa maassa, joten minulla ei ole varaa jäädä kiinni.
Tulen joka tapauksessa pitämään sinut ajan tasalla hoidon kehityksestä ja annan mielelläni sinulle kokonaisen
hyvän lopun tarinan.

"Xxx, hänen pitäisi syödä 120-180 g korkealaatuista öljyä kuuden kuukauden aikana nopeammin, jos hän voi.
Ei enää kemoterapiaa, ei CT -skannauksia, jos mahdollista - ne ovat molemmat syöpää aiheuttavia ja levittävät
syöpää  edelleen.  Tee  peräpuikkoja,  joissa  on  0,2-3  g  öljyä  (sulata  kaakaovoi,  lisää  öljyä,  sekoita,  kaada
muotteihin, anna jäähtyä huoneenlämmössä) ja anna hänen käyttää niitä kaksi tai kolme kertaa päivässä sen
öljyn lisäksi, jota hän syö ( jos hän voi ottaa sen, jos ei pienennä oraalista annosta hieman). Hänen pitäisi myös
höyrystää öljy useita  kertoja  päivässä -  yskä auttaa puhdistamaan keuhkot ja  myöhemmin hän myös yskää
kasvaimia.

Mitä tulee henkilökohtaiseen tapaamiseen, olemme enemmän kuin iloisia siitä, mutta teemme yleensä hyvin
lyhyen  prosessin  niiden  kanssa,  jotka  haluavat  ottaa  kemoterapian,  emme  tuhlaa  aikaamme  heidän
suostutteluun,  päätös  on  heidän.  Meidän  näkökulmastamme  kaikki  tarvittavat  tiedot  ovat  sivustollamme  ja
Rickin kirjoissa. Jos joku tuli ja sanoi haluavansa ottaa öljyn kemoterapian kanssa, emme edes toimittaisi öljyä
heille, joku muu syö enemmän kuin mielellään ilman tappavaa kemoa. Jokaisen järkevän ihmisen on tiedettävä,
että myrkyn ottaminen ei ole hyvä asia. Öljy toimii paljon paremmin ilman kemoterapiaa.

Sitten  joka  tapauksessa  mitä  enemmän  kemoterapiaa  hän  ottaa,  sitä  enemmän  hän  joutuu  syömään  öljyä
vahingon korjaamiseksi - jos hän selviää kemosta, tietenkin, että et koskaan tiedä etukäteen ja jokainen injektio
voi olla viimeinen. Ikävä sanoa, mutta näin se on.

Joten, kun katson sitä, hänen pitäisi lyödä öljyä ja pysyä erossa lääkäreistä ja heidän hoidoistaan  niin paljon
kuin hän voi. Hänen pitäisi nostaa ruumiinsa pH -arvoa, syödä siemeniä kahdesta omenasta joka päivä ja syödä
sitten  öljy,  ottaa  se  peräpuikkoihin,  höyrystää  öljy  ja  ehkä  käyttää  sitä  myös  paikallisesti  rintakehällä
alkoholitinktuurissa tai sekoitettuna hampunsiemenen kanssa öljyä tai vastaavaa. Seuraa vain sivustollamme ja
Rickin kirjassa olevia ohjeita parhaiden tulosten saamiseksi. Tarkista myös Rickin Youtube -videot - kuulet
melkein samat lauseet, jotka kuulevat häneltä tai meiltä henkilökohtaisesti, viesti pysyy samana - ja se on ”Pysy
kaukana kemosta ja säteilystä” niin paljon kuin mahdollista. Onnea, Jindrich Bayer ”

”Kuten joku, joka oli käynyt kemoterapian läpi teini -ikäisenä, voin kertoa teille, että puistossa ei ole kävelyä !!!
Tämän tunteen perusteella voin kertoa teille, että yritämme löytää parannuskeinoa ja miksi emme yrittäisi tehdä
kaikkemme löytääksemme sen vähemmän tuskallisilla tavoilla. Myrkyn antaminen tappamaan myrkkyä ei aina
ole vastaus kokeilla luonnollista parannuskeinoa ja katso mitä tapahtuu. ” Constance

”Meidän on nähtävä todellisia muutoksia ... eikä vanhempia saa pakottaa pistämään myrkkyä lapselleen (kemo)!
Jos  ihmiset  todella  tietäisivät,  mikä  kemikaali  he  olisivat,  he  arvaisivat  pumppaavansa  sen  kehoonsa.
Puhumattakaan,  jos  olet  onnekas  ja  voitat  syövän  kemoterapian  sivuvaikutukset!  Se  on  inhottavaa!  Aika
herättää Amerikka ja maailma! ” 46/7 Taistelu paranemisen puolesta

"Hei Jindrich, luin eilen Rickin kirjan. Hieno juttu! Rehellisesti, en todellakaan tarvitse lisää todisteita öljyn
todellisesta taikuudesta!
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Olen  myös  tehnyt  joitain  kokeita  ja  huomaan  joka  päivä  jotain  uutta,  mitä  tämä  lääke  voi  tehdä!
Hämmästyttävä! Valitettavasti vaikka olen vakuuttunut ja vaikka tyttöystäväni on edelleen vakuuttunut, hänen
äitinsä ei jotenkin pysty "päästämään irti" kokonaan ... ja silti hän ei ole varma lopettaako paska kemo ...

Yritän jatkuvasti tuoda esiin hyviä argumentteja, mutta en voi päättää hänen puolestaan! Hänellä on syöpä ja
hän on ainoa, joka voi päättää, mitä tehdä elämällään.

Tiedän, että hän paranee joka tapauksessa lopulta, koska me lisäämme siihen niin paljon öljyä, että hänen on
mahdotonta kuolla. Mutta silti minusta tuntuu niin typerältä ja vaaralliselta leikkiä näiden vitun kemikaalien
kanssa, varsinkin kun sinulla on käytettävissään luonnonlääketiede, jonka on osoitettu parantavan syöpää!

Olen  lukenut  kokemuksistasi  syövästä  ja  lääketieteellisestä  järjestelmästä  ...  olen  todella  pahoillani
menetyksestäsi ... ja nyt ymmärrän paremmin sinun asenteesi perinteiseen niin kutsuttuun "lääketieteeseen"! "
Luigi

- Hei Luigi, kiitos kauniista sanoistasi kirjasta ja on sääli, että joudut käymään läpi. Se on hänen valintansa,
minkä hoidon hän valitsee, mutta en menisi kemian lähelle - lue vain äitini tarina hänelle, ehkä hän ymmärtää,
ettei  myrkky  ole  koskaan  hyvä  idea,  varsinkin  kun  se  ei  ole  perusteltua  eikä  välttämätöntä.  Hänen
mahdollisuutensa  pelkästään  selviytyä  kemosta  paranevat  suuresti,  jos  hän  ottaa  öljyn,  mutta  miksi  taas
vahingoittaa hänen sairaaa kehoaan? Siinä ei ole mitään järkeä. Onnea, Jindrich

”Ystäväni istutti minut katsomaan Run From the Curea noin kaksi ja puoli vuotta sitten ja ajatteli, että se voi
auttaa psoriaasiani. Teimme öljyn yhdessä- ensimmäinen kerta meille molemmille- kolmen viikon kuluessa,
plakkipsoriasis oli poissa. Siitä lähtien olen tehnyt öljyä ja nauttinut sitä. Jos nielen joka päivä ja levitän öljyä
paikallisesti  yöllä  yksittäisiin  paikkoihin,  jotka  avautuvat  satunnaisesti,  psoriaasi  on  hyvin  hallittu  ja  lähes
näkymätön.  Tämän kokemuksen vuoksi hyppäsin sisään kahdella jalalla  ja omistan nyt ensimmäisen täysin
valtion  lisensoidun  lääketieteellisen  marihuanaliiketoiminnan  Coloradossa.  Vuosi  liiketoimintani  jälkeen
isälleni  diagnosoitiin  vaiheen  IV  melanooma-  se  oli  levinnyt  hänen  keuhkoihinsa  ja  maksaansa.  Hänen
onkologinsa antoi hänelle 3-12 kuukautta ja kehotti häntä valmistautumaan hospice -hoitoon. Aloitin hänet heti
RSO -hoidolla ja viisi kuukautta myöhemmin hänen syövänsä on poissa. Mennyt. Helpoin asia maailmassa!
Kiitos Rick, että esittelit tämän hämmästyttävän lääkkeen uudelleen maailmalle! :-) ”Erica

"Kannabisöljy parantaa syöpää. Olen vaiheen 3 rintasyöpäpotilas ja käytän öljyä parantaakseni itseni. ” Adele

"Ei kemoa, ei säteilyä ... RSO ja ruokavalion muutos ... RSO paransi mahasyöpäni ilman sitä paskaa ..." Dale

”Tein sen,  annoin sen 18 -vuotiaalle  pojalleni… Ei merkkejä  syövästä  nyt.  Olen sinulle  valtavan kiitoksen
velkaa Rick Simpson. Poikani diagnosoitiin lokakuussa nivelkalvon sarkooma kasvaimen poistamisen jälkeen
ennen biopsiaa ... Kerrottiin, että syöpä olisi edelleen olemassa ja olisi voinut levitä keuhkoihin aggressiivisen
syöpätyypin vuoksi ... testitulokset, he eivät löydä siitä hämmennykseensä mitään jälkiä ... Kannabisöljy oli yksi
monista asioista, joihin aloitin hänet melkein heti diagnoosin jälkeen. ” Amanda

”Läheiselle ystävälleni annettiin aiemmin morfiinia aivokasvainkipua varten. Morfiini itse aiheutti riippuvuutta,
vetäytymistä  ja  se  vain  pahensi  asioita  käytön  aikana.  Kannabis  itse  oli  ainoa  lääke,  joka  helpotti
vieroitusoireita, masennusta, kipua ja itse syöpää. Viestisi pelasti ystäväni. ” Jaspis

"Olen niin innoissani öljystä. Tämä viimeinen kuukausi oli ensimmäinen kerta, kun luin tai kuulin siitä. Olen
innoissani ... Herra Simpson, monet meistä kiittävät epäitsekkäästä ja rakastavasta työstä, jonka olette tehneet
koko ihmiskunnan hyväksi. Sinä olet  minun määritelmäni humanitaariseksi !!! Olen ollut  vapaaehtoistyössä
Hospicen palveluksessa vuodesta 1998, olen nähnyt monien kärsivän ja kuolevan jopa käsivarsissani. Ajatella,
että niin paljon tästä kärsimyksestä olisi voitu lievittää, on kirjaimellisesti järjetöntä ... ”Cindy

-  On varmasti,  varsinkin  kun ajatellaan,  että  kaikki  tiedot  Rick  Simpson -öljyn  ”ihmeellisistä  parantavista
voimista” ovat totta. Oikein tuotettu ja käytetty öljy voi todella parantaa syöpää, diabetesta ja tuhansia muita
sairauksia.  Se  voi  todella  auttaa  kipua,  johon  morfiini  ei  kosketa.  Se  todella  virkistää  kehoa  ja  kasvattaa
lihaksia. Mielenkiintoinen sana ei mielestäni kuvaa sitä täysin. JB
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"OMG. Sain juuri sanan joltakulta, jolle annan Phoenix -kyyneleitä, joilla oli ja tarkoitan munuaissyöpää. Kun
öljy on otettu 90 päivän ajan, uusin PET -skannaus osoittaa, että kasvaimet ovat poissa. Tämä on uskomatonta.
Olen nähnyt Phoenix Tearsin parantavan monia siitä lähtien, kun olen työskennellyt sen kanssa. Kiitos, että
autat minua auttamaan muita parantumaan. ”

-  Onnittelut  ja  kiitos  muiden  auttamisesta,  Gregg.  Ei  enää  skannauksia,  vain  öljyä.  Skannaus  on
karsinogeeninen, se saattaa aiheuttaa syövän uusiutumisen ja kuka haluaa sen? JB

"Hei rakas suloinen Rick Simpson ja Jindrich Bayer, toivon, että olette molemmat terveitä ja onnellisia. Ottaen
huomioon sähköpostien määrät, jotka sinun on saatava, olen varma, ettet muista minua kuukausia sitten, joten
sisällytin aikaisemmat kirjeenvaihtomme.

Äiti on elossa ja erittäin terve! Se, että olemme niin kiitollisia, on vähättelyä.

Diagnoosissa  helmikuussa  2012  (vaihe  4  haiman  adenokarsinooma,  jossa  oli  etäpesäkkeitä  maksaan  ja
keuhkoihin)  hänen ennusteensa  oli  3–6 kuukautta,  ja  odotettavissa  oleva  vakava terveyden  heikkeneminen
tuona aikana. Sen sijaan hän on elossa, onnellinen ja terve 10 kuukautta myöhemmin.

Tiedän,  että  te molemmat vastustatte  kemoterapiaa ja niin myös me… Mutta kun he sanoivat 3 kuukautta,
heitimme KAIKEN siihen, mukaan lukien kemoterapia ja RSO: n aloittaminen heti. Meille on kerrottu, että
kukaan ei  pysy yhtä terveenä kuin äiti  Gemzar -kemossa niin paljon kuin hän sai.  RSO: n piti  pitää hänet
terveenä tuona aikana.

Chemo pysähtyi  6  viikkoa sitten,  kun hän päätti  tuntevansa  kemovaurioiden alun.  Hän on nyt  ollut  poissa
kemosta 6 viikkoa ja voi hyvin.

Heti helmikuussa 2012 tehdyn diagnoosinsa jälkeen hän on ottanut ensimmäisen gramman jälkeen gramman
RSO: ta päivässä (yhteensä noin 300 grammaa tähän mennessä).

Viimeisin  maanantaina  12-17-12  tehty  skannaus  osoitti  enemmän  kasvaimen  kutistumista,  mukaan  lukien
asiakirjat siitä, että osa kasvaimista oli liian pieniä, jotta niitä voitaisiin visualisoida CT-skannauksen avulla. Se
oli  uskomaton  uutinen!  Sitten  tiistaina  saimme  tulokset  hänen  laboratoriotyöstään.  Saatuaan  niin  hyviä
skannausuutisia olimme järkyttyneitä kuullessamme, että hänen kasvaimen merkkitesti (CA19-9) oli noussut
285: stä 2100: een. Oletko koskaan nähnyt tämän tapahtuvan ennen? Onko sinulla selitystä miksi tai miten
merkit  lisääntyivät?  Ideoita  ollenkaan?  Mitään  ehdotuksia?  Tämä  kysymys  on  esitetty  useille  RSO  -
valmistajille, mutta toistaiseksi ei ole lopullista vastausta.

Tässä  ovat  hänen  CA19-9  tulokset  tähän  mennessä.  Normaali  taso  on  ALLE  37.  Helmikuussa  tehdyssä
alkuperäisessä  diagnoosissa  ei  tehty  kasvainmerkkikoetta.  4-30-12 ...  23,568;  5-30-12 ...  5240;  6-18-12 ...
4,458;  8-8-12  ...  538;  10-8-12  ...  285  (Viimeinen  kemoterapia  oli  10-29-12);  12-17-12  ...  2100.  Perheeni
arvostaa kaikkia mahdollisia panoksiasi! Paljon rakkautta, B ”

- Hyvä B, CT-skannaukset antavat  suuren annoksen säteilyä,  ja se saattoi  aiheuttaa sen,  ja  kemoterapia oli
täysin tarpeetonta. Haluaisin hänen syövän 180 g parhaan laatuista öljyä mahdollisimman nopeasti. Ei enää CT
-skannauksia tai muuta syöpää aiheuttavaa hölynpölyä, vain öljyä ja niin paljon kuin hän voi ottaa. Sinun on
ensin kumottava kemian ja säteilyn aiheuttamat  vahingot,  ja se kestää jonkin aikaa,  se vain vaikeutti  työtä
öljylle. Kuten antaa vastalääkettä pumpatessaan myrkkyä suonissaan, siinä ei ole minulle mitään järkeä. Onnea,
Jindrich Bayer

"Rintasyöpä  nainen lähestyi  minua  noin  neljä  viikkoa sitten  ja  onnistuin  saamaan hänet  oikeaan  suuntaan.
Hänellä on melko merkittävä kasvain (luulen, että hänellä voi olla useampi kuin yksi.) Ja hän voi tuntea sen. On
kulunut vain 3 viikkoa siitä, kun hän aloitti öljyn, ja jo kasvain on ehdottomasti  pehmenemässä. Ei paha 3
viikkoa!  Tunnen  suurta  rohkaisua  hänen  puolestaan  ja  tiedän  vain,  että  tästä  naisesta  tulee  toinen
menestystarina. Yksi rakkaus." Corrie

”Isäni on 89 -vuotias, hänellä on ihosyöpä kasvoillaan. Kolme kertaa olen vienyt hänet sairaalaan leikkaamaan
leikkausta, mikä avaa hänet infektioille puhumattakaan ottamisesta hoitokodista ja takaisin on hänelle vaikeaa.
Aloitin kannabisöljyllä pari viikkoa sitten. Jotkut näistä ovat vauvan sormeni koko peukalolle. Niitä oli 11, joita
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olen hoitanut nyt 4 on peukalon kokoinen vauvan sormi. He vain kuolevat ja putoavat iholta parantuneena. Olen
hämmästynyt, samoin kuin kaikki sairaanhoitajat ja lääkärit. ” Steve

”Haluan vain sanoa, että olen erittäin iloinen voidessani ilmoittaa, että appi -isäni syövän skannaus on tullut
täysin puhtaana toisen kerran sen jälkeen, kun ensimmäinen keuhkoissa oli täpliä. Aloitimme hänet öljyllä heti
sen jälkeen, kun ensimmäinen näytti täpliä. Kannabis on ottanut keuhkot ja puhdistanut ne! Hänelle kerrottiin,
että hän tarvitsee Chemoa. Vastustimme sitä ja asetimme hänet öljyn päälle. Kannabis parantaa syöpää !!! Olen
myös aloittanut pienen pomeranian öljyllä, koska hänellä on romahtanut henkitorvi ja synnynnäinen sydämen
vajaatoiminta. Hän ei ole käyttänyt säännöllisiä lääkkeitään kesän jälkeen eikä hän ole yskänyt tuskin ollenkaan
ensimmäistä kertaa kesän jälkeen (hän yskäsi jatkuvasti ja suuteli jopa lääkärin antamia lääkkeitä). Hänellä on
enemmän energiaa ja hän voi paremmin kuin lääkehoidon aikana. ” Karen

"Se parantaa myös kohdunkaulan syöpää! Minulla ei ollut varaa hoidoihin (ei edes YKSI ...) ja menin vuoden
ilman minkäänlaista lääketieteellistä apua ... mutta tupakoin melkein joka päivä ... sitten vuosi myöhemmin
vuositarkastuksessa lääkäri ja sairaanhoitajat he puhalsivat pois ... he eivät löytäneet muuta kuin lieviä arpia,
joissa syöpä oli ... olen nyt 100% syöpätön ... kiitos marihuanan ... en lääkärit ... ei "lääke "... ei hoitoja ... vaan
puhtaan, yrttisen, LUONNOLLISEN kasvin takia ... olen elävä todiste ...

Lääkärit  sanoivat,  että  minun olisi  pitänyt  olla  tason 5 syöpä menemättä  ilman hoitoa  ...  mutta  silti  se  oli
MENNETTY ...  ilman apua heiltä ... he olivat niin puhalletaan,  että he lähettivät minut VALTIOLLISEEN
Sairaalaan LITTLE ROCKissa (UAMS) lisätestejä varten ... ja UAMS ei löytänyt muuta kuin pientä arpia ... he
sanoivat sen olevan ihme ... Luulen, että se oli vain marihuana ... Laillista se jo. .. auttakaa ihmisiä ... eikö siitä
ihmiskunnalla ole tapana olla? " Monica

"Olen niin kiitollinen, että David Triplett julkaisi videonsa siellä ... rakasti videota ja se oli yksi tarinoista, jotka
saivat minut kokeilemaan kannabisöljyä otsani tyvisolusyövän ihosyöpään ... joka on nyt poissa! ... Älä lopeta
totuuden levittämistä! ” Dee

”Käytin  kannabisöljyä  pään  kaulan  ja  kasvojen  tyvisolusyövän  hoitoon.  MENESTYNYT.  Tämä  on
ihanteellinen  syöpä  tutkimuksen  tekemiseen.  Se  on  selvästi  näkyvissä  paljaalla  silmällä,  ja  mahdolliset
muutokset näkyvät helposti. Olen yrittänyt herättää kiinnostusta tähän täällä Yhdysvalloissa, mutta liittolaisilla
on ketään, ja näyttää siltä, että kaikki ovat kuoleman arpeutuneet koskettamaan. Katso mitä voit tehdä. ” Joseph
Siler  (Ensimmäinen  viesti  CANNABIS  CURES CANCERS!  Facebook  -ryhmän  ylläpitäjä  Kane  Slater,  7.
tammikuuta 2010)

"Minulla  on  kyhmy reiteen,  se  oli  aiemmin  kova,  lähes  2  cm,  nyt  se  on  alle  puolet  kooltaan  ja  muuttuu
pehmeämmäksi (4 viikkoa)." Katri

"Sain juuri tietää, että olen syöpävapaa ollessani öljyssä viisi kuukautta peräkkäin!" Mimi

Q.  JB,  onko  teillä  jotain  parannusta  tiettyihin  kasvaintyyppeihin,  joita  kutsutaan  hemangioblastoomiksi?
Seuraan viestejäsi  ja  muita.  En ole  koskaan nähnyt  tämän tyyppistä  kasvainta  muuta  hoitoa kuin leikkaus.
Minulla on joukko niitä. Graeme

A.  Ei  henkilökohtaisesti,  meillä  ei  todellakaan  ole  ollut  mahdollisuutta  käsitellä  kaikkia  ihmiselle  tuttuja
diagnooseja, mutta sen perusteella, mitä olen lukenut siitä nyt, en näe mitään syytä, miksi öljyn ei pitäisi auttaa.
Sikäli  kuin  tiedän,  he voivat  diagnosoida  sen vain käyttämällä  CT -skannauksia,  ja  tapa,  jolla  katson sitä,
kaikkien, jotka ottavat CT -kuvan, pitäisi syödä vähintään 60 g öljyä sen jälkeen. Ja jos syöt ne 60 g ennen
leikkausta, useimmissa tapauksissa olen varma, että leikkaus ei ole tarpeen, koska kasvaimet eivät ole siellä.
Joten voisin ehdottomasti kokeilla öljyä itse. Kaikkea hyvää, JB

”Juuri se tosiasia, että lumelääkkeet parantavat joitain ihmisiä, on syy hylätä lääketiede ikuisesti ja opiskella
plaseboa. Jos olet sanonut, ettet koskaan tee lumelääketutkimusta, kun sinulla on tehokas lääke, olet oikeassa, se
tappaa puolet potilaistasi, sairaita ja julmia. ” Christopher

- Se olisi todella sairasta ja julmaa, ja siksi en henkilökohtaisesti aio tehdä sitä. Muut voivat, jos haluavat, mutta
minä en. Haluan, että lääketieteellinen järjestelmä alkaa käyttää öljyä lumelääkkeenä - jos he osoittavat, että
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kaikki, mitä he haluavat käyttää, on turvallisempaa ja tehokkaampaa kuin öljy (ja hauskempaa/miellyttävämpää
potilaalle), he voivat jatkaa eteenpäin ja myydä sen . Jos ei, niin ei. Se on mielestäni melko yksinkertaista ja
erittäin järkevää. Ja näin se on joka tapauksessa tulevaisuudessa, joten miksi odottaa? JB

"Koskaan ei ole liian myöhäistä hyväksyä sitä tosiasiaa, että kannabis on yksinkertaisesti lääke. Samaan aikaan
ei ole koskaan liian myöhäistä aloittaa öljyn käyttö lääkkeenä riippumatta sairaudestasi tai sen vakavuudesta.
Öljyä käytettäessä potilaalla on yleensä mahdollisuus tai öljy tarjoaa heille parhaan mahdollisen elämänlaadun
loppuun asti. Ja se on myös paljon. ”JB

”Kun kemoterapiaa  käyttäneet  potilaat  alkavat  käyttää  öljyä,  ensimmäinen asia,  jonka öljyn on tehtävä,  on
puhdistaa  keho.  Joten  joskus  kestää  sanoa 120-150 g  öljyä,  ennen kuin se alkaa  hyökätä  itse  syöpään.  Ei
todellakaan  ole  hyvä  idea  ottaa  kemoterapiaa,  varsinkin  kun  se  on  ehdottoman  tarpeetonta,  kun  otetaan
huomioon, että lääketieteellinen järjestelmä on tiennyt kannabiksen parantavan syöpää kymmeniä vuosia. ”JB

Q. "Terminaali"  Syöpäpotilaat:  Aloitatko heidät aggressiivisesti  1 grammalla  päivässä tai  käsittelet  niitä yli
viikon ajan? Vinkkejä kokemuksista?

A. Ei, aloitamme aina pienillä annoksilla ja noudatamme melko paljon ohjeita. Tietenkin, jos heillä on aiempaa
kokemusta kannabiksesta ja he tietävät, ettei ole mitään pelättävää, joskus voit aloittaa suuremmalla annoksella.
Mutta et koskaan tiedä, miten potilas reagoi öljyyn, ja lisäksi he käyttävät yleensä erilaisia lääkkeitä, joten sinun
kannattaa  olla  varovainen  ja  tarkkailla  potilaan  verenpainetta  jne.  Yleinen  suositus  on  noudattaa  ohjeita,
vähemmän muodollinen on - seuraa vaistoasi ja harkintaasi ja kun potilaalla ei ole "mitään menetettävää",

En epäröisi  antaa heille  suurta annosta tarvittaessa (akuutti  selkäkipu jne.).  Gramma todella  korkealaatuista
öljyä voi saada kokemattoman käyttäjän erittäin korkealle. Joskus tästä hamppun aiheuttamasta pilkusta olisi
hyötyä, ja olen varma, että sitä käytetään tällä tavalla anestesiassa ennen leikkausta ennemmin tai myöhemmin,
mutta  nyt  haluamme  nähdä  potilaiden  pysyvän  mukavuusalueellaan  mahdollisimman  paljon.  Toivottavasti
selitin sen hyvin. Onnea, JB ”

"Corrie,  ystäväni,  autoit  minua  ***.  Olen  antanut  hänelle  lääkettä  neuroendokriinisiin  kasvaimiin.  Hän on
käyttänyt lääkettä kuukauden ajan ja se alkaa kutistua. Se oli niin suuri, että se painoi vatsaansa, mutta nyt se on
siinä pisteessä, että hän voi syödä uudelleen, ja hänen lääkärinsä sanoi, ettei hän ole koskaan nähnyt tuollaista
kasvainta kutistuvan niin nopeasti.  Se järkytti  häntä ja kaikki verikokeet palasivat normaaliksi,  joten toinen
paranemisen tiellä ja se on MAHTAVAA. Ja sinä olet MAHTAVA ja Jumala on suuri. ”

”Minulla on ystävä,  jolla on aivosyöpä, ja minulla  on Cml.  Öljy toimii  meille molemmille !!! Ystäväni on
ensikäden todiste silmissäni, että tämä öljy on ihme ... Minulla oli epäilyksiä ennen, mutta ei nyt! Ota öljy, se
toimii! " Tyler

”Äitini  ystävä  kysyi  minulta  viime  vuonna,  voisinko  tehdä  äidille  6  kuukauden  hamppuöljykurssin
korkealaatuisimmasta  kannabiksesta.  Hänellä  oli  kaulan  syöpä.  Tein  hänelle  öljyn  Youtuben  neuvojen
mukaisesti ja lähetin sen sitten Venäjälle. Hän käytti ensimmäistä 6 kuukauden kurssia hämmästyttävin tuloksin
ja pyysi uutta 6 kuukauden annosta, lähetin hänelle toisen kuorman, ja nyt 14 kuukautta myöhemmin hän on
hyvässä kunnossa. Teet upeaa työtä, Rick. Kiitos." Gareth

"Hei, nimeni on Alysa Erwin ja olen 16 -vuotias. Vuonna 2011 minulle diagnosoitiin vaiheen 3 anaplastinen
astrosytooma. Me (perheeni ja minä) teimme päätöksen käyttää kannabiksen tiivistettä. Michiganin yliopisto
kertoi meille, että en todennäköisesti selviäisi yli pari vuotta ja syöpä itsessään oli käyttökelvoton, koska se oli
hämähäkkimuodostumassa.  Viime  tammikuussa  kävin  säännöllisessä  magneettikuvauksessa  Michiganin
yliopistossa. Kaikki kasvaimet ovat poissa. "

”Minulla  diagnosoitiin  taas  syöpä.  Kolmas  kerta.  Vaiheen  4  luu-  ja  maksametsi,  rintasyövästä.
Syöpätapahtumani alkoi lähes 7 vuotta sitten, olen yksi onnekkaista,  joka on selviytynyt kehon altistamasta
kemosta,  puhumattakaan säteilystä.  Tämä kolmas diagnoosi sai minut vakuuttuneeksi siitä, että olin valmis;
Tarkoitan kuka selviää tällaisesta diagnoosista ??
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Joten lähdin etsimään ihmeitä ja löysin Rick Simpsonin. Olin varma, ettei tämä kaveri voi sanoa mitään totta,
joten katsoin syvemmälle.  Aloin pitää yhteyttä  Michiganin ihmisiin ja oppia lisää Rick Simpson Oilista tai
kannabisöljystä ja tuloksesta, jonka ihmiset, kuten minä, kokivat, eli selviytyminen, remissio, parannuskeino !!

Tässä vaiheessa minulla ei ole mitään menetettävää, joten otin yhteyttä ja pyysin apua. Aloin syödä gramman
lääkkeeni  päivässä ja saavuttaa hitaasti  tuon annoksen. Lepo tuli  iso osa päivääni,  mikä on juuri  sitä,  mitä
taistelurunko tarvitsi. Ainoa sivuvaikutus, jonka olen koskaan kokenut, oli saamani unen määrä ja upea laatu. Se
sekä verenpaineen säätely ja kipuni ovat nyt hallinnassa.

Alle vuosi sitten minulle diagnosoitiin vaiheen 4 luu- ja maksasyöpä, jossa oli lukemattomia kasvaimia (niin
monet  he  lopettivat  laskemisen),  että  minua  kehotettiin  saamaan  asiat  järjestykseen.  (Se  vie  edelleen
hengitykseni.) Kelaa eteenpäin tähän päivään ja olen tuumaa kaukana remissiosta. PET -skannaukseni viime
viikolla oli negatiivinen ... Negatiivinen! Minulla ei ole koskaan ollut sellaista ennen. Se tarkoittaa, että syöpää
ei ole. Ainoa syy, miksi en ole täysin remissiossa, on se, että kissani skannauksessa on pari varjoa luissani,
mutta jatkan hoitoa ja nekin häviävät pian. Tämä on vain ihme, lukemattomia kasvaimia pariin varjoon, jotka
eivät edes näy PET -skannauksessa.

Ihmiset voivat sanoa, että ole varovainen parannus sanan kanssa ... Mutta tarkoitan, se on mitä se on. Olen täällä
ja olen terveempi joka päivä, ja John on auttanut minua pääsemään sinne. Hän otti minut luokseen, kun soitin
hänelle ja pyysin apua. Hän ja hänen ryhmänsä ovat käyttäneet aikaa istuakseen kanssani varmistaakseni, että
olen  perehtynyt  tämän  lääkkeen  vakavuuteen  ja  sitoutumiseen,  jonka  se  vaatii  kaikilta  osiltamme  tämän
mahdollistamiseksi.  Minulle  ja  sinulle  tämä  on  elämän  ja  kuoleman  asia.  Toivottavasti  kaikki  ottavat  sen
vakavasti! Olemme riippuvaisia tästä lääkkeestä loppuelämämme.

Michigan Cannabis Club on huolehtinut lääkinnällisistä ja koulutuksellisista tarpeistani. Tämä on vakava ryhmä
ja he tarvitsevat vakavaa tukea, siunausta sinulle John Roberts, uhrisi ovat pitäneet minut hengissä. Auta heitä
nyt, jotta he voivat edelleen auttaa niin monia. Kiitos!!"

- Tämä päivitys julkaistiin useita kuukausia sitten ja hän on nyt täysin remissiossa. Michiganin syöpäprojekti

”Olen 68 -vuotias mies, joka eli normaalia terveellistä elämää ilman suuria ongelmia ja piti itseni vuosittain
influenssarokotteen  ja  lääkärintarkastuksien  avulla.  Kehoni  toimi  hyvin  ja  kaikki  näytti  olevan  kunnossa,
kunnes heräsin eräänä aamuna kauheasta vatsakivusta.

Ajattelemalla, että se oli liite tai tyrä, vaimoni kiirehti minut hätätilanteeseen. Minulla oli hätäleikkaus noin 2
tuntia myöhemmin, 15. elokuuta 2012, ja paksusuolessa oli massiivinen kasvain, joka poistettiin yhdessä 14
imusolmukkeen kanssa. Viikkoa myöhemmin sisukseni rikkoutuivat auki ja myrkytti minut, mikä johti toiseen
leikkaukseen.

Aloin tuntea oloni paremmaksi 4 päivää myöhemmin, olin jaloillani ja sain hitaasti liikkuvuuden takaisin ja
aloin vuotaa verta. Takaisin leikkaukseen numero 3 ja päivä myöhemmin sai lievän sydänkohtauksen.

Pian sen jälkeen - 33 päivää teho -osastolla - minut vapautettiin  ja otin OSTOMY -LAUKUN. Laukku oli
kanssani  8  kuukautta  ja  peruutusleikkaus  tehtiin  ilman  komplikaatioita.  Kirurgi  sanoi,  että  syöpä  ei  ollut
levinnyt solmujen ulkopuolelle.

Siitä huolimatta he marssivat minut syöpäklinikalle ja alkoivat keskustella kemosta ja säteilystä "seurannana".
Standardiprotokolla he sanoivat. BULLSHIT sanoi minä! Kehoni ei säteile tai myrkytä sitä enemmän kemolla
tai  säteilyllä.  Syöpäklinikan onkologi ei  väittänyt  ja hahmotteli  seurantaa kolmen kuukauden välein vuoden
ajan, mikä edellytti CT-skannausta ja verikokeita.

Hankin  materiaalin  Rick  Simpsonin  hahmottamalla  tavalla  ja  tuotin  RSO:  n.  Noudattamalla  kaikkia
uuttamisprosessin ohjeita  ja käyttämällä  teollisuusbensiiniä  liuottimena minulla  oli  valmis öljy ruiskuissa ja
aloin nauttia sitä kahdesti päivässä, pienen määrän joka kerta.

Suoritin neljännen seurannan syöpäklinikalla ja he totesivat, että CT-skannaus EI osoita mitään, joka viittaisi
syövän esiintymiseen. Verikokeessa CEA -taso oli 1,4, mutta mitä ihmettä, jokaisella on syöpäsolu tai kaksi. He
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katsovat,  että  kaikki  5+  aiheuttavat  huolta.  Valmistan  nyt  toista  erää  ja  nielen  päivittäin  ehkäisevänä
toimenpiteenä.

KAIKILLE, jotka kärsivät nyt syövästä, ehdotan, että teet saman. Meillä ei ole mitään menetettävää ja kaikki
voitettavaa. ” Gerry

"Onko liian myöhäistä pelastaa joku, jolla on vaihe 4 ja joka on jo ihoa ja luita ja voi tuskin enää kävellä
voimien menetykseltä?" Tumble

"Koskaan ei ole liian myöhäistä. Tämän öljyn käytössä on nähty monia ihmeitä. Jos se ei voi pelastaa heitä,
vähiten  se  helpottaa  heidän  kärsimyksiään  ilman  lääkkeiden  ankaria  sivuvaikutuksia.  Huomaa,  että  jos  ne
alkavat suurilla annoksilla, nukut paljon, kunnes suvaitsevaisuus kasvaa. Se on erittäin voimakas. ” Nick

"Olen kaksinkertainen rintasyöpäsoturi. Haluan olla elävä todiste siitä, että öljy auttaa pelastamaan ihmishenkiä.
” Michelle

"Minäkin, ilman kilpirauhassyöpää !!" Michelle

Dawn: Sano mitä haluat minusta, hylkää minut, tuomitse minut ... Väitteesi on virheellinen! Tämä on viimeinen
skannaus, jonka äiti saa koskaan !!! KANNABIS tappaa syövän!

Stacy: Missä vaiheessa äitisi oli? Tiedän, että lähetit sen kerran aiemmin, mutta unohdan. Tämä on upea raportti
heti !!
Dawn: Stacy, se oli vaiheen 3 pienisoluinen keuhkosyöpä. 5 kasvainta pienillä metsillä ylempään 
imusolmukkeeseen.
Debbie: Se on niin ilmiömäistä! En ole koskaan kuullut kenenkään parantavan pieniä soluja, vaikka kaikki 
normaalit protokollat olisivatkin. Tämä on huomattavaa! Et vain pelastanut äitisi elämää, vaan tämä pelastaa 
muita ihmishenkiä, koska se on todiste siitä, että kannabis toimii. Kiitos paljon tämän jakamisesta!
Dawn: Debbie, hän teki kaiken, kannabisöljy - kemosäteily MUTTA parannettiin ennen hänen kemo- ja 
sädehoitojaan, joten hän kieltäytyi jäljellä olevasta hoidosta ja tarttui öljyyn ... Mitä hän edelleen ottaa ja kestää 
joka päivä loppuelämänsä!
Steve: sanoo, että "tämä on parhaiten yhteensopiva säteilyn jälkeisten muutosten kanssa". Onko hän saanut 
sädehoitoa?
Dawn: Steve, kyllä hän teki, mutta hän ei koskaan lopettanut ... Tohtori on lattialla! ”

“Potilas: Linda V., Palvelun päivämäärä: 16.11.2013, Menettely: CT CHEST WITH CONTRAST

Rintakehän CT tehtiin ... Vertailua aikaisempaan rintakehän CT: hen 8.7.2013

OHJE: Tämä on 64-vuotias nainen, jolla on ollut keuhkosyöpä ...

HAVAINNOT: Interstitiaalinen muutos ja interlobulaarinen väliseinämän paksuuntuminen ovat lisääntyneet ...
mikä  on parantunut  verrattuna  aiempaan tutkimukseen  ...  Selviä  välikarsinan pehmytkudoksen kyhmyjä  tai
välikarsinan adenopatiaa ei ole osoitettu.  Ei ole varmaa näyttöä aksillaarisesta lymfadenopatiasta tai hillar  -
lymfadenopatiasta. Säteilyn jälkeisten muutosten lisäksi oikean yläkehän mediaalisessa ulottuvuudessa muita
parenkymaalisia  keuhkojen  opasiteetteja  tai  epäilyttäviä  keuhkosolmuja  ei  ole  osoitettu.  Henkitorvi  ja
pääkeuhkot  ovat  patentoituja.  Ei  keuhkopussin  effuusiota.  Sydämen  koko  on  normaali.  Perikardiaalista
effuusiota ei ole. Ylävatsan visualisoidut osat ovat merkittäviä. Ei ole keskittyneesti aggressiivista lucentia tai
skleroottista luustoleesiota.

IMPRESSIO: Parannetaan säteilyn jälkeisiä muutoksia oikeassa hillumissa ja oikean ylälohkon mediaalisessa
osassa. Ei ole varmaa näyttöä toistuvasta tai jäljellä olevasta sairaudesta. ”

”Öljy käänsi kaikki säteilyvauriot ja parani uskomattomasti ... Lääketieteellinen marihuana pelasti minut ja pitää
minut pois viidestä pharmasta. Menetin oikean munuaisen kemoon ja se alkaa tarttua paikkaan, missä sattuu,
kun minulla on iho ... ja muutamassa minuutissa öljyjen käyttämisestä tinktuurissa, jonka vuoksi kohtaukset
pysähtyvät  ja  pysyn poissa  kuukausia  ...  Hämmästyttävää  ja  Tämä on vain  yksi  öljy,  joka  kumosi  silmän
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hermovaurion, jonka kemo aiheutti sinne, missä minulla todettiin glaukooma, ja viimeisellä vierailullani vain 6
kuukautta sitten ei näkynyt lainkaan merkkejä glaukoomasta ja näköni on parempi lääkityksen aikana ... "Teresa

”Tätini, jolla oli vaiheen 4 glioblastooma, siirtyi pyörätuolista kävelyyn vain kolmen annoksen jälkeen! Hänen
vasen puoli oli halvaantunut yli kuukauden. Mutta nyt täysin toimiva !! Niin jännittynyt!" Nicolette

- Olen työskennellyt kollektiivissa ja monta vuotta ja minulla oli ihosyöpä vasemmassa käsivarressani, koska se
ripustettiin ulos ikkunasta ajon aikana. Nyt tiedän, ettei  kenenkään tarvitse uskoa minua, mutta aloin laittaa
siihen RSO -öljyä joka päivä ja vannon, että se on poissa. Se kesti pari kuukautta, mutta se on todella kadonnut
sinne, missä se on ollut vuosia. ” Randy

”Tämä on muuttanut elämäni sen jälkeen, kun minulle oli diagnosoitu CML (krooninen myelooinen leukemia)
lähes  vuosi  sitten,  ja  katsoin  Run  From  the  Cure  -videon  siitä,  miten  kannabisöljy  paransi  terminaalisia
syöpäpotilaita. Olen elävä todiste siitä, että se toimii. Se on muuttanut syöpätasojani. En ole parantunut vielä,
mutta  toivottavasti  jonain  päivänä  pian  voin  sanoa,  että  olen  eloonjäänyt,  joten  ellet  ole  kävellyt  mailia
syöpäpotilaan kenkiä, älä ala pahoittaa jotain, josta et tiedä mitään. ” Denise

"Minä uskon. Ystävälläni todettiin 3 erilaista syöpää. Hänelle annettiin 3 viikkoa elinaikaa. Nyt kaksi vuotta
myöhemmin hän on yhdenlaisia ja tekee hyvää. ” Sandra

”Veljelläni oli lymfooma, vatsa, etäpesäkkeitä selkärankaan. Lääkkeet, joita he antoivat hänelle, pitivät hänet
valppaana  koko  yön  joka  ilta  ja  päivä,  eivätkä  saaneet  nukkumaan  tai  syömään  viikkoja.  Yksi  gramma
öljypilleriä ja nukkuu 18 tuntia ja syö mielellään. Viikkoa myöhemmin hän on 78% vapaa syövästä. Lääkäri oli
hämmentynyt. Emme kertoneet hänelle, koska hän oli lääketieteellisessä tilassa, mutta kannabis pelasti hänen ja
meidän henkemme. Nyt vuosi myöhemmin MY BROTHER BEAT LYMPHOMA! Kukaan ei tee sitä ... ilman
kannabista. ” Errl

"Minulla on tällä hetkellä vaiheen 4 syöpä. Minulla on ollut maksan ablaatio ja resektio sekä folfox -kemo. Olen
käyttänyt  öljy-  ja  kasvainmerkkiaineita  1200  -luvulta  3.  Kaikki  lääkintätiimit  sanovat  NSD.  Ei  merkkejä
sairaudesta. ” Jim

”Pääsin eroon viidestä kasvaimestani kannabisöljyllä ... oli mielenkiintoista nähdä lääkärit kohtaamassa, kun
hän ei löytänyt 5 alkuperäistä kasvainta ... minne ne katosivat? Onko sillä väliä? Kiitos kannabisöljystä. ” Kelly

"Minulla oli sitä suuri pullo jonkin aikaa sitten. Ottaisin tipan päivässä. Henkilö, joka antoi sen minulle, pyysi
sitä takaisin. Hän päätyi antamaan sen naiselle, joka oli häipymässä syövästä. Hän ei voinut syödä, juoda, saati
elää. Hän painoi alle 70 kiloa. Ystäväni antoi hänelle öljyä ... voila! Hän alkoi syödä, juoda ja jatkoi taisteluaan
onnistuneesti. Uskon vakaasti kannabiksen parantaviin ominaisuuksiin. ” Tara

"Tänään sain sanan miehelle, jolle lahjoitin suuren summan. Hänellä oli syöpäkasvain kurkussa. Täysin syötetty
putkeen huhtikuun 2013 alusta lähtien. Sairaan miehen vaimo soittaa kaikille kyynelissä. Neljän viikon öljyn
ottamisen jälkeen 2 kertaa päivässä se on kadonnut. Täysin poissa ... Hän on syönyt kiinteää ruokaa ... Ei uusia
hoitoja tai uusia lääkkeitä, vain RSO. Jaa tieto, pelasta elämä. ” Jared

"Dean: Tätini käytti kemoterapiaa. Samat tulokset. KUOLLUT.

Stephen: Anteeksi menetyksestäsi. Olen nähnyt hamppuöljyn vetävän ihosyövän ulos kummiäitini. Luulen, että
sinun on vielä otettava se aikaisin. Olen varma, että kannabis auttoi. ”

”Sain juuri tiedon, että 16-vuotias potilas, jolla oli ei-Hodgkins-lymfooma, on KIRKAS! Kasvaimet ovat poissa,
laboratoriot normaalit. ” Janet

"Sain puhelun parantumattomasti sairastuneelta potilaalta. Hän hoitaa RSO: ta pari kuukautta. Suoliston syöpä.
Tohtori Ted, hänellä oli kuukausia elinaikaa. Jindřich Bayer, minulla on ilo ilmoittaa, että viimeisellä tohtori
Apptilla hän antoi hänelle kaikkien aikojen parhaan joululahjan. Hän sanoi hänelle, että en löydä syöpää, ja
saatat elää !!!! Se on joululahja. Kiitos Jeesus!!!! Älä koskaan sano koskaan ... ”Raymond

”Minulla on ollut kaksi ystävää, jotka selvisivät syövästä tekemällä kuuluisaa Simpsons Oil -öljyä! Yhdellä oli
keuhkosyöpä ja hänelle annettiin 6 kuukautta elinaikaa, hän on ollut elossa nyt 7 vuotta ja toinen on käynyt
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syövän läpi kahdesti, viimeinen oli munasarjasyöpä ja voin iloisesti todeta, että 2 viikkoa sitten ei enää syöpää!
Molemmat kertaa hän käytti kannabisöljyä !! ” Vicki-Jane

”Olen  seurannut  Rickin  sivua  noin  vuoden  ajan  siitä  lähtien,  kun  äitini  sai  diagnoosin  pienisoluisesta
keuhkosyövästä. Hänellä diagnosoitiin viime maaliskuussa ja hän aloitti kemoterapian pian sen jälkeen. Hän
kesti  kemo- ja  rintasäteilyn  läpi  kesän ja  sairastui  hyvin,  kun radium poltti  kurkkua,  joten hän ei  kyennyt
nielemään/syömään jne. Hän joutui sairaalaan lähes kahden kuukauden ajaksi. Sitten hänellä oli aivosäteilyä
(ennaltaehkäisevää, bleh:/) koko tämän ajan, kun olimme tutkineet paljon aikaa ja olimme aloittaneet matkan,
jossa saimme kaiken yhteen tuottaaksemme oman öljyn tyhjästä. Mitä onnistuimme -joo!

Joten hänen kahden ensimmäisen aivosäteilypäivänsä jälkeen hän sairastui siitä erittäin hyvin, joten teimme
päätöksen,  että  hän käynnistää  öljyn (lokakuu).  Ensimmäisestä  annoksesta  lähtien  hän ei  koskaan katsonut
taaksepäin !!!! Hän purjehti loput aivot ja hämmästeli lääkäreitä, ettei hänellä ollut migreeniä tai voimakasta
oksentelua tai muistin heikkenemistä jne. Jne.! Hän lensi!

Joten  lokakuussa  tehdyn  tarkastuksen  jälkeen  keuhkokasvain  väheni  huomattavasti,  mutta  se  oli  edelleen
olemassa.  He  halusivat  tavata  hänet  uudelleen  tammikuussa  päättääkseen  seuraavista  vaiheista.  Niinpä
kiersimme marraskuusta  joulukuuhun ja  annoimme hänelle  vain öljyä  eikä  muuta hoitoa.  Hänellä  oli  pieni
takaisku joulun aikaan ja hän masentui ja oksenteli kahden viikon ajan, mutta laitoimme hänet takaisin raa'ille
vegaanisille smoothieilleen ja vehnän ruoholle, ja hän on todella piristynyt ja näyttää hehkuvalta. Hänen suuri
tarkastus  viimeisimpien  skannaustensa  jälkeen  oli  eilen,  arvaa  mitä  ...  Äitini  on  syöpävapaa  !!!!  Se  on
kadonnut !!!! Kuinka ihmeellistä se onkaan !!!! ” Janetin kautta

”Noin  6  kuukautta  sitten  äidilläni  diagnosoitiin  metastaattinen  syöpä,  jossa  oli  6  kasvainta  molemmissa
keuhkoissa. Lääkärit kertoivat meille, että kemoterapia ja säteily eivät tekisi mitään, ja sanoivat, että heillä oli
uusi hoito, joka oli onnistunut estämään kasvainten kasvamisen ja ehkä laajentamaan hänen elämäänsä vielä
pari  vuotta.  Aloitimme  uuden  hoidon  ja  sivuvaikutukset  olivat  kauheita,  joten  lopetimme.  Noin  viikkoa
myöhemmin ystäväni mainitsi dokumenttielokuvasi Youtubessa, Run From the Cure.

Tämän katsomisen jälkeen päätin, mitä haittaa yrittämisestä voisi olla? Hei, jos se ei toimi, hän kuolee joka
tapauksessa.  Pitkän tarinan leikkaamiseksi  äiti  on nauttinut  öljyä noin 3 kuukautta ja hän oli  skannannut 2
päivää sitten ja 5 kuudesta kasvaimesta on täysin poissa ja viimeinen on puolet sen koosta.

En voi ilmaista sanoin kiitollisuuttani tiedoistasi ja äitini hengen pelastamisesta. On kauheaa ajatella kaikkia
ihmisiä ja lapsia maailmassa, jotka kärsivät ja kuolevat, kun yksinkertainen kasvi voi korjata kaiken. Olen nyt
päättänyt levittää sanaa ja ehkä kasvattaa omiani ja valmistaa öljyä tuntemilleni ihmisille, jotka tarvitsevat apua.
Kiitos vielä kerran ja onnea tulevaisuudessa kaikesta. ” Janetin kautta

"Munasarjasyöpä, 5,5" kasvain, 90 päivää elinaikaa, leviää vatsaan ... Nautittiin 90 grammaa 38 päivässä. Ei
enää syöpää. On kaikki asiakirjat,  jotka pitäisi uskoa, mutta silti ihmiset eivät! Jumala siunatkoon sinua, St.
Simpson, joka auttoi meitä pitämään äitimme !!! ” Larry

"Minulla  on  aivan  mahtavia  uutisia.  Yksi  piippauksistani  itään  antoi  yhden,  laske  se  ...  YKSI  putki  öljyä
ystävälle,  jolla  oli  massiivinen  kasvain  kaulavaltimon  ympärillä.  Hän  vain  jätti  sen  huomiotta,  kasvatti
hiuksensa  pitkiksi  piilottaakseen  ne,  kun  ne  kasvoivat  yhä  suuremmiksi.  Hänen  veljensä,  lääkäri,  oli
hämmentynyt siitä, mitä tehdä, kun potilas kieltäytyi kemosta/säteilystä. He eivät voineet sivuuttaa sitä enää,
kaksi  päivää  sitten  he  veivät  hänet  leikkaussaliin  massiivisen  leikkauksen  vuoksi.  Paikalla  oli  useita
asiantuntijoita/  kirurgeja,  koska tämä oli  erittäin  vaarallinen,  pitkä  ja  monimutkainen  leikkaus.  He yrittivät
poistaa mahdollisimman paljon kasvainta ja joutuivat ottamaan suonen jalasta ja siirtämään hänen kaulaansa.
He avasivat hänen kaulansa ja VOILA kasvain oli täysin kapseloitu ja irrotettu kaulavaltimosta. He pääsivät
kirjaimellisesti sisään ja vetivät sen ulos! Lääkärit ovat hämmästyneitä ja haluavat yksityiskohtaisen raportin
kaikesta, mitä hän teki. Siitä ei tule pitkä lista ihmisille. Vain mehua ja yksi putki öljyä. ” Corrie

”Öljy on ihanaa !! Ystäväni oli munasarjakystat ... hän oli leikkaus poistaa yksi ja kuukautta myöhemmin hän
oli takaisin vain löytää hän oli enemmän! Kuukausi kului, ja sen koko kaksinkertaistui, ja hänelle kerrottiin, jos
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jotain palaa ja he tekevät  hätäleikkauksen!  Hänen kaverinsa teki hänelle  öljyä ...  hän otti  sitä 3 viikkoa ...
hämmästyksekseen, kun hän meni seuraavaan ultraääniin, se oli melkein poissa !!! " Jolie

”Vuosi sitten tänään joku hyvin läheinen kertoi minulle, että hänellä oli terminaalinen syöpä. Hänelle kerrottiin,
että hänellä on 8 kuukautta elinaikaa. Viiden päivän kuluessa annoin hänelle kannabisöljyä syötäväksi syömällä
puolet  riisinjyväkokoisesta  öljystä.  Kuuden  viikon  kuluessa  hänen  kasvaimensa  koko  pieneni  eikä  mitään
merkkejä sen leviämisestä kuten he sanoivat.

Olen  iloinen  voidessani  sanoa,  että  kasvain  oli  suuren  greipin  kokoinen  ja  tänään  se  on  tammenterho.
Kannabisöljy pelasti hänen henkensä. Hän jatkaa öljyn syömistä, kunnes se loppuu. Se ei ainoastaan  paranna
hänen syöpää,  vaan sillä  on myös ollut  hämmästyttävä vaikutus hänen terveyteensä.  Hän oli  esidiabetes  ja
lihava, ja nyt hän on saavuttanut täydellisen painon ja on onnellinen kuin koskaan!

Kannustan kaikkia harkitsemaan kannabisöljyhoitoa. Katsokaa -> RICK SIMPSON “RUN OF THE CURE”
Video Youtubessa ... Se voi vain pelastaa henkesi tai jonkun tuntemasi. Anna heille elämän lahja! " Jose

Todisteet

"Rick  Simpson  Oililla  on  täysi  tieteellinen  uskottavuus,  jos  vaivaudut  lukemaan  tieteellistä  kirjallisuutta."
Robert Melamede, tohtori Bob

"Solujen  selviytymisreitin  estäminen  johtaa  Badin  defosforylaatioon  ja  tämän  Bcl-2-proteiinin  siirtymiseen
mitokondrioihin ja myöhemmin apoptoosiin." Ummmm, maallikon ehdot kiitos ??? " Mahdollisuus

- Tämä tarkoittaa: "Kannabis tappaa syöpäsoluja", Chance. JB

K. Miksi minun pitäisi odottaa lääkäreiden tukevan väitettä, jonka mukaan kannabis parantaa syöpää? 

A.  No,  koska  se  parantaa  syövän  ja  siinä  kaikki.  THC  aiheuttaa  apoptoosia,  joten  yllättäen  se  aiheuttaa
apoptoosia kaikissa syövissä. Miksi? No, koska dekarboksyloitu öljy pääsee jotenkin kaikkiin kehon soluihin,
jos sitä nautitaan oikeina määrinä. Endokannabinoidijärjestelmä säätelee immuunijärjestelmää, joten kun saat
immuunijärjestelmän toimimaan oikein, se voi taistella myös syöpää vastaan. Ei paljon tähän, todella, se on
todella loukkaavan yksinkertaista.

Oikein valmistettu korkealaatuinen öljy on paras mahdollisuus potilaalle joka tapauksessa (leikkaus vaaditaan
ehkä  muutamissa  hengenvaarallisissa  tapauksissa).  Ja  jos  tiedät  hoitovaihtoehdon,  joka  on  turvallisempi,
tehokkaampi ja hauskempi potilaalle kuin öljy, kerro meille. Ei ole yhtään.

Katso,  mitä  Mechoulam  ja  Pacher  sanovat:  ”Tulehdus/kudosvaurio  laukaisee  paikallisten
endokannabinoiditasojen nopean nousun, mikä puolestaan säätelee signalointivasteita immuunijärjestelmässä ja
muissa soluissa, jotka muokkaavat niiden kriittisiä toimintoja. Muutoksia endokannabinoidipitoisuuksissa ja/tai
CB2 -reseptorin ilmentymissä on raportoitu lähes kaikissa ihmisiin vaikuttavissa sairauksissa aina sydän- ja
verisuonitauteista,  ruoansulatuskanavasta,  maksasta,  munuaisista,  neurodegeneratiivisista,  psykiatrisista,  luu-,
iho-, autoimmuuni-, keuhkosairauksista kipuun ja syöpään sekä CB2: n modulointiin. reseptoritoiminnalla on
valtava terapeuttinen potentiaali näissä patologioissa. ” http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Ja miten teet tämän kaiken? No öljyn kanssa. Tasapainotat tasot tai asetat ne ylikierrokselle tarvittaessa. Voit
syödä öljyä, hieroa sitä, höyrystää sen ja ottaa sen peräpuikkoihin, ja näiden neljän menetelmän väliltä voit
löytää tavan auttaa jokaista potilasta tällä planeetalla.  Myöhemmin lääkärit  ruiskuttavat kasvaimia öljyllä ja
kutistavat niitä ennätysajassa (ei suositella kotona).

Ja miksi ehdotin ihosyöpiä (tai diabeettisia haavaumia tai palovammoja)? No, koska näet, mitä siellä tapahtuu,
eikä yleensä kestä kauan parantaa niitä öljyllä, useimmissa tapauksissa enintään pari viikkoa. Ymmärrä sitten
yksinkertaisesti,  että sama asia, joka tapahtuu paikallisen iholle levittämisen jälkeen, tapahtuu kehosi sisällä,
kun nautit  öljyä.  Jälleen  loukkaavan yksinkertainen,  mutta  se on erittäin tarkka selitys lopulta.  Palaa sitten
siihen,  mitä  Mechoulam  kirjoitti:  ”Muutoksia  endokannabinoidipitoisuuksissa  ja/tai  CB2  -reseptorin
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ilmentymissä on raportoitu lähes kaikissa ihmisiin vaikuttavissa sairauksissa aina sydän- ja verisuonitauteihin,
ruoansulatuskanavaan,  maksaan,  munuaisiin,  neurodegeneratiivisiin,  psykiatrisiin,  luustoon,  ihoon,
autoimmuunisairauksiin,  keuhkosairauksista  kipuun  ja  syöpään,  ja  CB2  -reseptorin  aktiivisuuden
moduloimisella on valtava terapeuttinen potentiaali näissä patologioissa. ”

- Tietäen kaiken tämän, aion moduloida CB2-reseptoritoimintani välittömästi. JB

"Se paransi minut syövästä ... Vaiheen 4 aivot ... Niinpä." Kristalli

”Sanomalla  sen  parantavan  syöpää  on  melko  vaarallinen  ja  harhaanjohtava  yliarviointi  muuten  pätevästä
asiasta, joka ansaitsee enemmän tutkimusta. Mutta ei, ei, ei. Kannabis ei paranna syöpää. Syöpään ei ole tällä
hetkellä lopullista eikä todellista parannuskeinoa, ja vain monet omahyväiset lääketieteelliset, ravitsemukselliset
ja psykologiset ponnistelut voivat auttaa vähentämään syöpäkuoleman riskiä. Kannabis ei paranna syöpää, ja
potilaiden on tiedettävä tämä. ” Davide

"RSO tappaa syövän, kaveri ... Tupakointi, ei, mutta RSO kyllä." Kevin

"Haluaisitko auttaa minua täällä, kaveri ...?" Jeff

"Ensinnäkin"  syöpä  "on  kaikkea  kystistä  neuroblastoomaan,  joten"  parantaa  syöpää  "on  yleinen,
harhaanjohtava, epäspesifinen. Sitten kannabiksella on erittäin hyvä vaikutus solujen päällekkäisyyteen, mikä
varmasti  auttaa,  mutta  ei  paranna järjestelmällisesti  kasvaimia.  Jälleen jokainen syöpätyyppi  on erilainen ja
kannabis on osoittanut jotenkin myönteisen vastauksen rintasyöpiin, jotka ovat tyypin o karsinooma ja joita
myös  perinteinen  lääketiede  hoitaa  laajalti  ja  erittäin  tehokkaasti.  Sanon  kuitenkin,  että  olen  TÄYSIN
kannabiksen laillistamisen puolesta, mutta vaikka olen hyvin avoin vaihtoehtoisille hoitomuodoille, minun on
todettava olevani eri mieltä tästä pompomisesta väitteestä. ” Davide

“Jindrich Bayer, auta, kiitos !!!” Kevin

"Väite,  jonka  mukaan  kannabis  osoittaa  positiivista  vastustusta  tietyntyyppisten  kasvainten  torjunnassa,  on
väite, jonka voin hyväksyä." Davide

- Davide, hyväksy mitä haluat, se sopii minulle. Kyllä, Rick Simpsonin öljystä on hyvin vähän kovaa tietoa,
mutta se johtuu vain lääketieteellisen järjestelmän ja heidän rahamestariensa korruptiosta. Tämä muuttuu hyvin
pian, kun Colorado ja Washington alkavat toimittaa tietojaan. Lisäksi Israel ja Alankomaat alkavat testata öljyä
nyt, Tšekki liittyy todennäköisesti pian.

Sikäli  kuin  tiedämme  ja  tuhansien  potilaiden  kanssa  saamamme  käytännön  kokemuksen  perusteella,  öljy
näyttää toimivan kaikenlaisiin syöpiin paljon paremmin kuin mikään lääketieteellisen järjestelmän tällä hetkellä
tarjoama. Jos haluat todisteita, tee öljyä ja löydä ihosyöpää sairastava henkilö ja katso mitä tapahtuu, kun öljyä
levitetään sille. Parhain terveisin, JB

”Tee se itse, kysyimme Rickelta,  mistä saamme sen, ja jonkin ajan kuluttua tajusimme, että koska asumme
kaukana  Amerikasta  emmekä  voi  matkustaa  jonnekin  hakemaan  sitä  taloudellisten  rajoitusten  vuoksi,
katsoimme videon vain 100 kertaa , käytännössä muisti sen, löysi kannabista paikalliselta palveluntarjoajalta,
osti riisikeittimen, alkoholin ja jopa lämpömittarin varmistaakseen lämpötilan. Se oli helpompaa kuin luulimme,
ME TEEMME SE ITSEMME, poikaystäväni on ottanut sitä nyt 4 päivää ... Odotamme ja katsomme. Olemme
lukeneet lääketieteellisiä lehtiä ja katsoneet monia dokumentteja, kaikki niiden tulokset ovat samat (kliiniset
tutkimukset UCLA: ssa, Harvardissa ...) - öljy tappaa syöpäsoluja! Joten päätimme tehdä sen, koska loppujen
lopuksi et voi koskaan ennen kuin kokeilet sitä! ” Ioanna

”Juuri se tosiasia, että lumelääkkeet parantavat joitain ihmisiä, on syy hylätä lääketiede ikuisesti ja opiskella
plaseboa. Jos olet sanonut, ettet koskaan tee lumelääketutkimusta, kun sinulla on tehokas lääke, olet oikeassa, se
tappaa puolet potilaistasi, sairaita ja julmia. ” Christopher

- Se olisi todella sairasta ja julmaa, Christopher, ja siksi en henkilökohtaisesti aio tehdä sitä. Muut voivat, jos
haluavat, mutta minä en. Haluan, että lääketieteellinen järjestelmä alkaa käyttää öljyä lumelääkkeenä - jos he
osoittavat,  että  kaikki,  mitä  he  haluavat  käyttää,  on  turvallisempaa  ja  tehokkaampaa  kuin  öljy  (ja
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hauskempaa/miellyttävämpää  potilaalle),  he  voivat  jatkaa  eteenpäin  ja  myydä  sen  .  Jos  ei,  niin  ei.  Se  on
mielestäni melko yksinkertaista ja erittäin järkevää. Ja näin se on joka tapauksessa tulevaisuudessa, joten miksi
odottaa? JB

"Hei Kim, haastan sinut todistamaan, että kannabis myrkyttömänä hengenpelastavana lääkkeenä on" retoriikkaa
". Onnea tästä.  MINULLA kuulostin aivan samalta kuin sinä. Sitten päätin,  että aion puhaltaa reikiä tämän
"retoriikan" läpi, koska tämä PITÄÄ olla BULLHHIT ... poika oli väärässä. Tarkoitan kuollutta väärin. Et voi
kieltää  tieteellisiä  100% IRON CLAD -FAKTAA. Minä  en  pystyisi  siihen,  etkä  sinäkään.  FAKTAT ovat
tosiasioita ja tämä on FAKTA, Kim. AMA ja Big Pharma ovat rikollisia. He ovat tietoisesti antaneet tämän
suurenmoisen Jumalan lahjan demonisoida ja valehdella PUHDASTA VOITOSTA! He ovat sallineet perheesi
jäsenten kärsiä ja kuolla, Kim. Jos luulet näiden petrokemikaalien olevan kauppoja, sinun on parasta ajatella
uudelleen.  Haluat  löytää  ”retoriikkaa”,  mennä  puhumaan  lääkärillesi,  mennä  puhumaan  American  Cancer
Societyille,  mene juttelemaan myrkytysvalmisteiden valmistajien kanssa. Huomaa, Kim, JOKAINEN pilleri,
jonka mukaan he vaativat "TURVALLISTA", EI OLE! Etsi minulle sellainen, joka ei ole myrkyllinen, vain
YKSI!  Kuitenkin  täällä  meillä  on  myrkytön  vihannes,  joka  tuottaa  MAAILMAN tehokkaimman  lääkkeen,
jonka on todistettu parantavan tautia, ja ”terveydenhuollon ammattilaiset” ja hallitus ovat pitäneet tarpeellisena
kieltää meiltä tämä hengenpelastava vihannes, jolloin voimme kärsiä ja kuolla JA olla vankilassa, jotta asiat
olisivat  entistä turvallisempia yhteiskunnassa ...  Haluatko puhua "RETORIIKASTA" ??? Toivottavasti  tämä
viesti avaa silmäsi TOTUUDELLE. Jos ei, RIP Kim, sinulla ja kaltaisellasi ei ole toivoa, sinulla on ”kliiniset
endokannabinoidivajeet”.  Katsokaa,  se  on totta.  "  Dan Kuitenkin  täällä  meillä  on myrkytön vihannes,  joka
tuottaa  MAAILMAN tehokkaimman  lääkkeen,  jonka  on  todistettu  parantavan  tautia,  ja  ”terveydenhuollon
ammattilaiset”  ja  hallitus  ovat  pitäneet  tarpeellisena  kieltää  meiltä  tämä  hengenpelastava  vihannes,  jolloin
voimme kärsiä ja kuolla JA olla vankilassa, jotta asiat olisivat entistä turvallisempia yhteiskunnassa ... Haluatko
puhua "RETORIIKASTA" ??? Toivottavasti tämä viesti avaa silmäsi TOTUUDELLE. Jos ei, RIP Kim, sinulla
ja  kaltaisellasi  ei  ole  toivoa,  sinulla  on  ”kliiniset  endokannabinoidivajeet”.  Katsokaa,  se  on  totta.  "  Dan
Kuitenkin täällä meillä on myrkytön vihannes, joka tuottaa MAAILMAN tehokkaimman lääkkeen, jonka on
todistettu parantavan tautia, ja ”terveydenhuollon ammattilaiset” ja hallitus ovat pitäneet tarpeellisena kieltää
meiltä tämä hengenpelastava vihannes, jolloin voimme kärsiä ja kuolla JA olla vankilassa, jotta asiat olisivat
entistä turvallisempia yhteiskunnassa ... Haluatko puhua "RETORIIKASTA" ??? Toivottavasti tämä viesti avaa
silmäsi  TOTUUDELLE.  Jos  ei,  RIP  Kim,  sinulla  ja  kaltaisellasi  ei  ole  toivoa,  sinulla  on  ”kliiniset
endokannabinoidivajeet”. Katsokaa, se on totta. " Dan Haluatko puhua "RETORIIKASTA" ??? Toivottavasti
tämä viesti  avaa  silmäsi  TOTUUDELLE.  Jos  ei,  RIP Kim, sinulla  ja  kaltaisellasi  ei  ole  toivoa,  sinulla  on
”kliiniset  endokannabinoidivajeet”.  Katsokaa,  se  on  totta.  "  Dan  Haluatko  puhua  "RETORIIKASTA"  ???
Toivottavasti tämä viesti avaa silmäsi TOTUUDELLE. Jos ei, RIP Kim, sinulla ja kaltaisellasi ei ole toivoa,
sinulla on ”kliiniset endokannabinoidivajeet”. Katsokaa, se on totta. " Dan

"Mieheni on oikeassa. Minulla on 4 PET -skannausta, jotka todistavat sen. Kun olin raskaana öljyllä, kasvaimet
menivät  pois hulluna.  Kun minun piti  pienentää  annostani,  ne ovat  vakaampia  kuin kutistuvat.  Minulla  on
näkyviä todisteita siitä, että homma toimii. ” Maria

"Kuulostaa  huijaukselta  tehdä  rahaa.  Luuletko  todella,  että  laki  sallii  minun  kasvattaa  hamppua  öljyn
valmistamiseksi? Hanki oikea jätkä. Minulla on leukemia, enkä usko sanaakaan siitä, mitä sanot. Sinun vitun
huijari,  joka rukoilet  sairaiden puolesta,  pitäisi  vangita.  Jos olet  niin  varma, että  tämä toimii,  tee  todellisia
kliinisiä kokeita. Monet maat antavat sinun tehdä ne, älä käytä jotain Lame Ass FDA: n tekosyitä! ”Steven

- Steven, mitä nopeammin saat öljyä, sitä parempi sinulle. Älä syytä minua siitä, että öljystä ei ole tieteellisiä
tutkimuksia.  Jos  lääketieteellinen  järjestelmä  todella  tekisi  sen,  mitä  heidän  piti  tehdä,  nämä
kahdeksankymmentä todistusta yksin olisivat olleet  kaikki, mitä heidän olisi pitänyt tehdä suorittaakseen ne
kymmenet tai satoja tuhansia tutkimuksia, jotka on suoritettava.

Rickillä ja minulla ei todellakaan ole varaa suorittaa kaikkia näitä tutkimuksia, se ylittää budjettimme, emmekä
voi suorittaa niitä laillisesti ja haluamallamme tavalla, joten muiden on todella tehtävä tehtävänsä nyt. Sikäli
kuin tiedän,  on osavaltioita,  joissa lääketieteellinen marihuana on sallittu,  en tiedä miksi he eivät  ole vielä
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tehneet  tutkimusta.  Esimerkiksi  ihosyöpä,  joka  tehtäisiin  muutamassa  kuukaudessa,  vain  paikallisesti
käyttämällä öljyä. Mutta se ei näytä tapahtuvan, tai en tiedä tällaisista tutkimuksista.

Mutta on olemassa tieteellistä näyttöä kaiken sanomamme tueksi, tee vain tutkimuksesi, tarkista PubMed ja
yhdistä pisteet itsellesi.

Toivon,  että  se  tyydyttää  tieteelliset  tarpeenne  ja  toivon,  että  saatte  öljyä  ennen  kuin  lääkärit  saavat
mahdollisuuden  tappaa  teidät  kemiallisella  myrkyllään,  mikä  ei  olisi  koskaan  sallittua,  jos  se  testattaisiin
asianmukaisessa ja eettisessä lääketieteellisessä tutkimuksessa. JB

"Tutkijat  päättivät:"  Tässä  raportoidut  tiedot  ovat  ensimmäisiä,  joista  olemme  tietoisia  osoittamaan  CB1
(kannabinoidi)  -reseptorien ja  endokannabinoidien  kriittisen  roolin PTSD: n etiologiassa ihmisillä.  Siten ne
tarjoavat perustan PTSD-haavoittuvuuden informatiivisten biomarkkereiden kehittämiselle ja validoinnille sekä
ohjaavat seuraavan sukupolven näyttöön perustuvien PTSD-hoitojen järkevää kehittämistä. ”

Mutta  älä  odota  liittovaltion  virkamiehiä  auttamaan  tätä  prosessia  eteenpäin.  Vuonna  2011  liittovaltion
hallintoviranomaiset  estivät  Phoenixin  Arizonan  yliopiston  tutkijoita  suorittamasta  FDA:  n  hyväksymää,
lumekontrolloitua  kliinistä  tutkimusta  kannabiksen  käytön  arvioimiseksi  50  potilaalla,  joilla  on  PTSD.
Tieteellinen koskemattomuus? Ei marihuanan suhteen. Kaikkea muuta kuin."

- Älä syytä meitä kannabisöljyä koskevien lääketieteellisten tutkimusten puutteesta. Mitä nopeammin huomaat,
että kyllä, on joukko ihmisiä, jotka todella hallitsevat tätä maailmaa ja että he yksinkertaisesti  tekevät mitä
tahansa  viivyttääkseen  kannabiksen  paluuta,  sitä  parempi  sinulle.  Se  ei  tarkoita  sitä,  ettemme  työnnä
kannabislääkettä läpi, se tarkoittaa vain sitä, että se kestää kauemmin kuin on tarpeen tai odotettua. JB

”Uskon lujasti öljyyn. Mieheni pojalla oli leukemia, lääkärit antoivat hänelle 4 kuukautta. Hän eli 2,5 VUOTTA
kaikki omenakastikkeeseen syötetyn öljyn takia. Kiitos Rick Simpsonille !!! Jumala siunatkoon sinua." Terri

"Neljä  päivää  ilman  uutta  työtä.  Ei  sivuvaikutuksia,  vetäytymistä  eikä  ihmisten  puremista!  Siinä  on
tutkimustasi,  lol.  Levitä  sanaa!  Me tarvitsemme  tätä.  Olemme  ihmiskunnalle  velkaa  tekemään  maailmasta
paremman paikan. Tämä on alku :) ”Christina

”Viime huhtikuussa, kun olin 5 vuotta vapaa rintasyövästä, sain diagnoosin uudestaan. Tällä kertaa se oli vaihe
4,  terminaali,  jossa  oli  metsää  selkärankaan,  kylkiluun,  imusolmukkeisiin,  rintalastalle  ja  rintaan.  Minulle
tarjottiin  pohjimmiltaan  palliatiivista  hoitoa  ja  sanottiin,  että  he  yrittävät  estää  minut  liialliselta  tuskalta  ...
mennä kotiin ja hoitaa asiat. Minulla oli paljon kipua ja he määräsivät yhä enemmän myrkyllisiä kipulääkkeitä,
joilla oli erittäin ikäviä sivuvaikutuksia (Percocet, hydromorphone ja dexymethasone). En voinut toimia näillä.

Mieheni alkoi lukea näitä juttuja Internetistä,  ja olin vähintäänkin skeptinen, mutta ajattelin,  että minulla ei
kirjaimellisesti  ollut  mitään menetettävää kokeilemalla sitä. Pureskele pieni määrä valkoista leskeä 3 kertaa
päivässä. Sain viime viikolla uutisen, että luumetsäni ovat kadonneet kokonaan. Tänään minulle kerrottiin, että
magneettikuvaus näyttää pehmytkudoskasvainten merkittävän kutistumisen. Ei nyt niin skeptinen ja hyvä olo, ei
kipua. ” Julia

"Se parantaa syöpää, olen elävä todiste. Vaiheen 4 luu- ja maksametsä, jossa oli lukemattomia kasvaimia, käytti
öljyä ja olen nyt syöpää vapaa. ” Laura

"Hei Jindrich, luin eilen Rickin kirjan. Hieno juttu! Rehellisesti, en todellakaan tarvitse lisää todisteita öljyn
todellisesta taikuudesta! Olen myös tehnyt joitain kokeita ja huomaan joka päivä jotain uutta, mitä tämä lääke
voi tehdä! Hämmästyttävä!

Valitettavasti vaikka olen vakuuttunut ja vaikka tyttöystäväni on edelleen vakuuttunut, hänen äitinsä ei jotenkin
pysty "päästämään irti" kokonaan ... ja silti hän ei ole varma lopettaako paska kemo ...

Yritän jatkuvasti tuoda esiin hyviä argumentteja, mutta en voi päättää hänen puolestaan! Hänellä on syöpä ja
hän on ainoa, joka voi päättää, mitä tehdä elämällään.
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Tiedän, että hän paranee joka tapauksessa lopulta, koska me lisäämme siihen niin paljon öljyä, että hänen on
mahdotonta kuolla. Silti minusta tuntuu, että on niin tyhmää ja niin vaarallista leikkiä näiden vitun kemikaalien
kanssa, varsinkin kun sinulla on pääsy luonnolliseen lääkkeeseen, jonka on osoitettu parantavan syöpää!

Olen  lukenut  kokemuksistasi  syövästä  ja  lääketieteellisestä  järjestelmästä  ...  olen  todella  pahoillani
menetyksestäsi ... ja nyt ymmärrän paremmin sinun asenteesi perinteiseen niin kutsuttuun "lääketieteeseen"! "
Luigi

- Hei Luigi, kiitos kauniista sanoistasi kirjasta ja on sääli, että joudut käymään läpi. Se on hänen valintansa,
minkä hoidon hän valitsee, mutta en menisi kemian lähelle - lue vain äitini tarina hänelle, ehkä hän ymmärtää,
ettei  myrkky  ole  koskaan  hyvä  idea,  varsinkin  kun  se  ei  ole  perusteltua  eikä  välttämätöntä.  Hänen
mahdollisuutensa  pelkästään  selviytyä  kemosta  paranevat  suuresti,  jos  hän  ottaa  öljyn,  mutta  miksi  taas
vahingoittaa hänen sairaaa kehoaan? Siinä ei ole mitään järkeä. Onnea, Jindrich

"Tämä on taistelu, jonka monet hyvät ihmiset joutuvat kohtaamaan, tietämätön lääkäri, joka luulee tietävänsä
enemmän ilman koskaan siirtymässä eteenpäin kannabiksesta, sen kannabinoideista ja kyvystä tappaa syöpä
vahingoittamatta  potilasta.  Kuinka  hullua  meidän  näkökulmastamme,  että  he  vaativat  myrkkyä  jotain  niin
turvallista kohtaan, miksi? Onko se tietämättömyyttä vai pelkäävätkö he?

Olen nähnyt lääkärin kerran 5 vuodessa sen jälkeen, kun olen oppinut tämän öljyn IBS: lle, ja se oli jotain, jota
en  voinut  tehdä  itse.  Siirtynyt  pinkie  ja  minä  käytimme  öljyä  koskaan  tartunnan  saamiseksi,  poistimme
ompeleet ilman kärsimystä ja joka kerta, kun levitin sitä, kipu katosi heti tulehduksen poistamisen vuoksi. Se
parani täysin 2 1/2 - 3 kuukaudessa fysioterapian sijasta ja noin 9 kuukaudesta vuoteen parantumiseen. Olen
nähnyt omin silmin kerta toisensa jälkeen, eikä kukaan voi ottaa sitä minulta. ” Parvi

”Lääkärit EIVÄT ole tiedemiehiä eivätkä harjoita tieteitä. Jos he tekisivät, he vaatisivat hallitukselta lupaa saada
marihuanaa. Syy on se, että amerikkalainen lääketieteellinen yhteiskunta on jättänyt kokonaan huomiotta kehon
osan, endokannabinoidijärjestelmän. Vaikka muut maat tutkivat yhä enemmän marihuanaa ja erityisesti syövän
hoitoa,  amerikkalaista  lääketieteellistä  laitosta  hoitaa  Big  Pharma,  iso  vakuutus  ja  iso  raha.  Lääkärit  ovat
antaneet hallita ammattiaan muille kuin lääkäreille ja pelkoihin pohjautuville poliitikkoille. He viettävät vuosia
yrittäessään  löytää  vaihtoehtoja  patenttiasiamiesten  valvonnassa  ja  uhkaavat  samalla  mahdollisia
parannuskeinoja.

Jos marihuana olisi piilotettu johonkin syvälle viidakkoon, jonkun lukutaidottoman heimon hallitsemana, Big
Pharma hallitsisi ensimmäisenä tuotantoaan, patentoisi 64 erilaista kannabinoidiyhdistettään ja kääntyisi sitten
lääkäreiden puoleen sen määräämiseksi. Mutta Yhdysvaltojen suurin heimo alkaa jo huutaa totuutta. Harmi Big
Pharman kannalta, että tämä heimo ei ole myytävänä. ” Bryan

"Todisteet ovat kanssamme. Ja me jaamme sen. Kannustimien parissa työskentelevien huumeiden työntäjien
lääketieteellinen  joukko  [ei  enää  kohdella  kunnioituksella]  paljastuu.  He  kilisevät  lompakossaan.  He  ovat
tietoisia siitä, mitä tapahtuu, ja heidän leikkikaverinsa FDA menee heidän kanssaan. Ei erilainen kuin mikä
tahansa tyrannian muoto, jonka olemme kohdanneet ennen kuin hyväksymme tällä kertaa kotimaisen. Teemme
tämän itsellemme.  Syöpään on parannuskeino,  ei  ole  parannuskeinoa  tapaan,  jolla  LÄÄKKEET pakotetaan
meihin tällä hetkellä, ellemme äänestä taskuillamme ja äänestyslipullamme! ” Thielman

”Olen  nähnyt  sukulaisten,  ystävien  vähenevän  ja  kuolevan  niin  nopeasti,  kun  olen  joutunut  kuluttamaan
kymmeniä tuhansia dollareita hukattavaksi hitaasti, kun lääke kasvaa suoraan äiti Maasta. Herää nyt ja haista
paskan tuoksu. Älä hyppää stereotypioihin ja tee TODELLA tutkimusta. ” Amy Jane

"Tiedän, että mieluummin otan RSO: n kuin kemo-/rad ... Hassua, kuinka jotkut ihmiset voivat kutsua RSO: ta,
kun kaiken muun sivuvaikutukset voivat jättää sinulle hyvin heikon elämänlaadun." Kerry

"Sen  on  oltava  helposti  saatavissa.  Sen  on  oltava  saatavilla.  ”Mitä  enemmän  luen,  sitä  enemmän  olen
kiehtonut.” Shelley

"Kaikki syövät ovat säätelemättömiä soluja. Solu tarvitsee vain säätää. Jos hänen kehonsa ei pysty säätelemään
syöpäsoluja, syöpäsolut ovat saattaneet rikkoa/vahingoittaa CB -reseptoreita. Kun fyto-kannabinoidit (fyto =
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kasvipohjainen)  joutuvat  kosketuksiin  sääntelemättömän  solun  kanssa,  se  voi  antaa  signaalin  syöpäsolulle
useamman yhdyskäytävän kautta kuin vain CB 1/2 -reseptorit.  Näin fyto-kannabinoidi onnistuu siellä, missä
endogeeninen kannabinoidi epäonnistuu.

Tässä muutamia huomautuksia siitä, miten kannabinoidit säätelevät syöpäsoluja: Syöpä

1) Syöpä on sääntelemätön solu. 
2) Indusoiva apoptoosi Säätelee syöpäsoluja. 
3) Kannabinoidit aiheuttavat apoptoosia soluissa. 

Syöpä määritellään "laajaksi  joukko erilaisia  sairauksia,  joihin kaikkiin liittyy sääntelemätöntä solukasvua".
https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

K:  Kuinka  säätelemme  soluja?  V:  Apoptoosin  kautta.  Apoptoosi:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptoosi#Prosessi  “Apoptoosi  (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/myös pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)  [2] [3] on ohjelmoitu
solukuolema (PCD) joita  voi  esiintyä  monisoluisissa  organismeissa.  [4]  Biokemialliset  tapahtumat  johtavat
tyypillisiin solumuutoksiin (morfologia) ja kuolemaan. ”

"Apoptoosiprosessia  ohjataan  monenlaisilla  solusignaaleilla,  jotka  voivat  olla  peräisin  joko  solunulkoisesti
(ulkoiset induktorit) tai solunsisäisesti (luontaiset indusorit). Solunulkoiset signaalit voivat sisältää toksiineja,
[13] hormoneja, kasvutekijöitä, typpioksidia [14] tai sytokiinejä, joiden on joko läpäistävä plasmamembraani tai
muutettava vasteen aikaansaamiseksi. Nämä signaalit voivat vaikuttaa apoptoosiin positiivisesti (eli laukaista)
tai negatiivisesti (eli tukahduttaa, estää tai vaimentaa). ”

Miten saamme syöpäsolun käymään läpi apoptoosin?

Tarvitsemme  kannabinoideja/endokannabinoideja  signaaliksi  kannabinoidireseptoreille  (CB1R,  CB2R)
apoptoosin indusoimiseksi (on pitkään epäilty olevan enemmän kuin 2 reseptoria):

Mikä on CBR? (Kannabinoidireseptori):

"Kannabinoidireseptoreita  aktivoivat  kolme  suurta  ligandiryhmää,  endokannabinoidit  (nisäkkään  kehon
tuottamat), kasvien kannabinoidit  (kuten THC, kannabiskasvin tuottama) ja synteettiset kannabinoidit (kuten
HU-210). Kaikki endokannabinoidit  ja kasvien kannabinoidit  ovat lipofiilisiä  eli  rasvaliukoisia  yhdisteitä.  ”
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Voivatko kannabinoidit antaa signaalin CBR: lle apoptoosin indusoimiseksi?

"Näiden  tautimallien  tutkimukset  yhdessä  monien  in  vitro  -kokeiden  kanssa  osoittavat,  että  kannabinoidit
käyttävät  immunosuppressiivisia  ominaisuuksiaan  neljällä  pääasiallisella  tavalla:  (1)  apoptoosin  indusointi",
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagia - Jos olen väärässä, korjaa minut, mutta ymmärrykseni mukaan:

Autofagia  on  prosessi,  jossa  solu  voidaan  korjata  tai  kierrättää.  Yleensä  syöpäsolujen  kanssa  ne  on  vain
ohjelmoitu kuolemaan, mutta autofagialla voi silti olla osuus tässä prosessissa.

Aivan kuin sinulla olisi kierrätys- ja roskasäiliö ja keräät erilaisia jätteitä ja järjestät ne kahteen säiliöön. Joskus
sinun täytyy kierrättää, joskus sinun on vain hävitettävä jotain. ” Scott

”Uudessa tutkimuksessa Chen ja hänen tiiminsä havaitsivat, että Δ9-THC-hoito aiheutti syklo-oksigenaasi-2-
nimisen entsyymin (COX-2) pitoisuuden nousun hiiren hippokampuksessa, joka on aivoalue,  joka osallistuu
oppimiseen  ja  muistiin.  Lääkkeet  tai  geneettiset  tekniikat,  jotka  vähensivät  hiirien  COX-2-tasoja,  estävät
toistuvasta Δ9-THC-altistuksesta aiheutuvia muistiongelmia ja hermoston häiriöitä. Koska COX-2: ta estävät
käsikauppalääkkeet, kuten ibuprofeeni, havainnot viittaavat helppoon strategiaan marihuanan sivuvaikutusten
estämiseksi.

Tutkijat havaitsivat myös, että Δ9-THC-hoito vähensi hermosoluvaurioita Alzheimerin taudin hiirimallissa, ja
tämä hyödyllinen vaikutus säilyi, kun eläimiä hoidettiin samanaikaisesti COX-2-estäjällä. "Tällä hetkellä ei ole
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olemassa  tehokkaita  lääkkeitä  Alzheimerin  taudin  ehkäisemiseksi  ja  hoitamiseksi  tai  taudin  etenemisen
pysäyttämiseksi",  Chen  sanoo.  "Tuloksemme  viittaavat  siihen,  että  kannabiksen  ei-toivotut  sivuvaikutukset
voitaisiin poistaa tai vähentää säilyttäen sen hyödylliset vaikutukset antamalla COX-2-estäjää yhdessä Δ9-THC:
n  kanssa  vaikeiden  sairauksien,  kuten  Alzheimerin  taudin,  hoitoon."  http:  //
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Uusi hallituksen rahoittama kannabis-/syöpätutkimus järkyttää tiedeyhteisöä ...

THC, kannabiksen tärkein psykoaktiivinen ainesosa, voi itse asiassa muuttaa ihmisen geneettistä koodia syövän
ja tulehdussairauksien ehkäisemiseksi. Mitä?!!!! Mitä mitä!!!????

Rick  Simpson  ja  hänen  päätontonsa,  tšekkiläinen  aktivisti  Jindřich  Bayer,  ovat  sanoneet  tämän  monta
kuukautta, ja olin kohtelias, mutta pilkkasin salaa tätä ajatusta, koska se kuulosti minulle joukolta hokuspokusta
(ja muiden vähäisten teknisistä syistä) erimielisyyksiä heidän näkemyksestään). . . Lääkkeet eivät voi muuttaa
DNA: ta, eikö? Ilmeisesti väärin! HOLY [BLEEP]! ” Alan Gordon

"Taustaa:  Kannabinoidit  indusoivat  voimakkaita  myeloidipohjaisia  suppressorisoluja  (MDSC)  in  vivo.
Tulokset: THC: n indusoimalla toiminnallisella MDSC: llä on erilainen miRNA -ekspressiomalli. Johtopäätös:
Spesifisellä miRNA: lla voi olla tärkeä rooli MDSC: n kehityksessä ja toiminnassa säätelemällä myelooisten
solujen erilaistumiseen osallistuvia kohdegeenejä.  Merkitys:  Valittu  miRNA voi olla tärkeä molekyylikohde
MDSC  -aktiivisuuden  manipuloimiseksi  syövässä  ja  tulehduksellisissa  sairauksissa.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-  OK,  mitä  tämä  tarkoittaakaan,  tämä  on  osaamisalueeni  ulkopuolella.  Se  luultavasti  sanoo  jotain,  kuten
kannabinoidit voivat parantaa syöpää, ja he tekevät sen jollakin tavalla geenimuutoksella. Ja lisää tutkimusta
tarvitaan, kuten aina.

Sanon vain, että asian ajatus on pienin hiukkanen ja öljy voi myös korjata ajatuksia. Geenit ovat edelleen liian
suuria.  Tutkimuksen  tulisi  keskittyä  siihen,  mitä  kannabinoidit  tekevät  kehomme  pienimmillä  hiukkasilla,
atomeilla, kvarkkeilla, merkkijonoilla jne. Siellä ongelmat alkavat, pienimmissä hiukkasissa, se on korjattava,
jos haluat todella korjata ongelmat. JB

Tietoa muiden sairauksien parantamisesta Iho -olosuhteet

”Kokemukseni perusteella tällä hetkellä kielletystä hamppukosmetiikastani, jossa käytimme 
teollisuushamppunuppujen öljyä, joka on paljon heikompaa verrattuna tekemääsi öljyyn, huomasimme, 
että hamppu on pohjimmiltaan parannuskeino, koska sitä voidaan käyttää lähes kaikissa kunto. Voitko 
vahvistaa tämän?

Historia  kutsuu hamppua ihmelääkkeeksi,  mikä tarkoittaa  parannuskeinoa,  ja  aiemmin sitä  käytettiin  laajan
joukon  lääketieteellisten  ongelmien  hoitoon.  Kokemukseni  perusteella  nähdä  hamppuöljyä,  jota  käytetään
erilaisiin  sairauksiin,  kutsun myös hamppua parannuskeinoksi.  Hamppu on hyödyllinen  käytännössä minkä
tahansa  sairauden  tai  tilan  hoitoon;  se  edistää  koko  kehon  paranemista  vahingoittamatta.  Joten  minulle  ja
monille muille tästä on tullut lopullinen lääke, ja uskon vakaasti, että parempaa ei ole.

Maailmassa, jossa elämme tänään, monet jopa pelkäävät mennä ulos auringossa, mutta tämä lääkitys sekoittuu
hyvin sellaisiin asioihin kuin ihovoiteet ja rusketusvoide, joten miksi piiloutua pimeään? Eikö olisi mukavaa
mennä uudelleen auringolle ja nauttia elämästä murehtimatta ihosyövän kaltaisista asioista? Lyön vetoa, että se
olisi, ja nyt tämä upea aine voi tehdä tämän kaiken mahdolliseksi. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Palovammat
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”Tiedän  henkilökohtaisesta  kokemuksesta,  ettei  vakavampiin  palovammoihin  ole  parempaa  hoitoa  kuin
hamppuöljy.  Jos  öljyä  levitetään  palovammalle,  se  poistaa  kivun  muutamassa  minuutissa  ja  nopeuttaa
huomattavasti  paranemisprosessia.  Jos  sairaalat  käyttäisivät  hamppuöljyä  polttoyksiköissään,  ihmisten
kärsimykset voisivat vähentyä huomattavasti.

Kun aloitin öljyn tuotannon, olin nauttinut monia lääkäreiden määräämiä haitallisia lääkkeitä, jotka vaikuttivat
päättelykykyihini,  joten  ajatteluni  ei  ollut  kovin  selkeä.  Tämä  muuttunut  tila  sai  minut  olemaan  hieman
huolimaton,  ja  tämä  johti  räjähdykseen  ja  tulipaloon,  mikä  jätti  oikean  käteni  vakaviin  kolmannen  asteen
palovammoihin.

Kun sanon vakavaksi, tarkoitan vakavaksi, kolme neljäsosaa oikeasta kädestäni oli kirjaimellisesti sulanut ja
roikkunut nyt käpälissä. Tyttöystäväni Leah tuli alas ja kun hän katsoi palovammaa, hän otti sakset ja katkaisi
kaikki  kuolleet  lihat.  Tiedän,  että  tämä  kuulostaa  kamalalta,  mutta  hänen  poistamansa  oli  kuollut,  joten
todellisuudessa en tuntenut mitään.

Yhdessätoista  päivässä  käteni  parani  täysin  jättämättä  arpia.  Ainoa  tapa  voit  kertoa,  että  olin  jopa  saanut
vamman, oli kaiken uuden vaaleanpunaisen ihon läsnäolo ja jopa karvatupet kasvoivat takaisin.

Katso  nyt,  mitä  tapahtuu  näissä  polttoyksiköissä,  joita  lääketieteellinen  järjestelmämme  tarjoaa.  Lapset  ja
aikuiset, jotka ovat kärsineet vakavista palovammoista, huomaavat, että palovammat ovat vain enemmän kuin
kidutuskammiot,  jotka  eivät  näytä  lopettavan  kärsimystä.  Nämä  potilaat  ovat  alttiita  infektioille,  monille
kivuliaille leikkauksille, joihin liittyy ihonsiirtoja, ja lopulta he ovat yleensä edelleen huonosti arpia.

Hamppukasvin  eteerinen  öljy  on  luonnollinen  anestesia-aine  ja  luonnollinen  antibiootti.  Kun  laitat  öljyn
hamppukasvista suoraan palamaan, kipu häviää 5 minuutin kuluessa ja paraneminen alkaa. Sen perusteella, mitä
olen nähnyt tämän aineen parantavan saamani palovamman ja muita samankaltaisia vammoja kärsineitä, uskon
vakaasti, että tämä hämmästyttävä lääkitys voisi mahdollisesti kasvattaa kasvoja tai muita kehon osia vakavasti
kärsineille polttaa.

Jos öljy voi kasvattaa käteni uudelleen eikä jätä arpia, niin miksei jalka tai kasvot? Joten jos ne, jotka käyttävät
polttoyksiköitä, haluaisivat todella auttaa potilaitaan ja helpottaa heidän kärsimystään, ehkä on jo aika, että he
alkavat käyttää jotain toimivaa. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

-  Sunnuntaiaamuna  sain  sormillesi  palovammoja  kolmannesta  asteesta.  Suuret  rakkulat  ja  erittäin  kivulias.
Muistan lukeneeni RSO: n hämmästyttäväksi palovammojen parantamiseen, joten kokeilin sitä. OMG Ihmiset,
palovamma on kokonaan poissa vain 40 tunnissa. Ei yhtään merkkiä siitä. Laitoin paremman määrän RSO: ta
rakkuloihin, tuoreen Aloe Veran fileen ja siteen. Toistetaan 12 tunnin kuluttua. Kolmatta hakemusta ei tarvita. ”
Bobbi

”Tyttäreni paistoi porsaankyljyksiä ja kasteli sormensa pohjimmiltaan kiehuvaan öljyyn ensimmäiseen rystysiin
asti,  ja  ne  muuttuivat  valkoisiksi  kuin  keitetty  kana.  Laitoimme  niihin  RSO:  n  ja  kipu  oli  kadonnut  noin
minuutissa, hän päällystti ne 2 kertaa päivässä RSO: lla. Ne paranivat hyvin nopeasti muutamassa päivässä, eikä
ihottumaa tai arpia ollut lainkaan. On hämmästyttävää, että pidämme nyt hetken keittiön jääkaapissa, joten jos
joku polttaa (etenkin lapset), käytämme RSO: ta välittömästi, ei tarvitse tuntea tällaista kipua, kun meillä on
luonnollinen kasvi, joka huolehtii siitä . ” Debra

"Käytti  sitä  vakavissa  auringonpolttamissa.  Hyvin  toimi,  olen  nähnyt  sen  parantavan  veitsen  haavan  alle
viikossa. Se parantaa myös halitoosia. Olen käyttänyt sitä noin kuusi kuukautta ja poistunut kohtauslääkkeistä
kokonaan. Loppuessani sain pienen kohtauksen. Olen onnekas saadessani saada tällaista lääkettä, suosittelen
hermokipua varten. ” Jack

”Käytän  puuliesi  lämmitykseen,  joten  ranteeni  palovammat  ovat  seuranneet  minua  paljon  kylmempinä
kuukausina.  Palovammoi viime syksynä,  ei  lopettanut vielä.  Minulle annettiin  RSO -öljyä ennen sitä,  joten
levitin tupsun, peitin palovamman ja kahdessa päivässä alue oli vaaleanpunainen, puhdas laikku, ei rakkuloita
tai palovammoja! Olen myyty 100%! ” Janine
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Arvet

”Olen nähnyt palovammoja parantuneina tämän öljyn avulla, ja niiden olisi pitänyt jättää kauheat arvet taakse.
Mutta sen jälkeen jäljelle jäi vain terve vaaleanpunainen iho, ja lääketieteellisen järjestelmän mukaan tällaisten
asioiden ei pitäisi olla mahdollista. Läpi historian hampulla on aina ollut maine siitä, että sillä on kyky parantaa
haavoja jättäen jälkikäteen vain vähän tai ei lainkaan arpia.

Olen toimittanut tätä öljyä monille ihmisille, joilla oli huono iho ja arpia. Öljyhoidon jälkeen niiden ihonväri
parani hämmästyttävästi. Jopa vuosia olleet arvet voidaan poistaa kokonaan tai suurelta osin yksinkertaisesti
käsittelemällä vaurioitunut alue öljyllä.

Tämä voidaan tehdä suunnilleen samalla tavalla kuin ihosyöpää hoidettaessa: yksinkertaisesti levitä öljy arpeen
ja peitä side. Toista tätä, kunnes arpi häviää ja ajan myötä hoidettu alue sulautuu ympäröivään kudokseen.

Tulin kosketukseen Tšekin tasavallan miehen kanssa, jolla oli kauhea arpi kasvoilla, joka näytti siltä kuin se
olisi miekan aiheuttama. Kun hän oli käsitellyt alueen öljyllä, minulla oli erittäin vaikea edes kertoa, missä arpi
oli ollut. Minun näkökulmastani niitä, joita pelottelu on muuttanut väärin, voidaan auttaa ja hoito on kivutonta,
joten jos sinulla on ilkeä arpi, tiedät nyt, miten käsitellä sitä. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Haavaumat, syyliä, myyrät

”Kehon  haavaumat  voidaan  parantaa  nauttimalla  öljyä.  Kehon epäterveelliset  haavaumat,  syyliä  ja  myyrät
voidaan poistaa yksinkertaisesti  levittämällä  öljyä ja peittämällä  ne siteellä.  Öljy kulkee epäterveellisten tai
mutaatioiden solujen perässä ja tuhoaa ne kivuttomasti useimmissa tapauksissa. Usein syylät ja myyrät voivat
muuttua  epäterveellisiksi,  jolloin  ne  yleensä  tummenevat  ja  alkavat  kasvaa.  Jos  sinulla  on  jotain  tällaista
käsiteltävänä, lääkärit voivat usein poistaa ongelman, mutta monissa tapauksissa se vain palaa. Jos haluat päästä
eroon tällaisista asioista järkevällä tavalla, kokeile tätä lääkitystä.

Aiemmin olen jopa hoitanut ihmisiä, jotka kärsivät istukan syyliä jaloillaan, ja tämäntyyppinen syylä kehittää
juuria, jotka yleensä voidaan hävittää vain laajalla leikkauksella. Sen sijaan, että lääketieteellinen järjestelmä
saisi jalat nauhoihin, levitä tippa öljyä syylän päähän ja peitä side. Yritä pitää side paikallaan noin kolme päivää
ja levitä sitten öljy ja toinen side. Yleensä sen jälkeen, kun tämä on tehty kolme tai neljä kertaa, syylän juuret
ovat tuhoutuneet ja syylän pää vain putoaa. Kun öljyä käytetään tämän sairauden hoitoon, kaikki tämä tapahtuu
kivuttomasti,  joten jos kärsit istutussyylistä, miksi käydä läpi kidutus, jonka lääketieteellinen järjestelmä on
sinulle tarkoittanut, paranna itsesi järkevällä tavalla. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

”Nivelet liekehtivät sormillani ja voila, hiero öljyä, kipu on kadonnut. Poltin itseni palovammalla viime viikolla,
3  tuumaa  mustaa,  kuplivaa  ihoa  ranteeni  sisäpuolella.  Pieni  määrä  öljyä,  side,  kaksi  päivää  myöhemmin,
hämmästyttävä vaaleanpunainen iho. Käytettiin uudelleen, sama, kaksi päivää myöhemmin ja se parani ... UP of
Mi. ~ Kiitos !!!!! ” Janine

”Olen käyttänyt RSO-tyyppistä öljyä noidan syylälle kasvoillani. Kaksi sovellusta peitetty bändiapulla ja se on
melkein poissa! ” Leslie

”Olen käyttänyt kannabista infusoitua oliiviöljyä palovammoihin ja leikkauksiin, ja ne paranevat muutamassa
päivässä. En ole koskaan nähnyt mitään vastaavaa. Tiedän, että RSO olisi jopa parempi. Kannabista käytettiin
kaiken hoitoon ennen kuin hallituksemme tuli ahne. ” David

"Poltin itseni pakoputkella melko hyvin ja laitoin kannabisöljyä, johon oli lisätty rypäleen siemenuutetta, ja se
parani alle viikossa eikä juuri mitään kipua tai ärsytystä eikä mitään arpia!" Daniel
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”Minulla on paljon pelottavaa ihosairautta, että minulle on annettu kauheita lääkkeitä lähes 6 kuukauden ajan.
Voi yllätys! Muutama viikko hoidon jälkeen ihoni on jälleen huono. Tämä on hyvä tietää. Olin kauhea heille
lääkkeille, mielialan, kuiva hilseilevä iho, hikoilu, jumala se oli kauheaa. En tapaa lääkäriä uudelleen. ” Nikki

"Arvoisa herra, olen vanha hippi 60-luvulta ja asun paikassa Calif. Olen hybridisoinut erilaisia junan hylkyjä ja
valkoisia leskiä 8-9 vuoden ajan erinomaisin tuloksin. Näin, että Rick on käyttänyt myös White Widowa.

Autan parhaillaan toipumassa olevaa Hospice -potilasta,  joka oli/on? kuolen MRSA: n viimeisiin  vaiheisiin
vanhan lääkärini Dr.

Toinen  kasvattajaveljen  ystävä,  jonka kanssa käyn Unity  Churchissä,  käänsi  minut  verkkosivustollesi  juuri
kolme viikkoa sitten. Jason on aloittanut 'JOY GREASE'n ja hän on käynyt läpi ensimmäisen putkensa ja on nyt
toisella. Hieman yli kuukausi sitten hänen pallonsa olivat erittäin suuren melonin kokoisia, jotka olivat isompia
kuin pehmeä pallo ... Kun hän söi leivonnaisiani ja nyt suoraan "Magic Grease", hän paranee joka päivä ja
hänen  sukurakonsa  ovat  melkein  kadonneet  takaisin  normaalikokoon  ...  Sanotaan,  että  MRSA:  lle  ei  ole
parannuskeinoa ???

Jasonilla on ollut erittäin huonoja suuria haavaumia selässä, koska hän ei voi maata kyljellään tai vatsallaan.
Hän kertoo nyt, että ne ovat laantumassa, ja kun lääkärimme ilmestyi toisen hinaajan kanssa, he kaikki eivät
voineet  ymmärtää,  miksi  hän  ei  ollut  kuollut  tai  miksi  hän  parani.  En  ole  vielä  kertonut  lääkärille
hamppuöljyhoidostani, mutta pian joka päivä ... Haluan todella lääkäriltä luvan hoitaa haavaumat nyt öljyllä
paikallisesti,  eikö  ole  samaa mieltä  ???  Jos  voimme lopettaa  MRSA: n potilaalla,  jolla  oli  vain  kuukausia
elinaikaa,  ajattele  vain,  mitä  tämä  voisi  tai  minun  pitäisi  sanoa,  PITÄISI  sanoa  lääkäreille.  Rauhaa  ja
kunnioitusta, Craig "

”Miehelläni  oli  30  vuoden  arpi  palovammasta,  joka  vaati  ihosiirteen  ...  Joten  ajattelin,  aha,  toinen  paikka
kokeilla tätä hämmästyttävää tuotetta. No, hän uskoi alle nollan, että se tekisi mitään ... Muutaman sovelluksen
jälkeen se on morfisoivaa, hänellä on nyt pigmenttiä siellä, missä sitä ei ollut ollut. Hiusten kasvu siellä, missä
kukaan ei ole kasvanut 30 vuoteen. ” Rebecca

”Minulla  oli  toisen  asteen  palovammoja  kasvoissani  ja  käsivarsissani  talon  tulipalosta.  Laitoin  RSO:  ta
kaakaovoin  kanssa  kuukauden ajaksi  ja  tuskin  voit  kertoa,  että  olin  koskaan poltettu.  On hämmästyttävää,
kuinka nopeasti se toimii, ja se on paras kipulääke, jota minulla on koskaan ollut. ” Amerikanisch

"Minulla  oli  myyrä  päänahassa,  joka  alkoi  kutittaa  äskettäin.  Levitin  emulsiota  kerran  päivässä  muutaman
päivän ajan ja myyrä alkoi kutistua! Puhu ihmeellisestä. ” Amanda

"Olen uskovainen ... korjaa kihdin ... sen on saatettava yin & yang tasapainoon, koska luulin aiemmin olevani
onnellinen, mutta viime aikoina huomaan onnellisuuden tunteen syvältä ... Kiitos Rick Simpson." Irving

”11 -vuotiaasta lähtien (olen nyt lähes 30 -vuotias) olen kehittänyt eräänlaista sientä iholleni,  enimmäkseen
niskani rinnassa ja selässä. Näitä punaisia pyöreitä tahroja ilmestyy iholleni joka vuosi, ja olen ottanut kaiken
tarvittavan  ihon  hoitoon.  Ihotautilääkäreiden  määräämät  lääkkeet  vievät  5-6  päivää  näiden  pisteiden
poistamiseksi ja vielä 5 päivää niiden poistamiseksi kokonaan.

Eräänä päivänä huomasin, että nämä paikat alkoivat näkyä jälleen, mutta tällä kertaa päätin laittaa kannabisöljyä
sen päälle  ...  ja se oli  todella  taikuutta  !!!  Levitin  vain 2 kertaa ja täplät  ovat  kadonneet.  En voinut  uskoa
silmiäni!  Ei enää pillereitä ja voiteita  ja erityisiä  shampoot minulle!  Nyt tein kookosöljyä,  johon oli  lisätty
kannabisöljyä, ja jatkan sen levittämistä vielä noin viikon ajan varmistaakseni, että täplät eivät enää ilmesty.
Kiitos paljon RS & JB kaikesta avusta ja tiedosta, olen ikuisesti kiitollinen. ” Ioanna

”Vuonna 2002 jouduin hirvittävään onnettomuuteen. Minulla oli haavaumia kaikkialla ja menetin osan luustosta
käsivarteeni. Ihon ja luunsiirtojen jälkeen olin melkein parantunut ja sain tartunnan käsivarteeni. Se osoittautui
luutulehdukseksi ja piti aloittaa alusta. Tämän vuoksi aina, kun saan leikkauksia/palovammoja (olen hitsaaja),
he  saisivat  aina  tartunnan.  Viime  vuonna  sain  hirvittävän  palovamman  höyryputkesta  työssä  vatsassani.
Pitämällä se puhtaana ja käyttämällä öljyä se parani vain yhdellä viikolla! Pienet hitsauspalovammat voivat
kestää 4-6 viikkoa. Ei enää öljyni kanssa. Ruuvaa Neosporin, käytän öljyä! " Chris
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"Myrkkymuratti käsivarteeni ... Ihottuma ja palovammat menivät 5 minuutissa ... Ei kolhuja, ei ihottumaa, ei
kipua ... Käytin yhden RSO -rakeisen hiukan kookosöljyä ... POISTUNUT viidessä minuutissa !!!" Estelle

”Sain myrkkyä tammea kasvoilleni, toisen päivän jälkeen se oli otsastani kaulaan, suuria kutiavia täpliä, raakoja
ja jonkin verran verenvuotoa naarmuuntumisesta.  Sekoitin hieman öljyä kookosöljyyn, jotta  se olisi  helppo
levittää. Laitoin sen päälle ja lievitin välittömästi kutinaa ja kipua, tunnin kuluessa raakuus ja tulehdus olivat
poissa,  seuraavana  aamuna  se  ei  ollut  näkyvissä,  ellet  todella  näyttänyt.  Se  varmasti  nosti  muutamia
kulmakarvoja  ja  lopulta  jotkut  skeptikot  saivat  nähdä,  mistä  puhun aina.  Kannabiksen parantava  voima!  ”
Cindy-Lee

”Niveltulehdus alle kuukaudessa… J” Giulliana

”Psoriaasi katosi, kun aloin syödä öljyä ... Pelkkä öljyn käyttö paikallisesti ei auttanut minua niin paljon- ei
kadonnut  kokonaan  ennen  kuin  aloin  käyttää  sitä  suun  kautta.  Se  ei  ole  vielä  palannut.  Minulla  on  nyt
ylläpitoannos,  joten  toivon,  että  se  riittää  pitämään  psoriaasin  loitolla.  Minulla  ei  ole  ollut  merkkejä  siitä
melkein 4 kuukauteen. Lääkärit sanoivat minulle, että se ei koskaan mene kokonaan pois, ja että ainoa kerta,
jolloin se "selvisi", oli silloin, kun olin todella sairas ja immuunijärjestelmälläni oli muita taisteltavia asioita. No
... en tunne pahoinvointia, ja paska on mennyt! ” Lindsay

”Myös parani jännetulehdus muutamassa päivässä. Jopa 7 kuukautta vanha vamma. Hiero vain pieni potti voita
tai  RSO  kipeälle  alueelle  kerran  päivässä.  Hämmästyttävää  paskaa.  Käytin  RSO:  ta  kolmannen  asteen
palovammassa viime sunnuntaina-tiistaina, ei merkkejä palovammasta 40 tunnin hoidon jälkeen. Toki toivon,
että olisin käyttänyt sitä toisen kerran. Se olisi säästänyt minua tuntikausia suuresta tuskasta ja jään pitämisestä
sen päällä. ” Bobbi

"Mitä se ei voi auttaa? Opintojeni aikana mahdollisuudet ovat rajattomat. Minulla on kysta poskeni oikealla
puolella kasvoillani. Viisi päivää öljyn ottamisesta (nieleminen) kysta kutistui nopeasti. Öljy tehtiin pakkasista
lehdistä ja pienestä silmusta, joka oli kastunut aina kirkkaaseen. Seos seisoi 2 viikkoa. Öljyn ensimmäisenä
yönä kystaani tuntui pistelyltä. Viisi päivää myöhemmin poissa. Öljy toimii. Todisteita on aivan liikaa ja tiede
kaiken  takana  on  hämmästyttävää.  Siellä  on  kemiallisia  yhdisteitä,  jotka  reagoivat  kaikkiin  hermostomme
reseptoreihin. Hämmästyttävä osa on, että kaikki löytyy yhdestä kasvista. KANNABIS. On aika nähdä, kuinka
pitkälle ihmiset voivat mennä. On aika kehittyä. Tohtori Dank ”Jeremy

”Ensimmäistä  kertaa  tein  öljyn  (kookosöljyyn  infusoituna)  vanhuksen  naapurin  selän  paikalliseen  hoitoon.
Hänellä oli haavaumia kaikkialla, jotka kutittivat pahasti. Luteet ovat poissuljettuja, samoin kuin rupat, kirput,
skeeters ja muut, koska hän ei kärsinyt mistään muualta kuin selkänsä ja hänen sängyssään ei ole merkkejä
eläinten toiminnasta.  Tiedätkö mitä hänen poikansa teki ??? Hän suihkutti  patjaa voimakkaasti  kemikaalilla
päästäkseen eroon virheistä, joita ei ollut olemassa. Annoin hänelle uuden patjan, jossa oli selkeät ohjeet, että
sitä  EI  saa suihkuttaa.  Hänen täytyi  mennä sairaalaan  verenvuotohaavojen  takia,  ja  kun hän oli  siellä,  hän
ilmaisi selkänsä ongelman ja tiedät mitä lääkärit käskivät hänen tehdä ??? Pese hiukset ja vartalo täiden varalta,
hänellä ei ole täitä. Joten ketä luulet minun kuuntelevan auttaakseni häntä? Lääkärit? EI. Tein öljyn, hoiti häntä
selällä ja paraneminen ja parantuminen on käynnissä. ” Michele

”Morning Scot,  puhui sisareni  kanssa viime yönä ja hän sanoo, että hän on parantunut !!!!!  Lääke paransi
vyöruusua :) Hän sanoo tuntevansa olonsa ihanaksi. Halusin vain olla 100% varma ennen kuin kirjoitin sinulle.
Kiitos paljon avustasi. ”

”Vyöruusuilla tytöllä tapahtui jotain muuta, eikä hän koskaan kertonut perheelle, mikä oli vialla. Tässä se on,
hän lähetti sen minulle:

"Hei  taas,  sain  juuri  eilen  tietää,  että  siskoni  kasvoi  kilpirauhasessa  vuosi  sitten,  mutta  ei  kertonut
perheellemme. Ilmeisesti lääkäri sanoi hänelle, että he pitävät sitä silmällä ja jos se kasvaa, he leikkaavat. Se ei
ollut  tarpeeksi  suuri  biopsian ottamiseksi  siitä.  Joka tapauksessa hän oli  käynyt lääkärillä  viime viikolla  ja
huomannut,  että  kasvain on lakannut  kasvamasta.  Hän uskoo, että  lääke pysäytti  kasvun. Eikö olekin upea
uutinen?  Hän  jatkaa  sen  ottamista  toivoen,  että  hänen  seuraava  tapaamisensa  osoittaa,  että  öljy  tappaa
kasvaimia. Kerron lisää, kun niin tapahtuu. ” Skotlantilainen
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"Eilen sain naisen aloittamaan lääkityksen. Tämä on hänen raporttinsa ensimmäiseltä päivältä. Yksinkertaisesti
mahtavaa! Tässä ensimmäisen päivän raporttini:

Eilen aamulla heräsin ihottumaan huulilleni ja laitoin öljyä. Pistely loppui noin 10 minuutissa. Kipu katosi 30
minuutissa.  Turvotus  laski  muutamassa  tunnissa.  Rakot  huulilla  ovat  noin  puolet  menneet  tänään  -  kestää
yleensä 2 viikkoa ennen kuin ne paranevat. Hengitän huulilla olevan öljyn höyryjä. Huomasin, että kipu, joka
on ollut oikeassa poskiontelossa useiden viikkojen ajan, on lakannut ja nenäni lakannut toimimasta. Olen vain
aivastanut eilen sitten Huomannut, että väsymykseni ei ollut niin syvä kuin tavallisesti. Huomasin, että tunsin
oloni rentoutuneeksi ja että ahdistunut reuna oli poissa. Huomasit vähentyneen kehon kivun illalla - Normaalisti
olen  illalla  niin  paljon  kehon  kipua,  että  en  voi  istua  paikallaan  (nilkkahermo-  ja  lihaskipu,
polvi/olkapää/kyynärpää/ranteet/peukalon kipu väheni merkittävästi).

Lisäksi saan erittäin kevyen hehkun jokaisella annoksella. Minulla ei ole vaikeuksia työskennellä tai keskittyä
enkä epäröi ajaa. Olen hyvin selväpääinen, vaikka unohdin ottaa Citicolinea tänä aamuna. Laitan noin puolet
rakeista öljyä Craisenin päälle ja otan sen näin. ”

K. Hei JB! Halusin kysyä sinulta jotain, mietin, auttaako RSO äitini palovammoja säteilystä? Hän päätti jatkaa
”perinteistä” hoitoa, ja nyt hänellä on rintansa, toisin sanoen, perseestä. Se sattuu vain katsomaan sitä. Muistan,
että joko sinä tai Rick poltit kerran, luulisin valmistellessasi RSO: ta, ja näytit kuvia siitä, miten öljy toimii
myös palovammoissa. Onko siitä sitten mitään hyötyä hänelle?

A. Hei Enrique, tietysti, hiero öljyä tai hamppusalpaa rintaan ja selkään. Tietenkin hänen pitäisi syödä öljyä ja
pysyä kaukana lääkäreistä ja kaikesta muusta tällaisesta tarpeettomasta vahingosta. JB

”Äidilläni (72) on ollut tuskallista halkeilevaa ihoa useimmissa sormenpäissään noin kahden vuoden ajan ...
erittäin tuskallista. Lääkäri sanoo: "Kyllä se tulee iän myötä." Dufuss !!! Sekoitimme hyvin pienen määrän öljyä
akvaforiin ... yksi hoito yön yli ... mennyt! Hänen tuskalliset halkeamansa ovat parantuneet ja ovat edelleen
hyviä yli viikon ajan! HÄMMÄSTYTTÄVÄ!" Dolly

”Käytin  öljyä  tuoreessa  avoimessa  leikkaushaavassa.  Syyskuussa  2012 minulla  poistettiin  2 tyvisolusyöpää
kasvainta  kasvoistani.  Yksi  oli  iso  ja  oli  syöttökasvain,  joka  levitti  sitä.  Samoin  poskeni  sisäinen  kasvain
kaavittiin biopsiaan. Kun tulin kotiin ja paljastin haavani, minulla oli kraatteri kasvoissani.

Ensimmäiset  4  päivää  sekoitin  sheavoita  ja  öljyä  ja  levitin  sitä.  Vaihdoin  sitten  suoraan  öljyyn  enkä  ole
pysähtynyt.  Kun  menin  tapaamiseen,  tohtori,  joka  luuli  tulevansa  plastiikkakirurgiaan,  hämmästyi
paranemisesta.  Päätin  kertoa  hänelle  totuuden,  etten  ollut  käyttänyt  reseptiä,  että  olin  parantanut  sen
kannabisöljyllä.  Hän oli  kuullut  Rick Simpsonista  ja  Phoenix Tearsista,  hän ei  tuominnut  minua ja kehotti
jatkamaan hyvää työtä.

Kuukauden päästä menen toiseen leikkaukseen, toimintasuunnitelma tämän haavan parantamiseksi ...

Kannabisöljy. Kerronko tälle kirurgille? Postitse tapaamisessani! Rakkaudessa ja valossa. ” Patti-Jo

- Patti, leikkausta ei tarvita, jos jatkat öljyä. Tai lykkää tarvittaessa vielä 60 g, mutta pysy kaukana leikkauksesta
ja lääkäreistä, jos se on mahdollista. Se on surullinen edellytys hoidon onnistumiselle monissa tapauksissa. JB

”RSO on tehnyt psoriaasistani lähes olemattoman. Olen nauttinut ylläpitoannoksen nyt kolme vuotta ja ihoni on
kirkas, mieleni on kirkas enkä ole koskaan ollut terveempi. ” Erica

"Olen nähnyt jonkun läheiseni käyttävän Rickin öljyä pahalle palovammalle, josta olisi jäänyt ikävä arpi, ja
viikon kuluessa öljyn levittämisestä se oli kadonnut eikä jälkiä arpeista tai siitä, että se oli palanut." Janice

"Meillä  on  tyttäreni  öljyssä  nyt.  Hänellä  on  psoriaasi  molemmissa  kyynärpäissä,  käsivarsissa  ja  toisessa
polvessa. Otti kuvia alussa. Toistaiseksi kuivat hilseilevät alueet ovat kadonneet. Iho on punainen, mutta sileä
eikä  kohonnut  ja  tulehtunut.  Ulkopuoliset  pienemmät  alueet  ovat  puhdistuneet  kokonaan.  Olemme
vakuuttuneita, että tämä onnistuu. Otamme kuvia joka toinen päivä tai kun havaittavissa on parannusta. Kaikki
tämä alle viikossa käyttämällä öljyä paikallisesti. Kiitos paljon tietoisuuden lisäämisestä tästä lääkkeestä, joka
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lopulta parantaa kansat Rick ja JB. Jaan päivittäin postauksia ja kerron kaikille, jotka kuuntelevat. Se alkaa
upota. " Ron

K. Toimiiko nämä seokset aknen hoitoon? 

A.  Jennifer,  öljy  toimii  ”kaikenlaisille  iho  -olosuhteille”.  Tämä  tarkoittaa  aknen  sisällyttämistä.  Parhain
terveisin, JB

”(Löysin öljystä) 3 kuukautta sitten etsinyt Internetistä parannuskeinoa akneen ja ruusufinniin. Se selvitti asian
heti!  Lisään isoöljyä kookosöljyyn, jotta voisin käyttää sitä kasvoilleni ja kaulalle kerran päivässä. Mieheni
sanoo, että näytän 15 vuotta nuoremmalta! Kiitos paljon tämän tiedon jakamisesta.  Jumala siunatkoon teitä
kaikkia. Jatka samaan malliin." Toni

"Se toimii myös kasvojen karvoille. Käytin sitä 23 -vuotiaalla pojallani onnistuneesti 2 sovelluksessa. YKSI
RAKKAUS." Patti-Jo

"Charlie kävelee. Ei kipulääkkeitä. Hän seisoo pitkä. Hänen askeleensa ovat suorat ja leveät. Hän osaa leikkiä ja
hypätä. Hänen niskansa on parantunut lähes 90 prosenttia. Se ei ole näyttänyt tältä kahdessa vuodessa. Hän söi
eilen banaanin, pizzan, puolet voileivän, paistetun riisin, jogurtin ja paljon muuta. Hän ei ole koskaan syönyt
niin paljon. (…)

Charlien  oikea  polvi  oli  pahin.  Se on noin 50 prosenttia  parempi.  Vasen on melkein  parantunut  kokonaan
lukuun ottamatta sitä, että hän kutisi sen toisena yönä ja rakkoi sen takaisin. Mutta ei mitään suurta ... Suurin
muutos on haava niskassa ja kainaloissa. Niska on lähes parantunut täysin samoin kuin kainalot.

Käytän pientä tippaa öljyä hänen g-putkessaan ennen kylpyjä. Se on auttanut myös polvikipuihin. Jos polvet
sattuvat, hän saa sen pudotuksen. En lisää tylenolia tai ibuprofeenia. Se tekee tempun. Teen myös itse voidetta.
Minulla on vesikone, joka suodattaa vettä ja erottaa alkalisen veden happamasta. Koska hapan happipitoinen
vesi  on niin hyvää iholle  ja  myös antibakteerinen,  annan happaman veden ja  sekoitan sen metoselluloosan
kanssa voiteen luomiseksi.

Lisään tiivisteen tehdäkseni salvea,  joka on kuin vaseliinin sakeus. Voitan hänen sidoksensa tällä ja käytän
hänen haavoihinsa. TÄMÄ yksin tekee uskomattoman eron kipuun, kutinaan ja parantumiseen. Lähetän sinulle
kuvia pian. Olen ottanut ne jokaisen muutoksen. Luulen, että öljy kestää vielä kuukauden, mutta koska tämä on
ensimmäinen kerta, kun teen tämän, en ole varma. Olen innostunut. Hänen ruokahalunsa ei ole koskaan ollut
niin hyvä. Hän söi eilen enemmän ruokaa kuin koko vuoden. ” Trisha

"Hei Rick ja ystävät, minulla on ystävä, jolla on ollut tämä haava (halkaisijaltaan noin 2 tuumaa x 4 tuumaa)
hänen vasemmassa olkapäässään 4 vuoden ajan, haikea tulehdus, ilman rupia paikalla, vain puhdas raaka aukko,
pinnan alla voit tuntea kovan baseball -kokon, joka on herkkä kosketukselle.

Hän on levittänyt öljyä paikallisesti 8 kertaa 7 kuukaudessa ja noin 2 viikonloppua myös sisäiseen käyttöön.

Kuorinta ja arpia muodostava palanen on kadonnut, avoin haava arpeutunut ja ystäväni tuntee olevansa siunattu
saadessaan käyttää öljyä. ” Rebecca

”Leikkasin eilen sormeni tehosekoittimessa töissä. Kello 3 aamulla heräsin jyskyttävään sormeen, että kokeilin
jäätä,  peroksidia ja neosporiinia.  Mikään ei  toiminut.  Vapisi  edelleen.  Muistin sitten,  että kuuloöljy auttaisi
solujen uudistumista ja pysäyttäisi kivun ja paransi arvet n iho -ongelmista, joten miksi et kokeilisi sitä. Joten
otin tippaa ja levitin sen koko sormeni kärkeen. Yhden minuutin kuluessa kipu hävis 80%. 30 minuutin sisällä.
Pystyin pyyhkäisemään sormeani vain pienellä arkuudella, mutta ilman todellista kipua. Olen myyty. 12 tuntia
myöhemmin hain uudelleen ja minulla ei ole kipua sen jälkeen. ” Rebecca

"Hei Rick, haluaisin pitää nimeni luottamuksellisena,  jos satut julkaisemaan tämän (mikä ei haittaa minua).
Tyttöystäväni oli todella karkea kasvatus ja turvautui ranteiden leikkaamiseen, kun hän masentui, tämä ongelma
on vuosia  ja  vuosia  takana,  mutta  ranteessa  on  edelleen  joitain  ikäviä  arpia.  Siellä  on  erittäin  näkyvää  ja
kuplivaa melko vähän, se on ensimmäinen asia, jonka monet ihmiset huomaavat tavatessaan hänet ensin, hän
haluaisi vain eroon heistä.
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Kysymykseni kuuluu siis, auttaako öljy eroon arpeista? Tai ainakin auttaa tekemään niistä vähemmän näkyviä?
Rakastan sitä, mitä teet,  ja toivon, että tietäisin öljystä, kun isoisäni sairastui syöpään, olet sankari kaikkien
niiden ihmisten elämässä, joita olet auttanut pelastamaan! ”

-  Hyvä  XXX,  ala  levittää  öljyä  paikallisesti  arpiin,  ne  häviävät  todennäköisesti  viikkojen  tai  kuukausien
kuluessa. Haluaisin myös saada hänet öljyyn, se auttaa häntä PTSD: ssä kaikista niistä muistoista, joita hän kävi
läpi,  ja  se parantaa myös unen laatua.  Ota valokuvia ja  videoita,  jos et  haittaa,  arpi todella  poistuu -  joko
kokonaan tai ne ovat tuskin näkyvissä. Onnea, Jindrich Bayer

"Hei Rand, minulla on sama ongelma jalkahaavojen kanssa. Ensinnäkin koska olin ennen diabetesta.  Mutta
huomasin olevani erittäin herkkä vikojen ja hyttysten puremille. Laitoin niihin öljyä ja laitoin sideainetta yön yli
ja puremat paranevat. ” Michelle

- Mitä öljy voi tehdä hyttysten tai punkkien puremiin, on yksinkertaisesti hämmästyttävää. Kokeile sitä ja näet
miksi  sanomme,  ettei  kenenkään  pitäisi  lähteä  talostaan,  ellei  hänellä  ole  öljyä.  Öljyllä  on  niin  monia
käyttötarkoituksia, että on vastuutonta yrittää elää ilman sitä. JB

"Syö öljyä ... Olen käyttänyt öljyä kaksi kuukautta, psoriaasi on lähes 80% selkeä, eikä minun tarvitse käyttää
mitään lääkkeitä ... Ja vein myös niveltulehdukseni ..." Giuliana

”Olen käyttänyt kannabiksen oliiviöljysekoitusta, ja viikossa psoriaasi alkoi selvitä. Valitettavasti minulla oli
vain vähän,  eikä  minulla  ollut  tarpeeksi  ottaa  sitä  enemmän sekä sisäisesti  että  ulkoisesti.  HUOMAUTUS,
minulla ei ollut edes todellista RSO: ta, vaan oliiviöljystä valmistettua kannabisöljyä. ” Teemu

- Toivomme, että saat pian lisää öljyä, Teemu. On parasta käyttää sitä paikallisesti oireiden hallintaan ja myös
öljyn syömiseen, haluat poistaa myös ongelman taustalla olevan syyn. Parhain terveisin, JB

"Se toimii hyvin myös hyttysen puremissa ja hammassärkyissä. Tyttäreni purei, ei vitsi, hyttyset vähintään 50
kertaa 15 minuutissa ILMAISEKSI! Deep Woodsin vikasuihke päällä. Kokeilin banaaninkuorta, deodoranttia,
aloe  veraa,  dermaplastia  ja  hydrokortisonia.  Mikään  ei  tuonut  turvotusta  alas  (hän  on  allerginen  hyttysen
puremille, jotka turpoavat pahasti) tai helpottaneet häntä. Kaapin epätoivoissani hartsin höyrystimestä, sekoitin
sen  vain  vähän  kookosöljyyn,  jotta  se  levisi  helpommin  ja  "rasvasi"  hänen  jalkansa.  Noin  puolen  tunnin
kuluessa kaikki turvotus laski ja kun hänellä oli vielä punaisia  pisteitä, joissa puremat eivät häirinneet häntä,
vältin antamasta hänelle Benedryliä.

Suuhuni muodostui paise ja pakkasin hartsin höyrystä vaurioituneen hampaan ympärille ja jälleen noin puolen
tunnin sisällä turvotus laski ja pystyin parantamaan sen, ei ongelmia sen jälkeen. Pakkasin sen kuitenkin kaksi
päivää varmuuden vuoksi. Nyt voin sanoa, että hartsin pakkaaminen (jos sinulla on Vapir No2 kartion sisällä,
jossa  vaihdat  näytön,  kerää  melkein  puhdasta  tiivistettä,  myös  keskittynyttä.)  Hampaani  ympärille  sain
uskomattoman korkean, luultavasti korkeamman kuin olen koskaan ollut elämässäni .

Laitoin jopa tekstiviestin miehelleni olohuoneesta pyytääkseni häneltä apua makuuhuoneeseen pääsemiseksi.
Ankieliset  lääkkeet  toimivat  kuitenkin  paremmin,  minkä  vuoksi  päivystyksessä,  jos  he  epäilevät
sydänkohtausta, he suihkuttavat nitroa kielen alle. Kaikki on nyt kuitenkin hyvin, en kuollut yliannostukseen, en
herännyt kauheasti krapulaan ja mikä parasta ... Minun ei tarvinnut ottaa suuria määriä Tylenolia tai Advilia ja
tehdä vielä enemmän vahinkoa vatsa ja maksa.

Tiedän, että hartsi ei ole tehokkain tapa, enkä ollut edes varma toimisiko se, mutta minun oli työskenneltävä sen
kanssa, koska asun laittomassa tilassa. Luulin, että se ei kuitenkaan voi satuttaa. En malta odottaa, että saan asua
tilassa, jossa voin vapaasti kasvattaa omaa korkealaatuista luomumateriaaliani, valmistaa omaa öljyä ja parantaa
itseäni ja koko perhettäni ... mukaan lukien lähes 2 -vuotias tyttäreni, mennyt helvettiin viime vuonna, koska
kukaan ei voi selvittää, mikä hänessä on vialla.

He ajattelevat, että nyt hänellä on proteiinihäiriö, mutta se on vain yksi asia, jota he heittävät ympäri, koska
heillä ei ole aavistustakaan, mikä on todellisuudessa väärin. Hänen saaminen öljyllä voi vain pelastaa hänen
henkensä.
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Haluaisin saada tarkan diagnoosin, jotta tiedän, mitä hoidan, mutta pääasia on, että haluan vain, että lapseni
tuntee olonsa paremmaksi, ja jos se tarkoittaa tavanomaisen yhteiskunnan tukemista, niin teen. ” Sara

"Kiitos ei riitä tekemisiisi. Istun täällä öljyllä myrkylliselle tammelleni. En olisi koskaan yrittänyt ilman sinua.
Se kesti yli 2 kuukautta koskettamalla lähes 100% vartalostani viime vuonna, koska joku aloitti siveltimen,
joten saan sen nyt kaikkialle ja pahempaa he sanovat, koska emme rakenna immuniteetteja tähän.

Päivä sitten se ilmestyi. Joten öljy viime yönä ei lopettanut kutinaa ollenkaan. Näen sen kuitenkin parantavan
arpia päivittäin, joten minulla on usko. Tänä aamuna, 24 tuntia ensimmäisen levityksen jälkeen, huomaan sen
toimivan  ja  parantavan  loukkaantunutta  ihoa  naarmuuntumisestani.  Joten  hiukan  sinkkioksiditahnaa  öljyni
päällä uskon löytäneeni juuri 1# -apua myrkkytammelle.

En  todellakaan  voi  odottaa  ensi  kauteen  asti  nähdäkseni,  paraneeko  öljy  korjatakseen  tämän  ongelman
lopullisesti. Kerron sinulle. Eikö se olisi hienoa? Vielä kerran kiitos kaikesta tekemästäsi. ” Rebecca

-  Öljy voi korjata  senkin.  Se on lääke  tai  lääke  kaikkiin  lääketieteellisiin  ongelmiin.  Mitä  nopeammin sitä
sovelletaan, sitä nopeammin se korjaa korjattavat asiat, siinä on kaikki. JB

”Haluan ihmisten tietävän, että RSO poisti valtavan rakkulan,  jonka mieheni sai kantapäälleen makaamassa
sängyssä niin kauan sairaudestaan. Laitoin öljyä päälle ja viikossa se loppui. Pelkäsin täysin, että siitä kehittyy
jotain paljon vakavampaa. Se peitti koko kantapään. Kiitos Rick Simpson kaikesta tekemästäsi. ” Susan

"Mekaanikkona olen käyttänyt öljyä melko huonoihin leikkauksiin ja olet 100% oikeassa ... Se parantaa ihon
paljon nopeammin kuin mikään muu." Cory

"Parani HPV: n kahdessa viikossa vain kolmella ajankohtaisella sovelluksella." Miles

”Olen parhaillaan hoitamassa ilkeää myyrää, joka on muuttunut mustaksi. Käytän joka aamu runsaan määrän
suoraan moolille  ja  peitän  sideharsolla.  Kolmen viikon kuluttua  näen visuaalisesti,  että  myyrä kutistuu.  Se
toimii.  Syön  myös  vähän  joka  päivä  ...  mikä  ero  energian  tasolla.  LÄÄKETIETEET  KANNABISEN
KAUTTA !!!!!!! ” Beau

"Myönnän sen ... Olen kömpelö ... Minulla on huono tapa pistää haarukan piikit jalkaani. RSO suoraan paikalla,
peitä siteellä, kipu häviää sekunneissa, paranee 3 päivässä. ” Heather

”Olen nähnyt paljon vähemmän voimakkaan balsamiversion öljystä tuhoavan psoriaasin muutamassa päivässä,
vähentävän munasarjojen turvotusta ensimmäisenä päivänä 20 minuutissa ja estävän arpia ja kipua, kun sitä
levitetään välittömästi pieniin palovammoihin. Pistää todella miettimään, mitä öljy voisi tehdä ... ”Beres

”Minulla oli yksi pahimmista urheilijan jalan tapauksista, kun olin 10 -vuotias, toivon, että minulla olisi öljyä.
Mutta minulla on se nyt. Kaikki on hyvin 47 vuotta myöhemmin. Parantaa suurimman osan kaikesta. ” Donald

”Tyttäreni paistoi porsaankyljyksiä ja kasteli sormensa pohjimmiltaan kiehuvaan öljyyn ensimmäiseen rystysiin
asti, ja ne muuttuivat valkoisiksi kuin keitetty kana.

Laitoimme niihin RSO: n ja kipu oli kadonnut noin minuutissa, hän päällystti ne 2 kertaa päivässä RSO: lla. Ne
paranivat hyvin nopeasti muutamassa päivässä, eikä ihottumaa tai arpia ollut lainkaan.

On hämmästyttävää,  että  pidämme  nyt  hetken  keittiön  jääkaapissa,  joten  jos  joku  polttaa  (etenkin  lapset),
käytämme  RSO:  ta  välittömästi,  ei  tarvitse  tuntea  tällaista  kipua,  kun  meillä  on  luonnollinen  kasvi,  joka
huolehtii siitä . ” Debra

"Minulla oli pieni erä kyhmyjä kyynärpäässäni, käsiteltiin niitä öljyllä ... Viikkoa myöhemmin kyynärpääni on
sileä  eikä  kuoppia  ...  Luulen,  että  ne olivat  syyliä,  mutta  koska en  usko lääkäreihin,  en  voinut"  älä  kerro
varmaksi. " Carla

- Riippumatta siitä, mikä ihossa on vialla, levitä vain öljy, peitä se sideharsolla ja levitä öljy uudelleen päivittäin
tai kahdesti tai kun sideaine putoaa. Palovammat, syyliä, ihottumaa, psoriaasia - öljy ei välitä mitä se on ja
korjaa sen, anna sille vain aikaa ja öljyä. JB
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”Ystäväni  kasvoilla  oli  kysta  ja  muutaman päivän öljyn  ottamisen  jälkeen  se oli  poissa.  Ja  hän nautti  sitä
käyttämättä sitä paikallisesti. ” Jonathan

”Ei  syöpäpotilas,  mutta  kantapäässäni  oli  infektio,  joka  ei  reagoinut  hoitoon.  Minulla  oli  jopa
haavanhoitotekniikka - hän sai tartunnan lopettamaan leviämisen, mutta se ei silti parantunut. Levittelin öljyä ja
yhden päivän aikana punoitus väheni. Toinen päivä ja punoitus hävisivät. Kolmas päivä ja infektio näyttää taas
iholta! Upea parantava öljy! ” Tammie

”Työskentelin uima -allas- ja kylpyläyrityksessä ... Olen vaalea iho, ulkona koko päivän. Minulla oli hulluja
pisteitä  kasvoilleni,  päähäni  ja  käsivarteeni,  joka  oli  aina  kuljettajan  ikkunasta.  Öljy  siivosi  ne  paikat
muutamassa  viikossa!  Syön nyt  5  grammaa  puhdasta  THC: tä  joka  päivä  auttaakseni  taistelemaan  kaikkia
sairauksia vastaan ja pitämään immuunijärjestelmäni vahvana. BTW ei influenssarokotetta koskaan! Ei flunssaa
lapsesta asti. ” Jay

”Tiedän, että täällä olevat kaverit sanovat aina käyttävänsä puhdasta RSO: ta, ja olen todella suuri tuon fani.
Haluan kuitenkin vain kertoa ihmisille, että sokerilehdistä valmistettu kookosöljyinfuusio on korvannut meille
kokonaan neosporiinin, en ole joutunut ostamaan sitä tavaraa 2 vuoteen. Se toimii paremmin ja nopeammin, ja
voin leikata sen ihmisten käsiin ja kasvoihin, eikä minun tarvitse pelätä heidän sairastumista, jos he vahingossa
syövät sen. ” Tina

- Tina, mikään ei toimi paremmin ja nopeammin kuin puhdas RSO, mutta tiedän, mitä yrität sanoa. Tietenkin
kannabislääkkeiden vähemmän tehokkaat muodot voivat myös tehdä ihmeitä. Ongelmana on, että menestys ei
ole yhtä luotettava kuin laimentamattomalla tehokkaimmalla RSO: lla.

Kannabiksen kosmetiikka korvaa useimmat tällä hetkellä saatavilla olevat kosmetiikkatuotteet pian, nimittäin
sen jälkeen kun naiset  saavat  tietää,  mitä  öljy voi tehdä heidän kauneutensa hyväksi.  Hamppunsiemenöljy,
kookosöljy ja sheavoi ovat suosikkini, mutta voin käyttää mitä tahansa paikallisesti  suosittua ja lisätä öljyä
siihen.  20-30% RSO voiteissa  tekee  ihmeitä,  mutta  0,01-1% voi  myös  olla  erittäin  hyödyllistä  vähemmän
vakavissa olosuhteissa ja päivittäisessä kunnossapidossa. JB

”Tyttöystäväni on erittäin allerginen hyttysenpuremille, ja eilen illalla hänellä oli yksi temppelissään ... se oli
valtava, ehdotin joka tapauksessa, että haen sideainetta ja asetan kannabiksenlehdistä valmistamamme RSO: n
puremalle. Tänä aamuna, kun heräsimme, kuoppa oli kadonnut kokonaan. ”

- Kiitos, Jimmy. Olen varma, että tämä tieto auttaa monia ihmisiä. Hyttyskausi on täällä. Ja öljy toimii myös
karkotteena,  kokeile  sitä.  On aina  parempi estää  ongelmia,  vaikka ne on niin  helppo korjata  öljyllä.  Öljyä
voidaan käyttää paikallisesti  kaikkeen, mikä kutittaa,  polttaa tai satuttaa.  Mitä nopeammin käytät  öljyä, sitä
nopeammin ongelmat voivat poistua. Muista se. JB

Kuinka kauan öljy voi kestää? Ikuisesti? Mikä on paras säilytystila, jääkaappi, pakastin, ruokakomero? Kiitos.

A.  Ruiskussa  ja  pimeässä  kylmässä  paikassa  öljy  säilyy  vuosia,  varsinkin  jos  onnistut  suojaamaan  öljyä
vierailijoilta ja perheeltä, nimittäin naisilta, koska he näyttävät pitävän öljyn nauttimisesta jopa enemmän kuin
miehet. 

Kun perheesi naiset saavat tietää öljyn nuorentavista vaikutuksista ja siitä, mitä se tekee ryppyjen kanssa, sinun
ei tarvitse huolehtia siitä, kuinka kauan öljy kestää, se syödään tai käytetään paikallisesti hyvin nopeasti. Jos
haluat säilyttää öljytarpeesi, älä kerro naisille, että kosmetiikka, jossa on 20–30% öljyä, tekee iholle ihonsa ja
saa heidät näyttämään mahdollisimman nuorilta, muuten he yksinkertaisesti ottavat sen sinulta mitä yrität sanoa
tai tehdä, eikä sinun tarvitse huolehtia siitä, kuinka kauan öljy kestää.

Tämä ei ole (tarkoitettu) seksistiseksi kommentiksi, kerron vain siitä, mitä olen nähnyt tapahtuvan monta kertaa,
se  on  vain  havainto  ja  yritys  kiinnittää  huomiota  siihen,  mitä  öljy  voi  tehdä  ihosi  hyväksi  sukupuolesta
riippumatta. JB

”Jos  naiset  tietäisivät,  että  se  kääntää  ikääntyvän ihon ja  korjaa  vaurioituneen ihon (kuten tämän  henkilön
tapauksessa), kannabiksen laillistamistuki menisi katon läpi! Koko talous on menestynyt tämän hämmästyttävän
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luonnonlääkkeen tukahduttamisen vuoksi, ja me kaikki katsomme sen murenevan yhdessä, kun yhä useammat
ihmiset saavat tietoa ja alkavat yksinkertaisesti lääkittää itseään. ” Gil

K. Levitätkö sitä kasvoillesi ryppyjen hoitoon> vai otatko sen suun kautta vai molemmat? " Toni

A. Molemmat parhaiden tulosten saavuttamiseksi, mutta vain ajankohtainen sovellus voi myös tehdä paljon. JB

"Olenko lukenut ryppyjä? Auttaako se WRINKLES? : 0 "Margie

Krooninen kipu

"Jos sinulla on oikeat lajikkeet öljyn valmistamiseksi,  ei ole mitään parempaa krooniseen kivunlievitykseen
kuin hamppuöljy. Monien hamputyyppien öljyt ovat ihana luonnollinen kipulääke, joka ei aiheuta riippuvuutta
tai  vahingoita.  Lääketieteellinen  järjestelmä  antaa  kroonista  kipua  sairastaville  vaarallisia,  riippuvuutta
aiheuttavia  ja haitallisia  lääkkeitä  hallitsemaan kipuaan. Myönnän, että tällaiset  lääkkeet  ovat jonkin verran
tehokkaita, mutta käytännössä kaikki ne peittävät kivun, mutta eivät tarjoa parantavaa vaikutusta. Kun käytät
hamppuöljyä krooniseen kipuun, se ei vain vähennä kipua, vaan se todellakin toimii töissä yrittäen parantaa
kärsimyksesi  syytä.  Kaikille,  jotka  kärsivät  kroonisesta  kivusta,  hamppuöljy  on  ylivoimaisesti  paras  hoito,
koska se ei aiheuta riippuvuutta eikä aiheuta haittaa muulle keholle.

Olen  nähnyt  ihmisiä,  joilla  on  luusyöpä  tuskissaan,  kun  morfiini  ja  kaikki  muut  kipulääkkeet,  joita
lääketieteellinen  järjestelmä  käyttää,  eivät  voineet  tappaa  heidän  kipuaan.  Mutta  hamppuöljy  saattoi  sen
hallintaan muutamassa tunnissa,  ja he pystyivät pääsemään eroon näistä haitallisista  aineista  hyvin nopeasti
muutamilla vieroitusoireilla. Olen myös antanut tämän lääkityksen monille potilaille, joilla on krooninen kipu,
ja jotkut tulokset ovat olleet todella hämmästyttäviä. Minulle ei ollut epätavallista, että sain seuraavana päivänä
ihmisiltä raportteja, joissa kerrottiin, etteivät he enää kärsi.

Kuten sanoin, hamppuöljyllä on kyky poistaa kipua, mutta se toimii myös sen syyn parantamiseksi. Jälleen
ajatus  on  päästä  eroon näistä  vaarallisista  riippuvuutta  aiheuttavista  lääkkeistä  mahdollisimman nopeasti  ja
korvata  ne  tämän  öljyn  avulla.  Realistisesti  hamppuöljyn  ja  lääkkeiden  välillä  ei  ole  vertailua.  Useimmat
lääketieteemme  toimittamat  kipulääkkeet  ovat  vaarallisia,  koukuttavia  ja  tappavia,  kun  taas  hamppuöljy  ei
aiheuta riippuvuutta tai vaaraa potilaalle.

Jos potilas käyttää morfiinia tai muita opiaatteja hallitakseen kipuaan, ehdotan, että he aloittavat annoksilla,
jotka  ovat  noin  lyhytjyväisen  kuivan  riisin  palan  kokoisia.  Lisää  sitten  syömäsi  määrää  mahdollisimman
nopeasti ja vähennä näiden aineiden saantia, kunnes sinulla ei ole enää tarvetta lääkkeille. On valtava määrä
ihmisiä, jotka ovat ottaneet lääkkeitä, joita heidän lääkärinsä ovat määränneet vuosia, ja he ovat tehneet vähän
tai ei lainkaan auttaakseen. Jos haluat tietää, millaista on tuntea olosi hyväksi uudelleen, kokeile öljyä ja jätä
lääketieteellisen järjestelmän hulluus taakse. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

Selkäkipu, skolioosi

Onko sinulla ollut potilaita, jotka ovat saaneet helpotusta selkäkipuista tai skolioosista?

”Dokumenttimme” Run From the Cure ”tuottaja Christian Laurette oli kärsinyt skolioosista vuosia. Noin 13
vuotta  sitten  lääketieteellinen  järjestelmä  tarjosi  leikkausta,  mutta  ne  antaisivat  Christianille  vain  50/50
mahdollisuuden kävellä  uudelleen.  Tällaisilla  todennäköisyyksillä  hän koki ainoan vaihtoehtonsa elää kivun
kanssa. Lähes päivittäin hän romahti skolioosin tuskasta ja hän oli enemmän tai vähemmän vakuuttunut siitä,
ettei mikään voi auttaa. Annoin hänelle hamppuöljyä ja muutamassa tunnissa hän kertoi, ettei hän kokenut enää
selkäkipuja.
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Selitin  hänelle,  että  hän oli  elänyt  elämänsä tilassa,  joka ei  salli  hänen harjoitella  normaalilla  tavalla,  joten
hänen selkälihaksensa olivat hyvin heikkoja. Kuten odotettiin, Christian on toiminut öljyn ohjeiden mukaan nyt
normaalisti  ilman  kipua,  selkälihakset  ovat  vahvistuneet  ja  hän  voi  nyt  mennä  ilman  öljyä  pitkiä  aikoja.
Christian on vain yksi monista selkävaivoista kärsivistä, jotka ovat löytäneet tehokkaan lääkityksen tai hallinnan
tämän lääkityksen avulla helpottaakseen epämukavuuttaan. Mielestäni kenenkään ei tarvitse mennä läpi elämän
jatkuvassa tuskassa. Jos sinulla on minkäänlaisia  selkävaivoja,  olen varma, että tämän lääkkeen käytöstä on
suurta hyötyä useimmille, joilla on nämä sairaudet. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

Diabetes

”Diabeetikot,  jotka  on  juuri  diagnosoitu,  ovat  yleensä  melko  helposti  parannettavissa,  ja  he  ovat  nopeasti
vapaita  sairaudesta.  Mutta  potilailla,  joilla  on  ollut  tämä  sairaus  pitkään  ja  jotka  ovat  kärsineet  taudin
vaikutuksista vuosia, se kestää usein kauemmin. Jopa pahasti vaurioituneilla potilailla, jos korkealaatuista öljyä
otetaan oikein, he eivät usein tarvitse insuliinia kuuden viikon kuluessa. Valitettavasti tämän taudin aiheuttamat
vahingot kehossamme voivat kestää huomattavasti kauemmin parantua, mutta ajan myötä suurin osa tästäkin
voidaan korjata.

Öljy  näyttää  usein  kykenevän  uudistamaan  haimaa  melko  nopeasti,  joten  se  voi  jälleen  toimia  kunnolla.
Pystyimme  ensin  todistamaan  tämän  diabeetikolla,  jota  olin  hoitanut  syöpään.  Syöpähoidon  päätyttyä  hän
lopetti öljyn kokonaan kymmenen päivän ajan. Yllätyksekseni hänen verensokerinsa pysyi normaalina ja hän
söi monia asioita, joita diabeetikon ei pitäisi. Tämä mies oli ollut diabeetikko yli kolmekymmentä vuotta ja hän
oli  ottanut  kaksi  insuliinipistosta  päivässä.  Joten  kun  hän  ei  ollut  ottanut  öljyä  kymmeneen  päivään  ja
verensokeri pysyi normaalina, kävi ilmeiseksi, että hänen haiman on toimittava jälleen kunnolla.

Kerron aina potilaille,  etten ole lääkäri,  mutta mielestäni olisi  heidän edun mukaista,  jos he pääsisivät pois
kemiallisista lääkkeistä, joita he käyttävät muihin sairauksiin. Usein tietyt lääkkeet voivat haitata öljyhoidon
tehokkuutta ja öljyn käyttö yleensä korvaa nämä lääkkeet joka tapauksessa.

Olen saanut raportteja potilailta, jotka kärsivät sekä tyypin 1 että tyypin 2 diabeteksesta ja joissa todettiin, että
öljy  oli  hoitanut  heitä  onnistuneesti.  Olen  esimerkiksi  tavannut  potilaita,  jotka  ovat  pistäneet  insuliinia
kolmekymmentä vuotta, ja öljyn aloittamisen jälkeen kuuden viikon kuluessa heidän ei enää tarvinnut ottaa
näitä injektioita.  Samaan aikaan muutamat raportit,  jotka sain joiltakin,  väittivät onnistuneen vain insuliinin
saannin vähentämisessä. Mutta he totesivat myös, että öljyn avulla se teki myös muita ihmeellisiä asioita, jotka
parantivat heidän yleistä terveyttään.

Tavoitteeni on tarkastella sitä, päästä eroon insuliinista ja saada haima hallitsemaan verensokeritasoja.  Silti,
vaikka tätä ei voida täysin saavuttaa, öljyn vaikutukset ovat silti erittäin hyödyllisiä potilaan keholle. Koska
tämä sairaus aiheuttaa verenkiertohäiriöitä ja muita komplikaatioita, usein vamman aiheuttamaa infektiota on
mahdotonta  parantaa  lääketieteellisillä  järjestelmillä  niin  kutsutuilla  tavanomaisilla  menetelmillä.  Jos
esimerkiksi  diabeetikko  saa  infektion  jalkaansa  ja  se  kieltäytyy  parantumasta  kunnolla,  lopulta
terveydenhuoltojärjestelmän vastaus on poistaa jalka tai ainakin osa, joka oli saanut tartunnan.

Olen tuntenut diabeetikoita henkilökohtaisesti, jotka olivat tehneet tämän, ja heidän on yleensä poistettava lisää
nopeasti,  koska  infektio  jatkuu.  Mikä  kamala  mahdollisuus  diabeetikolle  kohdata  ja  mikä  tekee  siitä  vielä
pahemman, on se, että nämä leikkaukset ovat täysin tarpeeton.

Tuolloin en tiennyt mitään hamppukasvin parantavista kyvyistä ja en voinut muuta kuin katsoa tuskaa, jonka
näiden  potilaiden  oli  käytävä  läpi;  mutta  sen  jälkeen  olen  vihdoin  oppinut  totuuden.  Jos  öljyä  käytetään
ulkoisesti,  se  parantaa  diabeettiset  haavaumat  hyvin  lyhyessä  ajassa,  joten  voit  kuvitella,  mitä  hyötyä
diabeetikko saa tämän aineen nauttimisesta. Olen antanut nämä tiedot saataville vuosien ajan, mutta silti lääkärit
päättävät jättää tämän lääkkeen käytön huomiotta ja jatkaa potilaiden silpomista. Tämä on yksi syy siihen, että
minulla ei ole mitään hyötyä lääketieteelliselle järjestelmälle ja kaikille näille niin kutsutuille lääkäreille, jotka
ruokkivat kärsimyksemme.
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Öljyhoidon jälkeen monet diabeetikot, jotka ovat noudattaneet rajoitettua ruokavaliota vuosia, käyttäytyvät kuin
lapsi  karkkikaupassa.  Yhtäkkiä he voivat  jälleen syödä elintarvikkeita,  joita  diabeetikon ei  pitäisi  syödä,  ja
jotkut  potilaat  ovat  taipuvaisia  nauttimaan  itsestään.  Ajan  myötä  öljy  voi  korjata  vaurioita,  jotka  on  tehty
diabeetikoille, kuten huonoa verenkiertoa jne. Öljy parantaa myös ne ikävät infektiot, joita diabeetikoiden on
käsiteltävä järkevällä tavalla, ja mitä meillä on. todistettu, korkealaatuinen hamppuöljy on tehokas kaikenlaisten
diabeteksen hoidossa. ” Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

"Öljy  nuorentaa  haimaa  ja  uskokaa  tai  älkää,  mutta  se  alkaa  usein  tuottaa  insuliinia  myös  vuosien
käyttämättömyyden jälkeen. Monet potilaat  voivat lopettaa insuliinin ampumisen useiden viikkojen kuluttua
öljyllä. Öljy auttaa myös parantamaan tai hallitsemaan kaikkia muita diabetekseen liittyviä kehon ongelmia.

Syön  öljyn  ja/tai  käytän  sitä  peräpuikossa.  Tupakointi  tai  höyrystyminen  voi  myös  auttaa  alentamaan
verensokeria, mutta vaikutukset ovat hyvin vähäisiä verrattuna öljyn nauttimiseen. Käytän öljyä paikallisesti
diabeettisten haavaumien hoitoon, yksinkertaisesti levitä öljyä, peitä se siteellä ja toista tämä joka kolmas päivä,
kunnes  haava  paranee.  Sekoitan  hamppusiemenöljyä  uutteeseen  ja  käytän  sitä  hierontaan,  mikä  edistää
verenkiertoa ja auttaa estämään turvotusta ja muita epämukavuuksia. Haluaisin sisällyttää ruokavaliooni myös
hamppusiemeniä ja hampunsiemenöljyä. ” JB

Sydän, verenpaine

Onko sinulla ollut hyödyllisiä raportteja hamppuöljystä ja sydänsairauksista?

”Niille, joilla on sydänvaivoja ja jotka aloittavat öljyhoidon, heidän tulee olla tietoisia siitä, että öljy voi usein
nostaa potilaan sykettä, kunnes he ovat tyytyväisiä sen käyttöön. Sykkeen nousu on yleensä vain vähäistä, mutta
minusta tuntuu, että potilaan pitäisi tietää, että se voi tapahtua.

Tämä lääkitys on tehokas alentamaan kolesterolitasoja ja parantamaan verenkiertoa, joten siitä itsessään olisi
suurta hyötyä potilaan sydämelle. Varmasti sydän on elintärkeä elin ja kokemuksemme mukaan hamppuöljy voi
nuorentaa  elintärkeitä  elimiä.  Vaikka  en  ole  koskaan  kertonut  ihmisille,  että  heidän  pitäisi  lopettaa
sydänlääkkeiden käyttö, monet ovat tehneet niin ilman haitallisia vaikutuksia. Minusta hamppuöljyn vaikutus
sydänsairauksiin  vaatii  lisää  tutkimusta,  mutta  mitä  olemme  nähneet,  tämä  lääkitys  näyttää  olevan  erittäin
hyödyllinen sydämelle.

Voiko öljy säätää verenpainetta?

Hamppuöljy voi todellakin säätää verenpainetta. Käytän sitä itse nukkumaan ja verenpaineen säätelyyn. Kun
aloitan hamppuöljyhoidon, kerron potilaille, jotka jo käyttävät lääkkeitä tähän sairauteen, seuraamaan tarkasti
verenpainettaan.  Useimmat,  jotka käyttivät lääkkeitä verenpaineen hallintaan,  eivät enää vaadi niitä hampun
öljyhoidon aloittamisen jälkeen.

Koska  hamppuöljy  alentaa  verenpainetta,  jokainen,  joka  yrittää  jatkaa  lääkkeidensa  verenpainelääkkeiden
käyttöä, huomaa todennäköisesti, että näiden kahden yhdistelmä laskee verenpaineensa liian matalaksi. On hyvä
välttää tämä tilanne,  ja käyttämällä nykyisin saatavilla olevia kannettavia verenpainemittareita tämä voidaan
tehdä helposti.

Voiko se auttaa muihin sisäelinten sairauksiin?

Mitä olen nähnyt hamppuöljyn käytöstä, monet sisäelinten olosuhteet ja niihin liittyvät ongelmat voidaan hallita
tai parantaa. Kun sisäelin uudistuu ja paranee, se voi jälleen jatkaa tehtäviään kehossamme. Henkilökohtaisesti
olen sitä mieltä,  että on paljon järkevämpää nuorentaa omia elimiämme tämän öljyn avulla sen sijaan,  että
kävisimme elinsiirron ja siihen liittyvien vaarojen läpi ja viettäisimme sitten loppuelämäsi lääkkeiden kanssa,
jotta elin ei hylättävä. Joissakin tapauksissa elinsiirto voi olla ainoa vastaus, mutta jos tätä lääkettä käytettäisiin
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oikein  elintärkeiden  elinten  nuorentamiseen,  uskon,  että  elinsiirtojen  tarve  olisi  paljon  pienempi.  ”  Rick
Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

”Sydän on sisäelin ja öljy virkistää elintärkeitä elimiä. Kun potilaat alkavat käyttää öljyä, he yleensä vähentävät
sydänlääkkeensä annoksia puoleen ja useimmat lopettavat lääkkeiden käytön heti,  kun he kokevat voivansa
lopettaa niiden käytön. Öljy on erittäin hyödyllinen sydämelle.

Öljy  voi  säätää  verenpainetta  ja  rytmihäiriöitä  erittäin  helposti.  Se  yleensä  alentaa  verenpainetta,  joten
verenpainelääkkeitä käyttävien tulee olla varovaisia öljyn käytössä, kunnes tottuu siihen. Verenpainelääkkeiden
ja öljyn yhdistelmä voi laskea paineen liian matalaksi, joten verenpainetta on hyvä seurata verenpainemittarilla.
Monissa tapauksissa öljy nostaa sykettä hieman.

Tämä alue vaatii paljon enemmän tutkimusta, joten potilaiden tulee noudattaa tervettä järkeä, kun he aloittavat
öljyn käytön, mutta heidän on myös pidettävä yhteyttä lääkäriinsä sydämen varmistamiseksi.

Sydämen potilaiden tulee tarkistaa sähköjohdot kotonaan tai työpaikallaan.

Sydän  toimii  sähkömagneettisilla  impulsseilla,  joten  heidän  tulisi  välttää  pysymistä  sähkömagneettisissa
kentissä mahdollisimman paljon.

Syön öljyä ja käytän sitä myös peräpuikoissa. Mitä tulee ajankohtaiseen käyttöön, se ei koskaan satuta, mutta en
voi  sanoa,  kuinka  hyödyllistä  se  todella  on  tällä  hetkellä.  Kuten  aina,  käytän  hamppua  kaikin  mahdollisin
tavoin. Haluaisin sisällyttää ruokavalioon myös hampunsiemeniä ja hampunsiemenöljyä, sekä siemenillä että
öljyllä tiedetään olevan erittäin hyödyllisiä vaikutuksia moniin sydänsairauksiin.

Jos  olisin  lääkäri  ja  tekisin  sydämeen  liittyvän  leikkauksen  tai  elinsiirron  jne.,  Yrittäisin  nuorentaa  elintä
vähintään 60 g öljyllä. Jos 60 g ei parantaisi potilaan terveyttä, antaisin edelleen hänelle öljyä. ” JB

Astma

”Jopa tupakointipotista on hyötyä monille astmasta kärsiville, mutta öljyn nauttiminen tai sen höyrystäminen on
paljon tehokkaampi ja lääkkeellisempi tapa hoitaa tämä tila. Öljyn käyttö peräpuikkomuodossa on myös erittäin
tehokasta  niille,  joilla  on  hengitysvaikeuksia,  joten  tästä  menetelmästä  voi  olla  hyötyä.  Tiedämme  monia
ihmisiä, joilla on astma ja joita on autettu tämän lääkityksen käytössä, ja voin rehellisesti sanoa, että en ole
tietoinen mistään tämän sairauden tehokkaammasta hoidosta.  Jopa ne, jotka kärsivät sellaisista asioista kuin
keuhkoahtaumatauti, ovat nähneet hämmästyttäviä parannuksia kykyyn hengittää kunnolla tämän lääkityksen
avulla. Jos sinulla on minkäänlaisia  hengitysvaikeuksia, kokeile öljyä ja olen varma, että et tule katumaan. ”
Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

”Voisi olettaa, että öljyn höyrystäminen on paras hoito astmaan tai hengitysvaikeuksiin. Yllättäen havaitsimme,
että  hamppuöljy  -peräpuikot  avaavat  erittäin  tehokkaasti  hengitysteitä.  Yleensä  30  minuutin  kuluessa  sen
jälkeen, kun potilas on ottanut peräpuikon, he ilmoittavat, että he tuntevat ikään kuin keuhkot avautuisivat ja he
voivat hengittää paljon helpommin. Tietenkin, kuten minkä tahansa muun sairauden kohdalla, söisin tavallisen
60 g: n annoksen kolmen kuukauden aikana ja sitten pysyisin grammassa päivässä, kunnes tunsin itseni täysin
terveeksi.  Sitten  tietysti  pysyisin  ylläpitoannoksella  loppuelämäni.  Käytän  öljyä  suun  kautta,  paikallisesti
kurkkuun ja rintaan ja peräpuikkoina. ” JB

Lapset ja öljy

Erityisesti äidit ovat huolissaan, jos on turvallista antaa öljyä lapsille. Onko se sitten turvallista?

”Pidän hamppuöljyä täysin turvallisena syöpään ja muihin sairauksiin sairastuneiden lasten hoidossa kaikissa
ikäryhmissä. En todellakaan tiedä, miten onkologian yksiköissä pikkulapsia hoitavat lääkärit voivat elää itsensä
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kanssa.  Eivätkö  he  tiedä  vahinkoa,  jota  he  aiheuttavat  näille  pikkulapsille  säteilyllä,  kemolla  ja  muilla
haitallisilla, myrkyllisillä kemikaaleilla?

Jokainen, joka on koskaan opiskellut lääketiedettä, tietää tällaisten hoitojen vaikutukset ja on tietoinen siitä, että
ne  aiheuttavat  paljon  todennäköisemmin  kuoleman  näiden  hoitojen  käyttämisen  sijaan.  Jos  vanhemmat
käyttäisivät  vain aikaa ymmärtääkseen täysin,  mitä  lääketieteellinen järjestelmä aikoo tehdä lapsilleen,  olen
varma,  että  useimmat mieluummin hoitaisivat  heidät  hamppuöljyllä,  koska se on luonnollinen aine,  jota  on
turvallista käyttää ja joka ei aiheuta haittaa lapselle.

Tietäen  mitä  teen  terveydenhuoltojärjestelmälle,  en  antaisi  heidän koskaan saada  käsiinsä  lastani.  Jos  joku
yrittäisi pakottaa minut toimimaan toisin, tilanne muuttuisi heti todella rumaksi.

Mielestäni on luonnollista, että jokainen vanhempi haluaa suojella lapsiaan ja estää heidät vahingoittamasta. Jos
luulisin, että lääketieteellinen järjestelmä on vaaraksi lapsen vanhempana, minusta tuntuu, että minulla pitäisi
olla oikeus valita muita hoitomenetelmiä. Viime aikoina Yhdysvalloissa ja Kanadassa on ollut tapauksia, joissa
viranomaiset ottivat lapsia ja pakottivat heidät kemoterapiaan sekä lapsen että vanhempien toiveita vastaan.
Vaikuttaa siltä,  että aikuisina meillä on oikeus kieltäytyä heidän hulluista hoidoistaan, mutta lapsemme eivät.
Koska kemoterapia  on yksinkertaisesti  myrkkyä,  jos  joku menisi  vastoin  tahtoani  ja  antaisi  tällaisen  asian
lapselleni, voitaisiin todennäköisesti sanoa, ettei heillä ole kovin valoisaa tulevaisuutta.

Mielestäni jokainen, joka tekisi tällaista ilman vanhempien suostumusta, on syyllinen murhayritykseen, ja jos
lapsi kuolisi,  he olisivat sitten vastuussa kuolemastaan.  En välitä siitä,  miten päätät  katsoa sitä,  myrkky on
myrkkyä, ja jos lääkäri antaa näitä aineita, he ovat yhtä syyllisiä kuin olisin, jos tekisin samoin. Se, että lääkärit
käyttävät valkoisia takkeja, ei tarkoita, että heillä on oikeus vahingoittaa potilaitaan; itse asiassa se on vastoin
heidän omaa Hippokrateen valaa. Jos olisin he, aloittaisin lääketieteen harjoittamisen oikealla tavalla, ennen
kuin joku, joka on yhteydessä heidän vahingoittamiinsa potilaisiin, päättää hakea heille kostoa.

Miten hamppuöljyä voidaan käyttää sairauksien ehkäisyyn? Olisiko jälleen kerran turvallista antaa öljyä 
lapsille?

En tiedä  mitään  parempaa kuin hamppuöljy  sairauksien  ehkäisemiseksi,  ja  pidän myös tätä  lääkettä  täysin
turvallisena lasten hoidossa. Olen usein todennut, että jos lapsille annettaisiin pieniä annoksia hamppuöljyä,
sairauksia, kuten diabetes, MS, syöpä ja monet muut, voitaisiin ehkäistä useimmissa tapauksissa.

Jos lapsille annetaan pieniä annoksia öljyä, THC ja siihen liittyvät kannabinoidit kerääntyvät järjestelmiin ja
ehkäisevät  sairauksia.  En  puhu  lasten  saamisesta  korkealle;  tässä  on  kyse  siitä,  että  tarjotaan  lapsille  tai
kaikenikäisille  vaarattomia,  riippuvuutta  aiheuttamattomia  lääkkeitä  lääketieteellisten  ongelmien  estämiseksi
tulevaisuudessa.

Ei  ole  mitään  loogista  syytä,  miksi  meidän  pitäisi  estää  kasvattamasta  ja  tuottamasta  omaa  lääkettämme
rakastamiemme lääkkeiden hoitoon. Pitäisikö meidän lastemme tai  jopa meidän itse kärsiä ja kuolla,  koska
lääkeyhtiöt haluavat ansaita enemmän rahaa? Kun lääketieteellisten ongelmiemme helpottamiseksi on saatavana
luonnollinen  lääke,  jota  useimmilla  ihmisillä  on  vähän  ongelmia  tuottaa?  On  aika  suudella  lääkeyrityksiä
hyvästit ja selvittää, mitä Luontoäiti voi tarjota pitääkseen itsemme ja lapsemme terveinä.

Kuinka annostella hamppuöljyä lapsille?

Mitä tulee annoksiin, lapset eivät eroa aikuisista ja heillä kaikilla on erilaiset toleranssit tälle lääkkeelle. Lasten
sairauksien ehkäisemiseksi tarvitaan vain pieniä annoksia kerran päivässä noin tunti ennen nukkumaanmenoa,
joten mahdollisuus saada lapsi korkealle olisi hyvin pieni. Jälleen hamppuöljy ei aiheuta haittaa, joten en tiedä
miksi kukaan epäröi  antaa sitä lapsille.  Lisäksi  kuvitelkaa kaikkia arkipäivän vammoja,  joita  voisimme nyt
hoitaa  itse,  jos  öljyä  olisi  saatavilla.  Palovammat,  leikkaukset,  naarmut,  haavaumat,  infektiot,  hyönteisten
puremat jne. Voidaan hoitaa niin helposti ja tehokkaasti käyttämällä tätä öljyä paikallisesti.
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Kokemukseni jälkeen tästä lääkkeestä se olisi ensimmäinen asia, jonka antaisin lapselleni sisäisiin ja ulkoisiin
olosuhteisiin. Silti epäröin ja ajattelen kahdesti ennen kuin annan heidän syödä kemiallisia lääkkeitä. Itse asiassa
tietäen, mitä teen lääketieteen alalla, en edes harkitsisi sellaista.

Tämän ajattelutavan saavuttaminen vaatii kokemusta hamppuöljyn parantavista vaikutuksista, mutta epäilemättä
olet myös kääntynyt, kun olet nähnyt, mitä se voi tehdä. Uskon vakaasti, että jos kaikenikäiset lapset ja ihmiset
ottavat pieniä annoksia tätä öljyä säännöllisesti, he kaikki voivat elää pidempään ja olla paljon terveempiä. ”
Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

K. Onko joku ikä, jolloin he voivat aloittaa tämän? Poikani on 3 -vuotias ja hänellä on paha ekseema ja kylmä
hyvä osa vuodesta täällä. ” Roxanne

A.  Roxanne,  on  täysin  turvallista  antaa  öljyä  lapsille,  jopa  vastasyntyneille,  varsinkin  kun  sitä  käytetään
paikallisesti  sekoitettuna  hampunsiemenöljyn  tai  sheavoin  kanssa.  On  hyvä  strategia  sekoittaa
hampunsiemenöljy öljyyn (1% öljyä riittää, mutta 20-30% olisi ihanteellinen) ja lisätä sitten muutama tippa sitä
kylpyyn joka päivä. Se jättää ohutta kalvoa koko kehoon ja se on yleensä kaikki mitä tarvitaan (tai ainakin
ylläpitoon). Ota kuvia ja videoita, parannus tapahtuu erittäin nopeasti. Kutina ja ärsytys häviävät sekunneissa tai
minuuteissa, ja ekseeman pitäisi yksinkertaisesti kadota viikon tai pidemmän ajan kuluessa. Parhain terveisin,
JB

"Tuo savu EI ole tervettä lapsille tai äideille ... tyhmiä äitejä ja mitä kerrot lapsille? Öljyä tai nadaa! Varsinkin
lapsille! ” Naia

- En olisi niin radikaali, tupakoinnilla tai höyrystymisellä on myös hyödyllisiä vaikutuksia, esimerkiksi raskaana
olevien naisten pahoinvointia vastaan. Ei se haittaa lasta. JB

"Savu ei ole niin suurta ... varsinkin jos sinulla on taipumuksia allergioihin ... vain sanomalla. En kestä savua!
Myös lapset eivät voi tietää milloin lopettaa ... onko se sokeria, kofeiinia, ruokaa jne. Sinun on oltava heidän
oppaansa. En usko, että kannabiksen tupakoinnin edistäminen on loistava idea teini -ikäisille. Sanon vain. Vain
mielipiteeni näkemästäni. Se voi myös häiritä koulutyötä ja tärkeitä asioita. ” Naia

- Olin myös hajamielinen koulutehtävistä ja tärkeistä asioista, eikä meillä ollut lainkaan kannabista saatavilla.
Minulle  riitti  vain nähdä hyvännäköinen tyttö jossain ympärillä,  ja se oli  koulutyötä ja asioita,  jotka olivat
tärkeitä muille, mutta eivät minulle.

Jos hallitset kuinka paljon teesi juovat lapsesi, tietysti mene eteenpäin ja hallitse kuinka paljon kannabista he
ottavat  tai  nauttivat.  Onnea sen kanssa.  Se on turhaa  työtä,  mutta  olen  varma,  että  se pitää  monet  ihmiset
kiireisinä  tulevina  vuosina,  kunnes  he  ymmärtävät,  kuinka  turvallista  kannabis  on  ja  että  on  käytännössä
mahdotonta yliannostaa sitä kuolettavasti.

Joten ketä kiinnostaa kuinka paljon siitä joku syö? Minä en. En edes välitä kuinka monta kupillista teetä tai
kahvia ihmiset juo päivässä, kuvittele se. Miksi minun pitäisi? Se ei kuulu minulle. Eikä ole kenenkään asia,
kuinka paljon tätä pelastavaa ja ennaltaehkäisevää lääkettä kukaan syö.

Mitä enemmän öljyä sinulla on ja mitä useammin, sitä parempi terveydellesi. Se on ainoa sääntö, joka todella
pätee. Kaikenikäisille, mukaan lukien lapset ja raskaana olevat äidit. Jos et pidä tästä ajatuksesta, päästä siitä
yli,  opi  elämään  sen kanssa,  se  on parasta,  mitä  voit  tehdä.  Mikään kannabiksen sääntely  ei  toimi,  sitä  ei
yksinkertaisesti voida säännellä joka tapauksessa. Lisäksi sitä ei ole syytä säännellä. JB

”Olen niin iloinen saadessani vihdoin ilmoittaa, että suloinen poikavauvani käyttää kannabista taistellakseen
kemo- ja säteilyn sivuvaikutuksia vastaan ja varmistaakseen, ettei hänelle kasva uusia kasvaimia! Tämä lääke
on auttanut häntä valtavasti. Ennen kuin hän sai tämän lääkkeen, hän oksensi jatkuvasti, hän ei syönyt, hän oli
hyvin unelias ja kammottava ... nyt hän syö, hän pitää ruokansa alhaalla, hän lihoa ja kaikki, jotka ovat olleet
hänen ympärillään, tietävät kuinka ehdottomasti hän on onnellinen. "

- No, ilman myrkkyä hänen kehossaan lapsi pärjäisi paljon paremmin. Ei todellakaan ole mitään järkeä käyttää
kemoterapiaa  ja  säteilyä  öljyn  kanssa,  se  on  kuin  antaisi  potilaalle  vastalääkettä  pumpatessaan  myrkkyä
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suonissaan.  Vain  öljy  parhaan  tuloksen  saavuttamiseksi.  Lääkärien  pitäisi  tietää  tämä,  ei  ole  niin  vaikeaa
ymmärtää, ettei ole hyvä idea antaa lapsille myrkkyä, kun se ei ole välttämätöntä. JB

K: ”Olen 29 -vuotias yksinhuoltajaäiti. Poikani on nyt 8 -vuotias ja hänellä on kohtalainen autismi. En vaihtaisi
mini -minäni mihinkään tässä maailmassa, paitsi tehdäkseni hänen elämästään hieman helpompaa. Mietin, onko
sinulla ollut muita vanhempia, jotka kysyisivät öljystä? Tai menestystarinoita autismin/Aspergerin kanssa? Jos
päättäisin mennä tälle tielle, minkälaista annostusta katsoisin? Arvostan kaikkea tietoa! Kiitos. Turhautuneelta
äidiltä ja pieneltä pojalta. ”

A. "Öljy on ainoa asia, joka voi toimia", sanoi Rick, kun luin tämän hänelle. Annostusohjeet ja muut tiedot
öljyn tuottamisesta ja käytöstä ovat sivustollamme ja Rickin e-kirjassa. Olen aiemmin auttanut monia autistisia
lapsia, ja tämä lääke tekee ihmeitä heille.

Lapset  rakastavat  tämän lääkkeen ottamista,  he eivät  ole ennakkoluuloisia,  he eivät  tiedä  tekevänsä "jotain
väärin", ja vanhemmat nauttivat siitä paljon, kun heillä on aikaa itselleen. Parhaan tuloksen saamiseksi, kuten
aina, aloitan normaalilla 60 g: n hoidolla, ilman pillereitä, ja sitten pidän lapsen ylläpitoannoksena haluamansa
määrän koko hänen pitkän ja rauhallisen elämänsä ajan. Ja videon lapsen pitäisi tehdä täsmälleen sama, jos se
on mahdollista. Parhain terveisin, JB

Q. Vaimollani  on voimakas  alaselkäkipu 7 kuukauden raskauden vuoksi,  hän kuvailee  sitä  hermostuneeksi
nykäykseksi,  joka  on  erittäin  tuskallista.  Yritin  katsoa  ympärillesi  sivustollasi  ja  täällä.  Auttaako  RSO
dramaattisesti kipuun? Onko sinulla linkkiä aiempaan aiheeseen liittyen? Olen huolissani, jos he laittavat hänet
kodeiiniin, se vahingoittaa vauvaa

V: Antaisin hänen syödä pieniä annoksia öljyä ja levittää öljyä paikallisesti selälleen. Anna hänelle hieronta
öljyn  ja  hampunsiemenöljyn  sekoituksella.  Kyllä,  kodeiini  saattaa  vahingoittaa  vauvaa.  Öljy  ei  voi  eikä
vahingoita vauvaa millään tavalla. JB

”Mikä  on  nuorin  henkilö,  jonka  tiedät  saaneesi  RSO:  ta?  Onko  olemassa  lasten  hoitoprotokolla?  Vaikka
olemme toistaiseksi epäonnistuneet mummon mielipiteiden heiluttamisessa ja pystyneet parantamaan isoisää.
Minulla on 2 -vuotias, jolla on tuntemattomia vatsaongelmia (kyllä, hän on ollut "lääketieteellisessä" hoidossa
yli  vuoden  ja  kaikki  pillerit,  voiteet,  voiteet  ja  Big  Pharma  -juomat  ovat  epäonnistuneet.  Ne  ovat  nyt
kallistumassa proteiinioireyhtymään. 25 kilon lapsi ei pysty käsittelemään samaa annosta kuin 175 kilon mies,
joten suositteletko sitä ollenkaan lasten käyttöön? ”Sara

- Raskaana olevien äitien tulee käyttää öljyä ja lisätä annosta synnytyksen jälkeen. Synnytyksen jälkeen äitien
tulisi syödä pieniä annoksia öljyä varmistaakseen, että lapsi kehittyy parhaalla mahdollisella tavalla.

Joten jos minulta kysytään, nuorin potilaani oli miinus kahdeksan kuukauden ikäinen ja voi edelleen hyvin, hän
on päiväkodinsa parhaiten kehittynyt  lapsi ja  alkoi puhua aikaisemmin kuin useimmat muut.  Hänen äitinsä
käytti  öljyä ennen synnytystä,  ja  myös lapsi  sai  öljyn heksavaktiinirokotuksen jälkeen varmistaakseen,  että
vaaralliset kemikaalit huuhdellaan hänen kehostaan mahdollisimman nopeasti.

Kannabisöljy on turvallinen lääke kaikenikäisille. Jos sinulla on ongelmia tämän ymmärtämisessä, katso mitä
öljy tekee ihottumaan tai vaippaihottumaan ja tule sitten takaisin kertomaan, ettet koskaan antaisi kannabista
lapsellesi. Kuulette minulta vain sen, että vanhempi, joka ei antaisi kannabista lääkkeeksi lapselleen, on joko
huonosti informoitu tai he ovat psykopaattisia sadisteja, jotka nauttivat katsella muiden kärsivän.

Tiedätkö  kuinka  tehokas  öljy  on hammassärkyä vastaan?  Antaisitko  lapselle  öljyä  hampaiden kasvamiseen
liittyvän kivun torjumiseksi? Haluaisin. Ilman epäröintiä.

Annostus lapsille on periaatteessa sama kuin aikuisille, kun hoidat jotain vakavaa. Aloita pienellä annoksella
kolme kertaa päivässä, totuta potilas siihen, lisää annosta neljän päivän välein tai niin kätevästi ja yritä aina
saada  mahdollisimman  paljon  lääkettä  potilaaseen  mahdollisimman  nopeasti  ja  varmista  samalla,  että  he
pysyvät mukavuusalueellaan. JB

"Sairaanhoitaja käytti sitä vaiheen 3 vaippaihottumassa, kadonnut yön yli!" Alice
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- Niille, jotka ajattelevat, että lasten ei pitäisi käyttää kannabista. Mitä muuta lääkettä haluaisit antaa heille, ellei
tätä vanhinta, turvallisinta luonnollista lääkettä, jota on käytetty tuhansia vuosia? Vai aiotko katsoa, että lapset
kärsivät kaikista näistä ihottumista  ja ihottumasta ilman syytä? Se ei ole mukavaa,  sanoisin.  Varsinkin kun
kaikkiin näihin iho -ongelmiin on niin yksinkertainen ratkaisu.

Onko ok katsella lastesi huutavan tuskasta, kun voisit antaa heille tippa öljyä ja he olisivat kivuttomia? Hm? JB

"Neurokirurgi katsoi Spencerin viimeisintä magneettikuvausta ja sanoi:" Suuri kasvain käpyrauhasessa, ja se on
epäilemättä suuri kasvain, on mennyt !!!! " Sitten hän jatkoi: ”Aivorungon kasvain on täysin kalkkeutunut !!
Tuskin kasvaa koskaan! ” Seuraavaksi hän sanoi: "En usko, että hänellä on selkärangassa MITÄÄN kasvaimia,
nämä pienet valopisteet EIVÄT näytä minulle kasvaimilta."

Sain selville, miksi Spencerin henkinen tila on parantunut niin rajusti, koska käpykasvain on POIS! Neuro yritti
sanoa, että se oli kemo, mutta huomautin, että tuumori oli edelleen täysin muuttumaton, 30 päivää sen jälkeen,
kun  lopetimme  kemon  !!  Hänen  vastauksensa?  "No,  luulen,  että  hän  on  onnekas  lapsi,  jonka  kasvain  on
MAAGISESTI kadonnut !!!"

Taika? Ei. Kemo? EI, ja voimme todistaa sen. En maininnut kannabisöljyä. Hän oli erittäin vaativa, että teemme
toisen  magneettikuvauksen  välittömästi  vahvistaaksemme  hänen  mielipiteensä.  Hän  sanoi  soittavansa
toimistoonsa  heti,  kun varaamme ajan magneettikuvaukseen.  Joten siinä se  on ihmiset!  Neurologi  vahvisti,
CANNABIS tappaa turvallisesti syövän! " Corrie

"Voiko ylläpitäjä  neuvoa,  minkälainen  annos  annetaan  8  -vuotiaalle,  joka  on  lähetetty  kotiin  kuolemaan?"
Ricardo

- Aloita pienellä annoksella, katso miten lapsi reagoi ja lisää sitten annosta niin nopeasti kuin lapsi voi ottaa sen.
Kolme kertaa päivässä. Yleensä ne ovat täynnä pillereitä,  kun ne lähetetään kotiin kuolemaan,  joten haluat
puhdistaa ne ensin, koska et tiedä, mitä vuorovaikutus tekee, yleensä ei ole kovin mukavaa, mitä vuorovaikutus
näiden tappavien kemikaalien kanssa tekee. Mutta se johtuu siitä, että öljy yrittää puhdistaa pöydän niin, että se
voisi alkaa toimia.

Tai jos sinulla ei ole mitään menetettävää, voit myös aloittaa suurella määrällä öljyä ja laittaa potilaan hallittuun
koomaan. Näin todennäköisesti tekisin, mutta vanhempien on päätettävä, minkä hoidon suunnan he valitsevat.

Tiedän vain,  että  aggressiivisia  sairauksia  on käsiteltävä  aggressiivisesti.  Ja  tiedän myös,  että  yleensä  mitä
enemmän öljyä onnistuu pääsemään potilaaseen ja mitä nopeammin teet sen, sitä paremmat mahdollisuudet
menestyä ja selviytyä. Mutta tiedän myös, että annostusohjeet mainitaan syystä.

Jos se olisi lapseni, täytän hänet öljyllä, tiedän sen varmasti. Lapsi ui siinä ja en todennäköisesti päästäisi ketään
lääkäriä hänen lähelleen. Mutta se olen minä ja tiedän mitä tehdä. Parhain terveisin, JB

Peräpuikot

Rick Simpson -öljyä (RSO) sisältävät peräpuikot ovat siunaus kaikille naisille, joilla on PMS-ongelmia, sekä
kaikille, joilla on peräpukamia, Crohnin, suoliston ja suoliston ongelmia jne. Ne sopivat myös erinomaisesti
hengitykseen  ja  keuhkosairauksiin,  puhumattakaan  flunssan  torjunta.  Ne  tuottavat  erittäin  miellyttävän
pitkäkestoisen tunteen kehossa. En ole vielä nähnyt ketään, joka ei olisi pitänyt ottaa niitä sen jälkeen, kun he
olivat voittaneet alkuperäiset epäröintinsä. ” JB

MITEN TEHDÄ TÄYTTÄJÄT?

Sulata kaakaovoi, lisää öljy, noin 1-2 g öljyä 100 g sulatettua kaakaovoita kohden. Lisää sitten annosta neljän
päivän välein, kunnes potilas käyttää noin 0,33 g öljyä kussakin peräpuikossa.

1 g (kokonaispaino) peräpuikot lapsille, 2 g aikuisille, 3 g (pallot) emättimen ongelmille.
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0,01-0,02 g öljyä peräpuikkoa kohden sopii hyvin aloittelijoille. Jos aloitat jonkun 0,05 g: n annoksella, he eivät
todennäköisesti myöskään tunne sitä paljon, mutta on parempi aloittaa pienellä annoksella (niille, jotka eivät ole
koskaan kokeilleet  hamppua jne.).  Jopa  0,005 g  THC -annoksia  siedetään  yleensä  ilman  oireita  tai  tuskin
ollenkaan.

Todellinen  RSO  on  erittäin  voimakas,  eikä  koskaan  tiedä,  miten  potilas  reagoi  (verenpaine  jne.),  Mutta
peräpuikot olisivat hyvä tapa saada ihmiset tottumaan öljyyn.

Kiinnostava  asia  peräpuikoissa  on  se,  miten  ne  näyttävät  avaavan  keuhkot  ja  helpottavan  hengittämistä
huomattavasti 20 minuutissa - unelma toteutuu monille, joilla on keuhkoahtaumatauti tai astma jne. Potilaat
ovat käyttäneet niitä myös psoriaasin, korkean verenpaineen, Crohnin, PMS -kouristukset jne.

Voit myös lisätä peräpuikkoihin muita luonnollisia öljyjä, se riippuu siitä, mihin haluat niitä ja mikä on niiden
tarkoitus. Yksinkertaisesti joillekin luonnonlääketieteellisille sivustoille ja lue, mitä eri eteeriset öljyt tekevät, ja
voit kokeilla niin paljon kuin katsot tarpeelliseksi.

Myös peräpuikot ovat loistava tapa hoitaa potilaita, jotka eivät voi syödä öljyä tai eivät jostain syystä voi pitää
sitä vatsassaan.

Minun mielestäni vaikutusten perusteella öljyn ottaminen peräpuikkoihin on paras ja miellyttävin tapa käyttää
hamppua. Se kuulostaa ja näyttää aluksi hauskalta, myönnän sen, mutta yrittäneet ovat samaa mieltä. Ehkä se
avaa chakrat alhaalta ylöspäin, kuka tietää, mutta se tuntuu varmasti hienolta.

Naiset  haluaisivat  ottaa  peräpuikkoja  -  ne  auttavat  myös  kaikenlaisissa  bakteeri-  ja  virusinfektioissa,
"kumppanien mikrobiologisten tietojen vaihdossa", allergioissa kondomeille ja niihin käytetyillä voiteluaineilla
jne. Mainitsinko, kuinka paljon öljy huolehtii ( hormonitasapaino)? Onnea, Jindrich Bayer

"RSO  -peräpuikkoja  voidaan  käyttää  myös  kaikenlaisiin  emättimen  ongelmiin,  mukaan  lukien,  mutta  ei
rajoittuen, hiiva -infektioihin, HPV: hen, kondyloomaan, herpesiin ja moniin muihin sairauksiin tai infektioihin,
joista ei välttämättä tarvitse kärsiä. Varsinkin kun ne voidaan hoitaa niin helposti öljyn avulla. ” JB

"Voitteko antaa minulle  neuvoja siitä,  onko hamppuöljyä turvallista  käyttää raskauden aikana? Siellä ei  ole
paljon tietoa, jota voisin löytää. Ystävälleni on juuri kerrottu, että hänellä on navan kysta, joka voi aiheuttaa
verihyytymiä, jotka johtavat vauvan kuolemaan. Olen nähnyt hamppuöljyn vaikutukset ja sen hyvän hyödyn, en
ole varma, onko se turvallista raskauden aikana. ” Christine

- Rakas Christine, tietysti sen käyttö on turvallista, hamppua on käytetty raskauden aikana ja synnytyskipuihin
myös vuosisatojen ajan.  Suosittelen,  että  hän tekee peräpuikkoja,  joissa kummassakin on 0,01-0,06 g öljyä
(aloita 1-2 g öljystä 100 g kaakaovoi). Kysta häviää useiden viikkojen aikana tai yleensä. Kolme kertaa päivässä
ilman huolta öljy ei vahingoita vauvaa. Parhain terveisin, JB

"JB, olen samaa mieltä peräpuikon kanssa, mutta minkä tyyppistä kaakaovoita käytät? Pitäisikö minun saada
puhdistamatonta puhdasta valkaisematonta kaakaovoita? Toimiiko myös kookosöljy peräpuikkopohjana? " Sara

- No, sinä päätät, minkä merkin tai kaakaovoin tyypin valitset. Kookosöljy voi olla liian juoksevaa. Kaakaovoi
toimii paremmin peräpuikkopohjana. JB

"Onko  kenelläkään  ideoita  siitä,  miten  hamppuöljyä  voitaisiin  antaa  jollekin  syöttöputken  kautta?  Olen
sekoittanut sen oliiviöljyyn, jotta se ei ole niin paksu, mutta pelkään silti, että se tukkii putken. Mitään ideoita?"
Steven Havre

- Steven, on aina parasta löytää tapa laimentamattoman öljyn antamiseen, se on paras tapa edetä. Kun et löydä
tapaa, voit sekoittaa sen potilaan ruokaan ja pyytää häntä syömään sen sillä tavalla. Kyllä, se voi tukkia putken,
nimittäin  jos öljy  on sakeaa.  Jotkut  öljyt  ovat  paksuja,  toiset  juoksevampia.  Mutta  kun lämmität  ne kehon
lämpötilaan, niiden tulisi olla riittävän juoksevia, jotta ne eivät tukkisi putkea.
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Toinen tapa on antaa se potilaille peräpuikoissa kaakaovoin kanssa. Silti öljyn syöminen on ensisijainen tapa
ottaa tämä lääke aina kun mahdollista. Öljyä voidaan antaa monella tavalla ja se on usein hyvin yksilöllistä,
joten yritä löytää tapa, joka sopii potilaalle parhaiten. Parhain terveisin, JB

"Tarkalleen! Hoidan äitiäni, hänellä on kurkkusyöpä ja olen antanut sen peräkkäin syöttöputken kautta, lämmitä
sitä hieman ja sekoitan sen kookosöljyyn! Älä koskaan ole tukkinut putkea! " Steve

"Annan sen pojalleni syöttöputken kautta, kun hän ei niele sitä - kaadan kuumaa öljyä kuppiin öljyn päälle,
sitten se haihtuu, sitten lisään kylmää vettä (ei liikaa), jotta vesi ei liian kuuma, kaada se sitten putkeen. Se on
toiminut melko hyvin, vaikka joskus öljy linjaa putkea hieman, mutta se ei ole koskaan tukossa. Salaisuus on
kaataa se alas, kun se on vielä hyvin lämmin. ” Angela

”Tiedän, että se kuulostaa kauhealta, mutta pieni coca -cola putken läpi huuhtelemaan sitä viskoosisen aineen
antamisen jälkeen tai vain tukkien puhdistaminen toimii yleensä hyvin. Vanha RN -valmiustila. ” Ellen

Leikkaus vai öljy?

"Et koskaan ottaisi tissit, kun voin syödä RSO: ta !!" Chloe

”Ajatus  siitä,  että  rintasyöpä  on”  prosenttiriski  ”,  on  täydellinen  valhe.  Todellisuudessa  kaikilla  on
syöpämikrokasvaimia kehossaan, myös minulla.  Syöpä ei ole sairaus, jonka vain "saat", kuten salama iskee
satunnaisesti. Se on asia, jota sinun on "hallittava" tai "ehkäistä" päivä kerrallaan, ateria ateria kerrallaan. Joten
kun lääkäri sanoo, että sinulla on "mahdollisuus" saada syöpä, hän viittaa siihen, että sinulla ei ole kontrollia
syöpään, ja se on suora valhe. Toisin sanoen syöpätyö. ”

- Kun sinulla on "mahdollisuus" saada syöpä, syö öljyä. Se on paljon terveellisempi ja turvallisempi vaihtoehto.
” JB

"Katso syöpää tai muuta vakavaa sairautta ikään kuin se olisi tulipalo. Mitä isompi tuli, sitä enemmän voimaa
tarvitset sen sammuttamiseen.

Käytätkö mieluummin sataa ämpäri  vettä  (RSO) tai  lasillista  vettä (muun tyyppistä  öljyä),  jos oma talo on
tulessa?  Tai  haluatko  nähdä  ammattimaisia  palomiehiä  auttamaan  sinua  siinä?  Sitä  haluaisin  mieluummin,
mutta nykyiset palomiehet, toisin sanoen lääkärit,  eivät edes saa käyttää vettä sammuttaakseen kaikki nämä
tulipalot, eivätkä he edes osaa käyttää sitä kaikkien vuosikymmenten indoktrinaation, aivopesun ja kannabiksen
käytön jälkeen. lääke.

Onko sinulle järkevää, että joku lähettäisi asiantuntijapalomiehiä suuriin tulipaloihin kaupungissa eikä antaisi
heidän käyttää vettä, eli perustavanlaatuisinta ja perinteisintä tapaa torjua tulta? Ei minulle. Mutta silti, juuri
sitä, mitä vallassa olevat tekivät nykyiselle lääketieteelliselle järjestelmälle.

Paloja tulipaloja, ei vettä, eli paljon ylimääräistä työtä palomiehille/lääkäreille, jotka eivät voi tehdä tehtäväänsä
parhaalla  mahdollisella  tavalla.  Näin ei  mielestäni  pitäisi  olla.  Heillä  pitäisi  olla  parhaat  laitteet  ja  parhaat
työkalut  työhönsä,  eikö  niin?  Näin  tekisin,  jos  olisin  heidän  johtajansa/hallituksensa.  Onko  siinä  vikaa
katsoessaan näin? En usko. ” JB
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PMS, vaihdevuodet

”Tämä on yksi asia, jossa hamppu ja erityisesti hamppuöljy ovat parhaita, bar. Et yksinkertaisesti löydä mitään,
joka voisi tai auttaisi paremmin kuin hamppu. Se auttaa palauttamaan hormonaalisen tasapainon ja poistamaan
aggressiivisuuden, mielialan vaihtelut jne.

Jos näin naisen alkavan käyttäytyä oudosti PMS: ään liittyvän hormonaalisen epätasapainon vuoksi kehossani,
antaisin hänelle hamppua välittömästi kaikilla käytettävissä olevilla tavoilla tai muodoilla. En näe syytä, miksi
kenenkään pitäisi  kärsiä  tarpeettomasti.  Puhumattakaan siitä,  että  kun ihminen kärsii,  kärsivät  kaikki hänen
ympärillään, kuten jokainen, joka on joutunut kohtaamaan kuukautisia edeltävän naisen, voi vahvistaa. Antaisin
hänen syödä öljyä, käyttää sitä peräpuikossa, enkä laiminlyöisi paikallista käyttöä hänen vatsassaan ja selässä.
Hän pitää siitä, koska se poistaa kipua ja parantaa ihoa näissä osissa. Polttaisin myös öljyä hänen kanssaan, jotta
hän tietäisi, ettei hän ole "yksin" ja että joku välittää.

Hamppun kanssa kuukautisten ei tarvitse olla turhauttavaa ja epämiellyttävää kokemusta kaikille osapuolille.
”JB

Q. Helvetti, JB ... hän pärjäsi hienosti, kunnes estrogeenilääkkeet. Ne saavat hänet kuolemaan sairastuneeksi.

A.  Yllätys,  yllätys,  Valerie.  ”Pysy  kaukana  lääkäreistä”  on  pelin  sääntö  tällä  hetkellä.  Emme  sano  sitä
nautinnosta, se on todellisuutta. Potilaat voivat yleensä hyvin öljyllä, kunnes lääketieteen asiantuntijat puuttuvat
asiaan ja pilaavat sen tarpeettomilla erittäin vaihtoehtoisilla ja kokeellisilla kemiallisilla lääkkeillä. Joten kunnes
lääkärit oppivat käyttämään tätä lääkettä oikein, on todella turvallisinta pysyä poissa heistä (jos olosuhteet sen
sallivat). Hän ei tarvitse laukauksia, vaan hänen täytyy syödä niin paljon öljyä kuin pystyy niin nopeasti kuin
pystyy korjaamaan aiempien lääketieteellisten hoitojen aiheuttamat vahingot ja saamaan tilansa hallintaan. Jos
öljy ei auta, on epätodennäköistä, että jotain muuta auttaisi. JB

Kehon painon säätö

"Hamppuöljy on suuri  vieroitusaine,  eikä ole epätavallista,  että  ylipainoiset  ihmiset  menettävät  monta kiloa
hoidon aikana. Se on melkein kuin öljy tietäisi, mitä sinun pitäisi punnita, ja ajan myötä se tuo kehosi tälle
tasolle. Omassa tapauksessani öljy vei minulta noin 30 kiloa, mutta olen nähnyt, että monet ihmiset menettävät
paljon enemmän.

Kun nautit  hamppuöljyä,  se ei ole kuin ruokavalio.  Voit  syödä niin paljon kuin haluat  ja mitä haluat.  Öljy
näyttää luonnollisesti hillitsevän ylipainoisen ihmisen ruokahalua, enkä tiedä parempaa tai turvallisempaa tapaa
laihtua. Lisäksi se voi lisätä painon nousua tarvitsevan henkilön ruokahalua.

Juuri  kuten  sanoin,  öljy  haluaa  palauttaa  kehosi  takaisin  terveeseen  painoon  riippumatta  siitä,  oletko
alipainoinen vai ylipainoinen. Jos haluat noudattaa jonkinlaista ruokavaliota, se on sinun valintasi, mutta minä
en haluaisi syödä kanin ruokaa koko ajan.

Lisäksi ikäisekseni en todellakaan löydä iloa kaikenlaisten harjoitusten tekemisestä, joten jos haluaisin laihtua,
tämä  ei  olisi  vaihtoehto.  Jos  haluan  laihtua  muutaman  kilon,  tiedän  tavan  tehdä  se  ilman  ruokavaliota  tai
liikuntaa,  ja nyt tiedät  myös, miten tämä voidaan tehdä itse.  Kun tämä ihana öljy  tulee saataville  lyhyessä
ajassa, ne, jotka ovat nyt ylipainoisia tai alipainoisia, eivät todennäköisesti pysy pitkään. Ylipaino voi aiheuttaa
varhaisen kuoleman, joten jos sinulla on muutama kilo ylimääräistä, tiedät nyt, miten käsitellä ongelmaa.

Tarkoitatko vakavasti, että se voi poistaa ylipainon ilman liikuntaa?

Kyllä, hamppuöljy voi laihtua ilman liikuntaa, ja olen elävä todiste. Jos riisun paitani, näytän joltain, joka on
tehnyt paljon töitä ja kehoni on oikeassa painossa minun pituiselle miehelleni.
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Kun olin nuorempi, uin paljon, mutta nyt kun olen laihtanut kantamani ylipaino,  näet kaikki vatsalihakseni
uudelleen.  Minulla  ei  ole  edes  rakkauskahvoja,  vain  lihasnauha  kummallakin  puolella,  enkä  tee  mitään
harjoituksia. Jos haluat kokea saman, sinun tarvitsee vain seurata esimerkkiäni ja pian kehosi alkaa näyttää siltä,
miltä sen pitäisi. ” Rick Simpson, Hamppu: Lääkekasvi

”Poikani käyttää Simpsonin öljyä Crohnin tautiin, mutta kuulen sen auttavan laihduttamaan. Jos niin miten? ”
Krystal

- Kyllä voi, syö öljyä ja laihdut, jos olet ylipainoinen ja painosi alipainoisena. Älä kysy miksi, älä kysy miten se
on mahdollista, en tiedä vastausta. Se yksinkertaisesti tapahtuu. Laihduin 50 kiloa öljyllä ja usko minua, yritin
parhaani mukaan kiistää Rickin.  Mutta epäonnistuin ja öljy valutti  myös lihaksiani.  Se oli  outoa ja vaikeaa
uskoa, myönnän. Mutta en välitä siitä, että menetin kaiken tämän painon ilman pisaraa hikeä ja ilman liikuntaa.
Itse asiassa se oli varsin nautittavaa, enkä välittänyt hyvästä unesta, joka tuli öljyn käytön ainoana merkittävänä
sivuvaikutuksena. JB

Ahdistus, paranoia

”Luulen, että ahdistusta ja vainoharhaisuutta tämän lääkkeen käytön avulla voitaisiin vähentää huomattavasti,
jos järjestelmä lopettaisi ihmisten pidättämisen sen käytöstä. Kun aloitan öljyhoidon, sanon potilaille: "Jos öljy
saa sinut uneliaaksi, älä taistele sitä vastaan."

Jotkut ihmiset voivat tulla ahdistuneiksi yrittäessään voittaa tämän lääkityksen rentouttavan vaikutuksen, kun
heidän todella pitäisi tehdä vain rentoutua eikä taistella näitä vaikutuksia vastaan. Monilla hamppulajikkeilla on
hyvin alhainen potentiaali  aiheuttaa ahdistusta,  mutta  jotkut  kannat aiheuttavat.  Jos potilaat  tuntevat  olonsa
epämukavaksi  öljystä,  jota  he  yrittävät  käyttää  tällaisissa  tapauksissa,  suosittelen  heitä  usein  valmistamaan
lääkkeen kannasta, joka aiheuttaa vähemmän ongelmia.

Jos tämän lääkkeen käyttö olisi vain laillista, olen varma, että se poistaisi suuren osan sen käyttöön liittyvästä
ahdistuksesta.  Myös jotkut  kannat  voivat  aiheuttaa enemmän ahdistusta kuin toiset,  joten jos koet tällaisia  
tunteita, kantojen vaihtaminen voi poistaa ongelman. Monet ihmiset pitävät tumman suklaan ja cayennepippurin
kaltaisten aineiden käyttöä varsin tehokkaana ahdistuksen alentamisessa ja sykkeen alentamisessa. Tärkeintä
muistaa tämän lääkityksen käytön yhteydessä on muistaa, että se on turvallisin lääke maan päällä.

Tämän  aineen  käytöstä  ei  ole  haittaa,  ja  jos  potilas  kokee  ahdistusta,  se  aiheutuu  melko  usein  potilaista
itsestään, koska he saavat kaiken toimimaan ilman syytä. Tai usein lääkkeet, joita potilas yrittää turhaan niellä,
voivat aiheuttaa ongelman, joka voi antaa heille ahdistuneisuuden oireita. Mutta tämä on helposti korjattavissa
useimmissa  tapauksissa  yksinkertaisesti  poistumalla  näistä  haitallisista  kemiallisista  lääkkeistä.  Lisäksi  on
olemassa luonnollista ainetta, jota kehomme tuottaa, nimeltään citicoline, jonka oletetaan olevan tehokas myös
ahdistuksen hoitoon. Minulle kerrotaan, että citikoliinia on saatavana 70 maassa, joten jos käytät vain Internetiä,
sinulla ei ole juurikaan ongelmia löytää tarvitsemasi.

Kestää jonkin aikaa tottua hamppuöljyn vaikutuksiin,  ja aloittelijat  voivat  kokea ahdistusta.  Mutta  lyhyessä
ajassa useimmat tulevat mukavaksi sen käytössä ja ahdistus vain häipyy. Itse asiassa, kun potilaat ovat tottuneet
öljyn vaikutuksiin, he usein nauravat sille, miten se oli aluksi pelottanut heitä niin pahasti.

Melko  usein  minuun  ovat  edelleen  yhteydessä  potilaat,  jotka  yrittivät  käyttää  sativa  -kantaa  lääkkeensä
tuottamiseen, ja usein vahvan sativan vaikutukset voivat aiheuttaa ahdistusta. Näin tapahtuu edelleen, vaikka
olen todennut monta kertaa, että tällaisia kantoja ei tule käyttää, koska ne ovat liian energisoivia.

Et  halua,  että  potilas  saa  energiaa,  sinun  on  käytettävä  voimakasta  rauhoittavaa  indikaa  auttaaksesi  häntä
rentoutumaan ja parantumaan nukkuessaan. Inhoan nähdä ihmisten tuhlaavan aikansa ja rahansa yrittäessään
tuottaa öljyä vääristä kannoista, mutta näin tapahtuu usein, jos ohjeitamme ei noudateta. Pienellä vaivalla olen
varma, että voimme kehittää hyviä lääkkeitä, jotka eivät aiheuta lainkaan ahdistusta. Mutta tämä ei voi tapahtua
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oikealla  tavalla,  ennen kuin meillä  on vapaus tehdä tarvittavat  yksinkertaiset  tutkimukset.  ” Rick Simpson,
Hamppu: Useimmat lääkekasvit

Masennus

”Olen havainnut sekä sativa- että indica -kantojen olevan tehokkaita masennuksen hoidossa. Käytän kuitenkin
harvoin sativa -kantoja ihmisten hoitoon niiden energisoivien vaikutusten vuoksi. Useimmilla potilailla, jotka
tulevat luokseni, on vakava sairaus, enkä halua heidän saavan energiaa paranemisprosessin aikana.

Mielestäni hyvä indicaöljyn tarjoama uni ja lepo ovat hyödyllisimpiä useimmille sairauksille. Hyvästä indica -
lajikkeesta peräisin oleva öljy on erittäin tehokas masennuksen hoidossa ja voi usein poistaa tämän ongelman
hyvin lyhyessä ajassa. Useimmat, jotka ovat tulleet luokseni, olivat masentuneessa tilassa muiden sairauksien
vuoksi.  Kun  sairaus  paranee  tai  saadaan  hallintaan,  heidän  masentunut  tila  vain  häviää.  ”  Rick  Simpson,
Hamppu: Lääkekasvi

Multippeliskleroosi (MS)

Millaisia kokemuksia sinulla on MS -taudin parantamisesta? Monet ihmiset tietävät jo, että hamppu voi 
auttaa, mutta eivät tiedä, miten sitä käytetään.

”Saimme äskettäin raportin MS-potilaalta,  joka nautti  kaksi unssia korkealaatuista hamppuöljyä vuosi sitten
tilansa vuoksi. Öljyhoidon vaikutus oli erittäin onnistunut, ja vaikka hän ei ole nauttinut öljyä viimeisen vuoden
aikana,  hän  on  edelleen  terve.  Kokemukseni  mukaan  multippeliskleroosi  on  usein  parannettavissa,  mutta
ihmisille, jotka ovat kärsineet vuosia tästä tilasta, kestää kauan korjata taudin aiheuttama vahinko. Monet MS -
potilaat  polttavat hamppua helpotukseen, mutta hamppun käyttö tällä tavalla ei paranna niitä ja tauti  etenee
edelleen.

Ainoa  tapa,  jolla  tiedän  hoitaa  MS:  ää  ja  tähän  sairauteen  liittyviä  vaurioita  tehokkaasti,  on  syödä  öljyä
säännöllisesti, kunnes se on parantunut tai saatu hallintaan. Jos sinulla on MS, tee itsellesi palvelus ja kokeile
tätä lääkettä. Elämän on tarkoitus olla elämistä,  ei kärsimystä, joten miksi potilaan pitäisi antaa tämän tilan
pilata  elämänsä,  kun  sitä  voidaan  hoitaa  tehokkaasti?  Tiedän  potilaita,  joilla  on  tämä  häiriö,  jotka  eivät
pystyneet enää kävelemään kunnolla, mutta vain muutaman viikon kuluttua öljyn nauttimisesta he pystyivät
kävelemään  normaalisti.  MS  -tauti  on  vain  yksi  monista  sairauksista,  joita  lääkäreiden  mukaan  ei  voida
parantaa, vaan he kertovat meille, että he voivat hallita vain oireita, kun taas tauti itse jatkaa veronsa. Jos haluat
todistaa  lääkärisi  vääräksi,  kokeile  öljyä  ja  ala  elää  muutoksen  vuoksi,  ja  kun teet  niin,  Olen  varma,  että
ymmärrät, ettei valkoisessa takissa olevalla kaverilla ole aina kaikkia vastauksia. ” Rick Simpson, Hamppu:
Useimmat lääkekasvit

Riippuvuudet

”Havaitsin äskettäin, että lopullisesti sairas morfiiniriippuvainen syöpäpotilas on sammunut morfiinista” COLD
TURKEY ”. Morfiinin jälkeen hän tuli nälkäiseksi; ei ollut enää ummetusta; nukkui erittäin hyvin ja hänen
tuskansa hallittiin paljon paremmin.

Hänestä  tuli  myös jälleen johdonmukainen.  HÄMMÄSTYTTÄVÄ. Jos en olisi  itse  nähnyt tätä  180 asteen
muutosta, en olisi koskaan uskonut sitä. En ole koskaan aikaisemmin ollut marihuanan kannattaja, mutta tämä
henkilökohtainen havainto teki minusta uskovan. ” Janice
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”Yksi asia, jonka olen nyt huomannut, että olen käyttänyt RSO: ta nyt 3 kuukautta, se melkein pääsi eroon
alkoholihimoistani. Minulla oli juoma tai kaksi joka ilta, mutta nyt haluan harvoin juoman, ja kun juon, en juo
niin paljon, huomasin myös, että housuni ovat olleet paljon löysempiä. Olen laihtunut 10 kiloa. Ainoa mitä teen
vähemmän, on juoda alkoholia.

Syön edelleen samaa ja napostan edelleen sekoitettuja pähkinöitä, keksejä jne. Yöllä, kun minulla on munchies
ja saatan jopa syödä enemmän kuin ennen öljyä. Kyllä öljy voi saada nälän.

Joten joko alkoholin tai öljyn puute on saanut minut laihtumaan 10 kiloa 3 kuukaudessa. Ja en todellakaan ollut
ylipainoinen, 5 '10 "ja noin 198 kiloa. Nuorempana painoin aina noin 186 kiloa ja olin kunnossa. Nyt painan
187 kiloa  viimeksi,  kun tarkistin.  Joka tapauksessa öljy  tai  alkoholin  puute saivat  minut  laihtumaan.  Vain
iloinen sivuvaikutus. ” Scott

"Opiaatit  saavat  minut  ummetukseen,  pahoinvointiin,  on  vaikea  saada  oikeaa  annosta  tehokkaaseen
helpotukseen. Ne tekevät minusta "hämärän", tekevät ajamisesta vaarallista ja jatkaa. Marihuana ei. Tarpeeksi
sanottu." Fred

”15 vuoden opiaattiriippuvuus paransi öljyllä. En olisi kokeillut, ellei Rick olisi. Joten minun on sanottava, että
olen  todella  velkaa  hänelle  henkeni,  joten  olen  nyt  yksi  hänen  suurimmista  kannattajistaan.  Olin  aina
tupakoinut, mutta se ei koskaan auttanut kipuihin, joita saisin pillereistä. Halusin vain kuolla niin monta kertaa,
koska en ollut enää vastuussa elämästäni. Voin sanoa RSO: n takia. En ole morfiinilla, hapella, perkillä, vicilla
tai suboksiinilla ... se sai minut pois kaikesta !!!!! Ja olen 40 ja tunnen itseni jälleen 20: ksi. Niveltulehdukseni,
jonka tunsin joka aamu, on nyt mennyt. Olen ottanut öljyä sisäisesti 10 kertaa ja elämäni on alkanut uudelleen.
Ei ole sanoja kuvaamaan kuinka kiitollinen olen. Jos käytät pillereitä, aloita öljyn ottaminen yöllä, ellei sinulla
ole viikkoa aikaa nukkua, niin menisin siihen suuntaan. Pm, jos sinulla on kysyttävää. " Rebecca

"Kannabis sai minut pois Benzon hoidosta yli 30 vuoden riippuvuuden jälkeen yli 158 vuotta sitten, ilman sitä,
jatkaen sellaisena kuin olin, olisin kuollut nyt ..." Phil

"Lopetan  kaikki  kipulääkkeet  ja  voin  nyt  toimia  -  toivon,  että  useammat  ihmiset  voisivat  luottaa  luonnon
voimaan!" Sue

Nukkuminen, unettomuus

"Unettomuuden osalta ei ole mitään parempaa kuin kunnolla tuotettu öljy hyvästä indica -kannasta, joka antaa
ihmiselle tarvitsemansa unen. Päävamman vaikutukset jättivät minut parhaiten kuvailtavaksi äänihaarukoksi,
joka  meni  hulluksi  pääni  sisään.  Tämän  korkean  äänen  ansiosta  nukkuminen  oli  mahdotonta,  enkä  saanut
tarvitsemaani  lepoa.  Lääketieteellinen järjestelmä antoi minulle  monia erilaisia  lääkkeitä  tähän tilaan,  mutta
mikään  ei  toiminut.  Usein  minulle  jäi  kauheita  sivuvaikutuksia  näiden  lääkkeiden  käytöstä,  mikä  aiheutti
minulle enemmän tuskaa kuin sairaus, josta kärsin.

Huomasin,  että  vain  hampun  polttaminen  antoi  minulle  mahdollisuuden  levätä  enemmän  kuin  mikään
lääketieteellisen  järjestelmän  antama  pilleri.  Sitten  kun  aloin  syödä  hamppuöljyä,  sain  vielä  enemmän
helpotusta, eikä ollut epätavallista, että sain kahdeksan - kaksitoista tuntia keskeytymätöntä unta.

Ennen öljyn ottamista heräsin vuosia väsyneemmäksi kuin nukkumaan mennessäni ja lepäsin hyvin vähän yöllä.
Sitten yhtäkkiä öljyn ottamisen jälkeen aloin herätä aamulla hyvin levänneenä ja virkistyneenä.

Kun monet meistä vanhenevat, meillä alkaa esiintyä unihäiriöitä, ja tällä voi olla erittäin haitallinen vaikutus
yleiseen terveyteemme ja hyvinvointiimme. Lääkärit voivat antaa sinulle unilääkkeitä, mutta jos todella tietäisit,
mistä ne on tehty, epäilen, että haluat niitä kehossasi.

Hyvin nukutut yöunet eivät ole vain mukavaa,  vaan ne ovat välttämättömiä,  jos haluat pysyä aktiivisina ja
terveinä, eikä mikään ole parempaa kuin hamppuöljy, joka antaa kehollesi tarvitsemasi lepoa. ” Rick Simpson,
Hamppu: Lääkekasvi
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"Aaryn:  Luulen,  että  söin vähän liian ison palan ...  mutta  se ei  ole  huono asia!  Ehkä on vain aika mennä
nukkumaan.

- Miten nukut, Aaryn? JB

Aaryn: Hienoa! Olen edelleen lepäämässä! Huomaan, että se auttaa jo masennukseen ja ahdistukseen. Öljy saa
minut nauramaan, lol.

Minulla oli täällä toinen potilas, jolle olin näyttämässä öljyn valmistusta, ja hänellä on myös ahdistusta. Hänkin
nauroi. Se oli mahtavaa.

Syön riisikokoista määrää 4 kertaa päivässä kahden viime päivän aikana, ja olen joutunut hengittämään lääkettä
harvemmin ja minulla on vain vähän kipua. "

-  Tältä  vakavan sairauden  hoidon pitäisi  näyttää,  eikö?  Potilas  nukkuu,  herää  virkistyneenä,  nauraa  paljon
itselleen ja koko tilanteen tyhmyydelle, ei koe stressiä, ahdistusta tai kemiallisten lääkkeiden sivuvaikutuksia
jne. Haluaisin henkilökohtaisesti tämän todella paljon. ” JB

”Olen  syönyt  hamppuöljyä  useita  kertoja,  enkä  ole  koskaan  nukkunut  niin  hyvin  tai  tuntenut  oloni  niin
hyväksi ... Kiitos Rick Simpson & JB, että sait viestin, että tämä kasvi tekee ihmeitä kaikelle kuviteltavalle !!
Tehkää ihmiset ja katsokaa itse !! Se on ainoa tapa, jolla sinusta tulee todellinen uskova, usko minua !! ” Val

- Kiitos, Val. On totta, että mikään ei voita henkilökohtaista kokemusta siitä, mitä öljy voi tehdä. Kun olet
kokeillut sitä, esimerkiksi palovamman tai hyttysen pureman jälkeen, ja kutina ja kipu häviävät muutamassa
sekunnissa, jokainen voi kertoa sinulle mitä haluaa ja tiedät, että he voivat kertoa sinulle mitä haluavat, mutta
öljyä on edelleen paras lääke mitä on. Ja haluat olla ämpäri sitä kotona, jos jotain tapahtuisi.

Sinun  ei  tarvitse  luottaa  sanaan,  jonka  sanomme,  vaan  tee  öljy,  etsi  joku,  jolla  on  palovamma,  ihosyöpä,
diabeettinen haava,  ja levitä  se sitten paikallisesti  ja katso mitä  tapahtuu.  Muista sitten,  että sama tapahtuu
kehossasi, kun nautit öljyä, ja se on kaikki mitä sinun tarvitsee tietää. JB

"Jotkut  ihmiset  ovat  vain  tietämättömiä  ja  peloissaan  ...  Rick  Simpsonin  takia  olen  itse  voinut  laskea
kipulääkkeitäni huomattavasti, tarkoitan, että otin 60 mg OxyContin 3: ta aamulla ja 3 nukkumaan mennessä ja
olin ottanut niitä yli 8 vuotta ... Se oli perseestä!

Nyt öljyn aloittamisen jälkeen otan vain yhden aamulla ja yhden illalla! Puhu ihmeestä, ainakin minä näen sen!
Lääkärit sanoivat, etten koskaan voi mennä alas tai lopettaa niiden ottamista. Poika, teinkö "Rick Simpson" ja
minä todistan lääkärini vääräksi.

Teen  sitä  ja  minusta  tuntuu  paremmalta  kuin  otin  noita  pirun  myrkkypillereitä!  Vaikka  sain  niin  suuren
OxyContin -annoksen, koin edelleen kipua päivä päivältä, en nukkunut eikä syönyt ...

Tänään  olen  kivuton,  nukun normaalisti  ja  syön enemmän!  Ja  en  lopeta  pyrkimystäni  päästä  eroon näistä
pillereistä. Toivon, että kun olen ollut öljyllä kuukauden ajan, olen täysin poissa! Toivotan onnea! "Nancy

Minulla on itse asiassa skitsofrenia ja käytän lääketieteellistä kannabista sairauteeni liittyviin sivuvaikutuksiin,
kuten  ahdistukseen  ja  unettomuuteen.  Lääke  toimii,  siitä  lähtien,  kun  aloitin  lääkityksen  useammin,  olen
pystynyt nukkumaan, mitä en voinut ennen.

Monet oireistani ilmenevät unen puuttuessa. En ole koskaan kokenut ääniä kannabiksen käytön aikana, minusta
tuntuu, että se todella suojaa minua heiltä ... ”Jose

- Olen samaa mieltä, Jose, unenpuute on monien mielenterveysongelmien syy. Aivan loogisesti, kun ihminen ei
ole saanut tarpeeksi unta, hän ei tunne oloaan niin hyvin kuin hän tuntisi kymmenen tunnin virkistävän unen
jälkeen öljyn syömisen jälkeen. JB

"Mitä rauhoittava, sen parempi. Käytän sitä illalla ennen nukkumaanmenoa ja se toimii. Nukun nyt 8 tuntia
suoraan. Lepo on ollut minulle parasta. 80% ja enemmän vahvuus kestää jonkin aikaa, ennen kuin totut siihen,
mutta tulet siihen. Aloita 0,01 ml: lla ohjeiden mukaan ja jatka ylöspäin. Yritin aloittaa 0,025: n ... seuraavan
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kerran otin vain 0,01 ml. 0,025 ml laittoi minut sohvalle 10 tunniksi. Ole varovainen, mutta muista ottaa se.
Kuten sanoin, yöaika on minulle oikea aika. Voi toimia päivällä ja REST yöllä. ” John

”Annan öljyä sulhaselleni  (Jasonille),  eikä häntä oteta paljon,  ja se väsyttää häntä niin paljon.  Hän nukkuu
suurimman osan päivästä.  Aion ottaa  hänet  pois  päivästä  tai  kahdesta  vain  nähdäkseni,  mitä  muutoksia  se
tekee  ...  sitten  ehkä annan hänelle  pienen osan,  kuten  1/2 riisinjyvää  (ainakin  niin  olemme lukeneet)  ehkä
törmäsimme siihen nopeasti hänen puolestaan. ” Jason

- Jason, uninen olo on kunnossa ja haluat, että potilas nukkuu mahdollisimman paljon. Rauhoittava vaikutus
kuluu muutaman viikon kuluttua, mutta se ei ole mitään ei -toivottua, päinvastoin. Parhain terveisin, JB

K: Tekee tänään jotain miehelle, jonka valkoiset takit ovat sanoneet, että hänellä on kaksi viikkoa elinaikaa,
eikä he voi enää tehdä mitään hänen hyväkseen. Toivottavasti saan hyviä uutisia kaikille pian. Yritetään myös
saada  hänet  lopettamaan  tupakointi  ja  muuttamaan  ruokavaliotaan  ja  paljon  muuta  antamaan
immuunijärjestelmälle  mahdollisuus  taistella.  Kiitos  Rick  ja  JB  tietämyksestäsi  ja  siitä,  että  annoit  meille
todellisen parannuskeinon.

V: Dave, anna hänen tupakoida, sillä ei ole väliä, jos hän syö öljyä. Lisäksi hän nukkuu paljon, joten hän polttaa
niin paljon joka tapauksessa.

Mitä tulee ruokavalion muuttamiseen nyt, hänen pitäisi muuttaa sitä kohtuullisesti, mutta ei jyrkästi, anna hänen
syödä miltä tuntuu. Ei välttämättä makkaraa, mutta jotain järkevää, Korota kehon pH: ta, anna hänen syödä
siemeniä  kahdesta  omenasta  joka  päivä.  Tärkeintä  on  saada  mahdollisimman  paljon  öljyä  häneen
mahdollisimman nopeasti. Vielä on mahdollisuus. Yhdistä öljyn, peräpuikkojen, höyrystymisen ja paikallisen
käytön syöminen parhaan  tuloksen saavuttamiseksi.  Vaikka  hän ei  selviäisi,  hän  elää  parhaan mahdollisen
elämänlaadun loppuun asti, ja se on myös erittäin tärkeää. Olen varma, että se kestää yli kaksi viikkoa, mutta
näemme. Lääkärit eivät ole aina oikeassa ennusteissaan öljyn tullessa peliin. Parhain terveisin, JB

- Nukun hyvin ja normaalisti pidempään. Kun olen hereillä, tunnen oloni hyvin levänneeksi, enkä ole väsynyt
kuin tupakoidessani. ” Terry

"Nukun hyvin ja näen unta,  mutta  herään väsyneenä.  Syttyminen kestää tunteja  ja sitten se kestää pitkään.
Käytän sitä joka ilta. Se poistaa niveltulehduskipuni ja antaa minun nukkua. ” Katherine

"Minulla on syöpä ja uniapnea. En vain nukku hämmästyttävästi, en herää kuumista aalloista. Se on siunaus. ”
Stephanie

"Tuntuu kuin olisi onnellisesti kuollut!" Mal

”Mieleni ilman sitä on kuin New Yorkin liikenneruuhka. Sen avulla se helpottaa Zen -puutarhatilaa ja toimii
samalla normaalilla tasolla. ” Andris

”Minulla on ollut unihäiriö 20 vuotta, RSO -öljy on auttanut minua nukkumaan ensimmäistä kertaa ja olen
kivuton herätessä! Jee!" Bonnie

”Minulla on herniated levy, joka painaa istuinhermoani ja aiheuttaa voimakasta kipua alaselästä alas vasempaan
jalkaan  varpaisiin.  Otin  3  ibuprofeenia  neljän  tunnin  välein  vain,  jotta  pystyin  nousemaan  sängystä  ja
kävelemään. Aloitin öljyn ottamisen lähes kaksi viikkoa sitten kivun ja tulehduksen hoitoon. Nyt en tarvitse
ibuprofeenia,  nukun  paremmin  kuin  ehkä  koskaan,  työtoverini  ovat  kommentoineet  parempaa  mielialaa  ja
yleistä onnellisuutta. VOIN HYVIN!" Jennifer

Olen antanut 14 -vuotiaalle Pitille öljyä 4 viikon ajan syöpään. Joskus hän vähän "nykii" ja on humalassa, kun
annan hänelle liikaa, mutta kun hektisyys lakkaa, hän nukkuu kuin pentu.

Hän  kieltäytyi  ottamasta  eläinlääkkeitä,  joten  saimme  öljyä.  Vielä  alkuaikoina,  mutta  kirjaan  hänen
edistymistään.  Kesti  noin  viikon,  ennen  kuin  hän  tottui  öljyyn  ja  kehitti  ruokahalua  uudelleen.  Olen
mustasukkainen,  koska meillä  on tässä vaiheessa varaa  vain  öljyyn Hänen rakkautensa  kaikkien  kauniisiin
tarinoihin! ”
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"Minulla on sosiaalinen fobia (parempi kuin sosiaalinen ahdistuneisuushäiriö),  masennus ja unettomuus.  En
koskaan ottanut öljyä, koska en löydä sitä täältä, missä asun, en myöskään voi viljellä ja purkaa sitä itse ...
mutta poltin noin kymmenen kertaa, minusta tuntui, että ensimmäisen kerran jälkeen voisin nuku nyt aina, kun
tunsin  itseni  väsyneeksi,  minulla  oli  koko  elämäni-ei-masennuskuukausi,  en  koskaan  tuntenut  oloni  niin
onnelliseksi (ei masennusta) ja kaikella elinvoimalla, vaikka otin tehokkaimmat lääkkeet (jotka johtavat minuun
muihin terveysongelmiin) ) tätä varten myös sosiaalinen ahdistuneisuuteni (fobia) väheni paljon, eikä minun
tarvinnut olla "korkea" tunteakseni, että jos olisin polttanut 1 tai jopa 2 päivää ennen kuin minun on mentävä
ulos puhumaan muiden ihmisten kanssa , pysy julkisella paikalla (mikä tekee tämän häiriön mahdottomaksi),
NYT VOISIN TEHDÄ TÄMÄN, tunsin olevani jälleen elossa ”normaalina ihmisenä”, mikään lääke ei tehnyt
sitä. Ongelma on, lakien, yrtin etusijalla sekä sosiaalisen ennakkoluulon ja tietämättömyyden vuoksi kasvista en
voi edes polttaa sitä enää, en halua nousta "korkealle", haluan vain elää uudelleen ilman näitä elämänrajoituksia,
on paljon anonyymiä ihmiset, jotka elävät kuten minä, joilla on jonkinlainen fobia ja muita häiriöitä, ja uskon,
että öljy voi olla ratkaisu. ” Pablo

"Voit kysyä Rickiltä ja / tai JB: ltä, olemme havainneet, että 20-30% sativa-tuotteen käyttö on yksi parhaista
yhdistelmistä ahdistukseen liittyvissä asioissa." Brewster

- Tykkäämme työskennellä indica-hallitsevien sativa-risteiden kanssa, joissa on vähintään 20%THC: tä, juuri
näistä syistä. Parhaiden öljyjen vaikutukset ovat erittäin voimakkaita ja rauhoittavia, mutta silti euforisia ja jopa
parempia seksuaalisia vaikutuksia. Kun annat potilaalle lääkkeen, jolla on tällaisia vaikutuksia, voit olla varma,
että hän nauttii sen ottamisesta. Kukapa ei haluaisi? Nukut hyvin, heräät hyvin levänneenä, euforisena ja täynnä
halua tehdä joku onnelliseksi. Kukapa ei pidä siitä? JB

”Arvostan oppimista RSO: sta joka päivä ja mitä se on tehnyt ihmisten/ eläinten hyväksi. Jos tämä öljy tekee
sen, mitä he sanovat, se on kerättävä korkeimmalta vuorelta - ei hiljennä. Minulla ei ole kokemusta siitä, mutta
varmasti, jos minä tai joku, josta välitin, huomasimme, että tarvitsemme sitä.

Sillä välin luen niin monta viestiä kuin voin. En ole vielä lukenut viestiä, jossa sanotaan: "Kiitos Rick Simpson
- minut kivitettiin, se oli siistiä, jätkä."

- Kiitos tuestanne, Debbie Nolan, olen varma, että kirjoitatte postauksen, jossa sanotaan täsmälleen tämä hyvin
pian. Tunne kehossa, kun nautitaan oikea annos heille sopivaa RSO: ta, voidaan kuvata vain "erittäin viileäksi".
Tai erittäin siistiä. Tai ehkä hämmästyttävän siistiä. Se on yksi miellyttävimmistä tunteista, mitä voi kokea, se
on hyvin luonnollista, rauhoittavaa ja rauhoittavaa.

Kuten sanomme, parhailla öljyillä on erittäin rauhoittava, mutta silti euforinen vaikutus nieltynä. Joten nukut
hyvin ja sitten heräät nauraen kuin lapsi. Ja kun nukut hyvin ja heräät kikatellen, tunnet todennäköisemmin olosi
hyväksi ja levänneeksi kuin silloin,  kun et nuku hyvin ja et  herätä nauraen. Ja kun tunnet olosi hyväksi ja
levänneeksi, kehosi paranee loogisesti ja toimii paremmin. Ei rakettitiedettä, kuten aina kannabislääkkeillä. JB

"Vaikka endokannabinoidijärjestelmä vaikuttaa monenlaisiin biologisiin prosesseihin (kuten ruokahalu ja uni),
asiantuntijat uskovat, että sen yleinen tehtävä on säätää homeostaasia.

Homeostaasi on avaintekijä kaikkien elävien olentojen biologiassa, ja sitä kuvataan parhaiten kykynä ylläpitää
eloonjäämisen kannalta  välttämättömiä vakaita  sisäolosuhteita.  Sairaus on yksinkertaisesti  seurausta jostakin
epäonnistumisesta  homeostaasin  saavuttamisessa,  mikä  tekee  endokannabinoidijärjestelmästä  ainutlaatuisen
kohteen lääketieteellisiin sovelluksiin. ”

-Toisin sanoen kyse on tasapainosta. Ei mitään uutta. JB

Glaukooma, näkökyvyn palauttaminen

"Glaukooma  ja  sen  vaikutukset  voidaan  hallita  useimmissa  tapauksissa  melko  helposti,  koska  monet
hamppulajit vähentävät tehokkaasti silmäpainetta. Ei ole harvinaista, että glaukoomasta kärsivä henkilö, joka
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käyttää  hamppuöljyä,  näkee  näön  merkittävästi.  Monet  potilaat  joutuvat  jopa  vaihtamaan  silmälasit,  koska
vanhat reseptilinssejä ovat nyt liian vahvoja.

Onko mielestäsi järkevää, että silmälääkärit eivät edes mainitse kannabista, vaikka sen on tiedetty olevan tehokas
ainakin 1800 -luvulta lähtien?
Jälleen oikeista kannoista valmistettu hamppuöljy on erittäin tehokas hoito glaukoomaan, enkä tiedä mitään
parempaa tai turvallisempaa silmänpaineen alentamiseen. Hamppun vaikutus silmänpaineeseen on ollut tiedossa
jo pitkään, mutta lääketieteellinen järjestelmä yrittää välttää edes keskustelua hamppun käytöstä glaukoomaan.
Valitettavasti näyttää siltä,  että monet lääkärit ovat nykyään paljon enemmän rahasta kuin parantumisesta. En
voi selittää, kuinka silmälääkäri voi istua siellä ja katsella potilaan sokeutumista hitaasti eikä kertoa potilaalle,
mitä  hamppu  voi  tehdä  hänen  tilansa  hyväksi.  Aivan  liian  usein  lopulta  potilaat  menettävät  näkökykynsä
kokonaan, koska he uskoivat sokeasti lääkäreiden neuvoihin. Se, että potilas menettää kykynsä nähdä oikein, ei
näytä merkitsevän paljon monille silmälääkäreille. Vielä, Mielestäni heidän toimintansa on häpeällistä, ja olen
erittäin pahoillani  niiden puolesta,  joilta on riistetty  näky ilman muuta syytä kuin ahneus. ” Rick Simpson,
Hamppu: Useimmat lääkekasvit

"Tein juuri erän" hamppuöljyä "pari yötä sitten ja erän voita. Olen antanut aivokasvainpotilaalle öljyä, ennen
kuin hän oli melkein sokea, kun hän otti öljyn, hänen näkönsä oli lähes täysin palautunut. Et voi saada samoja
tuloksia voista. Saat voista lääketieteellisiä tuloksia, mutta öljy on paljon keskittyneempi lääkeaine, ja se toimii
melkein kaikkeen, tavarat ovat aivan uskomattomia. ”Dion

”Suun kautta otettu palauttaa äitini näkökyvyn. Hän on oikeudellisesti sokea vasemmassa silmässään. Vamma
jätti  hänet ilman linssiä ja useat leikkaukset  jättivät  hänet  glaukoomaan.  Hän on ollut  RSO: ssa puolitoista
vuotta- käyttää sitä päivittäin. Hän ei koskaan huomannut, kuinka paljon näkö oli palaamassa, ennen kuin hän
laittoi  silmämeikkiä.  Hän on ollut  sokea  tuossa  silmässä 40 vuoden ajan,  joten  hän on kouluttanut  itsensä
käyttämään silmämeikkiä silmät kiinni. Se oli ainoa tapa, jolla hän pystyi soveltamaan sitä hyvään silmäänsä,
oli  sulkea hyvä silmä jättäen hänet  täysin sokeaksi.  No, viimeksi  kun hän sulki hyvän silmänsä,  hän alkoi
todella nähdä ja keskittyä sokeasta silmästään. Hän käyttää meikkiä vain silloin tällöin, joten hän ei ole aivan
varma, kuinka kauan kului ennen kuin hänen näönsä alkoi palata takaisin, mutta yli vuoden öljyllä olemisen
jälkeen hän voi nyt erottaa kuvia, värejä, ja jopa lukea tiettyjä asioita hänen pahasta silmästään! Pidin pussia
Lays -siruja, ja pöydän toiselta puolelta hän pystyi lukemaan makuja. Hän ajattelee, että jos hänellä olisi uusi
linssi, hänen näönsä palautuisi täysin. Uuden linssin saamiseksi hänet on lisättävä elinluovuttajien luetteloon-
En ole varma, että hänen vakuutuksensa korvaa mitään sellaista, joten toistaiseksi- Tämä öljy on antanut hänelle
ihmeen- näön ihme siellä, missä kerran oli vain pimeyttä. ! Joten sanoisin, että DROPS EI TARVITSE- vain
tasainen tarjonta! Aloita nyt hoitosi istuttaminen! Voi kyllä- hänellä ei ole todisteita glaukoomasta! " Lindsay
Uuden linssin saamiseksi hänet on lisättävä elinluovuttajien luetteloon- En ole varma, että hänen vakuutuksensa
korvaa mitään sellaista, joten toistaiseksi- Tämä öljy on antanut hänelle ihmeen- näön ihme siellä, missä kerran
oli  vain  pimeyttä.  !  Joten  sanoisin,  että  DROPS EI TARVITSE-  vain  tasainen tarjonta!  Aloita  nyt  hoitosi
istuttaminen! Voi kyllä- hänellä ei ole todisteita glaukoomasta! " Lindsay Uuden linssin saamiseksi hänet on
lisättävä  elinluovuttajien  luetteloon-  En ole  varma,  että  hänen vakuutuksensa korvaa mitään  sellaista,  joten
toistaiseksi- Tämä öljy on antanut hänelle ihmeen- näön ihme siellä, missä kerran oli vain pimeyttä. ! Joten
sanoisin, että DROPS EI TARVITSE- vain tasainen tarjonta! Aloita nyt hoitosi istuttaminen! Voi kyllä- hänellä
ei ole todisteita glaukoomasta! " Lindsay

Harvinaiset tai ei-yleiset sairaudet ja sairaudet

K. Hei Rick/JB, oletko koskaan kuullut harvinaisesta sairaudesta Porphyria? Jos olet, oletko hoitanut ketään
RSO: lla ja mitkä olivat tulokset?
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V:  Ei,  en  ole.  Mutta  sen  perusteella,  mitä  olen  lukenut  siitä,  en  näe  syytä,  miksi  öljyn  ei  pitäisi  auttaa
parantamaan  sitä  tai  saamaan  sitä  hallintaan.  Se  auttaa  varmasti  tämän  harvinaisen  ja  varmasti  erittäin
epämiellyttävän tilan oireissa.

Noudattaisin  sivustollamme olevaa  protokollaa,  söisin öljyn  ja  käyttäisin  sitä  peräpuikoissa  (niin  se  menee
suoraan  verenkiertoon).  Käytän  öljyä  paikallisesti  tinktuurissa  tai  salvassa  iho
-olosuhteissa/ilmenemismuodoissa (se poistaa kaiken kutinaa ja muuta epämukavuutta).

Syön  vähintään  60  g  kahden  tai  kolmen  kuukauden  aikana,  en  käytä  mitään  kemikaaleja,  noudatan
yksinkertaisesti Rick Simpsonin ohjeita. Jos 60 g ei paranna sitä tai saa sitä hallintaan, syön vielä 120 g. Ja jos
se ei tuottaisi tyydyttäviä tuloksia, alkaisin yksinkertaisesti lyödä öljyä minussa, kaksi kolme grammaa päivässä
tai  jopa  enemmän,  jos  voisin  ottaa  sen,  ja  söisin  yksinkertaisesti  niin  paljon  kuin  söisin  mahdollisimman
nopeasti . Miksi? Koska kun öljy ei auta sinua, on epätodennäköistä, että löydät jotain muuta, joka auttaa. Myös
aggressiivisia sairauksia on käsiteltävä aggressiivisesti. Parhain terveisin, JB

“Niin hyviä uutisia JB & RICK !!! Kävin tänään lääkärissä testituloksista! Kilpirauhaseni, joka oli heikentynyt
ja sai lääkitystä 22 vuoden ajan, on nyt aktiivinen! Olen itse syönyt RSO: ta kokopäiväisesti kuukauden ajan,
hieron myös tinktuuraa suoraan kurkkuuni ja höyryn myös RSO: ta! Olen hurjan onnellinen tästä!

Hän on todella siisti lääkäri, joka on ollut paikalla ja tukenut minua tässä kaikessa ja tietää hyvin, MINÄ OLEN
TODELLA  KÄYTTÄMÄSSÄ  ÖLJYÄ!  Koska  hän  on  lääkäri,  hän  haluaa  silti  tehdä  ultraäänen
kilpirauhaselleni ja tarkistaa mahdolliset kyhmyt! Mitä mieltä olet ultraäänestä?

Aion  aina  ottaa  tämän  öljyn  ylpeänä  loppuelämäni,  tämä  tuntuu  oikealta,  se  on  koko  asia  oikein!
Reseptilääkkeet ovat pahoja! Minulla on myös monia terveysongelmia, joita hoidan tällä tällä upealla öljyllä!
Chiarin epämuodostuma tyyppi 1 aivorungosta myös minulla on vakava karpaalikanava ja paljon muuta!

Olen 45 -vuotias nuori tänään, en tunne kaikkia pahoinpidellyiksi ja loukkaantuneiksi, kuten minulla on tapana
tuntea! Mainitsinko, että minulla oli myös aivoleikkaus 7 kk sitten, enkä ole käyttänyt huumeita leikkaukseni
jälkeen lääkkeiden maksan vajaatoiminnan vuoksi! Olen todella todiste siitä, että tämä öljy on JUMALALTA!
Tämä on kaikki mitä meidän pitäisi syödä lääkkeenä!

Kiitos JB ja Rick kaikesta mitä teet sydämeni pohjasta! Ei enää kilpirauhaslääkkeitä, JEE !!!!!!!! ” Margene

-  Onnittelut,  Margene.  Mitä  tulee  ultraääniin,  luulen,  että  tiedät  vastauksen.  Mitä  vähemmän skannaa,  sen
parempi, en voi muuta sanoa.

En henkilökohtaisesti menisi lähelle ketään, joka ei kertoisi minulle öljystä 22 vuoteen, mutta jos luulet, että
näillä ihmisillä on vielä jotain kerrottavaa, keskustele heidän kanssaan, nimittäin jos olet todella kiinnostunut
heidän sanomastaan lääketieteestä. Mutta siinä on kaikki, mitä antaisin heidän tehdä, vain puhua, sillä näin he
eivät  voi  satuttaa  sinua  niin  paljon  kuin  tekisivät,  että  heidän  puhumisensa  käännettiin  "tarpeeksi"  syödä
valitsemiaan pillereitä.

Onnea ja pysy kaukana niistä, jotka ovat käyttäneet 22 vuotta antaneet sinulle vääriä neuvoja. Ole onnellinen,
että selvisit heidän "hoidoistaan", toiset eivät olleet niin onnekkaita. JB

"Voiko kannabisöljyä käyttää raivotaudin hoitoon?" Aami

- Aami, kyllä, mutta se edellyttää todennäköisesti potilaan saattamista koomaan joksikin aikaa, erittäin suurilla
öljyannoksilla, etenkin kehittyneissä tapauksissa. JB

”Hoitajallani on potilas, jolla on diagnosoitu lupus ja elohopeamyrkytys koko kehossaan. Noin vuoden kuluttua
kotitekoisen öljyn käytöstä elohopeamyrkytys on kadonnut kokonaan ja Lupus on helvetin lähellä. Karvatupet
on otettu kahden viikon välein nähdäkseen tarkalleen,  mitä ja kuinka paljon myrkkyjä on hänen kehossaan
menestyksen päivitysten vuoksi. On todella hämmästyttävää, mitä voidaan parantaa luonnollisesti. Se maksaa
vähän, mutta silti terveellisempää ja elämän arvoista! ” Jesse

”Minulla  diagnosoitiin  primaarinen  myelooinen  fibroosi,  sain  lääkkeitä,  jotka  auttoivat,  mutta  eivät  olleet
tyytyväisiä  lisääntyvien  kipujen,  ruokahaluttomuuden  ja  verenlaskun  laskun,  pernan  koon,  unettomuuden
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vuoksi.  Kun olin  käyttänyt  tätä  lääkettä  vuoden  ja  tuntenut  mitään  todellista  perustavanlaatuista  muutosta,
päätin kokeilla RSO: ta, vain 1 kuukausi öljyllä, kipuni on olematon, ruokahalu on palannut, verenkuva nousee,
nukkuu kuin kivi. ” Aguae

”Käytän sitä lääketieteellisten epämuodostumieni hoitoon ... useat alueeni sairaalat sanovat, että sen ei pitäisi
olla  mahdollista…  mutta  RSO  on  hämmästyttävä  ...  hylkään  VP  -shuntin  kehossani,  minulla  on
sidekudossairaus ja useita muita harvinaisia ongelmia ... 4 aivoleikkausta 36 päivässä ja kieltäytyin täyttämästä
huumausaineita ... yksinomaan lääketieteellistä marihuanaa, RSO: ta ja hengitystä ... en ole koskaan parantunut
niin nopeasti elämässäni ... vaikka laboratoriot osoittavat kehoni on niin sekaisin, että tuskani ei oikeastaan ole
niin paha… ”Katie

”Seuraavassa  on herrasmies,  joka joutui  vakavaan auto  -onnettomuuteen  vuonna 1977.  Hän kärsi  kasvojen
halvaantumisesta,  kyynelkanavat  eivät  toimineet,  hänen  täytyi  käyttää  silmävoiteluaineita,  osittainen  näön
menetys  toisessa silmässä.  Lisäksi hänellä  oli  päävamma,  joka johti  muistiin  ja puheongelmiin.  Hän käveli
keppiä ja vietti kaikki nämä viimeiset vuodet tuskissaan. Tämä on hänen lähettämästään viestistä. == ”Öljy
korjaa minua solutasolla.  Kaikki arpikudos oikealla  puolellani  on kadonnut! Nyt minulla  on oikean silmäni
liike.  Voin jopa hymyillä,  nyt halvaus  kasvoissani  on poistumassa.  Kaikki  tämä on tapahtunut  viimeisen 6
kuukauden aikana. Kerran kasvaimen aiheuttaman kivun vuoksi nostin annokseni grammaan ja 11/2 grammaa
päivässä koko päivän ajan. Pari kuukautta sitten katselin televisiota ja tajusin, että näen nenän oikean puolen.
Näen  sen  ensimmäisen  kerran  sitten  vuoden  1977.  Aloin  harjoitella  sitä.  Minulla  on  nyt  täysi  liike.  ”
Kannabisöljy ... ei vain syöpään. " Corrie

Eläimet - Suosittelut

"Käsittelin koirani kasvaimen hänen korvallaan RSO: lla ... Se oli valtava ja nyt se on mennyt !!!!" Andrea

"Koirallani on osteosarkooma (luusyöpä). Leikkasin jalkansa viikko sitten, ja hänen pitäisi aloittaa kemoterapia
viikon kuluttua. Syöpäänsä se yleensä leviää keuhkoihin, 95% koirista kuolee keuhkosyöpään vuoden sisällä.
Jos  se  olisi  koirasi,  aloittaisitko  öljyn  nyt  ja  teetkö  kemoterapian  edelleen,  vai  etkö  kemo-  ja  suoraöljyä?
Ihmisille aloitat riisinjyvällä, 70 kilon koiralla, aloittaisitko kolmanneksella siitä kahdesti päivässä? Kiitos, että
luit tämän, ja odotan innolla vastaustasi. ” Eda

"Eda, öljy pelasti arvokkaan koiramme Sophien. Hän oli kuolemassa. Anna koirallesi öljyä ASAP ... Chemo
tappaa hänet. Rukouksia kanssasi ... ”Brewster

”Sain juuri todella hienoja uutisia ystävieni koirasta, jotka minun oli vain kerrottava! Muutama kuukausi sitten
hänen pitbull Maximuksellaan oli kasvain yhdellä hänen takajaloistaan, joka kasvoi käsistä. Eläinlääkäri kertoi
ystävälleni,  että  hänen oli  maksettava yli  3 000 euroa jalkansa amputoimiseksi,  tai  se leviää ja hän kuolee
vuoden  sisällä.  Tämä  oli  noin  4  kuukautta  sitten.  Tuolloin,  kun  näin  hänen  statuksensa  suunnitellusta
leikkauksesta, laitoin hänelle viestin ja suosittelin syöttämään hänelle kannabisöljyä. Hän ajatteli kokeilevansa
luonnollista hoitoa ennen kuin teki mitään rajua ja peruuttamatonta, kuten amputaatiota. Onneksi hänelle (ja
Maximukselle)  hänellä  oli  jo  kannabiskortti,  koska  hän  asuu  Kaliforniassa.  Joten  hän  meni  kannabiksen
apteekkiin ja otti osan. Hän ruokki hänelle yhden tipan herneen kokoista öljyä kahdesti päivässä aterioidensa
yhteydessä.  Heti  hän  sanoi  huomanneensa,  että  hänellä  oli  vähemmän  kipuja  ja  tunsi  olonsa  paljon
mukavammaksi.  Lisäksi  hänen ruokailutottumuksensa palasivat  normaaliksi.  Muutaman viikon kuluttua hän
pystyi jopa juoksemaan ilman onnea, joten hän peruutti leikkauksensa ja pysyi luonnollisessa hoidossa. Hän tuli
juuri kotiin eläinlääkärin tarkastuksesta tänään ja huomasi, että hänen kasvain on täysin poissa. Ei jälkeäkään
kasvaimesta. Eläinlääkäri oli todella järkyttynyt, kun hän kertoi hänelle, kuinka hän paransi hänet.

FYI:  Tämä on kolmas  tiedettävä  koira,  jonka kannabisöljy  on pelastanut.  Tunnen myös paljon  pelastettuja
ihmisiä.  Jos et  vieläkään usko, että  kannabis  ei  paranna syöpää,  et  ole  kiinnittänyt  huomiota.  Olen tiennyt
totuuden jo vuosia, enkä ole koskaan löytänyt ketään, eläintä tai ihmistä, jota kannabisöljy ei olisi pelastanut. ”
Lara
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“Jotkut  lasten  lymfooman  T-solu  CLCT-1-syöpä on mennyt!  Menemme eläinlääkäriin  vain  kolmen  viikon
välein testeihin CBC: ille kalsiumpitoisuuden mittaamiseksi ja FNA: n seuraamiseksi syövän t-solujen puna-
valkosolujen määrästä. Hän ei enää tarvitse määrättyjä lääkkeitä, mutta pidämme hänet Rick Simpson Oilissa,
joka paransi syövän joka päivä koko loppuelämänsä ajan. Olemme kiitollinen perhe. ” Jotkut lapset tarvitsevat
ihmeitä

”Ihmeellinen tarina! Teen ja käytän RSO: ta terveyden ylläpitämiseen, koska perheelläni on ollut paljon syöpää.
Aloin antaa sitä koirilleni,  koska heillä molemmilla on pieniä  kasvaimia ja Shetlannin lammaskoirallani  on
Discoid Lupus, eräänlainen koiran lupus. Se on uskomaton! Parin viikon aikana yksi koiran kasvaimista on
kutistunut 70% ja toinen lupus -koira voi erinomaisesti! Ensimmäistä kertaa vuosiin hänen punainen, turvonnut
ja  kivulias  nenä paranee!  Olen  kokeillut  reseptejä,  steroideja,  ruokavaliota  ja  mikään ei  ole  auttanut.  RSO
parantaa koiran lupusta, tiedän, että se voi auttaa myös ihmisiä! "Ashley

"Kissani  sai  1/4  -1/3  jyväsiisiä  riisiä  2-3  kertaa  päivässä  hoitamaan  ja  söpöä  kroonista  tulehduksellista
virtsatietulehdustaan,  kun  useita  kierroksia  nesteitä,  antibiootteja  ja  lääkkeitä  ei  voinut,  myös  laittaa  hänet
raakaruokavalioon ja hän on ei ollut toistunut. Tietenkin syöpään käytät suurempaa annosta.  Yleensä yritän
löytää annoksen, joka ei näytä vaikuttavan voimakkaasti niihin liikaa - se ei vahingoita heitä koskaan, mutta
omistaja huomaa uneliaisuutta,  inkontinenssia, mahdollisesti  hieman humalaa.  Tietenkin syövässä et välitä -
vain kehitä ne mahdollisimman nopeasti suuremmille annoksille asteittain.

Tämä on "ylläpitoa" varten - esimerkiksi koirallani, jolta poistettiin silmä glaukoomasta (ja tekee AWESOME),
on riski, että toinen silmäsi saa glaukooman, joten annan hänelle vähintään kaksi kertaa päivässä öljyä ja olen
löytänyt  hyvän annos,  joka ei  aiheuta  inkontinenssia  jne.,  mutta  hän saa silti  öljyä.  Pyysin häntä ottamaan
enemmän  kipua  silmän  edessä.  Minusta  tuntuu  siltä,  että  öljy  auttoi  häntä  enemmän  kuin  tavanomaiset
kipulääkkeet  myös  leikkauksen  jälkeen  -  ensimmäisenä  päivänä  tai  2  hän  sai  1-2  annosta  eläinlääkärin
kipulääkkeitä, sitten menin vain RSO: han, leikkauksen jälkeisenä päivänä hän jo halusi pelata palloa uudelleen
ja oli ja on onnellinen tyttö. Chloe itse asiassa nuolee RSO: n sormestani - toisin kuin kissani, joka vihaa sitä.
LOL (…)

En usko, että RSO aiheuttaa ahdistusta eläimillä - valoherkkyys voidaan havaita suuremmilla annoksilla.

Käytin jopa fretillä RSO: ta - hän oli hyvin vanha ja heräsi eräänä päivänä, että hän oli yhtäkkiä hyvin heikko,
ehkä hänellä oli aivohalvaus. Annoin hänelle pieniä annoksia RSO: ta koko päivän pitämään hänet nukkumassa
- sinä iltana hän näytti heräävän - ravistellen päätään ja käyttäytyen kuten koirani, kun he syövät kannabista,
jätin hänet nukkumaan miettien,  mitä hänen ruumiinsa tekee tee ainakin hänellä ei kipuja tai kärsimyksiä -
minulla  oli  puoli  aavistusta,  että  hän  heräisi  ok  -  valitettavasti  hän  kuoli,  mutta  hänen  elämänlaatunsa
viimeiseen päivään asti oli loistava, joten minusta RSO antoi hänelle parhaan viimeisen päivän mahdollista.
Tiedän, ettei hänellä ollut kipuja ja hän nukkui hyvin rauhallisesti,  ja tiedän, että se ei ollut liikaa RSO: ta,
koska hänelle oli annettu annos aamulla ja varhain iltapäivällä, sitten ei mitään ja olin tarkistanut hänet hyvin
myöhään illalla, kun hän vain nukkui - hän saattoi herätä, mutta hän halusi vain nukkua. ”

Whitney - Paras elämänlaatu loppuun asti, sillä on myös suuri merkitys öljyn mukana. Kiitos, JB

"Eilen,  8  -vuotiaalla,  kastetulla  Heeler  -foxterrierelläni  Chloella  diagnosoitiin  glaukooma toisessa  silmässä.
Paine oli erittäin korkea hänen 1 silmässään ja hän saattoi olla sokea siinä pysyvästi. Teimme hätähoitoa IV -
nesteillä ja mannitolilla, ja hän on pari lääkettä. Paine laski jonkin verran, mutta ei paljon, eikä hän nauti elämän
sopeutumisesta puolisokeana juuri nyt. Haluan kohdella häntä RSO: lla, koska se on ollut uskomatonta minun
bf: lle ja omalle tuskalleni, ja uskon todella öljyyn ja ihmisten täällä kerrottavat tarinat ovat uskomattomia. En
halua, että Chloe saa glaukooman toisessa silmässä, ja haluan parantaa kaiken, mitä voin. Ymmärrän, että öljy
on auttanut monia lemmikkejä,  ja olisin niin iloinen, jos Chloe pystyisi palauttamaan näkökykynsä tai  jopa
jonkin näön sairastuneessa silmässä ... Kiitos avusta tai neuvoista!

-  Whitney, hanki  hänet öljyyn. Jotkut öljyt  ovat parempia glaukoomaan kuin toiset.  Helpoin tapa selvittää,
kuinka tehokas se voi olla, on ottaa annos ja tarkkailla silmiäsi aamulla. Jos ne ovat puhtaita, etsi toinen kanta
tai  kantayhdistelmä,  jos  sinulla  on  paljon  puhdistettavaa  tavaraa,  se  on  todennäköisesti  hyvä  rasitus
silmänpaineen alentamiseksi. Parhain terveisin, JB
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"Kiitos JB! Eilen ajattelin, että olemme edistyneet uskomattomasti, silmä oli kirkas (vedin heittoja ulos heistä
koko päivän) ja pupilli ei ollut täysin laajentunut ja vaikka se ei vastannut toisen silmän pupillia, luulin sen
reagoivan valoon, mutta tänä aamuna näyttää taas pilviseltä. Ehkä kirkkaassa valossa, kuten eilen, se näyttää
paremmalta  ...  Kuinka paljon ja kuinka usein suosittelet  annostani hänelle? Toistaiseksi  olen antanut  hyvin
pienen herneen kokoisen annoksen, hän on vain 30# ja se näyttää vaikuttavan häneen, nämä koirat ovat aina
rakastaneet syödä varret ja lehdet tai särjet,  saada savua jne.,  Jotta voin kertoa, milloin hän vaikuttaa myös
öljyllä,  ja  vaikuttaa  siltä,  että  se  vaikuttaa  häneen  hieman  samalla  tavalla  kuin  jos  hän  söi  varret,  se  ei
kuitenkaan minua huolestuta, minusta tuntuu siltä, että se tarkoittaa sen "toimivuutta". " Whitney

- Whitney, antaisin sen hänelle jotain hyvää kaksi tai kolme kertaa päivässä. Mitä enemmän pääset häneen ja
mitä nopeammin, sitä parempi. Jopa hänen piti nukkua päivä tai kaksi, kuka välittää. Pieni hampun aiheuttama
kooma ei voi satuttaa. JB

"Kuulostaa hyvältä! Teen sen tänään. Eilen hänkin oli aika pihalla. Kiitos JB nopeasta vastauksesta! ” Whitney

"Koirani söi osan kasvista eilen, koska tiesi, että se auttaisi vatsaa sen jälkeen, kun hän oli saanut jääneen kana -
illallinenrasvan ja söi joukon sitä, hän vauhditti paljon ja myöhemmin ylös ja sitten lepäsi mukavasti. Arvaa
mitä hänen oksennuksessaan oli - ruukunlehtiä. Älykäs koira. ” Donna

"Hei JB, annan RSO: n hevosilleni. Itse asiassa olin peloissani viime viikolla sairastuneella ruudullani, annoin
hänelle noin 1/3 grammaa ISO -öljyämme ja hän oli niin STONED !! Hänet rauhoitettiin. Joten ... se toimii
hevosilla ja jos 1/3 grammasta on rauhoittavaa hevosella, kuvittele parantavia ominaisuuksia.  Kesti noin 24
tuntia päästä eroon sen vaikutuksista. Leikkasin hänen suun kautta annosteltavansa lähes riisinjyväksi ylläpitoa
varten. ” Heather

"Ajattele,  että  se  oli  takaisin  70  -luvulla,  kun  FDA  ilmoitti  ensimmäisen  kerran  kannabiksen  tappavan
syöpäsoluja ... tiedän vain, että kissani vatsasyöpä näyttää olevan poissa, hän syö nyt hyvin, painostaa ja juoksee
ympäri kuin uusi kissanpentu ..." Tony

”Olen antanut 19 -vuotiaalle kissalleni jauhettua dekarboksyloitua kannabista joulukuussa 2011. Hän oli hyvin
unelias,  vuotava kakka,  merkkejä  kissan vanhuudesta  ...  eläinlääkärissä  työskennellyt  tuttavani  ehdotti,  että
annan  hänelle  1/4  aspiriinia.  4  t  metamucilia  ...  teki  sen  muutaman  päivän  ajan  ja  päätti  sitten  kokeilla
kannabista  ...  Ripottelen  pienen  määrän  hänen  märkäruokaansa  parin  päivän  välein  ...  hän  on  edelleen
kanssamme !!! " Lori

"JB, olemme tehneet hänelle useita eriä, kun teemme hänelle uuden erän kahden kuukauden välein, koska hän
ottaa 1 kuutiota päivässä. Olemme käyttäneet 2 eri kantaa. Hän käyttää tällä hetkellä samaa erää, joka paransi
kissani syövän. ” Charlie

"Minun on kiitettävä sinua. Rakkaalla 14 -vuotiaalla kissallani todettiin 1. kesäkuuta okasolusyöpä. Paranin
hänet RSO: lla viikossa! Eläinlääkäri sanoo, että se on ihme. Otin hänet takaisin hänen luokseen 8. kesäkuuta ja
hän kysyi minulta, oliko kyseessä sama kissa, koska hänen suussaan oleva kasvain oli melkein kadonnut ja hän
odotti täysin, että olisin palannut hänen luokseen. Nyt hän on toipunut lähes kokonaan. Rakastan häntä kovasti
ja minun oli kiitettävä sinua siitä, että kerroit kuinka tehdä lääke oikein ILMAISEKSI! ”

”Kissallani  diagnosoitiin  viime  kesäkuussa  nopeasti  kasvava,  aggressiivinen,  hoitamaton,  käyttökelvoton
syöpämuoto, sepumin okasolusyöpä, joka on yhtä ruma kuin miltä se kuulostaa. Hänelle annettiin enintään 1-3
kuukautta, ja eläinlääkäri ehdotti varovasti, että "päästän hänet nyt". Itkin, ajattelin sitä ja päätin, etten vain
voinut katsoa hänen kuolemaansa. Kävin verkossa ja huomasin, että syöpään on paljon parannuskeinoja. Hän
alkoi  antaa  hänelle  useita  lisäravinteita  jne.  Hän  oli  kunnossa,  mutta  syöpä  kasvoi  edelleen  ja  vaikutti
hengitykseen. Kasvain alkoi vihdoin kasvaa nenän toiselle puolelle, ja joulukuussa hän alkoi mennä alamäkeen.
Ajattelin, että okei, nyt on aika.

Sitten  löysin  kannabiksen ja  sen,  miten  se voi  tappaa  syövän.  Lyhyesti  sanottuna,  Ted on ottanut  RSO:  n
joulukuussa. Alussa oli vähän tilanne saada oikea pieni annos, koska hän on kissa. Ja paljon pienempi kuin
ihminen.  Hän  nukkuu  PALJON  paremmin,  hänen  hengityksensä  on  parempi  nukkuessaan,  ruokahalu  on
palannut, tosin ei entiseen. Tämä on koko matka, enkä tiedä miten se päättyy.
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Kasvain näyttää kuitenkin litistyvän, vaikkakin hyvin hitaasti.  Luulen,  että jos tämä ei olisi ollut  niin ilkeä
syöpä, hän olisi todennäköisesti parantunut kuukausia sitten. Eläinlääkäri on iloinen ja vaikuttunut siitä, miten
hän voi. Joten otan sen vain päivä päivältä ja olen iloinen siitä, että suurin osa näistä päivistä näyttää hyviltä
päiviltä. Hänen viimeinen voimassaolopäivänsä oli viime syyskuussa, joten hän voi hyvin. ” Anne-Marie Leidl

"Jee!!!!  Minulla  on  myös  kannabiksenpentu.  Korkealaatuinen  kannabisöljy  pelasti  minut  joutumasta
maksamaan 4800 dollaria eläinlääkäreille teurastajaksi ... tarkoitan uh ... tekemään leikkauksen kissan korvaan
kasvaimen poistamiseksi. Hurraa Cannabis Kitties n Canninesille! ” LinZy

”RSO-aine pelasti 40 kilon koiran hengen-etyyliuutettu öljy, joka oli muuten identtinen RSO: n kanssa, pelastaa
koirani,  joka  oli  juonut  naapurin  pakkasnestettä.  Eläinlääkäri  sanoi  puhelimessa,  että  hän  oli  valmis,  liian
myöhään, eikä todennäköisesti selviäisi 40 minuutin ajomatkan kuolemasta, ja minua neuvottiin saamaan hänet
mukavaksi.

Uskollinen  kumppanini  vaahdotti  suuhun,  hänellä  oli  usein  kohtauksia,  hän  oli  pahasti  ylikuumentunut  ja
kurkku oli niin turvoksissa, että hän tuskin pystyi hengittämään ja menettää tajuntansa. - varmasti kuolee, ei
epäilystäkään.

Yrittäen helpottaa hänen poistumistaan tästä maailmasta, lämmitin 1/2 grammaa öljyä tl voita ja kirjaimellisesti
täytin  sen  sormella  kurkkuun,  työntäen  aukkoa  hänen  turvonneeseen  kurkkuunsa.  Kymmenen  minuutin
kuluessa  hän  ei  enää  suussa  vaahdottanut,  hänen  kuume  oli  rikkoutunut,  hän  hengitti  normaalisti,  kaikki
kouristukset ja kohtaukset olivat pysähtyneet.

Hän joi innokkaasti vettä, makasi sitten 12 tuntia ja heräsi näennäisen täydellisessä kunnossa juoksu ja leikki
muutamassa minuutissa heräämisen jälkeen. Kerroin eläinlääkärilleni ja pyysin häntä julkaisemaan tapahtuman
tapaustutkimuksessa, ja hän kieltäytyi väittäen, että kannabis on myrkyllistä koirille! ” Alan

"Käytämme sitä 14 -vuotiaalla chihuahuallamme, jolla on kohtauksia. Muutama kuukausi sitten ajattelimme,
että hän ei kestä kauan, joten ajattelin, miksi en kokeilisi öljyä? Päivän kuluessa hän oli kuin kokonaan uusi
koira! Hän söi paremmin ja tuntui raikkaalta ja halusi leikkiä! Tämä tavara toimii todella monessa asiassa! ”
Mindy

”Saimme pennun, jonka erittäin suuri ihminen oli tallannut. Hän on lelu chihuahua, hänellä oli 4 x 4 tuuman
vyö, joka peitti  koko alaosan. Hän sai todella huonon olon ja alkoi kylmetä,  joten päätin,  että kyyneleiden
kokeilu ei voisi satuttaa häntä liikaa.

Kun  annoin  hänelle  ensimmäisen  annoksen,  hän  tuskin  pystyi  liikuttamaan  päätään.  Olen  kuitenkin
äärimmäisen iloinen voidessani kertoa teille, että kun hän on kyyneleitä viettänyt kolme kertaa päivässä, hän on
onnellinen,  terve ja pirteä pieni pusku. Kiitos Rick ja JB, että paljastit  meidät  totuudelle.  Vaimoni ja minä
uskomme, että kyyneleet pelastivat hänet.

Älkäämme unohtako, että annoin lelu chihuahuaa, joka oli alle punta grammaa RSO: ta, 3 kertaa päivässä. Se
on 3 grammaa päivässä pennulle, joka painoi alle kilon ja oli kuoleman ovella, koska poika, joka painoi yli 300
kiloa, astui hänen luokseen. Jos kannabis olisi todella myrkyllistä, kaimana ei olisi vielä kanssamme, juoksee
pähkinänkuoressa ja hyppää rikkaruohon takia. ”

”Annoimme silloiselle 13 -vuotiaalle auttaaksemme häntä selkäjalkojen ja lonkan niveltulehduksessa ... yllätys,
saimme myös joustavan koiran lisäksi myös 4 pentua. Hänen ei olisi pitänyt millään tavalla saada litraa, ja
kaikki ovat terveitä ja voivat hyvin! Rakas RSO! ” Julie

”Koirallani oli iho -ongelma (ihottuma, joka sai hänet repimään turkinsa pois) ja uusi korvatulehdus. Minulla ei
ollut RSO: ta, mutta annoin hänelle tinktuurin, jonka ystäväni teki. Hänen turkiksensa on kasvanut takaisin ja
korvatulehdus on selvinnyt. Jos tinktuura toimi näin hyvin, ajattelen RSO: n avulla, että voisin parantaa hänet
kokonaan. Joten sanoisin, että kyllä, RSO toimisi koiran syöpään yhtä hyvin kuin ihmisiin. Siunausta sinulle,
Rick ja sinäkin, JB. " Bette

- Kiitos, Bette. Ajatuksesi on looginen ja oikea. Eläimillä on nopeampi aineenvaihdunta, joten öljy parantaa
niitä paljon nopeammin kuin ihmisiä. On ilo parantaa eläimiä öljyllä, he rakastavat sitä. JB
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"Käytän sitä koirillani. Vain vähän vähemmän kuin me. Minulla on 12 -vuotias, joka ajettiin yli ja jouduttiin
poistamaan lonkka. Ei vaihdettu ... poistettu! 4 viikkoa ...

Ei arpia leikkauksesta, kävelylenkkejä, edelleen ontuva, mutta kiertää hienosti ja käytin öljyä kipulääkkeiden
sijaan ... Se toimi hyvin! (…) Minulla on 9 -vuotias Rotty, jolla on sydänmatoja, kauheita allergioita, hyvin
vähän  energiaa  ja  hiusten  menettäminen  hännässä.  Aloitin  hänet  tänään  ...  Pelastin  juuri  10  -vuotiaan
chihuahuan, jolla on 3 kasvainta, ja tiedän, että tämä korjaa hänet heti !!! "Dolly Durbin

“RSO OIL -koirankeksit ja ajankohtainen voide jalkansa syöpähaavoissa oli 1/2 dollarin setelin kokoinen. Hän
alkoi itkeä noustessaan ja hänen tärinänsä oli paha. Tiesin, että RSO toimisi ... Seuraavana päivänä hän nousi
ilman  itkua  ja  vapinaa  ja  juoksi  pihalla  muutamaa  päivää  myöhemmin  pienen ystävänsä  Nuggetin  kanssa,
rotterrieri. Se oli 6 kuukautta sitten. Hän on nyt 6 -vuotias koira, ei 12 -vuotias. Tämä on yksi monista tarinoista,
joita olen nähnyt kahden viime vuoden aikana.

Tarinani on paljon pidempi ... RSO pelasti henkeni. Ei enää opiaatteja. Ja useimmiten hyvin vähän kipua. Kiitos
Rick Simpson ... Rauha teille. ” Ron Youngblood

K. Rakkaat ystävät, toivottavasti tämä löytää sinut hyvin. Annan 8 -vuotiaalle, 40 kilon koiralle RSO: n kehon
oikealla puolella kasvavista kasvaimista. Tänään on hänen ensimmäinen hoitopäivänsä ja hän on kaatunut ja
nukkuu. Annoin hänelle riisinjyvän määrän. Onko tämä liikaa? Kuinka kauan ja kuinka usein suosittelisit

Annanko sinulle öljyä? Itse olen öljyllä. Ajan myötä totun yhä enemmän "korkeuteen". Minun on leikattava ensi
kuussa  ja  aion  käyttää  RSO:  ta  kipuun  ja  toipumiseen.  Jos  voin  työskennellä  sen  kanssa,  jatkan  sitä
loppuelämäni. Siunausta ~ Kiitos paljon

A. Catherine, lykkään leikkausta, jos se on mahdollista, kunnes syöt 180 grammaa öljyä grammassa päivässä
(tai enemmän) kolmessa annoksessa. Anna koiralle puolet siitä, jos luulet, ettei hän ole tyytyväinen siihen, mitä
hän sai nyt. Nukkuminen on osa paranemisprosessia, siitä ei tarvitse huolehtia ja se on merkki siitä, että öljy on
rauhoittava, mitä haluat. Mitä tehokkaampi ja rauhoittava, sitä parempi. Parhain terveisin, JB

"Lähetän  sinulle  päivityksen  koirastani,  jolla  on  diagnosoitu  luusyöpä.  1.  kesäkuuta  on  kulunut  seitsemän
kuukautta, viimeiset röntgenkuvat eivät osoita leviämistä keuhkoihin. He löysivät ehjän tauon lähellä kasvaimen
kohtaa jalassa, eivät tiedä mitä tehdä. Normaalisti nämä koirat, joilla on tauko, sinun täytyy laittaa ne alas. He
ovat tulleet siihen tulokseen, että Zometa -nimisen lääkkeen kuukausittaiset infuusiot pitävät sen ehjänä, joten
he jatkavat  häntä tutkimuksessa,  kun taas hän saa Zometa -infuusioita  kuukausittain.  Mutta  syöpä ei  leviä,
eivätkä  he  voi  noutaa  kasvainta,  joka  oli  siellä  7  kuukautta  sitten.  Ajattelin  vain,  että  haluat  tietää.  Tämä
aggressiivinen  syöpä vie  tavallisesti  koiran  hengen 4-6  kuukauden  kuluessa  diagnoosista.  Tässä  hän on,  7
kuukautta, EI syöpää. Ehjä murtuma, mutta silti kävelen kuin mikään ei olisi vialla. ” Linda

”Koirani ihosyöpä on kadonnut 9 viikon kuluttua TÄYSIN !! Ylläpitoannos nyt elämän koetukselle. Mikä on
mielestäni nyt paitsi mukavampaa hänelle myös pidemmän elämän. Siunausta RS & JB !! > ;-) ”Goblin

"Koiralla oli 3 viikkoa elinaikaa. Massasolukasvaimia kaikkialla hänen puhdasrotuisessa pit bull -rungossaan ...
Kolmen viikon kuluttua kasvaimet r kutistuvat ISO/RSO: ssa. Vannon. Hän on pissannut itsensä muutaman
kerran  humalassa,  mutta  tiesin,  että  se  oli  parempaan  suuntaan.  Hän  on  edelleen  mukana.  Vaikka  he
katoavatkin, teen silti hänestä lääkkeen. Rakastan sinua, JB ja Rick. " Bocaj

”Olen antanut 14 -vuotiaalle Pitille öljyä nyt 4 viikkoa syöpään. Joskus hän vähän "nykii" ja on humalassa, kun
annan  hänelle  liikaa,  mutta  kun  hektisyys  lakkaa,  hän  nukkuu  kuin  pentu.  Hän  kieltäytyi  ottamasta
eläinlääkkeitä, joten saimme öljyä. Vielä alkuaikoina,  mutta kirjaan hänen edistymistään. Kesti noin viikon,
ennen kuin hän tottui öljyyn ja kehitti ruokahalua uudelleen. Olen kateellinen, koska meillä on tässä vaiheessa
varaa vain öljyyn hänelle. Rakasta kaikkien kauniita tarinoita! ” Janine

"Olen nähnyt RSO: n ottavan koiran vaikutukset ... Ensimmäisinä päivinä Ruby (12 -vuotias koira) oli sairas ja
vapisi hieman, huolestuttavia oireita, jos olet skeptinen aiheesta, mutta voin vakuuttaa 1 kuukausi hoitoon ja
koira pomppii ympärillä täynnä elämää juoksee portaita ylös hyppää sängylle ja tuolit täynnä energiaa koko
ajan erittäin leikkisä.  Silmät olivat ennen vetisiä ja niissä oli harmaa peite,  ja nyt ne palasivat normaaliksi.
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Rubyllä oli melko suuri kasvu jalan sisäpuolella ollut siellä jo vuosia ja nyt öljyn syömisen jälkeen se melkein
putosi !!!

Kiitos Rick Simpsonille xxx siunaa tätä öljyä, se todella toimii, miksi ei ole mitään suositteluja sanoa, että se
ei ..? ” Brett

"Tänään on kolmas päivä koirani hoidolle RSO: lla (Rick Simpson Oil), joka on kannabiksen tiiviste monien
vakavien sairauksien hoitoon. Hän on 13 -vuotias ja noin 7 kuukautta sitten hän sai jotain, joka aiheutti hänen
äärimmäisen  röyhtäisyytensä,  suuren  liman  ja  joinain  päivinä  hän oli  unelias.  Katsoin  sen  verkossa,  sanoi
"kennel yskä tai koiran kylmä", joten minulla oli täällä antibiootteja ja aloitin hänet kurssille. Ei auttanut yhtään,
joten veimme hänet eläinlääkäriin.

Tietenkin he halusivat  tehdä verikokeita,  röntgenkuvat  ja liman seulonnan. Noin 500 eläinlääkärin laskussa
kieltäydyin,  joten aloitimme hänelle laajan antibiootin,  joka ei myöskään koskenut siihen kuukaudessa. Otti
hänet takaisin sisään ja sai vielä kaksi vahvempaa antibioottia, käytti kuukauden uskonnollisesti. Ei myöskään
koskenut!

Joten sitten eläinlääkäri kokeili sienitautilääkettä ... Vielä ei koskenut hänen sairauteensa !! On vaikea määrittää,
mikä on perusteltua käyttää rahaa 13 -vuotiaalle koiralle ... Joten lopetin kaikki lääkkeet noin kuukausi sitten,
jotta hänen ruumiinsa toipui ja aloitin hänet RSO: lla vain 3 päivää sitten, yhteensä 6 hoitoa ja hän on aivan uusi
koira!

Ei  räkä,  ei  yskää,  hänellä  on  munchies  ja  yleensä  olemme  nähneet  MERKINTÄVÄN  parannuksen.
Uskomatonta tosiaan. Omasta kokemuksestani voin todistaa, että tämä on mahtava surrealistinen lääke. Kiitos
sydämeni pohjasta! ” Eloonjääminen

"Koirani on 13 -vuotias belgialainen paimen. Muutama vuosi sitten hänen kyljelleen ilmestyi pieni paakku. Se
alkoi yhtäkkiä kasvaa hälyttävästi muutama kuukausi sitten. Valitettavasti hänellä diagnosoitiin syöpä - eikä
vain yksi kertakäyttö. Tutkittuaan hänellä oli paljon. Hänellä oli myös muita ongelmia ... Lähinnä niveltulehdus
ja lonkkahäiriö. Leikkaus ei ollut vaihtoehto, koska oli epävarmaa, selviäisikö hän anestesiasta. En malttanut
katsoa  hänen  kärsivän  ...  hän  tuskin  pystyi  kävelemään  ja  oli  lopettanut  syömisen.  Päätin  antaa  hänelle
kannabisöljyä viimeisenä yrityksenä auttaa häntä. Kumppanini Pat ja minä annoimme hänelle pienen määrän
(noin riisinjyvän kokoisia) evästeen päälle. Se todella vaikutti häneen ... hän oli epävakaa jaloillaan ja nukkui
tuntikausia.

Muutimme annostusta seuraavien päivien aikana ja huomasimme, että hänen ruokahalunsa parani heti.  Hän
alkoi myös liikkua paljon helpommin ja hänen asenteensa oli paljon kirkkaampi. Päivien edetessä nostimme
hitaasti hänen annostustaan. Siitä on kolme viikkoa, enkä tuskin tunnista häntä samana koirana. Hän on iloinen!
Häntä heiluttaen, leikkisä, syöminen ja mikä parasta, kasvain on puolet pienempi kuin ennen kuin aloitimme
öljyn käytön !!!! Jatkan hänen hoitoaan (olemme onnekkaita, kun voimme toimittaa oman öljymme) ja pidän
teidät ajan tasalla. Odotan näiden kasvainten katoavan kokonaan !!!!!!!! ” Josie

”Minulla on naapuri, joka onnistui poistamaan koiran kasvaimet kuukauden sisällä ruokkimalla lääkettä hänelle.
Jatka ja kyllä, hyvin pieniä annoksia, koska Rick on todennut, että niiden aineenvaihdunta on erittäin korkea,
joten he paranevat paljon nopeammin kuin me. ” Parvi

”Paranin  frettimme  insulinoomasta,  joka  loi  haimasyövän.  Käy kurkkaamassa,  karvainen  perheesi  tarvitsee
sinua.  Tässä on Kukka hoidon aikana,  hän on hieman ristisilmäinen täällä ja valmis levolliseen uneen ..! ”
Hamppu

”Kyllä, paranin kissani syövästä kesäkuussa, kun eläinlääkäri käski laittaa hänet alas. Syötin hänelle vain öljyä,
ja 10 päivän kuluessa kuolemaan johtanut kasvain oli poissa! Eläinlääkäri sanoi, että se oli ihme! " Charlie

"GOD BLESS JB ja Rick Simpson uskollisuudestasi ihmisiä kohtaan, jotka tarvitsevat sinua eniten. Aion tehdä
oman, kun voin auttaa tuntemiani ihmisiä, jotka tarvitsevat sitä kipeästi. Tyttäreni teki hieman leikkauksesta
koiran kasvaimen vuoksi.  Neljä  käyttöpäivää  hän sanoi,  että  se  näytti  siltä  kuin se olisi  pudonnut.  Odotan
edelleen lopullisia tuloksia. JUMALA KEMIKAN edessä! " Greg
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Elämänlaatu

Voisiko hamppuöljy parantaa elinikää?

”Jos me kaikki  ottaisimme pieniä annoksia hamppuöljyä säännöllisesti,  olen vakaasti  vakuuttunut  siitä,  että
eläisimme  pidempään  ja  olisimme  paljon  terveempiä.  Pidemmät  elinajat  olisivat  erittäin  hyödyllisiä
ihmiskunnalle,  koska  se  antaisi  niille,  joilla  on  upeat  kyvyt,  saavuttaa  paljon  enemmän.  Aivan liian  usein
nykymaailmassa ihminen vain saa hyvän tekemisensä ja kärsii uransa päättävistä lääketieteellisistä ongelmista.

Meille kaikille annettiin tämä elämäksi kutsuttu kokemus laajentaaksemme kykyjämme ja näköalojamme, jotta
lajimme  voivat  kehittyä  korkeammalle  tasolle.  Lisäksi  meille  annettiin  tämä  upea  kasvi  sekä  vartalon
säilyttämiseksi että suojelemiseksi sairauksilta.  Minun on mahdotonta ymmärtää,  että ihmiskunta voisi enää
sivuuttaa tämän kasvin parantumispotentiaalin.  Nyt kun totuus hamppun parantavista voimista on saatavilla,
olisimme hieman anteeksiantamattomia velvollisuuksiemme suhteen sekä itseämme että rakkaitamme kohtaan,
jos emme vaatisi näitä lääkkeitä ilmaiseen käyttöön välittömästi.

Jos  sinä  tai  joku  muu  maan  päällä  haluaisi  elää  pidempään  erinomaisessa  terveydentilassa  saavuttaakseen
maksimaalisen potentiaalin, johon kykenemme, en ymmärrä, miten kukaan voisi tuntea, että hänellä on oikeus
painostaa tahtoaan meille  tai  yrittää pakottaa ketään  pidättäytymään tämän kasvin lääkinnällisestä  käytöstä.
Koska elämän on tarkoitus olla  elämistä  ja olet  nyt löytänyt  tavan välttää kaikki tarpeettomat kärsimykset,
toivotan teille kaikille erittäin pitkää ja tervettä olemassaoloa.

Olet varmasti kuullut niin monen sanovan sinulle: ”Tämä ei voi toimia, mikään ei auta. Lääkäri sanoi, että 
kärsin tästä loppuelämäni ... "

Suuri määrä potilaita on tullut luokseni sairauksilla, joiden lääkäreillä ei ole ollut menestystä hoidossa ja he
kokivat tilanteensa toivottomaksi. Usein ihmisillä ei ole edes diagnoosia siitä, mikä heissä todella on vialla,
koska todellisuudessa  lääkärit  eivät  voineet  antaa  heille  vastausta.  Useimmat  näistä  potilaista,  joille  annoin
öljyä, eivät uskoneet, että hamppu voisi auttaa heidän olosuhteissaan, ennen kuin he yrittivät hoitoa. Olen ollut
yhteydessä tuhansiin yksilöihin, jotka olivat täysin hämmästyneitä siitä, mitä tämä lääkitys teki olosuhteilleen.
Jos hamppuöljy ei  voi parantaa sairauttasi,  huomaat  todennäköisesti,  että  tämä öljy  on ylivoimaisesti  paras
käytettävissä oleva kontrolli.

Lääkärit haluavat kertoa meille, että monet sairaudet ja olosuhteet ovat parantumattomia, mutta tämä lääkitys
kiinnittää  vähän  huomiota  lääkäreiden  mielipiteisiin  ja  tekee  usein  lääketieteellisiä  ihmeitä.  Jos  sinulla  on
lääketieteellinen  ongelma,  kokeile  öljyä  ja  näet  hyvät  mahdollisuudet  nähdä  ihmeitä,  joita  se  voi  tuottaa
itsellesi.

Onko järkevää olla antamatta ihmisille hamppupohjaisia lääkkeitä?

Ei  ole  mitään  järkeä  kieltää  hampun  lääkinnällistä  käyttöä  yleisölle,  eikä  todellisuudessa  kenelläkään  ole
oikeutta tehdä sellaista. Ainoa syy, miksi hamppu oli alun perin kielletty, johtui siitä, että se oli todellinen vaara
monille  suurille  raha  -asioille.  Maailman  kaikkein  lääkekasvin  lääkekäytön  rajoittamista  koskemaan  tätä
planeettaa asuvia ihmisiä voidaan kutsua vain rikokseksi ihmiskuntaa vastaan. Näyttää siltä, että tällä hetkellä
hallitukset ovat edelleen halukkaita antamaan rikkaille ystävilleen, jotka omistavat lääkeyritykset, tiensä, mutta
lopulta he eivät pysty pitämään totuutta tästä lääkkeestä.

Kun hamppu  palaa  yleiseen  lääketieteeseen,  se  tuhoaa  kaiken  lahjonnan,  joka  on  koskaan  vastustanut  sen
ilmaista  lääkekäyttöä.  Tämä  kasvi  tunnustetaan  nopeasti  jälleen  parhaaksi  parantavaksi  kasveksi,  ja  siitä
valmistetut lääkkeet muuttavat lääketieteen kasvot ikuisesti. Pian yleisö hylkää kemikaalit ja myrkyt, joita tällä
hetkellä kutsumme lääkkeiksi, ja he vaativat tämän luonnollisen aineen käyttöä, jotta he voivat parantaa itsensä
järkevästi.
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Luuletko, että lainvalvontaviranomaiset eivät ymmärrä, että ennemmin tai myöhemmin he saattavat tarvita 
tätä lääkettä itselleen?

Monet  lainvalvontaviranomaiset  tietävät  varmasti,  että  hamppulääke  toimii,  ja  heidän  kaikkien  pitäisi
ymmärtää, ettei heillä ole oikeutta häiritä sen lääkinnällistä käyttöä. Itse asiassa olen toimittanut tämän lääkkeen
suurelle määrälle niitä, jotka palvelevat itse yhteiskuntaamme. RCMP: n virkailijat ovat jopa lähettäneet minulle
hoitoon potilaita, jotka kuolivat terminaaliseen syöpään, joten monet virkamiehet ovat tietoisia siitä, että tämä
luonnollinen aine toimii. Poliisi ei ole erilainen kuin me sairauksien suhteen, he myös pelkäävät syöpää ja muita
vakavia sairauksia.

Poliisilla  näyttää  kuitenkin  olevan  hyvin  vaikeaa  saada  päätään  siitä  tosiasiasta,  että  hallituksen  politiikka
hamppulääkettä kohtaan tappaa heidät ja heidän perheensä. Suurin osa poliiseista yrittää torjua rikkomuksensa
hampulääkettä  käyttäviä  hyökkäyksiä  vastaan  sanomalla,  että  he  vain  tekevät  työnsä.  Mutta  samaa  linjaa
käyttivät ne, jotka työskentelivät Hitlerin kuolemanleireillä, eikä se oikeuttanut heidän käyttäytymistään silloin,
eikä se oikeuta poliisivoimien käyttäytymistä nykyään.

Poliisin on aika herätä todellisuuteen. Onko poliisien mielestä väärin, että yleisö kasvattaa maan lääkekasveja
tämän lääkkeen tuottamiseen? Vai eivätkö he itse etsisi tätä öljyä, jos heillä olisi kuoleva rakkain, joka tarvitsisi
hoitoa? Odotan, että olisivat, joten ehkä on aika, että poliisi alkaa osoittaa aseitaan todellisia rikollisia kohtaan.

Hampulääketieteen  käytön kieltäminen  yleisöltä  on  rikos,  ja  poliisin  on  lopetettava  hampun lääkinnällisiin
tarpeisiin liittyvien lakien täytäntöönpano. Hamppu on yksinkertaisesti luonnollinen vaaraton parantava kasvi.
Joten miten poliisi tai joku muu voisi ajatella, että heillä on oikeus riistää joku, jolla on vakava lääketieteellinen
ongelma, ilman tämän aineen ilmaista käyttöä? ”Rick Simpson, Hamppu: Useimmat lääkekasvit

Miksi sitä kutsutaan RSO: ksi?

”Rick ei alkanut kutsua sitä RSO: ksi, muut tekivät. Se on hyvä termi, koska se johtaa ihmiset Rickin tietoihin
menetelmistä  ja  materiaaleista.  Rick  on  oikeutetusti  huolissaan  ihmisistä,  jotka  kutsuvat  öljyä,  joka  ei  ole
valmistettu  hänen menetelmillään  ja  suositelluilla  lähtöaineominaisuuksillaan,  Phoenix  Tears  tai  RSO. Hän
tietää, mikä on toiminut hänen laajalla kokemuksellaan potilaiden hoidosta, ja hän haluaa varmistaa, että hyvin
sairaat ihmiset saavat sen, minkä hän tietää toimivan, eikä jotain, joka "voisi olla yhtä hyvä" samannimisellä ...
"Matthew

"Ilman Rickia  ja  hänen videotaan  en olisi  tiennyt,  että  se  parantaa  syöpää  ...  vaikka olen  ollut  käyttäjä  ja
kasvattaja  noin 27 vuoden ajan,  en tiennyt,  että  siinä oli  näitä  ominaisuuksia  ...  nyt kiitos Rick Simpsonin
ansiosta. .. ja ilman hänen rohkeuttaan ja rehellisyyttään me kaikki eläisimme hämärässä ... tästä syystä uskon,
että RSO on hyvä nimi öljylle ... mutta RSO on tehtävä RS -ohjeiden mukaan ... ei Jotkut hajut ajatus siitä, mikä
on parasta ... jos se ei ole rikki - älä korjaa sitä. ” Peter

”Jack Herer alkoi kutsua sitä Rick Simpson Oiliksi tai RSOksi. Rick ei halunnut kutsua sitä niin ja kesti jonkin
aikaa  vakuuttaa  hänet  siitä,  että  se  on  itse  asiassa  hyvä  idea.  Temppu  on,  että  siellä  on  monia
hamppu/kannabisöljyjä  ja  monia  tapoja  tuottaa  öljyä  tai  uutetta,  ja  monet  potilaat  on  huijattu  ostamaan
huonolaatuisia öljyjä tai uutteita.

RSO valmistetaan tietyllä menetelmällä, tietyistä materiaaleista ja tietyllä tavalla, joten sitä tulisi kutsua RSO:
ksi. RSO ei ole BHO (butaanihunajaöljy), RSO on dekarboksyloitu ja erittäin voimakas ja rauhoittava. Paras
RSO  on  95-98% THC,  1-2% CBD  ja  erittäin  voimakas  ja  rauhoittava.  Useimmat  muut  uuttotyypit  eivät
yksinkertaisesti  tuota  dekarboksyloitua  ja  niin  voimakasta  öljyä,  joka  vaatii  paljon  ylimääräistä  työtä.
Käsittelemme  yleensä  suuria  määriä  kannabista  ja  Rickin  menetelmä  on  erittäin  tehokas  ja  virtaviivainen
suurten kannabismäärien käsittelyyn. Voit käsitellä kilon kannabista ja valmistaa öljyn alle kahdessa tunnissa
käyttämällä laitteita, jotka ovat helposti löydettävissä suurimmasta osasta maailmaa. Tarkoitus on tehdä lääke
mahdollisimman nopeasti, jotta potilaan ei tarvitsisi odottaa. ”JB
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”En välitä siitä, mikä sen nimi on !!! Kutsukaa sitä miten haluatte, mutta älkää roskako Rickin kaltaista miestä,
joka  on  pelastanut  tuhansia  ihmishenkiä  ja  antanut  koko  elämänsä  sanan  levittämiselle.  Se  ei  vain  pidä
paikkaansa! ” Donna

”Kutsun sitä” hamppuöljyksi ”koko ajan, koska sitä se on, se on sanakirjassa, vain toinen sana kannabikselle. Se
on vanhanaikainen termi, mutta oikea termi. Me kaikki tiedämme, mistä hän puhuu. ” Dion

”Taikuus on trikomin pallomaisessa päässä. Missään muualla THC: tä ei ole laitoksessa. Laitos tuottaa THC: tä
suojellakseen  lisääntymisosiaan.  Mitä  lähemmäs  noita  osia,  silmukoita,  sitä  enemmän trikoita.  Siksi  silmut
tarjoavat eniten saatavilla olevaa lääkettä. Se on tiedettä, ei spekulaatiota. Kiitos vielä kerran Rick, joka inspiroi
minua tekemään parhaan mahdollisen öljyn. Kaunista kirkasta keltaista öljyä. ” Toni

"Niin paljon kuin maissi? Olemme kaikki eri mieltä JB: stä. Halvempi olisi mukavaa, mutta mene nyt. ” Rick

- Rick, jos kannabista kasvatettaisiin tuhansilla hehtaareilla, kuinka paljon haluaisit maksaa siitä? 20 dollaria
kilolla? Tai vähemmän?

Sinun täytyy todella alkaa ajatella tonnia kannabista grammojen sijasta. Öljyn kysyntä tulee olemaan niin suuri,
että kaikkia kasveja ei voida kasvattaa vain "lääketieteellisissä kasvihuoneissa". Tehokkaimpia ja rauhoittavia
kantoja on kasvatettava miljoonilla hehtaareilla maailmanlaajuisesti.

Esimerkiksi kun naiset todella ymmärtävät, mitä öljy voi tehdä iholle ja ryppyille, he vaativat 20–30% parhaasta
öljystä  kaikissa  kosmetiikkatuotteissaan  ja  yhtäkkiä  kysyntää  miljoonille  tonneille  paras  öljy  vain
kosmetiikkaan. Lisää sitten vielä muutama sata miljoonaa tonnia öljyä sairaaloille.

Tarvitset 5-8 kiloa kuivaa silmua kilon öljyn tuottamiseksi. Yksi kilo öljyä tuottaa 5 kiloa kosmetiikkatuotteita -
eli 100 purkkia, joissa on 50 g voidetta/kermaa/voidetta/huulipunaa/kasvovoidetta/shampoota. Ja sata purkkia
hamppusalvoja/voiteita/voiteita/huulipunia/kasvovoiteita/shampoota  ei  ole  mitään,  voit  antaa  sen  helposti
päivässä, löydät aina jonkun, joka voisi käyttää niitä.

Aloita  siis  ajattelu  tonneina,  älä  grammoina.  Tiedän,  että  nykyiset  hinnat  ovat  paljon  korkeammat.  En ole
tyytyväinen heihin ja teen kaikkeni saadakseni kuivan ulkotilojen hinnan pellolta noin 10–20 dollariin kilolta.
Koska tämä hinta antaisi työtä ja hyvää työtä miljoonille maanviljelijöille ympäri maailmaa. Ja se toisi erittäin
positiivisen muutoksen meidän kaikkien elämään. JB

"Haluan tiivistää suurimman osan siitä, mitä Rick Simpson Oilin ympärillä tapahtuu. Ohjeet kertovat ihmisille
A, B, C ja D. Ihmiset lukevat ne ja kysyvät - jos en tee A: ta, toimivatko B, C ja D edelleen? Jos en tee B: tä,
toimivatko A, C ja D edelleen? Jos en tee C: tä, toimivatko A, B ja D? Entä jos en tee D: tä, toimivatko A, B ja
C edelleen? Entä jos teen A, B, C ja D eri tavalla, tuottaako se silti todellista?

Yleinen vastaus on: ei, ei tule. Jos haluat tuottaa RSO: n, seuraa sanan ohjeita. Jos haluat tuottaa jotain muuta,
noudata muita ohjeita. Älä kuitenkaan tee meistä vastuullisia, jos tuotat erilaista öljyä ja hoito epäonnistuu ja
johtaa potilaan tarpeettomaan kuolemaan.

Jos teet A, B, C ja D, öljy toimii parhaalla mahdollisella tavalla. Siksi ohjeet ovat siellä. Jos et, se ei toimi tai ei
ehkä toimi. Se on niin yksinkertaista, eikö niin?

Mitä itse haluaisit  saada,  jos tarvitset  lääkettä? Jotain,  joka on osoittautunut  toimivan niin  hyvin,  tai  jotain
muuta, vain jotta öljyn valmistaja voisi todistaa tai kumota hypoteesinsa tai ”menetelmänsä”? Sinun elämäsi on
vaarassa. Joten ole varovainen, ajattele itseäsi ja opi niiltä, jotka ovat kulkeneet tämän polun ennen sinua.

Kaikkea hyvää sinulle. Jindrich Bayer ”
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Toivomme, että tämä kirja auttoi sinua. 
Nyt on sinun vuorosi auttaa meitä auttamaan muita.

Tämän  kirjan  luominen  ja  tiedon  jakaminen  on  rakkauden  työtä.
Valitettavasti rakkaus ei maksa laskuja.

Pyrimme kääntämään tämän kirjan yli 300 kielelle ja kirjoittamaan vielä 10
erilaista kirjaa aiheesta.

Luotamme  kaltaisiesi  ihmisten  tukeen  avustamaan  käännöksistä,
tutkimuksesta jne.

Auta  nyt  palaamalla  takaisin  verkkosivustolle  osoitteessa
http://www.hempcures.work ja  napsauta  LAHJOITA  alla  olevaa  PayPal  -
painiketta ja lahjoita mitä tahansa sen arvoiseksi sinulle ja läheisillesi.

Vaihtoehtoisesti  voit  lähettää  lahjoituksen  suoraan  PayPalin  kautta
LAHJOITA@HEMPCURES.WORK tai voit lahjoittaa BitCoinin kautta: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Arvostamme tuettasi ja toivotamme sinulle ja läheisillesi terveellistä ja 
onnellista hamppupitoista elämää.
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